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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-QUATRE DE NOVEMBRE DE DOS MIL CINC

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-quatre de novembre de dos mil cinc, a les 17
hores i 3 minuts es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la
presidència de la Il·lma. Sra. Alcaldessa, Gloria Calero Albal, els/les següents
regidors/es:

Sr. José Luís M. Chover Lara
Sra. Nuria Hernández Pérez
Sr. Miguel García Benítez
Sra. Aurora Campayo Duarte
Sr. Alfonso Vicente Muñoz Muñoz
Sra. M. Monserrat Solaz Latorre
Sr. Miguel Á. Martín López
Sr. Fernando López-Egea López
Sra. Rosa M. Vilalta Villarroya
Sr. Joaquín Estal Lizondo
Sr. Manuel Civera Gómez
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco
Sr. Silvestre Borrás Azcona
Sr. Francisco Zarzoso Usina
Sr. Alfredo C. Castelló Sáez
Sr. Juan Serrano Moreno
Sra. Antonia L. Murciano Rodríguez
Sra. M. Carmen Gómez Bernuz
Sra. M. Dolores Contreras Matalí
Sr. José L. Martí González
Sr. Marcelino Gil Gandia
Sr. Jaime E. Goig Torres
Sra. Carmen Aucejo Sierra
Sr. Miguel Á. Cortés Flor

Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr.
Pedro Saiz Salvador, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la corporació, en
primera convocatòria. Es fa constar que el Sr. Zarzoso i la Sra. Contreras s’incorporen a
la sessió en el punt núm. 2, a les 17 hores i 4 minuts, i el Sr. Castelló, Sra. Aucejo, Sr.
Estal i Sr. López-Egea s’incorporen a la sessió en el punt 3, a les 17 hores i 6 minuts, les
17 hores i 7 minuts i les 17 hores i 10 minuts, respectivament.

La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre el dia.

1 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-
DELEGAT D’URBANISME, REGIDOR-DELEGAT D’ACTIVITATS I
REGIDORA-DELEGADA D’HISENDA

De conformitat amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
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l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 27 d’octubre
d’enguany, segons la relació següent:

RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Mes octubre 2005
21/10/05 Inscripció de la unió 59/2005 en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
21/10/05 Recurs contenciós administratiu 272/05.
21/10/05 Recurs contenciós administratiu 502/05.
21/10/05 Ordenar les despeses recollides en la relació núm. 200500001802 que inclou

223 operacions per un total de 114.922’31 €.
21/10/05 Exp. 206/05. Reassignació d’efectius prevista Pressupostos.
21/10/05 Abonar als membres del tribunal les dietes per assistència al concurs de

Menjadors Escolars.
21/10/05 Exp. 69/05. Llicència Municipal Gossos Perillosos.
21/10/05 Exp. 51/05. Llicència Municipal de Gossos Perillosos.
21/10/05 Exp. 73/02 -L. Llicència Municipal de Gossos Perillosos.
21/10/05 Exp. 45/03. Llicència Municipal de Gossos Perillosos.
21/10/05 Exp. 11/05. Llicència Municipal de Gossos Perillosos.
21/10/05 Exp. 12/05. Llicència Municipal Gossos Perillosos.
21/10/05 Exp. 150/05-CH. Denegant cèdules d’habitabilitat per als habitatges sitis al

c/ Pomer i c/ Del Llorer.
21/10/05 Exp. 46/05-LSC-I.  Incoar expedient sancionador a J. M. D. B.
21/10/05 Exp. 48/05-LSC-I. Incoar expedient sancionador a M. A. P.
21/10/05 Exp. 49/05. Incoar expedient sancionador a M. A. P.
21/10/05 Exp. 50/05-LSC-I. Incoar expedient sancionador a I. R. M.
21/10/05 Exp. 51/05. Incoar expedient sancionador a I. R. M.
21/10/05 Exp. 55/05-LSC-I. Incoar expedient sancionador a O. K.
21/10/05 Exp. 57/05-LSC-I. Incoar expedient sancionador a J. S. R.
25/10/05 Obres d’emergència necessàries que es van executar amb ocasió de les

inundacions març i setembre 2004.
25/10/05 Exp. 197/05-AAS. Contractar per a la U.P. a M. A. M. M. Davall la

modalitat d’obra i servei determinat, a temps parcial”
25/10/05 Exp. 44/04-M. Extinció autoritzacions de venda no sedentària.
25/10/05 Suspendre la PER a M. G. S.
25/10/05 Exp. 215/05. Redistribució efectius de la funcionària  M. J. B. B.
25/10/05 Exposició d’una unitat mòbil per a la promoció de vehicle Fiat per pare de

l’empresa Nemesi Beta, SL.
25/10/05 Exp. 3048/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 3192/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 3110/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 57/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient de E. A. A.
25/10/05 Exp. 49/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient de B. P. M.
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25/10/05 Exp. 39/04-LO. Declarant el desistiment i l’arxiu de l’expedient de R. G. G.
25/10/05 Exp. 19/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient a M. C.
25/10/05 Exp. 1686/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 2330/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 1479/05. Imposar a la interessada sanció.
25/10/05 Exp. 582/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 608/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 1483/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 2122/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 2141/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 2349/05. Imposar multa a l’interessat.
25/10/05 Exp. 360/05. Inhumació nínxol reservat.
25/10/05 Exp. 357/05. Cessió de columbari.
25/10/05 Exp. 389/05, 343/05. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys.
25/10/05 Exp. 347/05 i altres. Cessió de nínxols.
25/10/05 Exp. 369/05 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats.
25/10/05 Exp. 380/05 i altres. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys.
25/10/05 Exp. 93/05. Inhumacions en nínxols ocupats.
25/10/05 Exp. 373/05. Cessió columbari.
25/10/05 Exp. 358/05 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats.
26/10/05 Autorització aturades mercat extraordinari de flors per a Tots Sants.
26/10/05 Derivació de responsabilitat del IAE de Caché Còctel, SL.
26/10/05 Exp. 117/04-LO. Desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 77/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 84/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 153/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 154/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 150/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 137/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 136/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
26/10/05 Exp. 128/04-LO. Declarant el desistiment i arxiu de l’expedient.
27/10/05 Convalidar execució obres reparació camins rurals.
27/10/05 Exp. GP-MCAB. Cessament funcionària interina M. C. M. F.
27/10/05 Convalidar l’execució directa de les obres de reparació de la senyalització

vertical i cartells afectats per fenòmens meteorològics de setembre 2004.
27/10/05 Autoritzar l’assistència al 7a Trobada de la Xarxa Estatal de Ciutats

Educadores que tindrà lloc a Gijón els dies 9, 10 i 11 de novembre del 2005.
28/10/05 Aprovar la memòria valorada dels treballs de referència, per un import de

142.893 € i acordar la seua execució per Administració amb la col·laboració
de l’empresa encarregada del manteniment

28/10/05 Nòmina mes d’octubre 2005
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28/10/05 Exp. 199/2005. Assignació complement productivitat a E. L. R. i F. S. M.
28/10/05 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200500001832 que inclou 150 operacions per un import total de 70.829’34
€.

28/10/05 Exp. 340/05 i altres. Cessió de nínxols.
28/10/05 Exp. 377/05 i altres. Cessió de nínxols.
28/10/05 Exp. 391/05 i altres. Cessió de nínxols.
28/10/05 Exp. 348/05. Canvi de temporalitat de 5 a 50 anys.
28/10/05 Exp. 348/05. Inhumació en nínxol ocupat.
28/10/05 Exp. 405/05. Cessió de nínxols.
28/10/05 Exp. 319/05 i altres. Cessió de nínxols.
28/10/05 Exp. 41/05, 424/05. Cessió de nínxols temporalitat 5 anys.
28/10/05 Exp. 408/05 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats.
28/10/05 Exp. 82/05. Llicència municipal de Gossos Perillosos.
28/10/05 Exp. 86/05. Infracció Ordenança Municipal.
28/10/05 Exp. 88/05. Infracció Ordenança Municipal.
28/10/05 Exp. 87/05. Infracció Ordenança Municipal.
28/10/05 Exp. 93/05. Infracció Ordenança Municipal.
28/10/05 Inscriure la unió 62/2005 en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
28/10/05 Inscripció núm. 60/2005 en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
28/10/05 Inscripció núm. 61/2005 en el Registre Municipal d’Unions de Fet.
28/10/05 Exp. 2/05. Informació pública Estudi Detall illa ubicada als polígons B-2 i

B-3 del Pla Parcial de Platges Almardà.
28/10/05 Exp. 348205. Imposar multa a l’interessat.
28/10/05 Exp. 3483/05. Imposar multa a l’interessat.
28/10/05 Exp. 1774/05. Imposar multa a l’interessat.
28/10/05 Exp. 2223/05. Imposar multa la interessat.

Mes novembre 2005
02/11/05 Fer efectiu el premi del “Segon concurs de cartells per a la campanya de

sensibilització sobre el “25  novembre, dia Internacional contra la Violència
de Gènere”.

03/11/05 Exp. 37/05-M. Autorització obertura als dies festius de desembre 2005.
03/11/05 Exp. 2856/05. Imposar multa a la interessada.
03/11/05 Exp. 1068/05. Imposar multa a la interessada.
03/11/05 Exp. 2989/05. Imposar multa a la interessada,
03/11/05 Exp. 3485/05. Imposar multa a l’interessat.
03/11/05 Exp. 223/05. Denegació hores extraordinàries.
03/11/05 Exp. 190/05. Reingrés excedència concedida per Fundació Menjadors.
03/11/05 Exp. 49/05. Llicència municipal Gossos Perillosos.
03/11/05 Exp. 278/05. Imposar multa a l’interessat.
03/11/05 Exp. 1006/05. Imposar multa a l’interessat.
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03/11/05 Exp. 1005/05. Imposar multa a l’interessat.
03/11/05 Delegar a M. A. Cortés Flor la celebració de la boda que tindrà lloc el dia

5/11/05 a les 19 h i delegar en R. M. Vilalta Villarroya la celebració de la
boda del dia 5/11/05 a les 19 h.

03/11/05 Recurs contenciós administratiu 547/05.
04/11/05 Aprovar les despeses recollides en la relació núm. 200500001852 que inclou

106 operacions per un import total de 45,348’04 €.
04/11/05 Exp. 19/2005-OE. Ordre execució al c/ Camí Reial, 50.
04/11/05 Abonament/reintegrament a funcionaris d’aquesta Corporació.
04/11/05 Exp. 225/05-GP-CAA. Nomenament funcionari interí Agent de Policia

Local.
04/11/05 Llista d’admesos i exclosos i nomenament de tribunal  per a la contractació

temporal de quatre AEDL.
07/11/05 Exp. 58/05. Deficiències Higiènic Sanitàries.
07/11/05 Exp. 2204/05. Imposar multa a l’interessat.
07/11/05 Exp. 3418/05. Imposar multa a l’interessat.
07/11/05 Exp. 3534/05. Imposar sanció a l’interessat.
07/11/05 Exp. 5244/05. Desestimar recurs reposició.
07/11/05 Exp. 186/05-CH. Denegar cèdules d’habitabilitat per a l’habitatge siti en

Sector 7- parcel·la 23, Urb. Montesinos.
07/11/05 Remetre una còpia del procediment núm. 536/2005 al Jutjat del Contenciós

Administratiu núm. 1 de València.
08/11/05 Convocatòria sessió extraordinària de Ple a les 9 hores del dia 11 de

novembre del 2005.
08/11/05 Pagament dels premis als guanyadors del cartell de Falles.
08/11/05 Exp. 431/05. Trasllat de restes de A. M. G.
08/11/05 Exp. 2312/05. Desestimar recurs de reposició interposat.
08/11/05 Exp. 2128/05. Imposar multa a l’interessat.
08/11/05 Exp. 1773/05. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient.
08/11/05 Exp. 1130/05. Imposar multa a l’interessat.
08/11/05 Exp. 2416/05. Desestimar recurs de reposició.
08/11/05 Ordenar el pagament dels becaris.
11/11/05 Exp. 2697/05. Desestimar recurs de reposició interposat per R. Cueco

Cantín
11/11/05 Exp. 2227/05. Anul·lar la sanció i arxiu de l’expedient.
11/11/05 Exp. 3901/05. Desestimar recurs de reposició interposat.
11/11/05 Exp. 1815/05. Arxiu expedient sancionador.
11/11/05 Suspendre la PER a F. J. a partir de l’1/10/05.
11/11/05 Exp. 20/05-OE. Procedir al desallotjament immediat de l’immoble siti al c/

Crist Rei, 34.
11/11/05 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200500001905 que inclou un total de 82 operacions per un total de
26.730’84 €.
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11/11/05 Exp. 1549/05. Desestimar recurs de reposició.
11/11/05 Exp. 1923/05, 2479/05.  Imposar a l’interessat multa per conduir de forma

temerària.
11/11/05 Exp. 1714/05. Arxiu expedient sancionador.
11/11/05 Exp. 452/05. La inexistència de la infracció i l’arxiu de l’expedient.
11/11/05 Exp. 1646/05. Imposar multa a l’interessat.
11/11/05 Exp. 1217/05. Arxiu de l’expedient sancionador.
11/11/05 Exp. 1275/05. Imposar multa a l’interessat.
11/11/05 Exp. 1285/05. Imposar multa a l’interessat.
11/11/05 Exp. 1291/05 i 1292/05.  Imposar multa a l’interessat.
11/11/05 Exp. 1933/05.  Imposar multa a l’interessat.
11/11/05 Exp. 1621/05. Desestimar recurs de reposició.
17/11/05 Sol·licitar a la FVMP una subvenció per un import de 56.961’01 € en

concepte d’actuacions duts a terme en matèria acollida, integració i reforç
educatiu de persones immigrants.

17/11/05 Exp. 470/05. Trasllat de restes de M. R. G.
17/11/05 Exp. 55/2005. Deficiències higiènic sanitàries.
17/11/05 Exp. 113/05. Autorització utilització instal·lació Cinema Capitol per

Presentació de la Falla La Palmera i altres.
17/11/05 Exp. 118/05. Autorització ocupació de la via pública per a celebració

Setmana Cultural de l’Associació Cultural Falla Sant Francesc.
17/11/05 Exp. 229/05-GP-CAA. Reconeixement grau personal C. T. V.

RESOLUCIONS D’URBANISME

Mes octubre 2005
25/10/05 Exp. 394/05-LO. Llicència d’obres per a la substituir el pis, la porta i el

xapat del bany, del despatx siti al c/ Llibertat, 61.
25/10/05 Exp. 395/05-LO. Llicència d’obres per a eliminar la rajola ceràmica,

arreglar la façana, col·locar marbre i reixes en les finestres de l’immoble siti
al c/ Cervantes, 25.

25/10/05 Exp. 396/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina de l’habitatge siti
al c/ Alfons XII.

25/10/05 Exp. 384/05-LO. Llicència d’obres per a  xapar la cuina de l’habitatge siti al
c/ Camí Reial, 21-4a.

25/10/05 Exp. 390/05-LO. Llicència d’obres per a la substitució desaigües i la seua
connexió a la xarxa general de clavegueram de l’immoble siti a l’av.
d’Octubre, 67.

25/10/05 Exp. 389/05-LO. Llicència d’obres per a col·locar 20 m2 del sòl del jardí de
l’immoble siti al c/ Lledoner, 1.

25/10/05 Exp. 385/05-LO. Llicència d’obres per a desplaçar la porta d’entrada i
reformar el bany de l’habitatge siti al c/ Urani, 2.

31/10/05 Exp. 443/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany de l’immoble siti
al c/ Mare de Déu del Llosar, 35.
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31/10/05 Exp. 441/05-LO. Llicència d’obres per a xapar el lavabo de l’habitatge siti
al c/ Na Marcena, 25

31/10/05 Exp. 440/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat del bany de
l’habitatge siti al c/ Sant Francesc, 12.

31/10/05 Exp. 434/05-LO. Llicència d’obres per a renovar la façana de l’immoble siti
al c/ Mare de Déu del Carme, 2.

31/10/05 Exp. 432/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar la façana, canviar el xapat
del bany i doblegar la terrassa de l’habitatge siti al c/ Plom, 17.

31/10/05 Exp. 431/05-LO. Llicència d’obres col·locar a la façana un comptador de la
llum de l’habitatge siti al c/ Mare de Déu dels Dolors, 20.

31/10/05 Exp. 430/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar la teulada i reemplaçar les
teules trencades de l’immoble siti al c/ Sant Pere, 44.

31/10/05 Exp. 429/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat del bany i de la
cuina de l’immoble siti a l’av. Mediterrani, 143.

31/10/05 Exp. 422/05-LO. Llicència d’obres per a lliscar la paret interior del corral de
l’habitatge siti al c/ Sant Pere, 17.

31/10/05 Exp. 391/05-LO. Llicència d’obres per a la restauració de parets, sanitaris,
cuina i pavimentació de l’immoble siti al c/ Penyetes, 1.

31/10/05 Exp. 397/05-LO. Llicència d’obres per a substituir en xapat del bany i de la
cuina i la col·locació d’una mampara  a la dutxa de l’habitatge siti al c/
Sagasta, 72.

31/10/05 Exp. 400/05-LO. Llicència d’obres per a reparació de la façana de l’edifici
siti al c/ Dolores Ibarruri, 15.

31/10/05 Exp. 401/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el vestíbul, canviar el
portal, xapar les parets i col·locar el paviment nou de la finca sítia al c/
Gómez Ferrer, 17.

31/10/05 Exp. 402/05-LO. Llicència d’obres per a substituir pedres de marbre,
cantoneres, i finestres i reparar el valdizo de l’immoble siti al c/ Sepulveda,
2.

31/10/05 Exp. 403/05-LO. Llicència d’obres per a desbrossar i repicar el paviment del
jardí, arreglar i pintar la façana, substituir finestres i canviar tela asfàltica de
la coberta c/ Alemanya, 42.

31/10/05 Exp. 411/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el portal i el vestíbul de la
finca sítia al c/ Daoiz, 3.

31/10/05 Exp. 412/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el portal i el vestíbul de la
finca sítia al c/ Clavells, 2.

31/10/05 Exp. 413/05-LO. Llicència d’obres per a la restauració del mur de l’entrada
i canviar les portes d’accés de l’immoble siti al c/ Burjassot, 2

31/10/05 Exp. 414/05-LO-llicència d’obres per a la rehabilitació de la façana de
l’edifici siti al c/ Aparten Barhi, 15.

31/10/05 Exp. 418/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat i la talla de la
cuina de l’habitatge siti en c/ Camí Reial, 36.

31/10/05 Exp. 421/05-LO. Llicència d’obres per a l’obertura i el tancament d’una rasa
per a la presa del gas al c/ Aigua Amarga, 30.

31/10/05 Exp. 419/05-LO. Llicència d’obres per a reformar i substituir en xapat del
bany i de la cuina i canviar les finestres de l’habitatge siti al c/ Vallaeta, 5

Mes novembre 2005
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04/11/05 Exp. 512/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina de
l’immoble siti al c/ Hort del Marquès, 10.

04/11/05 Exp. 514/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina de l’immoble siti
al c/ Sant Francesc, 7.

04/11/05 Exp. 461/05-LO. Llicència d’obres per a substituir finestres i paviment i
xapar la galeria de l’immoble siti al c/ Papa Innocència III, 4.

04/11/05 Exp. 475/05-LO. Llicència d’obres per a sanejar i reparar el mur d’entrada
deteriorat per l’aigua de sèquia i ruptura canal de reg de l’immoble siti Pla
del Bou, pol. 44 parc. 114.

04/11/05 Exp. 477/05-LO. Llicència d’obres per a reparar canonades del desaigüe
d’un lateral de la finca sítia a la pl. Vicente Aleixandre, 2.

04/11/05 Exp. 479/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina de
l’habitatge siti al c/ Torres Torres, 14.

04/11/05 Exp. 483/05-LO. Llicència d’obres per a reparar la paret mitgera de
l’immoble siti al c/ Pare Claret, 102.

04/11/05 Exp. 490/05-LO. Llicència d’obres per a substituir xapat de la cuina,
col·locar nova pavimentació i un armari de paret de l’habitatge siti al c/
Bisbe Miedes, 5.

04/11/05 Exp. 491/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina i del
bany i col·locar nova pavimentació en l’habitatge sita al c/ Emilio Llopis,
23.

04/11/05 Exp. 494/05-LO. Llicència d’obres per a col·locar pavimentació en
l’habitatge sita al c/ Alacantí, 16.

04/11/05 Exp. 495/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat del bany i
substituir les canonades de l’immoble siti al c/ Ciutadella, 19.

04/11/05 Exp. 498/05-LO. Llicència d’obres per a substituir la xapat del bany de
l’immoble siti al c/ Papa Luna, 9.

04/11/05 Exp. 503/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i dos banys de
l’habitatge siti al c/ Pepe Alba, 2.

04/11/05 Exp. 446/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar la terrassa per goteres de
l’habitatge siti a l’av. Itàlia, 56.

04/11/05 Exp. 460/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat i els sanitaris del
bany i reemplaçar les finestres de l’habitatge siti a l’av. Hispanitat, 44.

04/11/05 Exp. 457/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat i els sanitaris del
bany de l’habitatge siti al c/ Daoiz, 3.

04/11/05 Exp. 424/05-LO. Llicència d’obres per a eliminar el sostre d’escaiola,
canviar pavimentació d’una habitació i una finestra exterior de l’habitatge
siti al c/ Mare de Déu de Lorda,  9.

04/11/05 Exp. 447/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar amb monocapa la façana
de l’edifici siti al c/ Colom, 10.

04/11/05 Exp. 448/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i substituir portes
d’accés de l’habitatge siti al c/ Isabel Coll, 3.

04/11/05 Exp. 449/05-LO. Llicència d’obres per a l’obertura i tancament d’una rasa
per a la canalització de la xarxa de telecomunicacions al Camí del Mar.

04/11/05 Exp. 450/05-LO. Llicència d’obres per a col·locar el paviment, el xapat de
la cuina i un nou finestral i substituir la porta principal de l’habitatge siti al
c/ Clot del Moro, 15.
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04/11/05 Exp. 453/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar el xapat de la façana i
reparar la barana de l’immoble siti al c/ Bonavista, 27.

04/11/05 Exp. 454/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la façana de l’immoble
siti al c/ Gilet, 6.

04/11/05 Exp. 455/05-LO. Llicència d’obres per a substituir la finestra de la cuina de
l’habitatge siti al c/ Reina la senyora Joana, 1.

04/11/05 Exp. 456/05-LO. Llicència d’obres per a reparar caseta, pintar façana
principal, canviar les canonades del desaigüe de l’edifici siti a l’av. Camp de
Morvedre, 36.

04/11/05 Exp. 462/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany i canviar les
canonades de l’habitatge siti al c/ Espronceda, 34.

04/11/05 Exp. 465/05-LO. Llicència d’obres per a substituir les finestres de
l’immoble siti al c/ Menéndez y Pelayo, 7.

04/11/05 Exp. 466/05-LO. Llicència d’obres per a canviar la instal·lació de les llums i
substituir les reixes de les finestres de l’habitatge siti al c/ Racó d’Ademús,
12.

04/11/05 Exp. 467/05-LO. Llicència d’obres per a substituir porta principal i finestres
de la façana, afonar traster i reemplaçar sanitaris del bany de l’habitatge siti
al c/ La Plana, 19.

04/11/05 Exp. 470/05-LO. Llicència d’obres per a elevar paret mitgera de l’immoble
siti al c/ Serra Javalambre, 7.

04/11/05 Exp. 472/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar la teulada i pintar façana
de l’edifici siti al Pla del Bou, pol. 44, parcel·la 872.

04/11/05 Exp. 473/05-LO. Llicència d’obres per a reparar teulada, substituir teular
trencades de l’habitatge siti al c/ Mare de Déu de Lorda, 6.

14/11/05 Exp. 221/05-LO. Llicència d’obres per a substituir porta d’entrada i dues
finestres de l’habitatge siti al c/ Vall d’Albaida, 28.

14/11/05 Exp. 349/05-LO. Llicència d’obres per a substituir pavimentació, reformar
dos banys i canviar canonades de desaigüe de l’immoble siti al c/ Sagrari, 5.

14/11/05 Exp. 480/05-LO. Llicència d’obres per a realitzar arqueta sifònica a
l’interior del local comercial de l’edifici siti en c/ Camí Reial, 10.

14/11/05 Exp. 486/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat del bany i de la
cuina, 7 finestres i 2 portes i restaurar galeria de l’habitatge siti al c/ Teodor
Llorente, 132.

14/11/05 Exp. 487/05-LO. Llicència d’obres per a substituir fusteria en façana i
interior i reemplaçar xapat i els sanitaris del bany de l’immoble siti en c/
Lluís Vives, 1.

14/11/05 Exp. 489/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar la façana de l’edifici siti a
l’av. 9 d’Octubre, c/ Fornàs, 20 i c/ Vicente Moliner.

17/11/05 Exp. 492/05-LO. Llicència d’obres per a substituir banyera del bany,
reformar la terrassa i dues portes de l’immoble siti al c/ Palància, 57.

14/11/05 Exp. 497/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany de l’habitatge siti
al c/ Illa Sardenya, 24.

14/11/05 Exp. 499/05-LO. Llicència d’obres per a rebaixar el rastell de la vorera per a
l’entrada de garatge amb gual de l’edifici siti a l’av. Corona d’Aragó, 39.

14/11/05 Exp. 504/05-LO. Llicència d’obres per a la restauració de la façana i
reparació de cantells de forja en balcons de l’edifici siti al c/ Sant Pere, 40.
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14/11/05 Exp. 642/05-LO. Llicència d’obres per a reformar dos banys i dues cuines i
pavimentació de la planta baixa i del pati de l’edifici siti al c/ Colom, 25.

14/11/05 Exp. 513/05-LO. Llicència d’obres per a suprimir un bany per a ampliar el
menjador de l’immoble siti al c/ Castelló, 29.

14/11/05 Exp. 515/05-LO. Llicència d’obres per a substituir una bassa de blocs al
jardí per a reg i piscina de l’habitatge siti al c/ Faisà, 28.

14/11/05 Exp. 516/05-LO. Llicència d’obres per a restauració de balcons de l’edifici
siti al c/ Numància, 5.

14/11/05 Exp. 517/05-LO. Llicència d’obres per a substituir finestres de l’immoble
siti a l’av. 9 d’Octubre, 108.

14/11/05 Exp. 518/05-LO. Llicència d’obres per a col·locar talla d’escaiola a la cuina
i el menjador de l’habitatge siti al c/ Llibertat, 116.

14/11/05 Exp. 519/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina i del
bany de l’habitatge siti al c/ Rei Alfons El Batallador, 7.

14/11/05 Exp. 520/05-LO. Llicència d’obres per a substituir en xapat de la cuina de
l’habitatge siti al c/ Diana, 1.

14/11/05 Exp. 521/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina i del
bany de l’immoble siti al c/ Numància, 7.

14/11/05 Exp. 527/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i el bany de
l’habitatge siti al c/ Major, 39.

14/11/05 Exp. 529/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i el bany de
l’immoble siti al c/ Sant Pere, 110.

14/11/05 Exp. 530/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la façana de
l’edifici siti al c/ Mare de Déu dels Desemparats, 39.

15/11/05 Exp. 538/05-LO. Llicència d’obres per a esquerdejar la façana de l’immoble
siti al c/ Barques, 21.

15/11/05 Exp. 541/05-LO. Llicència d’obres per a canviar canonades del desaigüe i
falsejat de l’habitatge siti a la pl. Cronista Chabret, 8.

15/11/05 Exp. 550/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar la terrassa per goteres de
l’habitatge siti al c/ La Plana, 61.

15/11/05 Exp. 543/05-LO. Llicència d’obres per a col·locar pavimentació i construir
barandat separador al garatge de l’immoble siti al c/ La Rosa, 5.

15/11/05 Exp. 542/05-LO. Llicència d’obres per a substituir la porta i la finestra de la
cuina de l’immoble siti al c/ Camí Reial, 50.

15/11/05 Exp. 551/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina i el
bany i canviar finestres de l’immoble siti al c/ Gómez Ferrer, 77.

15/11/05 Exp. 554/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina de
l’immoble siti al c/ La Pau, 4.

15/11/05 Exp. 557/05-LO. Llicència d’obres per a col·locar sòcol i pis en pati interior
i revestir l’escala de l’immoble siti al c/ Andalusia, 1.

15/11/05 Exp. 559/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany i la cuina de
l’habitatge siti a l’av. Camp de Morvedre, 50.

15/11/05 Exp. 539/05-LO. Llicència d’obres per a sanejar dues parets laterals de
l’habitatge  siti al c/ Luis Cendoya, 37-baix.

15/11/05 Exp. 560/05-LO. Llicència d’obres per a reparar clavills de la terrassa per
filtracions de l’edifici siti al c/ Rei Martí I, 5.

15/11/05 Exp. 561/05-LO. Llicència d’obres per a eliminar el barandat per a ampliar
el menjador de l’habitatge siti al c/ Massamagrell, 8.
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15/11/05 Exp. 637/05-LO. Llicència d’obres per a adaptar immoble per a clínica
dental siti al c/ Camí Reial, 61-1r-1a.

16/11/05 Exp. 531/05-LO. Llicència d’obres per a llevar monocapa siti al c/ Illa
Còrsega, 13.

16/11/05 Exp. 594/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar façana i parets interiors
de l’habitatge siti al c/ Teodor Llorente, 150.

16/11/05 Exp. 595/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat del bany i de la
cuina i restaurar façana de l’edifici siti al c/ Pilarica, 1.

16/11/05 Exp. 600/05-LO. Llicència d’obres per a revocar la façana de l’edifici siti al
c/ Els Angels, 3B.

16/11/05 Exp. 603/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina de l’habitatge siti
al c/ Alfambra, 2.

16/11/05 Exp. 604/05-LO. Llicència d’obres per a reparar les teules, neteja de canals
horitzontals.... De l’edifici siti a l’av. Mediterrani, 2-16.

16/11/05 Exp. 537/05-LO. Llicència d’obres per a xapar la cuina  i el bany, canvi de
sanitaris, canvi de finestres i persianes síties al c/ Alorco, 2-1r.

16/11/05 Exp. 606/05-LO. Llicència d’obres per a substituir xapat del bany i de la
cuina, reemplaçar finestres i canviar instal·lació elèctrica de l’habitatge siti a
l’av. Fausto Caruana, 9.

16/11/05 Exp. 608/05-LO. Llicència d’obres per a tancar parcialment la parcel·la de
l’habitatge siti al c/ Del Roll Xiverri, 10, Nord Riu Palància UE-3.

16/11/05 Exp. 609/05-LO. Llicència d’obres per a revestir la façana de l’immoble siti
al c/ Llarg, 51.

16/11/05 Exp. 565/05-LO. Llicència d’obres per a substituir set finestres de
l’immoble siti al c/ Alacant-privada, 3.

16/11/05 Exp. 571/05-LO. Llicència d’obres per a canviar les canonades.... De
l’habitatge siti al c/ Vall d’Albaida, 58.

16/11/05 Exp. 572/05-LO. Llicència d’obres per a l’obertura de portes entre parcel·les
ed-1 i ed-3 de l’immoble siti al Passeig del Mar, 5.

16/11/05 Exp. 573/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat del bany de
l’habitatge siti al c/ Pobla Vallbona, 12.

16/11/05 Exp. 577/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat i els sanitaris del
bany i canviar les finestres de l’immoble siti al c/ Palmereta, 1.

16/11/05 Exp. 578/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina de
l’habitatge siti al c/ Horts, 4.

16/11/05 Exp. 579/05-LO. Llicència d’obres per a substituir xapat cuina de
l’habitatge siti al c/ Dolz de Castelar, 1.

16/11/05 Exp. 585/05-LO. Llicència d’obres per a l’habitatge siti al c/ Roma, 3.
16/11/05 Exp. 592/05-LO. Llicència d’obres per a col·locar reixa de seguretat  en

l’habitatge sita al c/ Llibertat, 124.
16/11/05 Exp. 593/05-LO. Llicència d’obres per a reformar el bany i canviar la

finestra de l’habitatge siti a l’av. Camp de Morvedre, 108.
17/11/05 Exp. 644/05-LO. Llicència d’obres per a canviar les canonades del desaigüe

de l’immoble siti al c/ Castell.
17/11/05 Exp. 645/05-LO. Llicència d’obres de doblegar la terrassa de l’immoble siti

al Pol. B-147.
17/11/05 Exp. 629/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina de l’immoble siti

al c/ Sepulveda, 53.
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17/11/05 Exp. 617/05-LO. Llicència d’obres per a xapar la cuina, el sòl i repàs de
parets de ciment de l’habitatge siti al c/ Castell, 56.

17/11/05 Exp. 622/05-LO. Llicència d’obres per a xapar la cuina de l’immoble siti al
c/ Periodista Azzati, 8-8

17/11/05 Exp. 623/05-LO. Llicència d’obres per a canviar el paviment i el xapat del
bany i la cuina de la cuina sítia a l’av. Camp de Morvedre, 113-5-b.

17/11/05 Exp. 618/05-LO. Llicència d’obres per a canviar paviment  i llevar barandat
de l’habitatge siti al c/ Terol, 26.

17/11/05 Exp. 599/05-LO. Llicència d’obres per a restaurar la façana de l’edifici siti
al c/ Diana, 11.

17/11/05 Exp. 596/05-LO. Llicència d’obres per a construir una rasa sítia al polígon
F3 parcel·la 19 de la platja d’Almardà.

17/11/05 Exp. 611/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i reemplaçar les
portes de l’habitatge siti al c/ Pintor Sorolla, 40.

17/11/05 Exp. 612/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina de l’habitatge siti
a l’av. Sants de la Pedra, 28.

17/11/05 Exp. 613/05-LO. Llicència d’obres per a substituir el xapat de la cuina i el
paviment de l’immoble siti al c/ Osca, 3.

17/11/05 Exp. 624/05-LO. Llicència d’obres per a substituir paviment, col·locar
planxa de formigó i parquet en l’habitatge sita al c/ Canalets, 18.

17/11/05 Exp. 625/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i els dos banys de
l’immoble siti al c/ Sagasta, 17.

17/11/05 Exp. 627/05-LO. Llicència d’obres per a xapar la façana i pavimentació del
vestíbul de l’edifici siti al c/ Mare de Déu del Llosar, 22.

17/11/05 Exp. 628/05-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina de l’habitatge siti
al c/ Progrés, 15.

RESOLUCIONS D’ACTIVITATS
Mes octubre 2005
25/10/05 Exp. 55/2005-CG. Instància presentada per Avitractor, SL, sol·licitant

obertura per a l’activitat de manteniment de maquinària pròpia de moviment
de terres i transport.

25/10/05 Exp. 41/2005-CG. Admetre a tràmit sol·licitud presentada per Bip Bip
Business, SL, per a l’activitat de gasolinera.

28/10/05 Exp. 11/2005-PS-GP-ASS. Subvencions sanitàries.
28/10/05 Exp. GP-MACV-71/2005. Atorgar gratificacions per serveis extraordinaris.
28/10/05 Exp. 146/05-GP-MACV. Atorgar gratificacions per serveis extraordinaris.
28/10/05 Exp. 13/2005-PS. Subvencions sanitàries.
28/10/05 Bestretes 2005

Mes novembre 2005
04/11/05 Llicència d’ocupació per a ús i funcionament.
04/11/05 Exp. 36/2005-IN. Concessió llicència obertura a Sotware I Automatismes

Morvedre, SL. Per a l’activitat d’Oficina Tècnica Programes Informàtics.
04/11/05 Exp. 23/2005-IN. Concessió llicència obertura a Bricolatge Sagunt, SL, per

a l’activitat d’Exposició de Cuines, Portes i Armaris.
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04/11/05 Exp. 77/2003-IN. Concessió llicència obertura a M. Desamparados Pomer
Pérez per a l’activitat d’Acadèmia d’Anglès.

04/11/05 Exp. 24/2005-IN. Concessió llicència obertura a Grup Immobiliari Carchi,
SL, per a l’activitat d’Immobiliària.

04/11/05 Exp. 75/2005-IN. Concessió llicència obertura activitat innòcua.
04/11/05 Llicència d’ocupació i funcionament activitat innòcua.
04/11/05 Exp. 6/05-E. Llicència Instal·lació Recinte Firal.
17/11/05 Exp. 214/05-CP-CAA. Nomenament administratiu interí M. C. P. H. Amb

destí al departament de Gestió Tributària.
17/11/05 Exp. 217/05-CP-CAA. Nomenament administratiu interí M. J. M. M. Amb

destí al departament de Sanitat i Consum per a Inspector de Consum.
17/11/05 Exp. 234/04. Subvenció conveni a S. L. S.
17/11/05 Exp. 233/05. Reducció de jornada a M. J. B. P.

RESOLUCIONS D’HISENDA

Data
Resolució Expedient Resum

25/10/2005 000052/2005-AD Grup Organitzatiu de l’Ajuntament de Sagunt -
N/RESOL Resolució Liquidacions N. d’acord 1039/2005

25/10/2005 000059/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm.. 1044/2005
N/RESOL

25/10/2005 000053/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidacions 1041
N/RESOL

25/10/2005 000051/2005-AD Ajuntament De Sagunt - Resolució
N/RESOL liquidacions núm.. 1040/2005

25/10/2005 000060/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions N. acord
N/RESOL 1042/2005

25/10/2005 001311/2005-GT Sánchez Antonino Ignacio - Sol·licita
Anul·lació Rebut Ibiu 2003 C Benavites 6 1 S1 7
Per Venda NÚM. Fix 02265775

25/10/2005 001959/2005-GT Telefónica Mòbils Espanya SA - Anul·lació de
liquidació realitzada per execució subsidiària

25/10/2005 000050/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidacions 1038
N/RESOL

25/10/2005 000058/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidacions 1043
N/RESOL

25/10/2005 000062/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm.. 1046/2005
N/RESOL

25/10/2005 000061/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm.. 1045/2005
N/RESOL

25/10/2005 000063/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm..1047/2005
N/RESOL

25/10/2005 001702/2004 Prieto Gómez Luis - Sol·licita Anul·lació Rebuts
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D’Ibiu  c/ Illa Amboto 2-1-S’I1-8 Illa Amboto
2-1-S1-0022 Per No Ser De La seua Propietat

25/10/2005 001537/2004 Masip Arambul Eustaquio - Sol·licita Anul·lació
 Rebut NÚM. 20602106  Ibi Cn Valls 34 Tots Per
Error Titular

25/10/2005 000242/2005-GT Guillen González Antonio - Sol·licitud
Beneficis Fiscals Per Vpo De l’Ibiu De La
Habitatge Siti al c/ Urani, 27-3-10

25/10/2005 001228/2005-GT Morvedre Promocions SL - Sol. L’Anul·lació
Dels Rebuts De l’Ibiu De l’Objecte Tributària
Siti al c/ Pavia, 2 Esc 01 S1 0002 (NÚM. Fix 02300586) I
Pavia, 2 Esc 01 S1  0001 (NÚM. Fix 02300585) Per Venda

25/10/2005 000138/2004 Domenech Perez José - Sol. l’anul·lació del o els
rebuts d’IBIR, de la parcel·la 78, del polígon 88, emesos
emesos a nom de: JOSE DOMENECH PÉREZ, ja que
la dita parcel·la no és de la seua propietat.

25/10/2005 002034/2005-GT Pérez Portoles M Consuelo - Sol. bonificació per
vpo de l’immoble siti en C/ Vent de gregal, 9-01-0-1

25/10/2005 002777/2003 García Munera Jose Ramón - Sol. bonificació del 50
% per ser VPO de l’immoble siti en C/ Castelló, 27-03-05

25/10/2005 002143/2005-GT Icardo García Ana María - Sol·licitant anul·lació
rebut IBI URBANA exercici 2001, de l’immoble situat en
C/ Hort Doneu, 1 Esc. 01 004 0008, per haver sigut transmès
l’any 1993.

25/10/2005 002131/2005-GT Expósito Calvo Flores José Ramón - Sol. La
Anul·lació De Les Liquidació Pendents I
De l’Embargament D’Ibiu De l’Objecte Tributari Siti
En: Pl. Echegaray 8 Esc 01 004 0013, Ja Que
l’immoble Va ser Venut En 1998.   Exp. 2808/2000

25/10/2005 001229/2005-GT Malnero Martín Víctor - Sol. L’Anul·lació
dels Rebuts De l’Ibiu De l’Objecte Tributari Siti
En: C/ Pobla De Vallbona 6a Esc 02 1 29 I El
Siti En C/ Pobla De Vallbona NÚM. 6 Esc 01 T 2 , Ja
Que Van ser Venuts El 15/04/2004

25/10/2005 000369/2004 García Martín Santiago - Sol. Bonificació IBIU, per
VPO C/ Vent de Marinada, 4-5ª-24è

25/10/2005 002146/2005-GT Sese Sola Ivan - Sol. bonificació vpo de l’immoble siti
en c/ Bonavista, 116-01-02

25/10/2005 001242/2005-GT Resultatdeu SL - Sol. L’Anul·lació Del
Rebut D’Ibiu De  2005 De l’Objecte Tributari
Siti En C/ Natzaret 7 I Liquidació En Titular ,
Ja Que L’immoble Es Compre El 05/12/2003.(El
Ibiu Del 2004 Si Va aparèixer Al seu Nom)

25/10/2005 001204/2005-GT García Pérez M. Rosario - Sol·licitud Canvi De
Nom Rebut D’Ibi Urbà Carrer Taronger
51-4-7 Que Per Error S’Ha Posat a Nom de
La meua Germana

25/10/2005 001222/2005-GT Lots De Nadal SA - Sol. Anul·lació Dels
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Rebuts Pendents De l’Objecte Tributari Siti:
C/ Taronger 35 Pta2, I Liquidació L Titular
Corresponent, Ja Q L’Immoble Va ser
Venut El 05/06/2001. Anul·lació D Ls Rebuts
Pendents Ivtm De V-5859-Cf, Mai H Sigut Seu

25/10/2005 001225/2005-GT Reformes D’Obra Mare-Nostrum SL -
Sol. L’Anul·lació Dels Rebuts D’Ibiu
NÚM.20878509 I 20878510, Ja Que Dits Immobles
Van ser Venuts En  El 2004. Liquidació Als
Titulars Corresponents.

25/10/2005 001244/2005-GT Ruiz Domínguez M José - Sol. L’Anul·lació Del
Rebut De l’Ibiu Del 2004 I 2005 De l’Objecte
Tributari Siti En C/ Astúries 34 ( NÚM. De Policia
48), I La Liquidació Correcta Al meu nom, Ja
Que Sóc El Titular Des d’Abril Del 2003.

25/10/2005 001286/2005-GT Consum Sdad Coop - Sol·licita Anul·lació
Rebut Ibiu C Illa Planesia 1 1 S 1 18 Per Error

25/10/2005 001407/2005-GT Fuentes Sancho Juan Carlos - Sol. Anul·lació
Del Rebut Ibiu De 2005  De l’Objecte Tributari
Siti En: C/ Maestrat 10esc 01 000 0003 I
Liquidació Al seu Nom, Ja Que És Del seu
Propietat Des de 06/06/1996. NÚM. Fix 01652238

25/10/2005 001246/2005-GT Muñoz Solsona Maria Teresa - Sol·licita
Anul·lació Rebuts Ibiu 2005 Diverses Parcel·les
Vial 3 Vial 4 I Vial 5 Per Venda  Amb Data

25/10/2005 002998/2004 Paricio Rubio Ruben - Bonificació Ibi Per Vpo
Av. De La Ribera, 25

25/10/2005 001467/2005-GT González Rodríguez Anselmo - Sol. La
Anul·lació Del Rebut D’Ibiu De 2005 Del
Objecte Tributari Siti En: Pl. Manuel Azaña, 5
Esc 06 5è 18, I Liquidació En Titular Actual, Ja
Que L’Immoble Va ser Venut El 04/11/2004.

31/10/2005 002207/2005-GT Aj Sagunt - Aprovació Padró de la Taxa Especial
Conservatori i de la Taxa A.D.P. Mercat Exterior del 4t.
Trim/05.

07/11/2005 000074/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions N. acord
N/RESOL 1058/2004

07/11/2005 000075/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions N. Acord
N/RESOL 1059/2005

07/11/2005 000067/2005-AD Aj Sagunt - Resolució De Liquidacions
N/RESOL 1052/2005

07/11/2005 000072/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm.. 1056/2005
N/RESOL

07/11/2005 000076/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidacions 1060
N/RESOL

07/11/2005 000069/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm.. 1054/2005
N/RESOL

07/11/2005 000071/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm.. 1055/2005
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N/RESOL

07/11/2005 000066/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació núm.. 1049/2005
N/RESOL

07/11/2005 000065/2005-AD Aj Sagunt - Resolució De Liquidacions
N/RESOL 1051/2005

07/11/2005 000068/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions N. acord
N/RESOL 1050/2005

07/11/2005 000070/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions N.
N/RESOL

07/11/2005 000064/2005-AD Aj Sagunt - Resolució De Liquidacions
N/RESOL 1048/2005

14/11/2005 001789/2005-GT Gambez Mas Miguel - Proposada de Negociat: Anul·lar
IAE 2001 al 2005 el núm. de referència del qual és el 8449502000344

14/11/2005 001788/2005-GT Construccions Madrid Scp - Proposada de
Negociat: Anul·lar IAE 2004 per tenir un INCN inferior al

14/11/2005 002552/2004 Satfer Espanya SL - Sol·licita correcció del codi postal
corresponent al seu domicili fiscal per no arribar-li el correu

14/11/2005 002555/2004 Banc Santander Central Hispà SA - Sol·licita
modificació del domicili tributari a efectes del IAE ja que
que a partir de juny 04 estan ubicats en C/ Treball, 22

14/11/2005 000141/2004 Construccions Sant Josep Riu SL - Sol·licita exempció en
 el IAE per inici d’activitat

14/11/2005 000637/2004 A.M.C. Regals SL - Sol·licita exempció en el IAE per inici
d’activitat (alta 21/01/04 epig. 653.3)

14/11/2005 000636/2004 IV Planta Gi SL - Sol·licita concessió de beneficis fiscals
previstos en la LRHL per inici d’activitat (alta 6/03/04)

14/11/2005 000082/2005-AD Aj Sagunt - Resolució Liquidació n. 1065
N/RESOL

14/11/2005 000081/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidació 1064
N/RESOL

14/11/2005 000077/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions NÚM. acord
N/RESOL 1061/2005

14/11/2005 000079/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions N. acord
N/RESOL 1062/2005

14/11/2005 000073/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions 1057
N/RESOL

14/11/2005 000078/2005-AD Aj Sagunt - Resolució  Liquidacions 1063
N/RESOL

14/11/2005 000083/2005-AD Aj Sagunt - Resolució 1066/2005
N/RESOL

14/11/2005 003259/2003 Moreno Lazaro Fidel - Sol. a anul·lació dels rebuts
pendents de la T.d’Aigua, Fem i Clavegueram de l’objecte
tributari siti: C/ Federico García Lorca núm. 1-1-2, i la revisió
de l’actual titularitat de l’immoble, ja que FIDEL MORENO
LÁZARO va morir el 11-04-2000.
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14/11/2005 001157/2003 OLMOS IZQUIERDO JOSE - RECAPTACIÓ
EXECUTIVA:

 anul·lació i canvi de titularitat si procedeix per defunció
del titular dels rebuts de l’Aigua, Fem i Clavegueram de
C/  Teodor Llorente, 72 i de l’IVTM matricula V-8001-DM

14/11/2005 002007/2005-GT Rubio García Amador - Sol. L’Anul·lació De
Els Rebuts Pendents De La Taxa D’Aigua,
Fem I Clavegueram De l’Objecte
Tributari Siti En: C/ Azorin 10 2n 8 I
Liquidació En Titular Corresponent, Ja
Que L’Immoble Va ser Venut El 15/12/2000.

14/11/2005 002147/2005-GT Fernández Moreno Eduvigis - Sol·licitant
Anul·lació De Rebuts D’Aigua Habitatge Siti En
 Pl. Echegaray 6  12  Per Venda Des de Fa Dos
Anys  (1 Es Va remetre A Aigües)

14/11/2005 002182/2005-GT Bourcheix Jean-Pierre - Sol·licita Canvi
Titularitat Taxa Aigua C/ Astúries 33-5

14/11/2005 000358/2005-GT Jordan Revert Manuel - Sol. Anul·lació D
Recbos Pendents I De l’Embargament De Rebuts D
T.Aigua, Fem I Clavegueram De l’Objecte
Tributari Siti En C/ Rei Sant Ferran 11 4t 9 ,
Ja Que No És De La seua Propietat. És Titular De l’11
1r 4t, Però Per Error Ha Pagat Els De La Pta. 9

15/11/2005 000539/2004 Promociones Gesimar 98 SL - Liquidacions De
Alta Ibiu Per Obra Nova
Ref. Cadastral 9444802  = Liquidar 2002
C/ Illa Amboto  2    141  i Illa Menorca  1    141

15/11/2005 001503/2005-GT Valcarce Pérez Ana María - Sol. L’Anul·lació
 Dels Rebuts Pendents D’Ibiu Del 2004 I 2005
De l’Objecte Tributari Siti En: C/ Muntanyars
17 Esc 01 000 0011 I Liquidació Al seu Nom, Ja
Que És La Propietària Des de 12/12/2002. NÚM. Fix

15/11/2005 001518/2005-GT Condomina Queralt Mª Teresa - Sol. Canvi De
Titularitat Del Rebut D’Ibiu NÚM. Fix 01671471 A
El seu Nom Per Ser La Propietària

15/11/2005 001475/2005-GT López Ruiz M. Angeles - Sol. La Correcció En
El Rebut De l’Ibiu De l’Objecte Tributari Siti
En : C/ Luis Cendoya  NÚM. 133 Baix Dta, Ja Que S’Ha
Emès A Nom d’Una altra Persona, Quan
Ell És El Titular Segons Escriptura Del 21/10/1998.

15/11/2005 002097/2005-GT Rubio Guillen Antonio - Sol. L’Anul·lació De
Els Rebuts D’Ibiu Del 2003, 2004 I 2005 Del
Objecte Tributari Siti En: C/ Anouher 10 000
0001, Ja Que Són De La seua Titularitat, I La
Liquidació Correcta Al seu Nom.

15/11/2005 002348/2005-GT Díaz Garrido Esmeralda - Sol. ampliació
bonificació vpo de l’immoble siti en C/ Alcalà Galiano,

15/11/2005 002623/2003 Esteve López Miguel Angel - Sol. bonificació del 50
% per ser VPO  de l’immoble siti en C/ Les Illes, 6-04-16

15/11/2005 001968/2005-GT Duran Quijada Pedro - Sol. L’Anul·lació Del
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Rebut De l’Ibiu Del 2005 De l’Objecte Tributari
Siti En: C/ Clavells 37 Esc 01 5è 26 I La
Liquidació Al seu Nom, Ja Que És El
Propietari Des de 22/10/2004.

15/11/2005 002098/2005-GT García García Begoña - Sol. La Bonificació En
El Rebut De l’Ibiu De l’Objecte Tributari Siti
En C/ Vent De Marinada 6 3r 13 Per Vpo.

15/11/2005 002073/2005-GT Romero Beato Jorge - Sol. La Bonificació En
El Rebut De l’Ibiu De l’Objecte Tributari Siti
En: Pl Noguera 3 45 Per Vpo.

15/11/2005 002124/2005-GT Tortajada Julián Susana Sara - Sol. La
Bonificació En El Rebut De l’Ibiu De l’Objecte
Tributari Siti En: C/ Dolores Ibarruri 17 3r 44
Per Vpo.

15/11/2005 002187/2005-GT Soro Forment M Pilar - Sol. L’Anul·lació
Rebuts Pendents Ibiu Pg Polígon Número
20, 361 Sòl Que Figuren A Nom
Equivocat I Liquidació Al Nom Titular

15/11/2005 001542/2005-GT Necso Entrecanales Cubiertas SA - Sol. Canvi
Titularitat Dels Garatges Sitis al
C/Churruca, 22 A La Comunitat De

15/11/2005 003897/2003 Sanchis Guillen José - Sol. anul·lació rebuts IBI per
canvi de titularitat

16/11/2005 002843/2004 García Centelles Sonia - Sol·licita Bonificació
Ibiu Per Vpo C/ Elche De La Sierra 27-2-6

16/11/2005 002164/2005-GT Ruiz Carrique Manuel Andrés - Sol. Anul·lació
Rebuts D’Ibiu Del 1999 I 2000 De Polígon NÚM.
20,236j Per No Ser De La seua Propietat. NÚM. Fix

16/11/2005 002168/2005-GT García García Felipe - Sol. L’Anul·lació
Providència D’Embargament  Rebuts Ibiu A
Nom Del Deutor Per No Ser Del seu

16/11/2005 002176/2005-GT Lázaro Velez Juan José - Havent Pagat El
Rebut 200344381 D’Ibir De 2001, se li Detalle A
Que Parcel·la Correspon Tal Rebut, Ja
Que Té 1 Rebut D’Ibir De 2001 Pendent Per
1 Embargament.

16/11/2005 002168/2005-GT García García Felipe - Sol. L’Anul·lació
Providència D’Embargament Rebuts Ibiu A
Nom Del Deutor Per No Ser Del seu

16/11/2005 001301/2005-GT Moya Sánchez José - sol·licita anul·lació rebut
ibiu 2005 c illes columbrets 16 1 10 per estar
l’habitatge situat en c sant Vicent  núm. fix

16/11/2005 001253/2005-GT Sol Canet SL - Sol. L’Anul·lació Rebut Ibiu Av.
Ramón y Cajal, 11 Sòl Per No Ser Del seu
Propietat (Va ser Cedit Dit Solar A l’Aj
Amb Data 1/12/1995) NÚM. Fix 02394897

16/11/2005 001214/2005-GT Construcciones Y Promociones Puertomar SL -
Sol. L’Anul·lació Rebut Ibiu2005 C/ Illa
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Planèsia, 1 Baix D, Per No Ser De La nostra
Propietat  I Liquidació Als Nous

16/11/2005 002215/2005-GT Martínez Milla Vicente José - Reclamació
Contra Providència D’Embargament, Rebuts C/
Pobla De Vallbona 10-1

16/11/2005 002243/2005-GT Asensi Villaplana Javier - Sol·licitant
Anul·lació Providència D’Embargament Rebut Ibi
En Platja Almardà 48 C Sòl Per No Ser
Titular Actual Camarelles Serveis
Immobiliaris (1 Es Va remetre A Recaptació)

16/11/2005 002181/2005-GT Coronado Adelantado M Carmen - Suspensió
De l’Embargament A Recaptació Per Possible
Error En La Titularitat De l’Ibiu 1999 I 2000 A
Nom De l’Interessat

16/11/2005 002174/2005-GT Abdelkrim Foudail - Sol. Inclusió En Padró
D’Ibiu De NÚM. Fix 01651636

16/11/2005 002170/2005-GT Zaragoza Alcalá Salvador - Sol. La
Anul·lació Providència D’Embargament Ibiu 2001 C/
Catorze D’Abril, 13 Esc 01 000 0001 I C/ Catorze
D’Abril, 13 Esc 01 002 0002 Per No Ser Del seu

16/11/2005 001468/2005-GT Matilla Paez María - Sol. Anul·lació Del
Rebut D’Ibiu Del 2004 I 2005 De l’Objecte
Tributari Siti: C/ Vent De Marinada 4 2n 9, I La
Liquidació Al seu Nom.

16/11/2005 001470/2005-GT Martínez Ibañez Enrique - Sol. L’Anul·lació
Del Rebut D’Ibiu Del 2004 I 2005 De l’Objecte
Tributari Siti En : Av. 9 D’Octubre 106 Esc 01 S1
011, I Liquidació Correcta Al meu Nom, Sense

16/11/2005 001886/2005-GT Sánchez Llanos Lorenzo - Sol. devolució del 50%
per VPO de l’immoble siti en C/ Bonavista, 118B, 01-02 per
no tenir aplicada la bonificació i anul·lació liquidació núm.

16/11/2005 001474/2005-GT Vázquez Clemente Manuel - Sol. L’Anul·lació
Del rebut D’Ibiu De 2005 De l’Objecte Tributari
Siti En: C/ Siderúrgia, 33 I Liquidació Al
Titular Corresponent, Ja Que L’Immoble
Va ser Venut El 18/09/2003

16/11/2005 001905/2005-GT Martos Giménez Alejandro - Sol. Revisió
Titularitat D’Ibir Ref. 0004560 I 0005039

16/11/2005 000084/2005-AD Aj Sagunt - Resolució liquidacions N. Acord
N/RESOL 1067/2005

2 CANVI DELEGACIÓ SECRETARIA CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL
DE SAGUNT. EXP. 36/05-V

Resultant que el Ple de la Corporació Municipal, en sessió celebrada el dia 28 de
desembre del 2000, va acordar la delegació de la secretaria del Consell Econòmic i
Social de Sagunt, en el Tècnic de Promoció Econòmica d’aquest Ajuntament, Sr.
Esteban Mèrida Biosca.
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Resultant que, pel precitat funcionari s’ha presentat escrit renunciant a la dita
secretaria per motius personals.

Considerant que, de conformitat amb el que preveu l’article 4.2 dels precitats
estatuts, el Secretari del referit consell sectorial serà el secretari general de l’Ajuntament
o funcionari del mateix en qui delegue.

Considerant que, de conformitat amb el que disposa l’art. 13.2 del RD 1174/87,
de 18 de setembre, pel qual es regula el Règim Jurídic dels Funcionaris amb Habilitació
de Caràcter Nacional, les funcions de fe pública i assessorament legal preceptiu
recollida en tal Reial Decret, respecte de juntes, òrgans o entitats dependents de la
Corporació, distintes de l’Alcalde, Ple o Comissió de Govern decisòria, podran ser
encomanades per la Corporació a funcionaris propis d’aquesta, faltada d’habilitació de
caràcter nacional, a proposta del titular de la Secretaria i que actuaran com delegats
d’aquest.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb la proposta del
secretari general, l’Ajuntament Ple, per unanimitat, ACORDA:

Aprovar el canvi de Secretaria-delegada del Consell Econòmic i Social de
Sagunt, delegant-ne la funció de fe pública en Sr. Manuel Simón Jareño, funcionari de
carrera de la corporació, Coordinador de Formació i Ocupació del Departament de
Promoció Econòmica d’aquest Ajuntament.

En aquests moments el Sr. Serrano s’absenta momentàniament de la sessió.

3 ADHESIÓ A LA XARXA DE MUNICIPIS SENSE VIOLÈNCIA DE
GÈNERE. EXP. 9/05

A la vista del document Base elaborat pels Municipis que componen la Xarxa,
que comporta una àmplia visió de la violència exercida sobre les dones, basada en un
detallada anàlisi  de la complexitat de les situacions de discriminació i subordinació de
les dones en la nostra societat, basat en els documents de la Conferència Mundial de la
dona de Pequín, 1995, Avantprojecte Llei de Mesures de Protecció Integral, documents
de la Xarxa Feminista de Madrid, entre altres.

D’altra banda, els compromisos que comporten l’esmentada adhesió, s’inscriuen
dins de la coherència  d’una política integral per a la consecució dels objectius d’igualtat
d’oportunitats entre homes i dones, ja subscrits en el Primer Pla d’Igualtat
d’Oportunitats entre Homes i Dones de l’Ajuntament de Sagunt, de 1995.

La constitució d’una xarxa possibilita unir esforços per a fer front a les
complexes situacions de violència sobre les dones que desgraciadament encara formen
part de la vida quotidiana de la nostra societat, i on la nostra  comunitat és la primera en
nombre de dones morts víctimes de la violència de gènere.

Posteriorment l’adhesió a la Xarxa de Municipis sense Violència possibilitarà
l’intercanvi d’experiències, rendibilitzar recursos, reforçar actuacions davant les
Administracions  Central i Autonòmica, enriquir el debat i millorar les actuacions  en  el
llarg camí per a la igualtat real i efectiva entre dones i homes.

Finalment informar que altres municipis del nostre entorn ja formen part des de
l’any 2004: Albal, Alaquàs, Quart de Poblet, Vinalesa, Xirivella, Benetússer, Requena,
Picassent i la Mancomunitat del Barri del Crist, Aldaia-Quart de Poblet.
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La regidora del grup EU, Sra. VILALTA, manifesta: “Ja que va tan de pressa
abaixarem un poquet el ritme i a comptar un poquet, bé.

Bo, avui portem la proposta d’adhesió a la xarxa de municipis sense violència de
gènere de la Comunitat Valenciana. El passat 29 de novembre del 2004 els Ajuntaments
d’Albal, Alaquàs, Quart de Poblet, Vinalesa, Xirivella, Benetússer, Requena, Picassent i
la Mancomunitat del barri del Crist d’Aldaia, es van constituir en xarxa de municipis
sense violència de gènere el 29 de novembre del 2004. Es van acostar a l’Ajuntament, a
nosaltres, coincidim en una ‘Trobada’ en la qual es parlava de polítiques d’igualtat, i
se’ns va oferir la possibilitat d’adherir-nos a la xarxa de municipis sense violència de
gènere. En aquell moment, nosaltres, l’Ajuntament, va valorar, l’Àrea de la Dona, que
havien de transmetre aquesta adhesió als òrgans de participació que tenim establits en el
nostre Ajuntament. És a dir, havíem creat la comissió de violència de gènere i era
important que aquesta adhesió a la xarxa s’estudiara, es treballara, es dialogara i es
discutira en la comissió de violència de gènere per a portar-la posteriorment al Consell
de la Dóna, i després a la comissió informativa de serveis socials.

Així va ser, es va discutir dins de la comissió de violència de gènere formada per
persones, dones, vinculades als moviments de dones de la ciutat de Sagunt, i es va
elevar la proposta d’adherir-nos a la xarxa de municipis sense violència de gènere. El
Consell de la Dona va prendre també aquest acord, va veure, va mesurar què
guanyàvem adherint-nos a aquesta xarxa, i al final portem la proposta del Consell de la
Dona a la comissió informativa. Des del 2004 fins avui ha passat un any en el qual
pensem que era important en aquest mes de novembre que estem fent la campanya
d’activa contra violència cap a les dones, una campanya de sensibilització dirigida a la
ciutadania, el fer en aquest ple en aquests actes d’aquest mes l’adhesió a la xarxa. Va ser
en l’últim Consell de la Dóna on aprovem açò, i en l’última comissió informativa on es
va donar compte i es va dictaminar el portar-ho ací. Per això avui presentem la proposta
d’adhesió al plenari aquesta xarxa amb l’objectiu que els municipis col·laborem i ens
coordinem a través d’estructures que promoguen polítiques encaminades a la
consecució de la tolerància zero, mitjançant la implementació de terminis municipals
que aborden el fenomen de la violència de gènere de forma integral, incidint en la
prevenció i la sensibilització social per a unificar criteris i respondre a les exigències i
necessitats ciutadanes per a optimitzar l’actuació dels ajuntaments membres a través de
l’intercanvi d’experiències i el debat de continuïtat per a construir i difondre models
d’intervenció en matèria de violència cap a les dones.

Els fins de la xarxa, a part d’aquest que acabe de comentar, és promoure
polítiques encaminades a la consecució de la tolerància zero, facilitar l’intercanvi
d’experiències molt importants, debats i recursos de tots els municipis membres de la
mateixa a fi de millorar, de forma continuada, les actuacions. Impulsar la unificació de
criteris d’actuació i rendibilitzar i també unificar recursos, també és un dels fins
d’aquesta xarxa en la qual els municipis es volen adherir en aquest cas. Avui presentem
l’adhesió del municipi de Sagunt, exigir a l’administració autonòmica i estatal, el suport
econòmic necessari per a tallar el fenomen de la violència de forma global, incloent
assistència integral a les víctimes, sensibilització i prevenció. Unir esforços i coordinar
accions per a impulsar els canvis legislatius i socials necessaris, i impulsar també la
creació d’un Comissió Permanent dedicada a l’estudi, investigació i avaluació a fi de
poder adequar els mitjans de protecció a la realitat.

Els òrgans formats de la xarxa, estaria la presidència, que en aquest moment
aquesta personificat en l’alcaldessa, alcalde de Quart de Poblet, la vicepresidència, el
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plenari de la xarxa, la qual estarien tots els municipis adherits, una comissió permanent i
una comissió tècnica, en la tècnica estarien totes les tècniques de tots els departaments
de l’àrea d’igualtat de tots els municipis que s’han adherit a aquesta xarxa, i una
Comissió de Treball també creada per a temes específics o sectors d’actuació
determinats

Avui aprovem, hi ha dos documents en l’expedient que m’imagine que haureu
pegat una mirada, un documents al meu entendre molt, molt interessant, en un d’ells
explica el document base, fa una xicoteta introducció, parla de la definició de violència,
les causes de la violència i els principis bàsics de la xarxa. Jo tot just ressaltaré la
introducció que hi ha en aquest text que em sembla una reflexió interessant en la qual
utilitzant les paraules de la sociòloga, Inés Alberdi, comença el text dient que ser
capaços de reacciona davant d’un fenomen social com és la violència de gènere
requereix prèviament que siguem capaços de veure-ho i de posar-li nom. La violència
contra les dones, que inclou la multiplicitat de pràctiques que coaccionen les dones pel
fet de ser-ho ha sigut invisible durant centenars d’anys, cap la veia, ni l’anomenava, ni
tan sols les pròpies víctimes. Aquesta batalla és una batalla que porta no molts anys que
s’ha tret de l’àmbit privat a l’àmbit públic, i allí hem d’estar els poders públics
encaixant tota iniciativa que vaja per a raure la violència de gènere en el nostre municipi
i en la nostra societat.

En el document després hi ha uns compromisos de la xarxa, que no pense que
siga necessari llegir-los tots, però sí que pense que és interessant que els membres de la
corporació, vos passaré una còpia perquè és importantíssim el text al meu entendre, dels
compromisos. Simplement llegiré els compromisos que assumim adherits a la xarxa, la
xarxa ira treballant, aniran ajuntant-se tots aquests municipis per a treballar
conjuntament unint esforços i maneres de lluitar contra la violència de gènere en els
nostres municipis des de la prevenció, des de la informació des de la sensibilització de
la ciutadania, i sobretot des de l’atenció a les dones, pense que aquestes iniciatives són
més positives, sempre són positives, i benvingudes. Ací hem ja que l’Ajuntament de
Sagunt, sobre la base d’aquesta fonamentació i dels continguts del document base,
volem formar part de la xarxa de municipis sense violència de gènere de la Comunitat
Valenciana, i ens comprometem a, crear una àrea d’igualtat encarregada de promoure,
dissenyar, implementar, coordinar i avaluar totes les polítiques encaminades a la
consecució de la tolerància zero.

Abordar el problema de la violència contra les dones amb actuacions prioritàries,
el marc de les quals ha de ser la creació de plans municipals integrals, crear i mantenir
assignacions pressupostàries que permeten un finançament suficient i estable per a la
posada en marxa i desenvolupament dels plans municipals. Els i les professionals
encarregats de les actuacions per a abordar la violència a veure les dones han de tenir
formació de gènere. Facilitar l’intercanvi d’experiències, debat, recursos de tots els
municipis, membres de la xarxa a fi de millorar de forma continuada les nostres
actuacions, impulsar la unificació de criteris d’actuació, exigir tant a l’administració
autonòmica com a la local el suport, a l’estatal perdó, el suport econòmic necessari per a
tallar el fenomen de la violència de forma global, incloent assistència integral a les
víctimes, sensibilització, unir esforços i coordinar accions per a impulsar els canvis
legislatius i socials necessaris, i impulsar la creació d’aquesta comissió permanent que
parlàvem al principi.

Bé, avui portem la proposta d’adhesió a aquest moviment que acaba, que porta
un any en funcionament i que pensem que l’Ajuntament de Sagunt és positiu, que entre
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en aquesta xarxa, i que treballa conjuntament amb altres Ajuntaments per a lluitar contra
la violència de gènere des de la coordinació dels municipis i sempre veient altres
experiències d’altres Ajuntaments que alguns d’ells van davant, des de fa molt de temps
lluitant contra la violència de gènere des dels seus municipis, des de les seues
competències. Bé, per la meua part ja estaria tot.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

Aprovar l’Adhesió a la Xarxa de Municipis sense Violència de Gènere.

En aquests moments el Sr. Serrano s’incorpora a la sessió.

4 APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ ESTATUTS CONSELL
MUNICIPAL DE MAJORS DE SAGUNT. EXP. 978/05-SS

La Constitució espanyola, en l’article 50, estableix que els poders públics
promouran el benestar social de les persones majors mitjançant un sistema de serveis
socials que atendran els seus problemes específics, considerant-se que forma part de tal
sistema el manteniment d’estructures participatives que garantisquen la intervenció dels
afectats en les propostes de solució de les seues pròpies necessitats.

D’altra banda, l’Estatut d’Autonomia de la Comunitat Valenciana, en l’article 2,
atribueix a la Generalitat, en l’àmbit de les seues competències, promoure les
condicions perquè la llibertat i igualtat dels ciutadans i els grups en què s’integren
siguen reals i efectives; eliminar els obstacles que impedisquen o dificulten la seua
plenitud, fomentar el desenvolupament de les peculiaritats del poble valencià i facilitar
la participació dels valencians en la vida política, econòmica, cultural i social.

La Generalitat Valenciana va aprovar la LLEI 9/2004, de 7 de desembre, per la
qual es crea el Consell Valencià de Persones Majors a fi d’instrumentar la participació i
col·laboració de les persones majors en la definició, aplicació, seguiment de la
planificació i ordenació dels serveis per a millor atenció a les seues necessitats, així com
per a la defensa dels seus drets i la promoció del seu benestar.

L’entrada en vigor de la Llei fa aconsellable adaptar els estatuts del Consell
Municipal de Majors a la legislació vigent afavorint la seua actualització en datar la
ultima revisió i aprovació dels mateixos de l’any 1999.

Així mateix el Consell de Majors del municipi de Sagunt, en la seua sessió
celebrada el dia 29 de setembre del 2004 va aprovar per unanimitat  la modificació i
adaptació dels seus estatuts ajustant-la a la nova situació.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar inicialment la modificació dels estatuts del Consell de
Majors del municipi que obra en l’expedient i es té ací per reproduïda a tots els efectes.

SEGON: Obrir un termini d’informació publica i audiència als interessats de
trenta dies hàbils per a la presentació de reclamacions i suggeriments mitjançant la
publicació del corresponent edicte en el “Butlletí Oficial” de la província de València;
fent constar que en el cas que no es presente cap reclamació o suggeriment en tal
termini, s’entendrà definitivament adoptat l’acord fins llavors provisional.
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TERCER: L’entrada en vigor es produirà després de la publicació del text
íntegre de la modificació en el BOP i transcorreguts els 15 dies establits en l’article
70.2 en relació  l’article 65.2 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de
Règim Local.

En aquests moments el Sr. Fernández s’absenta momentàniament de la sessió.

5 APROVACIÓ ADDENDA PER LA QUAL ES PRORROGA PER Al 2006
EL CONVENI DE COL·LABORACIÓ SUBSCRIT ENTRE L’IVAJ I
L’EXCEL·LENTÍSSIM AJUNTAMENT DE SAGUNT PEL QUE ES CREA EL
CENTRE D’ASSESSORAMENT I PROMOCIÓ LABORAL DENOMINAT
“JOVEMPLEO”. EXP. 40/05

Atès que la Regidoria de Joventut de l’Excm. Ajuntament de Sagunt ha
desenvolupat la Iniciativa Comunitària YOUTHSTART-DINA, projecte dirigit a la
promoció de l’ocupació juvenil en la nostra localitat.

Atès que una part fonamental del projecte va ser assumit en a l’any 2001 per
l’IVAJ (Institut Valencià de la Joventut) mitjançant el conveni signat entre aquest
ajuntament i l’esmentada entitat.

Atès que a l’IVAJ assumeix el personal d’aquest servei, compost per tres
professionals i atès que l’ajuntament de Sagunt a través de la Regidoria de Joventut, es
compromet a contribuir amb els mitjans espacials i materials que es van concretar en tal
conveni.

Atès que des de l’IVAJ es planteja la pròrroga del conveni segons les clàusules
que es plantegen en l’Addenda que s’adjunta

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat el dictamen de la Comissió
Informativa Permanent de Cultura, Educació i Esports, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar l’addenda adjunta al conveni signat entre aquest Ajuntament
i l’Institut Valencià de la Joventut el 5 de març del 2001 i autoritzar la signatura de
l’addenda adjunta, entre el Sr. director general de l’IVAJ el senyor Marcos Alós Cía, i
l’Excma. Sra. Gloria Calero Albal, alcaldessa-presidenta de l’Excm. Ajuntament de
Sagunt.

6 ADHESIÓ A DECLARACIÓ XARXA ESTATAL CIUTATS
EDUCADORES DAVANT GRAVÍSSIMS FETS SUCCEÏTS A FRANÇA. EXP.
140/05

Resultant que, el Ple de la Corporació Municipal, en la seua sessió ordinària
celebrada el dia trenta de desembre de dos mil tres, va adoptar l’acord d’adherir-se a
l’Associació Internacional de Ciutats Educadores, de la qual formem part com a
membres de ple dret.

Resultant que, del 9 a l’11 de novembre d’enguany, es va celebrar a Gijón la
setena trobada de la Xarxa Estatal de Ciutats Educadores (XECE) emetent la dita Xarxa
un comunicat relatiu als greus esdeveniments succeïts a França.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat el dictamen de la Comissió
Informativa Permanent de Cultura, Educació i Esports, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA:  



25

Adherir-se a la declaració realitzada per la XECE que textualment diu:
 “Les Ciutats de la Xarxa Estatal de Ciutats Educadores, reunides en el marc de

la 7a Trobada, celebrada a la ciutat de Gijón els dies 9, 10 i 11 de novembre, davant els
gravíssims fets succeïts a França, encara que conscients de la complexitat i diversitat de
les causes que els han originat, mostrem la nostra consternació i preocupació, alhora que
ens reafirmem en la plena vigència dels Principis i Propostes recollits en la “CARTA
DE CIUTATS EDUCADORES”, el contingut de la qual atén al lliure, just i igualitari
desenvolupament de les persones i les seues comunitats.

Expressem avui més que mai, la necessitat de desenvolupar i implementar
aquests principis en totes i cada una de les nostres ciutats, especialment, i en el moment
que el tema que ens ocupa, aquells recollits en els articles 2, 4, 9, 10, 16 i 20, que es
refereixen que

“La ciutat promourà l’educació en la diversitat, per a la comprensió, la
cooperació solidària internacional i la pau en el món. Una educació que combata
qualsevol forma de discriminació. Afavorirà la llibertat d’expressió, la diversitat
cultural i el diàleg en condicions d’igualtat.”
“Les polítiques municipals de caràcter educatiu s’entendran sempre referides a
un context més ampli inspirat en els principis de la justícia social, el civisme
democràtic, la qualitat de vida i la promoció dels seus habitants.”
“La ciutat educadora fomentarà la participació ciutadana des d’una perspectiva
crítica i coresponsable. Per a això, el govern local facilitarà la informació
necessària i promourà, des de la transversalitat, orientacions i activitats de
formació en valors ètics i cívics.
Estimularà, al mateix temps, la participació ciutadana en el projecte col·lectiu a
partir de les institucions i organitzacions civils i socials, prenent en consideració
les iniciatives privades i altres formes de participació espontània.”
“El govern municipal haurà de dotar a la ciutat dels espais, equipaments i serveis
públics adequats al desenvolupament personal, social, moral i cultural de tots els
seus habitants, amb especial atenció a la infància i joventut.”
“Les ciutats hauran de ser conscients dels mecanismes d’exclusió i marginació
que les afecten i de les modalitats que revisten, i desenvoluparan les polítiques
d’acció afirmativa necessàries. En especial, atendran les persones nouvingudes,
immigrants o refugiats, que tenen dret a sentir amb llibertat la ciutat com pròpia.
Dedicaran esforç a fomentar la cohesió social entre els barris i els seus habitants
de tota condició.”
“La ciutat educadora haurà d’oferir a tots els seus habitants, com a objectiu
creixentment necessari per a la comunitat, formació en valors i pràctiques de
ciutadania democràtica: el respecte, la tolerància, la participació, la
responsabilitat i l’interès pel públic, pels seus programes, els seus béns i els seus
serveis.”
Des de la RECE ens oferim a col·laborar amb totes les ciutats que desitgen

compartir aquests Principis i treballar basant-se en ells, amb l’objectiu d’aconseguir un
món millor.

7 ADHESIÓ A L’ACORD DE L’ASSEMBLEA DE LA XARXA ESTATAL
CIUTATS EDUCADORS RELATIU AL CONCEPTE “AUTORITAT
EDUCATIVA LOCAL” EN LA LOE. EXP. 141/05



26

Resultant que, el Ple de la Corporació Municipal, en la seua sessió celebrada el
dia trenta de desembre de dos mil tres, va adoptar l’acord d’adherir-se a l’Associació
Internacional de Ciutats Educadores, de la qual formem part com a membres de ple dret.

Resultant que, del 9 a l’11 de novembre d’enguany, es va celebrar a Gijón el setè
trobada de la Xarxa Estatal de Ciutats Educadores (XECE), adoptant la dita Xarxa
l’acord de proposar que s’incloga en la LOE del concepte de “autoritat educativa local”.

Obri la ponència el regidor-delegat d’Educació, Sr. ESTAL, exposant: “Bona
vesprada a tots i a totes. Recordar clarament que el nostre municipi des de desembre del
2003 pertany a la xarxa de ciutats educadores, i per consegüent a l’Associació
Internacional de Ciutats Educadores. Als dies 10, 11 i 12 d’aquest mes va haver-hi un
Congrés de ciutats educadores, perdó 10, 11 i 12 no, 9, 10 i 11, perdó, eh, 9, 10 i 11 va
haver-hi un Congrés estatal, el setè congrés estatal de ciutats educadores en què es van
tractar multitud de temes en què hem donat ja compte d’ells al grup, als distints grups en
la Comissió Informativa d’educació i esports, però també van haver-hi una sèrie
d’acords, que van haver-hi durant aqueix congrés.

El primer acord s’ha aprovat anteriorment per unanimitat, cosa que he de donar
les gràcies en nom de totes les ciutats educadores que era l’acord, o la declaració de
Gijón sobre l’emigració i sobre els fets succeïts a París, i aquest segon acord va ser un
acord es va desenvolupar també basant-se en que durant, en aqueix moment, en aqueix
moment s’estava prevista, o s’anava a debatre i s’està debatent com tots sabeu la LOE,
la Llei Orgànica d’Educació. Bé, com s’estava debatent nosaltres, tots els components
d’aquest setè trobada de la xarxa estatal de ciutats educadores presentem un acord en
què es va estar discutint per part de tots els membres, va haver-hi primer una comissió,
podíem dir, no negociadora, una comissió per a realitzar tot aquest acord, i després es va
portar a l’Assemblea que va ser aprovada per unanimitat.

L’acord diu el següent, en el transcurs del setè trobada de la xarxa estatal de
ciutats educadores, els municipis participants a partir, eren 87 els que estàvem, dels 170
que hi ha inclosos, a partir de l’anàlisi de les distintes realitats, expressem la ferma
convicció que educació i territori són dos conceptes íntimament lligats. Aquesta idea es
genera bàsicament a partir de la concreció i desenvolupament dels principis descrits en
la carta de ciutats educadores, dins dels quals el concepte d’educació s’assumeix en tota
la seua integritat, definint-la des de totes els seus possibles les seues possibles
dimensions. És evident que a partir de les primeres eleccions locals l’any 1979, i en
particular en prou municipis ja des de l’inici del segle XX, els Ajuntaments, hem
incrementat la participació i nivell de responsabilitat en l’àmbit educativo. Aquest
creixement ha tingut com a gran motor la voluntat política de les corporacions locals per
a assumir responsabilitats en els temes educatius molt més enllà de les pròpies
competències.

Un dels elements que ha possibilitat aquesta situació és la característica
intrínseca de la proximitat de les administracions locals amb la ciutadania. Factor aquest
que ens exigeix i ens permet actuar d’acord amb els nous reptes que la societat planteja.

Per aquest motiu la immillorable posició estratègica de les administracions
locals, ens confereix una situació privilegiada per a detectar les necessitats dels
ciutadans i generar les respostes més adaptades i coherents a cada realitat, amb aquest fi
els Ajuntaments treballem amb el principi de servir els nostres ciutadans, garantint el
compliment dels valors públics de la legalitat, equitat, i transparència, aplicant
polítiques educatives locals que prioritzen la igualtat d’oportunitats i la cohesió social.
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A partir d’aquestes condicions i objectius, s’han creat, desenvolupat, i implementat
programes i serveis més adaptables, àgils i eficaços, plasmant-se en la gran quantitat de
propostes innovadores que s’han generat en l’àmbit local, al seu torn, la utilització
d’estratègies participatives e de lideratge local, ens permet coordinar tots els agents
socials que treballen, i incideixen en un mateix territori, posant de manifest el paper
rellevant i singular que els municipis podem arribar a exercir en l’àmbit educatiu.

Els ajuntaments com a part de l’estructura de l’administració pública actuem
amb una doble condició. D’una banda, les lleis consagren la nostra autonomia de
funcionament, i per un altre, el resultat de la nostra actuació pren sentit a partir de la
responsabilitat de complementar l’apropiació amb els altres nivells de les
administracions públiques, és a dir, l’administració estatal i la de les corresponents
comunitats autònomes. Per tot l’anteriorment exposat, els ajuntaments participants en el
setè trobada de la xarxa estatal de ciutats educadores prenem els següents acords. He de
comentar abans de dir-vos els acords que per un costat està la federació espanyola de
municipis, com tots sabem, i la xarxa estatal de ciutats educadores és un ens autònom,
per això, quan vaja a anar els acords es comprèn, per exemple, el punt tercer.

Primer, sol·licitar la inclusió del concepte d’autoritat educativa local, en
l’articulat de la llei orgànica d’educació, o LOE.

Segon, sol·licitar entrevista a l’excel·lentíssima ministra d’Educació i Ciència,
Sra. María Jesús Sanz Segundo, per a exposar-li el contingut dels principis que
constitueixen la carta de ciutats educadores, i al seu torn presentar-li la
conceptualització expressada pels municipis que componen la xarxa estatal de ciutats
educadores sobre la creació de la figura autoritat educativa local.

Tercer, traslladar aquesta proposta a la Federació Espanyola de Municipis i
Províncies perquè la dita institució recolze i canalitze conjuntament amb el comitè de
seguiment de la RCE, comentar que formem part des d’aquest últim Congrés
l’Ajuntament de Sagunt d’aqueixa Comissió de Seguiment amb altres Ajuntaments com
el d’Écija, Sevilla, etc., l’esmentat acord.

I quart, traslladar també aquesta proposta a les Associacions Municipis de les
diferents comunitats autònomes perquè les dites institucions recolzen l’esmentat acord.

Recolzant açò no hi ha dubte que bé experimentant l’educació un profund procés
de reformes que afecten els seus fins, a la seua organització, i a la seua estructura. A
més el sistema educatiu a crescut en complexitat, de tots és sabut, per la
descentralització a les comunitats autònomes, per la incorporació massiva d’alumnes
emigrants, i que la Unió Europea, en la Unió Europea, les reformes s’afecten els canvis
de l’administració educativa i a la distribució de responsabilitats entre els diferents
nivells a fi d’una major eficàcia per al coneixement de les necessitats i de l’ús dels
recursos. A més, d’adaptar el sistema a les varietats locals, d’ací, la importància que la
LOE, en tot el seu articulat aparega clarament l’autoritat educativa local.

Per a acabar, voldria dir en aquesta primera intervenció que en el model de
descentralitzat l’Estat és competent en la salvaguarda de l’homogeneïtat i unitat del
sistema educatiu, mitjançant a l’ordenació i programació general de l’ensenyament, que
les comunitats autònomes són competents en el desenvolupament de les normes
bàsiques i en l’administració del sistema al seu territori, ja que són administració
educativa. Però bé, els governs locals, aporten els solars per als centres i els conserven,
vigilen i mantenen, i poden crear els consells escolars municipals, d’ací que creguem
des de la xarxa, és a dir, des de la RCE, des de les ciutats educadores que aqueix
articulat d’autoritat educativa local, és necessària i important que s’incloga dins de la
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llei Orgànica d’educació. Després en la segona intervenció aniré concretant moltíssim
més aquests punts, moltes gràcies.”

Obri i tanca el torn d’intervencions el regidor del Grup PP, Sr. MARTÍN,
manifestant: “Bona vesprada, bo, la veritat és que quan el Sr. Estal va al fòrum de la
RCE, se suposa que va en representació de l’Ajuntament de Sagunt, per la qual cosa
quan ell emet el seu vot, el seu vot ho està emetent allí, en la RCE, al fòrum de la RCE,
com a Ajuntament de Sagunt, en la Comissió nosaltres li critiquem el tema que la
Comissió de Cultura, Educació i Esport s’ha convertit poc més a venir a donar compte
de les coses, i que el poc que hi ha per a dictaminar, en aquest cas venia fora de l’ordre
del dia. Vam haver de sentir que clar, ens anàvem a abstenir com sempre, però ja li vam
respondre que aqueix era el nostre problema, nosaltres tenim, i a més ens ho va
reconèixer el Sr. Estal, tenim el perfecte dret com qualsevol grup a tenir els papers,
estudiar-los, i en el seu moment, bé en la Comissió, si ho hem parlat en el nostre grup o
posteriorment en el Ple, emetre el nostre vot en el sentit que creguem convenient, que
això de França, sorgira allí en el transcurs del debat, sembla lògic perquè és una cosa de
rabiosa, per desgràcia actualitat, però quan se’n va a un fòrum d’aquest tipus se suposa
que igual que en aquest ple tenim un ordre del dia, i demanaríem per favor que quan
torne al fòrum de la RCE, si és possible, en la comissió prèvia comentem que es va a
parlar, que es va a tractar perquè quan el Sr. Estal va a aqueix fòrum, emet el seu nom, o
millor dit emet el seu vot en nom de l’Ajuntament, no de l’equip de govern o d’una
determinada ideologia en concret.

Respecte d’aquest punt que tracta sobre la LOE, i després veurem una moció que
la veritat és que ja la debatrem quan arribe el moment, creiem que hi ha punts de molt
major calat social que aquest a debatre, i a esmenar que el que ens ocupa, però ens
temem que possiblement en aqueixos embolics no s’hagen ficat, no s’haja ficat al fòrum
de la RCE, dir-li al Sr. Estal que nosaltres també formem des del PP de Sagunt, part de
la RCE, perquè no sols volem haver servit per a emetre el nostre vot en favor que ens
integrem en aquesta xarxa perquè, a més, creiem fermament que és un lloc de trobada
en què tots devem i podem beneficiar-nos, i compartir experiències i traure tots coses
bones, però que recorde que no estem només per a emetre el nostre vot, que volguérem,
abans que es debaten els temes que es compte amb la nostra opinió. De totes maneres
nosaltres som uns convençuts defensors de la política municipal i creiem fermament que
si des de l’Estat, des de l’Autonomia, es deu, com no pot ser d’una altra manera,
fomentar, recolzar i portar a més el sistema educatiu, som els que formem part dels
Ajuntaments els que més prop estem, els que més devem vetlar, i els que més ens
devem preocupar perquè el futur de les nostres ciutats tinga la millor educació, i creiem
que aqueixa esmena deu formar part d’aqueixa LOE, en la que el PP per descomptat
estem totalment en contra del seu articulat, però en aquest punt si que estem convençuts
que als ajuntaments se’ls deu tenir en consideració en la forma que es mereixen i els
correspon. Gràcies.”

Tanca ponència el regidor-delegat d’Educació, Sr. ESTAL, dient: “Bé, bona
vesprada novament a tot i a totes. Primer dir, que és cert, jo vaig en representació de
l’Ajuntament, de tot l’Ajuntament, i lògicament quan vaig, pense davall el meu punt de
vista, com a regidor que tinc per consegüent tots els poders en aqueixos moments a
l’hora de votar perquè vaig en representació del tot l’Ajuntament.
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L’ordre aquest del dia, en concret del punt aquest, no estava dins de l’ordre del
dia, si no això va ser quelcom que es va incloure després posteriorment, perquè
l’Assemblea així ho va decidir, ho va decidir en aqueix moment igual com l’acord de
declaració de Gijón, s’incloc en aquells moments en l’Assemblea, es va nomenar a la
Comissió de seguiment que estava en aquells moments més la possible Comissió de
seguiment perquè redactara el document on havien, torne a repetir, i ho vaig explicar en
la Comissió Informativa de totes les ideologies i es va arribar a un document més o
menys de consens, que com molt bé vostè m’ha dit ací en aquest mateix fòrum, estan
d’acord en què s’unisca a fi de la municipalitat, del municipalisme, etc., etc., de la llei. I
a això el que intentàvem, és a dir, l’única cosa que pretenia en aquells moments, el que
es pretenia era que l’Ajuntament amb el que li vaig a dir, amb la qual cosa parlaré ara
completament i que a més està, és una cosa referent, no sols al municipalisme, sinó dins
de la Federació Espanyola de Municipis, es parla clarament sobre realment les
competències que hauria de tenir la LOE, no sols les que nosaltres hem tret o hem
intentat traure dins d’aqueixes comunitats educadores, en aqueixes discussions, que
alguns partits fins i tot les tenen dins de les seues pròpies competències, no cridem
competències, sinó com els seus propis postulats de partit dins de l’àrea d’educació,
sinó també dins de la pròpia Federació Espanyola de Municipis.

Veurem el marc competencial educatiu de les corporacions locals ve determinat
fonamentalment les competències, per l’article 27 de la Constitució, per la LOE, que
encara està, mentre que la LOE no s’aprove, per la LOE, i per la Llei de Règim de
Bases de Règim Local, tot açò estem d’acord. Aqueixa legislació bàsica la tenim, el
Decret del 2 de febrer de 1967, per la qual s’aprova el text refós de la Llei
d’Ensenyament Primari, la Llei General d’Educació, la Llei 7/85 de 2 d’abril reguladora
de les Bases de Règim Local, la EL 8/85 reguladora del dret d’educació, i el projecte de
llei orgànica d’educació. El Text Refós de la Llei d’Ensenyament Primari, sabeu que
està vigent amb caràcter reglamentari, que estableix la propietat dels municipis dels
edificis públics escolars, que determina la conservació, reparació i vigilància de tots els
edificis públics escolars, així com la neteja, subministrament d’aigua, electricitat, i
calefacció amb càrrec la els municipis, la qual cosa vulgarment cridem, manteniment.
Estableix la contractació dels conserges, correspon també als Ajuntaments, estableix la
col·laboració de les Diputacions amb els Ajuntaments per al que s’anomenaria les
Escoles Comarcals, la Llei Règim de Bases de Règim de Local, en l’article 28, vull
recordar-los a tots estableix que els municipis poden realitzar activitats complementàries
de les pròpies d’altres administracions públiques, i en particular les relatives a educació,
en l’article 25,2 estableix clarament que els municipis exerciran competències en els
següents termes, participar en la programació d’ensenyament i cooperar amb les
administracions educatives, en la creació de, i construcció i sosteniment dels centres
docents públics, intervenir en els seus òrgans de gestió i participar en la vigilància i el
compliment de l’escolaritat obligatòria. Que la pròpia LOE la qual encara està vigent,
mentre que encara està vigent mentre que la LOE no s’establisca, en el marc dels
principis constitucionals i del que estableix la legislació vigent, les Corporació Locals,
no m’ho estic inventant jo, està, eh, cooperaran amb les administracions educatives
corresponents en la creació construcció i manteniment, etc., etc., dels centres públics, la
creació dels centres docents públics els titulars de la qual siguen les Corporacions
Locals, es realitzarà per conveni entre aquestes. La representació de les entitats locals en
el consell escolar de l’estat a través de l’Associació d’àmbit estatal amb major
implantació, la participació també en el Consell escolar de l’estat. Però la veritat és que
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a més els Ajuntaments a part del que he llegit segons la llei, sabeu que s’impliquen en
les reserves de sòl, en la distribució de l’alumnat, en l’educació infantil alguns
Ajuntaments més que altres de zero a tres anys, en l’educació d’adults, el nostre
municipi té més de 1.200 alumnes en aquests moments en adults.

Per a acabar el per que volem clarament i per què en aqueix document volem
això, perquè en els governs locals se senten molt prop dels problemes dels seus
ciutadans, i se senten obligats a arbitrar respostes constantment, això és pel que volem.
Per tant jo agraïsc les últimes paraules que es van a adherir, perquè creiem que això és
el que realment devíem fer tots els Ajuntaments.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat el dictamen de la Comissió
Informativa Permanent de Cultura, Educació i Esports, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA:  

Adherir-se a l’acord de l’assemblea de la XECE que textualment diu:
“ANTECEDENTS:
En el transcurs del 7è Trobada de la Xarxa Estatal de Ciutats Educadores, els

municipis participants, a partir de l’anàlisi de les distintes realitats, expressem la ferma
convicció que educació i territori són dos conceptes íntimament lligats.

Aquesta idea es genera bàsicament a partir de la concreció i desenvolupament
dels principis descrits en la carta de Ciutats Educadores, dins dels quals, el concepte
d’educació s’assumeix en tota la seua integritat, definint-la des de totes les seues
possibles dimensions.

És evident que a partir de les primeres eleccions locals l’any 1979 i en particular
en prou municipis ja des de l’inici del segle XX, els ajuntaments hem incrementat la
participació i nivell de responsabilitat en l’àmbit educatiu.

Aquest creixement ha tingut com a gran motor la voluntat política de les
corporacions locals per a assumir responsabilitats en els temes educatius molt més enllà
de les pròpies competències.

Un dels elements que han possibilitat aquesta situació és la característica
intrínseca de la proximitat de les administracions locals amb la ciutadania, factor aquest,
que ens exigeix i ens permet actuar d’acord amb els nous reptes que la societat planteja.

Per aquest motiu, la immillorable posició estratègica de les administracions
locals, ens confereix una situació privilegiada per a detectar les necessitats dels
ciutadans i generar les respostes més adaptades i coherents a cada realitat.

Amb aquest fi els ajuntaments treballem amb el principi de servir els nostres
ciutadans garantint el compliment dels valors públics de legalitat, equitat i
transparència, aplicant polítiques educatives locals que prioritzen la igualtat
d’oportunitats i la cohesió social.

A partir d’aquestes condicions i objectius s’han creat, desenvolupat i
implementat  programes i serveis més adaptables, àgils i eficaços, plasmant-se en la
gran quantitat de propostes innovadores que s’han generat en l’àmbit local.

Al seu torn, la utilització d’estratègies participatives i de lideratge local ens
permet coordinar tots els agents socials que treballen i incideixen en un mateix territori,
posant de manifest el paper rellevant i singular que els municipis podem arribar a
exercir en l’àmbit educatiu.

Els ajuntaments com a part de l’estructura de l’administració pública, actuem
amb una doble condició, per un costat la lleis consagren la nostra autonomia de
funcionament i per un altre, el resultat de la nostra actuació pren sentit a partir de la
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responsabilitat de complementar la pròpia acció amb els altres nivells de les
administracions públiques, és a dir, l’administració estatal i la de les corresponents
comunitats autònomes.

Per tot l’anteriorment exposat, els ajuntaments participants en la 7a Trobada de
la Xarxa Estatal de Ciutats Educadores prenem els següents ACORDS:

PRIMER. Sol·licitar la inclusió del concepte d’“autoritat educativa local” en
l’articulat de la Llei Orgànica d’Educació (LOE).

SEGON. Sol·licitar entrevista a l’Excel·lentíssima Ministra d’Educació i
Ciència, Sra. Mª Jesús Sansegundo per a exposar-li el contingut dels principis que
constitueixen la Carta de Ciutats Educadores i al seu torn presentar-li la
conceptualització expressada pels municipis que componen la de Xarxa Estatal de
Ciutats Educadores (XECE) sobre la creació de la figura de la “autoritat educativa
local”.

TERCER. Traslladar aquesta proposta a la Federació Espanyola de Municipis i
Províncies perquè la dita institució recolze i canalitze conjuntament amb el comitè de
seguiment de la XECE, l’esmentat acord.

QUART. Traslladar també aquesta proposta a les associacions de municipis de
les diferents comunitats autònomes perquè les dites institucions recolzen l’esmentat
acord.”

En aquests moments el Sr. Fernández es reintegra a la sessió.

8 PROPOSICIÓ ADHESIÓ AL PROGRAMA DE LA CONSELLERIA DE
CULTURA, EDUCACIÓ I ESPORT INTERNET A LES BIBLIOTEQUES. EXP.
01/05

Per la Conselleria de Cultura, Educació i Esport han sigut seleccionades les
Biblioteques de Sagunt, per a formar part del projecte Internet en Biblioteques.

Mitjançant aquest programa, que té com a objectius permetre el
desenvolupament de la xarxa de punts d’accés públic a Internet, a les Biblioteques
públiques de la Comunitat Valenciana,  la Conselleria en coordinació amb Xarxa.es ens
ofereix:
• Dotació d’equipament multimèdia i de les aplicacions programari bàsiques per a

facilitar la connexió a Internet dels usuaris
• El servei d’explotació, suport i manteniment, per un període de tres anys, dels

equips i serveis proporcionats durant la vigència del conveni.
Sent que aquest projecte necessita l’aprovació del Ple de l’Ajuntament de

Sagunt per a la seua posterior tramitació davant la Conselleria de Cultura, Educació i
Esport.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb la proposta del
regidor-delegat d’Arxius i Biblioteques, el Ple l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

Aprovar la inclusió dels centres de lectura d’aquest municipi, en el programa
Internet en Biblioteques, comprometent-se aquest Ajuntament a què la ubicació i l’ús de
l’equipament informàtic, concedit a través de tal programa, siga exclusiu de les
Biblioteques municipals.

9 APROVACIÓ PROJECTE DEL PLA DE VIALS NO MOTORITZATS
PER AL MUNICIPI DE SAGUNT
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Amb data 4 de novembre del 2004, se signava el contracte de consultoria i
assistència per a redacció d’un Pla de Vials No Motoritzats per al municipi de Sagunt,
que pretenia, d’acord amb els plecs de prescripcions tècniques aprovats, un nou model
de mobilitat urbana per al municipi.

Després del treball realitzat, el passat mes de juny l’empresa adjudicatària
presentava l’esmentat projecte, conforme el que estableix el contracte, posant a
disposició dels serveis municipals un estudi de mobilitat que pretén millorar la qualitat
de vida dels habitants del nostre municipi amb la pacificació del trànsit i la potenciació
de mitjans de transport alternatius.

Proposa una xarxa de vials no motoritzats amb elevada seguretat per als
desplaçaments per motius laborals o d’oci, que comunica els principals punts d’origen i
destinació.

El Pla de Vials No Motoritzats s’integra dins del viari i infraestructures
proposades al municipi de Sagunt, sent alternativa al transport motoritzat habitual.

En el projecte s’estableix un cronograma d’actuació, pressupostos i prioritats
d’execució, amb detall i propostes per a integració de les seues infraestructures en les
principals vies de comunicació i carrers del nostre municipi. Al mateix temps que
intercomunicarà els inconnexos trams de carril bici actualment existents, fent-los útils.

En la redacció d’aquest s’ha tingut en compte criteris com la no supressió de
places d’aparcament, el menor cost d’inversió i manteniment i la màxima integració
amb el trànsit rodat motoritzat, evitant interferències amb aquest o amb els vianants.

L’adequada senyalització i seguretat del viari proposat és un aspecte destacable
en el projecte.

Amb l’execució i desenvolupament d’aquesta xarxa de vials no motoritzats es
pretén un ús quotidià de la bicicleta com a mitjà de transport alternatiu, no contaminant,
segur i saludable. S’aconseguirà elevar la qualitat de vida dels ciutadans, es contribuirà
a reduir els nivells d’emissió de gasos a l’atmosfera, reduir el soroll a la ciutat, pacificar
del trànsit i molts altres avantatges derivats del major ús de la bicicleta.

Dins dels compromisos assumits per l’adhesió a la xarxa de ciutats pel clima, en
una primera fase, se suggereix la implantació de mesures per a calmar el trànsit, com a
restricció del trànsit privat en determinades àrees, zona de vianants de carrers,
restriccions d’aparcament o limitació de velocitat. Accions que es contemplen dins del
Pla de Vials No motoritzats proposat.

El Pla d’acció Local aprovat pel Ple de la Corporació del 27 d’octubre del 2005,
recull dins de les seues línia estratègica per a revaloració de la ciutat i planificació
sostenible del territori, l’elaboració d’un pla de mobilitat local i implantació d’una
mobilitat sostenible.

Obri ponència el regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, exposant:
“Bé, bona vesprada a tots i totes, intentarem continuar col·laborant que aquest ple porte
el ritme que porta.

Bé, com a tots sabeu, aquest consistori ja fa temps inici els treballs que. Bé com
a deia l’Ajuntament va assumir, va assumir amb el concurs de la redacció del pla de
vials no motoritzats, va assumir unes reivindicació ciutadana, que era bàsicament
començar a dissenyar el que en un futur seria una vertadera xarxa de vials no
motoritzats, fonamentalment carrils bici, i en aquests últims temps hem seguit un
itinerari que jo crec que bo, que ha tingut els seus fruits en un document, jo crec que un
document importantíssim, que és el projecte de pla de vials no motoritzats, projecte que
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fa ja quasi un mes vam donar a conèixer als diversos portaveus municipals, projecte que
ha sigut donat a conèixer a la ciutadania, i que pensàvem des de la regidoria de medi
ambient que era important un compromís per part del consistori per a portar endavant un
projecte tan ambiciós com aquest. Com tots coneixereu, és un projecte que planteja
crear una xarxa per tota la ciutat, que junt amb altres iniciatives que provenen d’altres
institucions com la Generalitat Valenciana, ens permetria tenir una xarxa
d’aproximadament uns 160 quilòmetres de carrils dedicats a la bicicleta
fonamentalment, i que és un projecte a què ja hem donat els primers passos. Fa uns
mesos sol·licitem a la Unió Europea una ajuda en què es contemplava el
desenvolupament d’aquest pla de vials no motoritzats. Jo crec que, que bo que depenent
fins i tot del que puga passar en la resolució d’aquestes ajudes el compromís deu seguir
per a endavant, i per tant el que proposem ací són dues qüestions molt senzilles, no. Una
és aprovar el projecte, el pla de vials no motoritzats, amb totes les matisacions que en el
desenvolupament després podem, que anem veient successivament en la implantació del
projecte, però si la idea general de crear aqueixa xarxa, i per un altre costat jo crec que,
com és quelcom que no es va a fer en un any desgraciadament, ni dos ni tres, jo crec que
fa falta un compromís per part de la Corporació, en el sentit que siga qui siga la força o
forces polítiques que puguen governar en un futur. Com deia, siga qui siga les forces
que puguen governar en el futur existisca aqueix compromís de portar endavant aquest
pla de vials no motoritzats, que sens dubte és una de les mesures que jo crec que,
importantíssima per a revolucionar fonamentalment la mobilitat de la ciutat.
Simplement això. Jo crec que ara, si hi ha debat o no sé si.”

A les 17 hores i 40 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic en aquest assumpte.

Suspesa momentàniament la sessió des del públic, el Sr. Antonio Morcillo
indica: “Em diuen Antonio Morcillo, i parle en nom de Morvedre Amb Bici. Per a les
persones que estem en l’entitat Morvedre Amb Bici que és la que des de fa temps estem
donant a tots i a totes la tabarra amb el tema de les bicicletes i l’adequació de carrils
bici, és una bona notícia que aquesta vesprada, una bona qüestió que aquesta vesprada
estiga plantejat ací el tema dels pla de vials no motoritzats, per a la seua aprovació. No
estem molt assabentats de quina és la proposta econòmica per als pressupostos de
despeses que es preveuen per a l’any que ve, per al 2006, i les idees que puguen haver-
hi per als successius, però no obstant aqueixa deficiència d’informació nostra pensem i
celebrem que és molt important que estiga ací, perquè a més és una conseqüència lògica
amb tot el que aquest Ajuntament ha aprovat anteriorment d’atenció a la Carta d’Albors,
i conseqüent relació de l’Agenda 21, i fer tot això sense que després es vaja plasmant en
qüestions concretes que ho vagen desenvolupant, que ho puguen desenvolupar, seria tot
allò que es diu de paper mullat, és a dir, fer moltes qüestions però si després no hi ha
coses pràctiques que vagen en línia amb el que s’està aprovant, acabem sense creure’ns
molt bé el que l’Ajuntament puga solucionar coses. En aqueix sentit creiem que és
positiu i a més tenim la confiança molta confiança que aquest és un tema que les forces
polítiques actuals del nostre consistori portaran endavant per, amb unanimitat, i no ara,
sinó també en el futur, perquè pensem que és una de les qüestions que afecten tots els
grups polítics, perquè a més és quelcom per al conjunt total de la ciutadania.

El trànsit a la nostra ciutat, als nostres diferents nuclis, no contaré una altra
vegada com estan, ho sabeu tan bé com a jo o millor, i aquesta vesprada no vull criticar
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perquè no es lleven els cotxes de les voreres i els passos de zebra, ja ho faré això,
confie, però creiem que no obstant totes aquestes coses és fonamental que mantingueu
la unitat, perquè deia que hi ha una necessitat imperiosa de pacificar el trànsit dels
nostres carrers. A més una qüestió, serà també una necessitat també imperiosa per raons
econòmiques, l’època del petroli barat, de la gasolina pagable està acabant-se, i per tant
necessàriament es va a convertir en una altra necessitat a més de l’educativa, a més de la
de convivència, a més d’evitar els sorolls a les emissions contaminants en els nostres
carrers i pacificar el trànsit en definitiva serà també una necessitat econòmica.

No podem fer una altra cosa que animar-vos i demanar-vos que aquest tema com
a tants altres necessaris del conjunt del poble, seguisca endavant per unanimitat amb
criteris unànimes, que es baralle per aconseguir les subvencions que es puga de la
Comunitat Europea, però que si no s’aconsegueixen això no siga obstacle perquè encara
que siga prorrogant els terminis, el pla de vials motoritzats que és ambiciós es porte a la
pràctica.

I poc més, animar-vos a això i oferir-nos com fins ara, perquè ens agradaria
participar en l’ordre de prioritats que s’establisca a l’hora de desenvolupar perquè com
bé a tal Miguel Ángel, açò no es va a fer en un any, creiem que en dos tampoc, no ens
agradaria que fóra més enllà de tres o quatre anys, però ens agradaria participar en el pla
i en els criteris de prioritats per a portar endavant aquest pla de vials no motoritzats que
volem que siguen de tots i per a tots. Gràcies.”

La sessió es reprèn a les 17 hores i 43 minuts.

Represa la sessió i obert el torn d’intervencions, el regidor-delegat d’Urbanisme,
Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Res més per a dir que és evident que és un pla que a les
zones ja consolidades implicarà un cost econòmic important, però de fet, per a
assenyalar que en totes les noves zones que ja s’estan aprovant o que fins i tot estaven
aprovades en els projectes d’urbanització ja s’està contemplant diríem el que és el propi
projecte que avui aprovem però que ja estava plantejat en l’estudi i de fet ja s’estan
realitzant d’acord amb aquest projecte de vials no motoritzats. I una bona prova, com tu
molt bé saps, és el SUP-2 i bo, en definitiva tots els plans que estem nosaltres ara
portem a la pràctica.”

La regidora del grup PP, Sra. CONTRERAS, manifesta: “Bona vesprada, atès
que el meu grup que és el PP continuarà governant en la pròxima legislatura i som els
que tenim el rècord de construcció de carril bici en aquest municipi, en tota la història
d’aquest municipi, serem nosaltres els que tindrem les ganes i l’honor de continuar en
aquest projecte.

Bé, s’ha fet esment per part del senyor Morcillo, de quin. Algú ha fet esment, el
Sr. Morcillo crec recordar que, bo que es tracta d’una inversió que no se sap molt bé
quant costarà, ho dic jo breument. Es tracta d’un projecte supramunicipal el cost del
qual per a l’Ajuntament de Sagunt ascendeix a 2.619.000€ que corresponen
aproximadament a 180.000.000 de pessetes dins del nostre terme municipal. Estem
parlant del cost del nostre terme municipal perquè ja he dit que es tracta d’un projecte
supramunicipal.

Disposem en l’actualitat de 30 milions de Pessetes, una miqueta més de  18.000€
anuals, en el pressupost del 2005. Aprovar aquest projecte, aquest projecte és una
inversió plurianual, significa el compromís plurianual d’esbrinar el cost, bo, el cost total
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dins del nostre municipi, i consignar aqueix, aqueixa quantitat en el pressupost durant
dos anys més a més de l’any actual. O siga serien tres anys, i aquesta quantitat es
repetiria durant dos anys més. Fins a aconseguir els 180 milions de pessetes en els tres
anys. Amb això tenim el 50% del projecte finançat, en la qual cosa concerneix al nostre
terme municipal. La resta, el 50% restant es finançaria amb una subvenció de la Unió
Europea a través d’un life medi ambient.

Per a desenvolupar el projecte sencer caldria parlar ens diu el delegat, amb la
resta de municipis confrontants, cas de Canet per a utilització del passeig, cas de les
Valls, cas dels propietaris dels polígons industrials. Ens adonem que estem parlant i, de
com es gestiona una inversió d’aquest tipus, qui redacta el projecte i  com es gestiona.
Redacta medi ambient, es gestiona a través d’una subvenció europea, aqueixa subvenció
europea l’ha de tramitar promoció econòmica, que és qui deu passar la proposta al
Consell Econòmic i Social, i al Consorci COFECAM, que ja està constituït, que és
COFECAM qui tramitaria a la Unió Europea, perquè no anem sols en aquest projecte,
anem amb un muntó de municipis, i anem amb propietaris de polígons industrials, i no
podem pel nostre compte, al nostre aire, i sense comptar amb els Organismes Autònoms
ja constituïts continuar gestionant d’aquesta manera. Mire Sra. Alcaldessa, li vaig a dir
simplement a manera de curiositat, que quan estava jo de delegada, ara també he de dir-
li que no el se, no es com funciona açò, però quan estava jo de delegada, el delegat de la
ciutat de Conca, de promoció econòmica era el primer Tinent d’Alcalde de
l’Ajuntament. A Gandia, quan estava el CDS ho portava el primer Tinent d’Alcalde de
l’Ajuntament, quan va entrar el PSOE, ho portava directament Pepa Fraud, que no va
voler delegar una delegació tan important, durant totes les seues legislatures, i vostè té a
la delegada de promoció econòmica avorrida, ací assentada sentint com van passant les
coses que són de la seua competència dels uns als altres i sense la tramitació que
correspon a un  projecte d’aquest tipus.

Sense no utilitza vostè al COFECAM sàpia Sra. Alcaldessa, que si a l’hora
d’obtenir fons europeus els altres municipis no poden obtenir aqueixos fons sense
nosaltres, nosaltres tampoc podem fer res sense comptar amb ells. I volia dir-li també,
que bo, que aprenga a utilitzar aquest consorci de què forme part del Consell
d’Administració des de fa uns dos mesos i del que no dispose encara dels estatuts
definitius. Moltes gràcies.”

El regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, exposa: “La veritat és que
no sé si el dia que vam tenir la Comissió d’Activitats se’m va entendre, o, fa la
impressió que no perquè ací s’han abocat afirmacions que per a res tenen a veure amb la
realitat d’aquest projecte, però per a res.

Vegem, començant per la broma, és cert que vostès van fer molts carrils bici,
home faltaria més, sàpien també que en molts àmbits, més que carril bici se li criden
fideus inconnexos, ho dic perquè tampoc tenien les connexions adequades i per tant en
alguns casos, o per la ciutat l’usuari de la bicicleta també els denomina així. Però em
sembla bé, jo crec que no passa res, si es tracta precisament, amb el pla de vials el que
es tracta és d’aprofitar el que fa i cercar les connexions perquè la gent puga desplaçar-se
per tota la ciutat.

Vegem, aquest projecte, no és un projecte d’àmbit comarcal, és un projecte que
hi ha llançat l’Ajuntament de Sagunt per a crear al seu municipi una xarxa de carrils
bici. Però nosaltres no estem plantejant en cap moment que aqueixa xarxa arribe a cap
municipi, aqueixa és una fase següent que al final, caldrà parlar amb diversos municipis
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perquè hi ha determinades vies que es plantegen ací, que tenen connexió amb
determinats pobles, però no s’està parlant que siga un carril, un projecte comarcal. El
que si que comentem en la Comissió d’activitats, és que gràcies a la, i dic gràcies, que a
mi tampoc em passa res per dir gràcies, gràcies a la Conselleria d’Infraestructures, que
està fent un gran treball en el que significa la via verda d’ulls negres, gràcies a la
Conselleria, una gran part d’aquesta Comarca, en concret la subcomarca de la Baronia,
tindrà una connexió perfecta amb la ciutat de Sagunt, i a partir d’ací permetrà fins i tot
desplaçar-se o que qualsevol persona puga eixir d’ulls negres i arribar perfectament a
València, perquè es plantegen connexions amb Puçol, i amb Puçol per la via Xurra cap
a  València. I això és el que plantegem, però el projecte en cap moment està parlant
d’un projecte comarcal de Carril Bici, això seria un ideal que tant de bo, tant de bo amb
el projecte que plantegem ací a Sagunt, algun dia podem cercar aqueixes connexions, i
que aqueixa sensibilitat existisca en la resta de municipis de la Comarca, però no és,
repetisc, no és un projecte comarcal, eh, per tant no diguem qüestions ací que no són
certes. El que sí que és cert és que aquest projecte té connexions amb determinats
municipis de la Comarca, però no és un projecte comarcal, el que apareix en aqueix plet
que té vostè en els seus mans és el mapa de la Comarca, és el mapa de, perdó, és el
mapa del terme municipal de Sagunt. Si tan gran és, tan gran és, som tan grans, però
aqueix és el mapa del terme municipal de Sagunt, i el que es planteja és un projecte, jo
vull que siguem conscients que el que estem plantejant és un projecte d’aquesta ciutat.

Per un altre costat respecte al finançament, jo ho vaig explicar en la Comissió
Informativa, però no tinc cap problema de tornar-ho a explicar, nosaltres ja fa dos
mesos, crec que va ser aproximadament, sol·licitem un projecte life, en aqueix projecte
l’Ajuntament es comprometia en tres anys a aportar el 50% d’una quantitat que està
valorada l’aportació municipal en una part del projecte de vials no motoritzats, és
d’aproximadament d’un milió d’Euros. Per què, perquè ja ho ha comentat abans el
regidor d’Urbanisme, tenim la sort, primer que vostès van fer, van ser el que més carrils
bicis van fer de tota la ciutat, tenim aqueixa sort, amb la qual cosa, hi ha un, hi ha trams
que ens evitem i que cal connectar, segon, en les noves urbanitzacions s’ha plantejat ja
aquest projecte perquè les noves urbanitzacions tinguen en compte les connexions que
hi haurà en un futur, i tercer, tenim gràcies a la intervenció de la Conselleria
d’Infraestructures, tindrem una  connexió, no sols amb la Baronia, sinó que amb
esperem que abans de 2007, ens connecte la via verda fins a pràcticament el Pantalà.
Amb la qual cosa estem sumant, o sinergiant projectes que al final permetran que es
crega aquesta xarxa, que junt amb les noves urbanitzacions, amb la via verda, amb la
qual cosa hem estat conversant amb Parc Sagunt, ens permetrà tenir aqueixos cent quasi
seixanta quilòmetres de carril bici, per tant aqueix és el plantejament que hi ha hagut
ací, si la Conselleria, i ho repetia en la Comissió Informativa, si la Unió Europea ens
denega aqueixa ajuda pel que siga, evidentment nosaltres ja tenim una aportació que
crec que està xifrada en uns trenta milions en el pressupost del 2006 compromesa per
aquesta subvenció, i caldrà dilatar en més temps l’execució del projecte, o fer un esforç
major pressupostari cada any. Si aqueixa subvenció se’ns concedeix sabem que en tres
anys podrem complir entre l’aportació de la Unió Europea i la nostra, aqueix milió
d’euros que s’està plantejant ací, per tant això és un poc el que avui portem ací.

Tampoc crec que les meues paraules siguen per a agredir a ningú, jo si que volia
plantejar un poc els termes en què es va plantejar aquest tema en la Comissió
Informativa. Moltes gràcies.”



37

Obert el segon torn d’intervencions, el portaveu del Grup SP, Sr. GOIG, indica:
“Bona vesprada a tots i totes, jo en principi, referendar d’alguna forma les paraules que
deia Antonio en el fet que nosaltres només trobem entrebancs en el pla de vials
motoritzats, no conseqüentment en aquest projecte, sinó precisament en dos aspectes
fonamentals. Quina és la situació, com està ara la situació actual del municipi quant a
trànsit, quant a aparcaments, i sobretot trobem un problema que per a nosaltres és
fonamental, sobretot per als que usem bici, de forma habitual, que és el nivell tan baix
d’educació vial, que no correspon únicament a aquest municipi, sinó que
lamentablement tenim, la majoria de ciutadans. ens felicitem que s’haja presentat aquest
projecte perquè pensem que té sobretot una cosa molt positiva, llavors en tenir un pla
desenvolupat, sabent com es va a realitzar es poden anar prioritzant una sèrie
d’actuacions que són necessàries per als usuaris de les bicicletes. Per exemple, estic
referint-me a un cas molt concret i que pense que es pot solucionar breument, que és el
tema dels aparcaments de seguretat per a bicicletes, llocs en instituts, llocs en Tinència
d’Alcaldia, llocs a l’Ajuntament, efectivament en llocs públics on hi haja un gran
influència de gent, i entenem també que açò possibilita anar  avançant tot el que conté
que és molt, aquest projecte sobre senyalèptica para d’alguna forma poder ordenar
aqueix trànsit de vehicles no motoritzats.

Nosaltres insistirem sobretot des de Segregació Portenya, en unes campanyes de
difusió gran a prop del que és l’educació vial, i unes campanyes de comunicació gran, el
més extenses possibles. Perquè la veritat és que un ciclista, quan ix ara mateix a
transitar per aquest municipi, el major problema que té és el problema de la perillositat
amb què s’enfronta, i amb l’agressivitat d’alguns conductors. Per tant demanarem que
es facen campanyes de comunicació extenses, i per favor quan es facen aquestes
campanyes per a arribar a la majoria dels ciutadans el que si demanem des del nostre
grup és que es realitzen en els dos idiomes oficials, en valencià i en castellà. Moltes
gràcies.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “Bona vesprada. Donar
l’enhorabona a l’Associació que va iniciar la pressió política per dir-ho així, perquè
aquest tema es duguera a terme. Agrair a Miguel Ángel el reconeixement que ha fet a la
labor que es va iniciar, i que ell ara està continuant en coordinació amb la Conselleria,
en coordinació amb la pròpia Associació, i també crec que cal agrair-ho, i que aniran
amb mi el representant de l’associació i crec que la resta de companys en què sense un
director general que no haguera apostat tan claríssimament i tan decididament per
aquest tema haguera sigut absolutament complicat, però la veritat és que té un gran
compromís amb el tema dels vials no motoritzats i així ho està fent.

Simplement dir-li a Miguel Ángel, que no ha estat especialment afortunat, que
no és qüestió de fer sang en un tema en què tots estem d’acord, però que quan es diuen
aqueix tipus de bromes, que està molt bé i relaxen la tensió per al que la diu, i ens puja
la Tensió a què les escoltem, dir-li que només ha de fer una composició mental, veure
com estava el municipi quant a vials no motoritzats l’any 96 i veure com ho deixem
l’any 2003, clar que queda encara molt per fer, entre altres la planificació que s’aprova
avui que per cert ha tardat dos anys i mig a portar-se a aquest ple. Això era una cosa que
calia fer, però era fonamental veure com estava l’any 96 el municipi i veure com ho
deixem l’any 2003, amb molts més quilòmetres de vials no motoritzats, de carrils bici, i
un altre exemple, veure com estava l’any 2003 quan acabem nosaltres i veure com fins
ara, que és exactament igual que ho deixem nosaltres, la qual cosa entenc que deixa
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entreveure, que si vostè diu que nosaltres hem fet alguns fideus inconnexos, a la seua
gestió més clarament se li podria identificar amb un consomé molt claret i per
descomptat sense cap fideu, res més i moltes gràcies.”

Tanca  ponència el regidor-delegat de Medi Ambient, Sr. MARTÍN, indicant:
“Bé, jo crec que aquesta qüestió va derivant cap a temes culinaris, cosa que no està
malament, un poc prompte, però anem, entenc que calia eixir, i vostè ha eixit i
merescudament ha fet la gràcia i se l’han aplaudit, amb la qual cosa jo crec que objectiu
complit, i per tant pot estar tranquil que ha fet la intervenció que devia fer.

Vegem, jo simplement i per acabar, jo crec que desafortunat i bromes, jo no he
sigut el primer que ha distorsionat la realitat ni he fet bromes, fixe’s que la seua
companya ha fet bromes i fins al cel a respost, fins al cel ha respost quan ha fet bromes
de qui continuarà açò en la pròxima legislatura, no estava atent, no estava atent, eh. Però
en fi, aqueix cel a què tant apel·len, mire, ha contestat. Bé, jo simplement acabar, jo crec
que aquest és un projecte importantíssim, jo crec que ens embarquem en un tema, jo
crec que és estratègic per a tota la ciutat, eh, encara que alguna gent puga pensar que
açò de la bicicleta no és important, però jo crec que és un tema estratègic, és un tema
que ha tardat a arribar ací, precisament perquè s’ha elaborat el projecte, s’ha elaborat un
projecte, un dossier importantíssim del que tot el món té còpia, i per tant jo crec que
estem seguint els tràmits que havíem de seguir, i els compromisos, que hem assumit.
Simplement comentar, perquè s’ha comentat per ací i ho ha dit el portaveu de SP, el
projecte no únicament, el projecte no únicament contempla qüestions, relacionades amb
els vials, sinó també senyalització i jo crec que tot el que significa facilitar l’ús de la
bicicleta no sols en el temps lliure, que comentava Juan en el, en la Comissió
Informativa, sinó intentar que es genere l’ús de la bicicleta en l’ús del treball, en el lúdic
i en general. Moltes gràcies.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent d’Activitats Industrials i Comercials, per unanimitat,
ACORDA:

PRIMER: Aprovar el Projecte de Pla de Vials No Motoritzats per al Municipi de
Sagunt.

SEGON: Adoptar el compromís per al desenvolupament d’aquesta
infraestructura, bàsica per a la mobilitat en la nostra ciutat.

10 CRITERIS DE ZONIFICACIÓ PER A L’ÚS DE CAMPAMENT DE
TURISME (CÀMPING) EXP. 53/05

La nova Llei 10/2004, del SNU, estableix una sèrie de novetats significatives per
al sòl no urbanitzable i entre elles destaca la que el planejament urbanístic haurà
d’establir uns criteris de zonificació.

En aqueix sentit, l’art. 18 de la llei estableix que
Article 18. Zonificació.
1. Els plans urbanístics o territorials amb capacitat per a ordenar usos en sòl no

urbanitzable comú, en virtut de la seua respectiva legislació, delimitaran zones,
almenys, en funció dels següents usos i aprofitaments característics:

a) Zones els terrenys del qual siguen idonis per a aprofitaments agropecuaris,
forestals o cinegètics.
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b) Zones en què siga possible l’explotació de pedreres, extraccions d’àrids o de
terres, o amb recursos geològics o hidrològics.

c) Zones en què siga possible l’ús d’habitatge, diferenciant les àrees en què siga
possible l’habitatge aïllat i familiar, aquelles en què siga possible l’habitatge rural
vinculat a explotació agrícola i aquelles en què es delimiten els assentaments rurals
tradicionals i històrics existents.

d) Zones en què, excepcionalment i en les condicions establides en aquesta Llei,
pogueren implantar-se activitats industrials, productives, terciàries o de serveis, de
necessari emplaçament en el medi rural o que requerisquen una posició aïllada al
territori.

e) Zones en què s’excloga tot tipus d’edificació o se subjecte a limitacions
específiques, d’acord amb l’estratègia d’ocupació del territori definida en el
planejament.

2. Justificadament es podran establir zones mixtes, susceptibles d’usos i
aprofitaments característics de diverses zones.

S’està en conseqüència davant una determinació de planejament urbanístic, que
només es podrà realitzar en el context d’una modificació integral del PGOU respecte
d’aquesta classe de sòl o una revisió d’aquest.

En aqueix sentit la D.T. 1a estableix que:
Primera. Homologació dels plans a la present llei
1. El planejament municipal vigent a l’entrada en vigor de la present llei haurà

d’adaptar la seua classificació del sòl no urbanitzable a allò que s’ha disposat en ella.
La dita adaptació haurà de produir-se amb ocasió de la revisió del planejament

general o mitjançant un expedient d’homologació a la present llei dels instruments de
planejament que estiguen vigents en els respectius municipis.

2. L’expedient d’homologació, que es tramitarà i resoldrà com estableix la
legislació urbanística, i els preceptes a què aquesta remet, tindrà com a objecte:

a) Una modificació del planejament vigent, perquè les seues determinacions
sobre sòl no urbanitzable s’adapten a la present llei i aconsegueixen el grau de
concreció establit en ella.

b) Un document que justifique que les determinacions del planejament vigent,
referides a sòl no urbanitzable, ja tenen el grau de concreció establit en aquesta llei. En
aquest cas, es podrà obviar el sotmetiment a informació pública en la tramitació de
l’expedient d’homologació.

En les Disposicions Transitòries següents la llei fixa un règim per a aquells
instruments de planejament que encara no estan adaptats a la dita llei, els contorns de la
qual no són clars ni precisos. Es dóna a entendre per tal règim transitori que sempre que
el planejament municipal arribe a uns determinats nivells és admissible l’atorgament
d’autoritzacions administratives, encara que amb els condicionants més restrictius que
establisca directament la llei. No obstant, la Conselleria quan requereix els informes
municipals referents a DIC que està tramitant, exigeix l’acreditació d’ajust de l’ús als
criteris de zonificació de la llei.

Per mitjà de la present proposta es pretén establir un mecanisme flexible que
siga un pas intermedi al de tenir que revisar o homologar el planejament urbanístic, amb
el caràcter prolongat en el temps que això pot comportar.

Aqueix pas intermedi és fixar uns criteris generals de zonificació per a cada ús
que permeten emetre els informes municipals des de la perspectiva global pretesa en
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fixar-se el criteri de la zonificació. De manera que qualsevol activitat d’aqueixa
categoria que siga sotmesa a informe municipal, en el context de la DIC, d’instrucció
autonòmica, se sotmetrà a aqueixos criteris. El sol·licitant del dictamen municipal haurà
de tenir en compte que l’emissió d’aquest amb caràcter favorable no és prou per a
l’atorgament de les DIC i que en tot cas dependrà dels criteris que fixe la Conselleria.
No s’està davant un canvi d’ordenació del PGOU sinó de fixació d’uns criteris generals,
iguals per a cada sol·licitant.

Tot això sense perjudici que per part dels serveis tècnics municipals es treballe
en la redacció d’un document de caràcter integral, en els termes recollits en la DT. 1a.
Tal instrument recollirà els avanços que per mitjà dels acords singulars que se sotmeten
al Ple sobre el tractament de cada categoria d’ús.

El primer dels criteris generals que se sotmeten a consideració del Ple és el de
l’ús dels campaments de turisme, els càmping, que tindrien el contingut següent:

Es permetrà inicialment la seua implantació a les zones definides en els plans
adjunts, al sòl classificat com no urbanitzable ordinari segons el PGOU-92 i que haja
conservat la seua vigència després de l’entrada en vigor dels diversos instruments
d’ordenació territorial operatius en el terme municipal. Això suposa excloure els
terrenys que es troben inclosos en el Catàleg de Zones Humides i les seues Conques
d’Afecció; PORN de la Serra Calderona; servituds legals de Carreteres, Ferrocarrils,
llits, etc.

Els terrenys situats a l’est de la línia taronja NO PODRAN SER OBJECTE
D’AUTORITZACIÓ D’AQUEIX ÚS.

Aquest àrea inicial serà objecte d’aplicació  de criteris restrictius i  condicions
addicionals que a continuació s’assenyalen com necessàries per a permetre la
implantació.

CONDICIONS D’UBICACIÓ
Estarà prohibida en tot cas la ubicació en:
- Distància menor de 100 m a perímetre exterior de nuclis de població dispersos

classificats com a urbans (PERI 3,4,5 i 6).
- Exigència d’obertura de noves vies d’accés que comprometen la parcel·lació

tradicional o afavorisquen accessos a àrees verges d’edificació.
- Terrenys de naturalesa geològica que per qualsevol  circumstància justificable

d’acord amb aqueixa disciplina aconsellen la no instal·lació de l’ús de referència.
- Ubicació en llocs d’excepcional riquesa agrícola, comprometent la continuïtat

de l’explotació en més d’un 5% de la seua superfície conreada, no existint raons
relatives a accessibilitat, subministrament i evacuació d’aigües, energia o naturalesa
geològica que ho justifique.

- Densitat màxima: No serà admissible la implantació d’un nou ús de càmping
en sòl no urbanitzable ordinari si es trobara dins del cercle d’1 Km. de diàmetre, el
centre de la qual foren les instal·lacions que ja s’estiguen desenvolupant la dita activitat
en sòl no urbanitzable o estigueren autoritzades.

CONDICIONS D’ACCÉS
- Les condicions d’accessibilitat, si es realitzen per camí municipal i no

directament a infraestructures de titularitat de l’Estat o altres Administracions, hauran
de ser definides en cada cas. Com a condició mínima s’exigirà que el camí d’accés tinga
les característiques equivalents a la Xarxa Primària del sistema viari municipal. En
qualsevol cas es garantirà  la seguretat del trànsit rodat que discórrega per la dita via
municipal. Si l’execució dels accessos exigits comportara l’ocupació de parcel·les que
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no siguen de titularitat del promotor de la DIC, aquest haurà de realitzar el
desembossament econòmic oportú per a la seua adquisició, a més de per a la seua
execució material.

CONDICIONS URBANÍSTIQUES
Es refereixen als paràmetres normatius:
Parcel·la mínima: 15.000 m2
Percentatge màxim d’ocupació per les instal·lacions: 50%
Altura màxima de construccions 5 m’i I Planta (s’autoritza entresolat interior).
Distàncies a espais públics  i límits: 10 m
Edificabilitat: 0.15 m2T/m2
DOTACIÓ DE SERVEIS:
-Haurà d’acreditar-se que es compta amb cabal suficient d’aigua, aportant càlcul

estimatiu i justificat per places d’instal·lació, superfície de reg i totes les necessitats que
s’estimen, aportant a més certificat de potabilitat (s/RD 140/2003, de 7 febrer. Ministeri
de la Presidència. BOE 21 febrer 2003, NÚM. 45/2003: Aigües. Estableix els criteris
sanitaris de la qualitat de l’aigua de consum humà).

-Haurà d’acreditar tractament adequat, conforme a normativa, de les aigües
residuals. Si s’ubicara a menys d’1 km d’instal·lacions de clavegueram municipal, haurà
de costejar a costa seua les obres de connexió en els termes que se li indique pels serveis
municipals corresponents.

- Haurà d’assegurar-se a més la correcta evacuació de les aigües de vessaments,
preveient possibles avingudes per arrossegaments de pluvials.

- Haurà d’acreditar la contractació del servei de recollida, tractament i dipòsit
dels residus generats per l’activitat. Contracte que haurà de mantenir vigent durant tot
l’exercici de l’activitat.

- La ubicació de nous transformadors se situarà dins de les parcel·les objecte
d’obres i instal·lacions. Tindran el fi únic d’abastir d’energia a aquests sense que
servisquen de potencial objecte d’afavorir urbanitzacions il·legals pel que podrà denegar
la seua implantació amb aquest fi. Serà causa de resolució i caducitat de la DIC
l’incompliment d’aquesta condició en permetre’s la connexió de tercers aliens a
l’activitat i per a fins distints.

- S’il·luminarà tot el front de camí o via que ocupe les obres o instal·lacions. Les
dites instal·lacions d’enllumenat en cap cas tindran el caràcter ni la responsabilitat
públics.

ADAPTACIÓ AL TERRITORI I CRITERIS PAISATGÍSTICS
Impediran l’autorització:
- La necessitat moviments de terres que perjudiquen el paisatge.
- Que la seua ubicació implique dificultats a desaigües naturals clarament

perceptibles en avingudes de pluges, encara que no estiguen classificats com a tal per
Confederació Hidrogràfica.

- Que les obres i instal·lacions que puguen comprometre a infraestructures
lligades a l’agricultura o interessos generals com a pous de reg, canonades d’abastiment,
camins, sèquies, etc.

- La part de la parcel·la no ocupada per les instal·lacions, mai inferior al 50%,
haurà de ser reforestada per espècies arbòries autòctones amb densitat adequada a les
característiques paisatgístiques, o, si és el cas, conservant les espècies originals en el
moment de la implantació, sempre que contribuïsca al manteniment de l’entorn natural.
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- Quan el campament s’instal·le prop de zones boscoses s’exigiran mesures que
justifiquen l’eliminació de riscos d’incendi.

- En cap cas es permetrà la ubicació de campaments d’estiu quan siga exigible
talar més del 5% d’espècies arbòries de més de 20 anys. En tot cas la possibilitat de
qualsevol tala se supeditarà a les autoritzacions administratives prèvies.

DOCUMENTACIÓ. El compliment d’allò que s’ha exigit haurà de ser justificat
documentalment.

La sol·licitud d’instal·lació haurà d’anar acompanyada d’una estimació
d’impacte ambiental paisatgístic on es contemple especialment el grau de coexistència
de la instal·lació amb l’entorn, i la part de la parcel·la no ocupada.

S’acreditarà:
- Estudi geològic del terreny.
- Escriptura de propietat.
- Capacitat portant del camí.
- Certificat de cabal i potabilitat del subministrament.
- Contractació del servei de recollida de residus.
- Projecte de reforestació.
- Tota la documentació gràfica serà signada pel tècnic i la propietat, contenint

inexcusablement corbes de nivell de metre a metre i referència cadastral.”

Obri ponència el regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, exposant:
“Bé, com diu l’enunciat es tracta d’establir una sèrie de criteris no sols de zonificació,
en realitat, sinó també tècnics, de connexió, urbanístics, o fins i tot paisatgístics per a la
ubicació en aquest cas de campaments turístics. Hem de contextualitzar aquesta
proposta en la nova llei, la Llei 10/2004, del sòl no urbanitzable, que estableix una sèrie
de criteris a l’hora d’ubicar tota una sèrie d’instal·lacions dins del sòl no urbanitzable, és
a dir, no és possible qualsevol ús dins del sòl no urbanitzable i per tant convé en primer
lloc determinar quals són els usos possibles, i que zones són possibles aquests usos.

De fet el nostre pla general de l’any 92 no contempla, diríem una zonificació del
sòl no urbanitzable, perquè evidentment aquesta llei no estava en vigor, i evidentment
abans d’arribar a una revisió o a una homologació total del pla general convé, diríem
modificar-ho en aquest sentit que estem plantejant per a donar resposta a la demanda
que ja estem tenint des de fa temps per a aquests usos, siga una gasolinera, siga un
hotel, siga un càmping, siga una activitat fins a comercial, que és possible un sòl no
urbanitzable, però que no podem en aquests moments satisfer perquè no disposem de
l’instrument legal.

A més aquesta qüestió és especialment important en el nostre municipi, perquè
disposem d’un dels termes municipals més grans del País Valencià, tenim en concret
135 quilòmetres quadrats i ni més menys que una part diríem poc rellevant està
catalogada com a sòl urbanitzable, i per tant la major part del nostre terme municipal en
moltíssims quilòmetres quadrats, es tracta de sòl no urbanitzable. Per tant es necessita
una regulació en el nostre cas encara molt més, i que hem de plantejar diríem de manera
gradual, és a dir començarem en aquest ple després de dictaminar en la Comissió
Informativa per una de les demandes que ja tenim, que és precisament la de càmping, i
continuarem en els pròxims plens tractant altres tipus d’ús previstos en la llei.

Com he dit abans ni es tracta res més de sonificar, és a dir de dir que llocs és
possible, sinó a més d’establir una sèrie de condicions i restriccions, o siga, no és prou
dir, en aquesta zona es pot fer un càmping, sinó que a més hem de dir com s’ha de fer.
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Parlem de condicions d’ubicació, en primer lloc de la zonificació, és una zonificació
prou extensa que el que bàsicament diu és que exceptuant les zones protegides, les
zones afectades per plans d’ordenació, per servituds d’infraestructures, i les que
possiblement són més, podíem dir identificables com a possible futur, creixement de la
ciutat, serien d’ús agrícola ordinari. No sé si el mapa es veu exactament, però es
tractaria de determinar una línia que aniria des del Terme d’Almenara, perdó del terme
de Puçol al terme d’Almenara, deixant tota la part aquest com, no adequada per a la
ubicació de càmpings, i la resta si. I després parlaríem d’unes condicions d’ubicació,
condicions d’accés, condicions urbanístiques, condicions de serveis, adaptació al
territori i criteris paisatgístics i tota una sèrie d’educació molt exigent que s’ha de
plantejar, perquè en definitiva es tracta que es facen les coses ben fetes, no ni més
menys que es posen quatre casetes per a fer un càmping, per exemple determinem
l’ocupació màxima, la parcel·la mínima, per exemple el respecte a la vegetació
preexistent, l’obligatorietat d’utilitzar espècies autòctones, d’establir una sèrie de
protecció respecte de la resta d’àrees, i per tant, que aquests usos es donen en les millors
condicions, per tant la proposta és la fixació com a criteri generals d’emissió de
dictàmens municipal en el context de les declaracions d’interès comunitari que és el
procediment que se segueix per a habilitar aquests usos, que són els que estan indicats
en la part expositiva.

Així, quan una persona, alguna empresa pretén ubicar un hotel, un càmping, una
gasolinera, el que siga que estiga previst en la llei, dins del sòl no urbanitzable, es pot
fer la via, sempre és una declaració d’interès comunitària, que es planteja a
l’Ajuntament o que es planteja a la Conselleria, es planteja a l’Ajuntament emet el
dictamen, i si es planteja a la Conselleria la Conselleria demana el dictamen favorable o
desfavorable a l’Ajuntament. I per tant comencem pels càmpings i continuarem amb la
resta d’usos molts dels quals ja estan sent demandats per la nostra societat.”

El regidor del Grup SP, Sr. GIL, indica: “Bona vesprada, encara que aquest punt
en principi és fixar els criteris de zonificació per a les instal·lacions dels càmpings de
turisme, està clar que açò ve motivat perquè aquest Ajuntament té una petició d’algun
industrial que vol instal·lar un càmping en el nostre municipi. Així crec que comença la
història.

Nosaltres a la vista de la documentació que se’ns ha anat facilitant i de la reunió
que vam tenir l’altre dia en la Comissió d’Urbanisme, tenim alguns dubtes raonables per
a recolzar açò, per exemple, la zona on té previst instal·lar-se la petició que té en aquest
moment l’Ajuntament, si no ha canviat i la pregunta meua en la Comissió d’Urbanisme
sembla que no ha canviat, és des del nou vial que ha fet la Diputació cap a la platja a la
zona que dóna enfront del que puga ser el SUBIV de segona residència a l’Almardà. Em
sembla que es continua mantenint aquesta postura, i està tocant tota la superfície, tota la
façana a un vial de servei que era l’antiga carretera entre Port, Canet i les Valls.

Açò originarà si només fem 15.000 metres de parcel·la 7.500 de, ocupats amb les
carabanes o amb les tendes de campanya, suposarà un número més que elevat de
ciutadans, que en compte de tenir un xalet o un apartament a la platja, el que té és una
caravana, o una tenda de campanya de forma permanent en els nostres càmpings que es
lloguen. Alerta, la quantitat de ciutadans que en aqueixa zona es van a ubicar, pegat a un
dels llocs de major trànsit a l’estiu que és la comunicació de les platges, i apegat també
a una comunicació a més d’aqueixa carretera que distribueix Port, Canet, i les Valls, que
puga anar cap a la zona de la platja, o siga, hi haurà un trànsit de persones més que
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elevat però a més de forma permanent, perquè tenim un idioma difícil de repetir, i la
gent que agafa un allotjament en un càmping d’aquests, està quasi per a tota la vida.

Que criteri volguérem emprar ací en aquest moment que crec que és l’adequat,
un poc el que fa uns dies un representant del PSOE en canal 7, explicava que els
Ajuntaments no deuríem aprovar res que no estiguera contingut en el pla general. En
aqueix criteri nosaltres ho anem a defensar, clar en el moment aquell, ho sentia i és
raonable que no es feren actuacions d’aquestes perquè a partir d’aquest deixem la porta
oberta per a muntar, així com a la zona que ens queda disponible per a anar cap al mar,
80 o 90 càmpings, encara que la potestat la té l’Ajuntament, però una vegada muntat un
a veure perquè negarem que es puguen muntar més.

I després tinc certs dubtes, crec que són raonables, sembla vostè vol que açò ho
anem aclarint en successives reunions d’urbanisme, per exemple, li van a exigir que
faça sessions en la Macro Sector 7, pregunte, per què faig aquesta pregunta, perquè
l’altre dia em porte una desagradable sorpresa en la Comissió d’Activitats quan rebia la
llicència per fi de l’hotel que es vol fer en Ingruinsa, i va eixir la paraula d’és que ja han
fet la cessió, que li hem demanat, vostè sap Sr. Fernández que en Ingruinsa totes les
parcel·les ja van cedir el terreny que els corresponia a l’Ajuntament que és el que tenim
en el Suprem guanyat, però que encara no hem pogut cobrar, cobrar l’Ajuntament, no
els que portem el plet. En aquell moment la llei manava les cessions del 15%, si damunt
d’això vostès els han gravat amb més cessions en la Macro Sector 7, així es va explicant
el que costa aconseguir que isca quelcom en aquest municipi, i a mi em sembla que
aqueixa gent no se n’ha adonat que ells tenen una parcel·la que no van cedir el 10, no ,
van cedir el 15, ells quan van comprar aqueixa parcel·la van pagar també el 15% de
cessió obligatòria, no, no però, jo es que eixiran per les altures, per la quantitat d’altures,
no estem parlant d’habitatges, estem parlant d’hotels, que no és una residència fixa, un
hotel té gent i no té gent, eh, hi ha moments que pot estar ple, o quasi ple, i hi ha altres
moments que pot estar buit. Llavors l’aplicar-li que pose una planta de més, però bo el
parc té unes normes i encara que se li pose alguna planta de més, açò no són habitatges.
Però bo, jo crec que açò, bo una extorsió a la gent, eh, i per què dic també açò, perquè
en el Gato Montés volen també muntar un altre hotel i també els han obligat vostès que
facen una cessió de terreny en el Macrosector-VII, home, però això és posar-li traves i
portes al camp, home. Però d’on es trauen vostès aqueixa quantitat d’obligacions que no
es corresponen, i la gent les engul, una cosa és posar habitatges, i una altra cosa és posar
hotels, o siga facilitats cap, llavors nosaltres continuarem mantenint que no creiem que
siga adequat a la zona que ho volen col·locar encara que és molt ampli el que ens queda
disponible, on està previst a la zona de la platja. Crec que no és lògic que es muntanya
prop d’aqueix vial que té tant de trànsit a l’estiu una actuació d’aquestes que té milers
de persones a l’estiu, perquè allí va des dels que tenen la caravana fins als amics que
tenen en la quinta punyeta, per a passar de tant en tant alguns dies, tal que el trànsit de
persones que hi ha en aqueix encreuament de carreteres i el que pot originar serà més
perjudicial que beneficiós per al municipi de Sagunt.

Bo, davall aqueixa premissa nosaltres en principi no els anem a aprovar aquest
punt i que creiem que té coses que bo, no és lògic que es facen, el lògic seria en el Pla
General fer les modificacions que es corresponguen i no anar a tirar mà dels BIC, quan
m’interessa aquest sí que no ho done, i quan no m’interesse bo, vostè no té
l’autorització per a muntar-se res, bo.”
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El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Bona vesprada, jo sóc
coneixedor, i el nostre grup ho és, i a aquesta altura supose que bona part de la
ciutadania que el regidor d’Urbanisme possiblement no puga dur a terme totes les
accions que voldria dur a terme perquè l’urbanisme a la ciutat fóra més racional, i ho
comprenc, ho comprenc perquè a mi també m’ha passat a vegades, però això no és
justificació per a treballar en el departament sense visió global, sense fer plantejaments
globals i fent actuacions de pegats com ho és aquesta. És indubtablement una actuació
parcial, un document parcial, perquè no contempla en cap cas quin altre tipus
d’actuacions es van a realitzar sobre sòl no urbanitzable.

Crec que és una incoherència plantejar una sèrie de criteris en sòl no
urbanitzable per a una concreta activitat sense establir la resta d’activitats i totes al
mateix temps perquè, que passarà quan vostè ens porte els hotels de què parlava, caldrà
tenir totes les qüestions en compte a l’hora d’establir-ho, o ara parlem de zones
d’acampada i això ens limitarà quan parlem d’hotels, i això ens limitarà quan parlem de
gasolineres, i això ens limitarà quan parlem que zones són protegibles per qüestions
ambientals, és a dir, ens sembla que és un autèntic pegat. L’article 18 del sòl no
urbanitzable, parla de 6 tipus de zones, i a més d’unes zones mixtes, així només parlem
d’ús de càmping, que per cert no es troba en cap d’aqueixos 6 tipus de zones que diu la
llei, a nosaltres ens sembla que zonificar un més un, més un, més un, més un, més
càmping, més mixt és una barbaritat, perquè el planejament, establir un pla deu englobar
tots els usos i totes les activitats.

Clar, quan vostè no s’explica que açò es fa basant-se en les demandes que estan
sorgint, ho tenim tot clar, ara càmpings, després hotels, després gasolineres. Això
habitualment en política, actuar basant-se en les demandes s’anomena anar corrents,
generalment en aquest ple quan se n’ha anat basant-se en les demandes s’ha parlat
d’urbanisme a la carta, i en tot cas, no s’anomena fer les coses ben fetes, com vostè a
tal, en cap cas, en cap, cas. A més, la llei exigeix zonificacions, no sols criteris de
zonificació, exigeix una zonificació, i en el document que vostè ens presenta sent molt
dir-li que no ho veig així, de totes maneres.

Ací no es tracta de posar criteris simplement, crec que el tema, creiem que el
tema és molt major, i que parlant d’urbanisme i parlant de sòl no urbanitzable que tan en
voga està com ha reconegut Marcelino Gil i que tan present està en els decàlegs
urbanístics del PSOE, que apareixen en el Web, i l’endemà desapareixen com el
programa electoral, he de dir, que l’article parla per exemple de zones els terrenys del
qual siguen idonis per a aprofitaments agropecuaris, de pedreres, d’extraccions d’àrids o
arenes, de zones en què siga possible l’ús d’habitatges, de zones en què siga possible
l’ús d’habitatge, de zones per a activitats industrials productives, terciàries o de serveis,
de zones en què s’exclou l’edificació o de zones mixtes susceptibles d’usos i
aprofitaments característics de diverses zones.

Però quan parla aquest article de la zonificació diu que els plans urbanístics o
territorials amb capacitat per a ordenar usos en zona no urbanitzable comú, en virtut de
la seua respectiva legislació, delimitaran zones almenys en funció dels següents usos i
aprofitaments característics, característics de sòl no urbanitzable, una clausura residual,
els usos que no puguen posar-se en sòl urbanitzable comú, o en sòl urbà i que hagen
d’anar o que siguen característics de sòl no urbanitzable, són els que marca aquesta llei,
després, o hi ha un error de concepte o hi ha una forma de desenvolupar el sòl no
urbanitzable que no passa precisament per una homologació o per una modificació del
pla que si que seria la fórmula adequada, però no ho dic jo, no ho dic jo, ho diu
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l’informe, quan parla que s’està en conseqüència davant una determinació de
planejament urbanístic, pla, planejament, que només es podrà realitzar en el context
d’una modificació integral del pla general respecte d’aquesta classe de sòl o una revisió
del mateix, i això és així. Molt em tem, que aquests criteris, puguen valdre per a dir-li a
algú que sí, però que no tinguen cap tipus de validesa, davant la pròpia Conselleria, és
més, hi ha una excusa de perquè no es fa d’una altra forma, per mitjà de la present
proposta diu el tècnic, es pretén establir un mecanisme flexible, que siga un pas
intermedi al de tenir que revisar o homologar el planejament urbanístic amb el caràcter
prolongat en el tipus que això puga comportar, és anar corrents, és no atendre els
problemes i agafar el bou per les banyes, i resoldre’ls, un pas intermedi, un mecanisme
flexible en el debat de política general de l’Ajuntament, vaig dir que això la forma en
què s’estava tractant el sòl no urbanitzable era una forma, era una forma de cercar
arbitrarietat, en compte de cercar la seguretat d’un pla.

Diuen que és un pas intermedi al de tenir que revisar o homologar el
planejament urbanístic que és el desitjable, que és el desitjable, que és el que porten
vostès en el pacte de govern, però en fi, l’assumpte és, que posteriorment continua dient
l’informe, i que tot això sense perjudici que per part dels serveis tècnics municipals es
treballe en la redacció d’un document de caràcter integral en els termes recollits en la
Disposició transitòria primera, que ho exigeix. Tal instrument recollirà els avanços que
per mitjà dels acords singulars que sotmeten al ple sobre tractament de categoria a l’ús,
és a dir, això és el mínim que cal fer, i portar-ho en conjunt ací, i veure en conjunt que
és el que passa amb el sòl no urbanitzable, però a més tinc les meues sospites que en
treballar basant-se en les demandes hi haja errors, perquè les coses s’hagen fet
possiblement de pressa i corrents, hi ha qüestions que ni s’entenen, que ni s’entenen.
Quan parla de les condicions d’ubicació, diu que estarà prohibida en tot cas la ubicació
en una distància menor de cent metres, perfecte. Es prohibirà en tot cas la ubicació i diu,
en exigència d’obertura de noves vies d’accés, que comprometen la parcel·lació
tradicional, o afavorisquen accessos a àrees verges d’edificació, clar, quan es fa un
planejament general, quan es fa una homologació del pla, hi ha una definició de termes
que no estan prou clar, però ací es parla, comprometre la parcel·lació tradicional, i la
parcel·lació tradicional a la Comunitat Valenciana al sòl no urbanitzable comú, al sòl
rústic és la que és, és cap, és cap, és minifundista, i és difícilment tenir en compte
aqueix tema.

A més això dels accessos a àrees verges d’edificació, no ho he vist en cap tractat
d’urbanisme. Diu que està prohibida en tot cas la ubicació en terrenys de naturalesa
geològica que per qualsevol circumstància justificable d’acord amb aqueixa disciplina
aconsellen la no instal·lació de l’ús de referència. En fi, tots els terrenys que jo sàpia
tenen naturalesa geològica, però dóna el mateix.

Anem a una altra. Parla d’ubicació en llocs d’excepcional riquesa agrícola, qui
decideix que és excepcional riquesa agrícola i qui decideix que no, els tècnics
municipals que han de controlar açò, són termes absolutament indeterminats,
absolutament indeterminats, i a més obliga la continuïtat del 5% de l’explotació, per a
què, per a què, el 5% de l’explotació perquè. I quan parla de necessitat màxima hi ha un
paràgraf, que ho vaig a intentar llegir el millor que puga, perquè vegen vostès
l’incomprensible de la seua redacció. Parla de densitat màxima i no parla de densitat,
parla d’una altra cosa, diu, no serà admissible la implantació d’un nou ús de càmping en
sòl no urbanitzable ordinari, no serà admissible, si es trobara dins del circule d’un
quilòmetre de diàmetre el centre de la qual foren les instal·lacions que ja s’estiguen
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desenvolupant la dita activitat en sòl no urbanitzable o estigueren autoritzades, o siga jo,
de veritat que no ho entenc, de veritat que no ho entenc, amb tota sinceritat, eh. Si, a no,
no, ara m’ho expliques el teu, jo no ho entenc, està fatalment redactat de moment, però
és que no s’entén.

A més fa la precisió, en sòl no urbanitzable o estigueren autoritzades, és a dir,
les que no estiguen autoritzades o les que si que estiguen autoritzades, amb la qual cosa,
en certa manera les no autoritzades, li’ls dóna carta naturalesa, amb la qual cosa és, és
complicat. Parla també del cabal suficient d’aigua, que lògicament supose que no es
portaria des del metre cúbic, sinó que es portaria des de pous, no hi ha una altra forma
de traure aigua, però també exigeixen el certificat de potabilitat d’aqueixa aigua, amb la
qual cosa, ja m’explicaran vostès on podem arribar, a l’hora de fer els vials parla de
característiques equivalents a la xarxa primària del sistema viari municipal, jo no sé
quina és, jo no sé quina és. La característica equivalent a la xarxa primària del sistema
viari municipal, sincerament no el se, i hi ha moltes més qüestions no, que les obres i
instal·lacions no afecten pous de reg, ja  m’explicares com no afecta pous de reg, quan
se suposa que ha d’assortir de pous de reg, parla que quan estiga prop de zones
boscoses, s’exigiran mesures que justifiquen l’eliminació de reg d’incendi, no que es
minimitzen, no que tinguen mesures, no, que elimine el risc d’incendi, o siga, quants
més càmpings, més boscos tindrem. Em fa la sensació que realment s’ha treballat
corrents, Sr. Fernández. Em fa la sensació que hi ha moltes coses corregibles que s’ha
parcheado, que cal tenir una visió més general, i no diem no perquè no, diem perquè
açò sincerament ens sembla un document com diria Marcelino Gil, infumable,
infumable. I li faig un oferiment des del partit Popular, mire, porten dos anys i mig en el
govern, volien fer un pla general, després volien fer una modificació general, després
volien fer una homologació del pla general i no han fet res, i no han fet res.

Nosaltres portàvem en el programa fer una homologació en el pla general, però
crega’m que pense, que pensem que és absolutament necessari fer una homologació del
pla general, en el que el sòl no urbanitzable es contemple d’una vegada i se sàpia de
veritat els seus usos, globalment, que sapiem-ho de ciutat volem, també al sòl no
urbanitzable, i que no parlem al sòl no urbanitzable a efectes simplement de càmpings i
res més, i res més.

Per tant els fem l’oferiment de quan vostès vulguen, a nosaltres ens sembla el
més urgent possible, obrir una negociació per a fer una homologació del pla general, en
el que des d’un punt de vista global, des d’un punt de vista general, analitzem quals són
les necessitats del municipi i realitzem el document urbanístic que si que necessita el
municipi que és fer una homologació del pla general, té la nostra mà estesa per a parlar
d’aqueix tema, i a més li diem que no li importe si té grups de l’equip de govern que no
li van a recolzar perquè nosaltres estem disposats a debatre-ho a negociar-ho a
consensuar-los, perquè ho necessita el municipi, i creiem que és la seua responsabilitat i
ha de portar-la endavant, gràcies.”

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, no sé si tinc
temps per a contestar a totes les intervencions, no. Tot i que l’última intervenció del Sr.
Castelló ha sigut més prompte un exercici d’estil. Contestaré en aquesta primera per si
de cas, un poc per a centrar i que els ciutadans també entenguen el funcionament de la
gestió municipal, normalment els temes que portem al ple són tractats i debatuts en unes
Comissions Informatives, normalment són dues comissions per a tractar un mateix tema
en un Ple. En aquestes Comissions en què hi ha un tècnic s’aclareixen tota una sèrie de
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dubtes, es poden acceptar tota una sèrie de millores, i per tant es pot arribar podríem dir
a un consens, perquè segur que la solució que nosaltres avui portem ací és perceptible,
és millorable, i tal. El que passa és que perquè aqueixa feina puga ser, i segurament
aquests rotllos que muntem ací en el ple, no serien necessaris perquè les coses estarien
ja consensuats, però clar per a això fa falta treballar i acudir a les comissions
informatives. Clar, la Comissió, la primera Comissió Informativa on tractem aquesta
qüestió no hi havia cap membre de PP, en la segona va arribar el Sr. Castelló, al qual
vam estar esperant precisament per si haguera de fer alguna informació, alguna
aportació. Ens esperem perquè podríem haver dictaminat, per tant aqueixes aportacions
algunes de les quals són sens dubte interesantíssimes podrien haver sigut acceptades,
discutides i els dubtes aclarits, jo crec que les qüestions formals són importants, i he de
recordar que els senyors regidors de l’oposició també cobrar per anar a les Comissions
Informatives. Aprofite l’ocasió perquè moltes vegades es fa referència a aquestes
qüestions, mire, Sr. Marcelino, la declaració d’interès comunitari és un procediment
totalment legal que no s’inventa l’Ajuntament sinó que és la pròpia Administració la
que ha regulat precisament perquè la concessió dels usos del sòl urbanitzable no siga
arbitrària, sinó que estiga regulada per una sèrie de paràmetres. És evident que hi ha una
demanda, però no és aqueixa demanda res més, hi ha moltes demandes, moltes
demandes de declaració d’interès comunitari en el nostre municipi, de gasolineres, de
càmpings d’hotels, i d’altres usos, i no podem donar resposta perquè no tenim
evidentment l’instrument, si una llei que va ser aprovada a finals de l’any 2004, hem
d’esperar a fer una homologació, revisió, una homologació en aquest cas que és el que
vostè planteja del pla general, tindríem bloquejats absolutament tot el sòl urbanitzable, i
això, i això no és just, no és just, i no és evidentment comprensible.

Mire, respecte al tema que vostè planteja en concret, que hi ha una demanda
concreta efectivament on vostè la planteja, precisament les condicions de connexió són
les que evitaran que hi haja un accés directe a aquesta carretera, i en cap cas es tracta de
15.000, en cap cas perquè estem plantejant una superfície mínima, que a més en aquest
cas és molt semblada i en una ocupació d’un 50%, i amb una densitat que precisament,
que precisament és més que raonable, el fons de l’assumpte podria ser, tenir els
ciutadans dret a utilitzar un càmping, tots els ciutadans han d’aspirar a tenir un xalet, un
adossat, un apartament a la platja, tenen tots capacitat adquisitiva per a poder adquirir
un xalet, un adossat, o un apartament a la platja. Hi ha dret a això, a devorar el territori
com ho estem devorant basant-se en la capacitat adquisitiva d’una part minoritària de la
societat, no és possible que alguns ciutadans puguen gaudir de caps de setmana, de
períodes d’estiu en càmpings que tenen totes les condicions, és això és el fons de
l’assumpte, pensem que si. I tot aqueix sòl urbanitzable no ho tenim ni de bon tros
hipotecat per al futur.

Ha aprofitat l’ocasió, Sr. Marcelino, per a parlar d’una sessió en el Macrosector
–VII, no hi haurà sessió en el Macrosector- VII, perquè no és un ús definitiu, aquesta
activitat acaba definitivament als trenta anys, per tant no és una ocupació definitiva, i
aprofita per a parlar-nos que els promotors de l’Hotel Ingruinsa i els futurs promotors de
l’Hotel del Gato Montés han d’haver fet una sessió al Macrosector – VII, faltaria menys,
faltaria menys, perquè ací s’ha aprovat una ordenança hotelera, veritat, que per a
promoure la ubicació d’hotels, permet dues altures més i una major volumetria, però
que paguen un poquet no, els que puguen que paguen un poquet, i li vaig a dir més, jo
ajudaré personalment al promotor d’aquest hotel a què provara la superfície necessària
en el Macrosector – VII, i crec que això li podria comentar. S’ha augmentat la
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volumetria i per tant evidentment ha de fer una aportació a l’interès general, a qui és de
tots i el Macrosector – VII, és de tots, igual que tots, igual que tots els dotacionals.

De tot el que ha dit hi ha una cosa que estic d’acord, Sr. Castelló, que el regidor
d’urbanisme no té capacitat per a solucionar tots els problemes que té aquest municipi,
ni encara que treballara les 24 hores del dia, i tots els dies de la setmana festius inclosos,
no. Jo no se si nosaltres tenim una visió global, jo crec que tenim una visió prou global,
prou global, i uns objectius prou marcats i que anem ben encaminats, el que passa és
que per a arribar a aquests objectiu no necessàriament hem de fer plantejaments de
partida que donen solució a tots, sinó saber exactament on anem, per tant no es tracta de
fer parcheos, sinó de tenir clara la direcció per a arribar al que volem, al nostre model
de ciutat.

Els usos al sòl no urbanitzable estan perfectament previstos en els articles 27 i
28, i altres de la llei del sòl urbanitzable. Mire jo, pense que es podria fer com vostè diu,
però tardaríem més, i el que passa és que tal com nosaltres ho plantegem que és anant
un per un o dos per dos en la mesura de la nostra capacitat, perquè no aturarem tota la
nostra activitat per a tractar aquestes qüestions, veritat, no passa absolutament res, ara
regulem els càmpings, després regulem les gasolineres, després regulem els hotels,
després regulem els camps que es puguen utilitzar per altres activitats, no hi ha cap
problema. Sinó hi ha cap problema, que diferència hi ha entre tenir un document que
planteja un mapa i un document que planteja diversos mapes, que incompatibilitat hi ha,
que és el que canvia realment, no canvia absolutament res, simplement que podem
donar més ràpida demanda a tota una sèrie de sol·licituds.

Aquesta llei és molt recent, i nosaltres no podem bloquejar totalment, i menys en
un terme mesurat com el nostre. L’homologació del pla general o la seua revisió,
evidentment haurà de comptar no sols amb l’opinió de l’equip de govern, ni de
l’oposició , sinó també amb la participació de tots els ciutadans, però mire, si alguna
cosa em sorprèn, si alguna cosa em sorprèn és que des del partit Popular es parle
d’urbanisme a la carta, que és el que s’està fent en el nostre país, en el nostre territori,
urbanisme a la carta, però no d’un càmping que no té major importància, tot el sòl no
urbanitzable del nostre país, tot està a la disposició de ser urbanitzat basant-se en els
criteris dels Ajuntaments i sense més restriccions que les que moltes vegades imposen
els propis interessos de les diferents conselleria, és a dir, s’estan presentant, quants país
s’estan presentant, 90 país, abans de l’1 de juliol, que criteris, que criteris, com s’estan
aprovant alguns país en el nostre territori que afecten de manera molt greu els interessos
d’altres municipis confrontants, com estem observant en el nostre propi municipi. Com
està en compte en la suficiència d’aigua, i sense cap problema tot el territori, tot el
territori valencià que no està protegit està a la venda perquè el millor postor puga
desenvolupar els famosos pais.

Per tant en un tema menor com aquest i que dóna solució, parlar d’urbanisme a
la carta jo crec que no és la fórmula més adequada, que és evidentment, ha parlat d’una
qüestió molt concreta no, d’alguns articles que no s’entenen, jo no se, vostè ha parlat del
tema de la densitat, jo li entenc perfectament, perfectament, quan diu, en aquest cas, si
m’ho permet la Sra. Alcaldessa, densitat màxima, no ser admissible a la plantació d’un
nou ús de càmping del sòl no urbanitzable ordinari, si es trobara dins d’un cercle d’un
quilòmetre de diàmetre el centre del qual foren les instal·lacions que ja s’estan
desenvolupant dins d’aquesta activitat, el sòl urbanitzable o estigueren autoritzades,
molt senzill, si ja hi ha un càmping que està funcionant, en un radi d’un quilòmetre i si
s’ha utilitzat però fins i tot no està instal·lat evidentment no es podrà desenvolupar un
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altre en un radi d’un quilòmetre, crec, crec que la redacció segurament Sr. Castelló, pot
ser no afortunada, no afortunada, perquè no tots els tècnics, ni tots nosaltres ens
expressem de la millor manera moltes vegades, no, però que s’entén perfectament i
aquests temes se solucionen perquè són matisos en les Comissions d’Urbanisme.”

El portaveu del Grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “Bona vesprada, Sr.
Fernández, quina pena que el seu company de partit d’Albalat no pensara com vostè,
supose que es queixarien menys els veïns. Mire, li vaig a dir diverses coses, la primera
que és jo crec el que ens afecta, el que ens ha afectat un poc a l’oposició quant a
l’assistència, jo li diria que en la  majoria de comissions, en la majoria, els regidors de
l’oposició tenim que esperara que vinguen els regidors de l’equip de govern.

En segon lloc jo li diria a vostè que, el que no es pot és rebre les notificacions 2
hores abans que se celebre la Comissió, per tant, jo li pregaria, ja li ho he dit aquest matí
al Sr. Ángel, i no volia dir-ho públic, perquè les coses jo se les dic als funcionaris, però
ja que vostè ha eixit en aqueix pla, lògicament les notificacions s’han de fer amb 48
hores d’antelació.

Jo trobava a faltar en el plantejament primer que ha fet el Sr. Fernández com a
regidor d’Urbanisme, i com supose que representant de l’equip de govern en aquest
tema, un poc qual era el plantejament polític a l’hora de desenvolupar càmping en un
terreny que indiscutiblement podem dir que està verge, i que  lògicament el que no hi
haja una planificació global, no portarà al que ens ha portat sempre, ha fer per Sagunt el
que hem fet, un autentique desastre com a ciutat, urbanísticament parlant. Als fets em
remet, i ací està tant el Port com Sagunt per a veure, el disseny, sobretot un poble com
el port amb 100 anys d’història que podria ser la joia de la corona urbanísticament
parlant i no obstant jo considere que és el monstre més gran que puga haver-hi tal
vegada de pobles moderns, o jóvens.

Jo trobava a faltar que per part de turisme, perquè jo crec que no és només un
tema d’urbanisme, jo crec que és un tema de planificació del turisme de la nostra ciutat,
quin tipus de turisme és el que volem, indiscutiblement tot el món té dret, perquè no a
anar a un càmping, perfectament, però en aquest moment el turisme que tenim en el
nostre poble, i això ho diu tot el món, és el turisme de les 3 pes, pipes, passeig i platja,
eh, per tant volem seguir amb aqueix tipus de turisme, no passa res si l’equip de govern
que volem per al vostre poble, seguim en aqueixa línia que jo crec que és la que
correspon si és que volem aqueix objectiu. Per tant jo estic d’acord amb pràcticament el
que ha dit el Sr. Alfredo Castelló, perquè crec que sense planificar i posant d’alguna
manera pegots en un lloc, en  un altre, en un altre, al final  el que aconseguim és el que
hem aconseguit fins ara, fer una planificació urbanística que indiscutiblement fa que
Sagunt s’urbanísticament una ciutat no diré de les pitjors, però lògicament no està en el
ranquing de les millors.”

El regidor del Grup SP, Sr. GIL, exposa: “Vegem, Sr. Fernández, crec que està
fora de tot lloc la plorada que ha pegat vostè ací que si tota la gent ha d’anar-se’n a un
apartament, a un xalet, si ha fet una plorada fora de lloc, ha fet una favada de què a
vegades ens premia, clar que la gent pot anar a un càmping, vostè i jo, i molta gent, clar
que sí, però si vostè vol dir amb serietat que és el que passa amb els càmpings, almenys
els que coneixem ací, la gent que va a un càmping, li vaig a parlar del de Canet, que ara
ho van a llevar, el regidor d’Urbanisme és del Bloc. La gent que es fica en un càmping
d’aqueixos, està com si fóra una casa, com si fóra el seu xalet de forma habitual, la



51

major part d’ells, d’un any per a un altre van o no es quants anys, van fent la gestió, per
a quedar-se fixos en aqueixa zona d’acampada. I ull hi ha càmpings que tenen roulots
que valen uns quants milions, eh, quasi, això d’un apartament o prou més, si, si, no
parlem de botiga de campanyes, no m’he passat, sent vos invite que aneu a una
roulothing on estan exposades i pregunteu pel preu d’algunes, i segona qüestió, mire,
quan es va iniciar el parlar dels DICs, la Declaració d’Interès Comunitari, no una
vegada, sinó en diverses ocasions, vam dir de fer-ho en conjunt la visió que es declarava
DIC, entre elles està la gran instal·lació que es vol deixar per a la RICHERBROM, en
algun punt del municipi, i vam dir veurem, si fem i donem criteris, veurem si
aconseguim que els criteris siguen per a comprendre a quasi tots, aquelles instal·lacions
que es vulguen muntar. Vostè encara que li semble malament que siga, bo, amb nom
propi, estem movent ara aquest càmping perquè hi ha una petició sobre la taula, amb un
lloc determinat, amb un pla lloc amb els metres quadrats, amb tot i per ací ha vingut està
declaració d’interès comunitari com a vi fer algun temps la gasolinera enfront de la
rotonda on estan les vagonetes al port. Així ho dèieu que ho anàveu a donar per que hi
havia una petició. Veurem, càmping que tinga qui vulga, però primer per la nostra part
que siga una situació vista de forma global.

Quan he dit de modificar el pla general, clar que el pla general costa molt de
modificar, però home si els socialistes manen a la televisió alguna persones que ho
representa i diu que no es devien emprar ni aprovar cap qüestió urbanística que no
estiguera en els plans generals, home, l’il·lògic, l’il·lògic, no sols camps de golf, ell
parlava en general, i açò és una entrada, una entrada per a veure més coses i veurem que
superfície treta. En la norma que vostè ens ha donat ací, la zonificació porta una
volumetria prevista per a edificar o per a acampar, i parla de 0’15 metres quadrats de
sostre per cada metre de sòl, això suposa que hauran 1.100 o 1.200 metres de sostre, a la
zona que es vol parlar, i comptant una mesura d’uns 15 metres aproximadament per 15
o 20 metres per cada família que s’instal·le, no poden eixir de 300 persones per a dalt,
sí, sí, vagen vostès al càmping de Canet i vegen al voltant del càmping l’aldarull que hi
ha permanentment de xiquets i de gent, això es transformarà en un vial que aquesta de
servei pegat a la carretera que ha fet la Diputació, de forma permanent entrant i eixint
gent, seran un lloc perillós, i quan es tire per la carretera cap avall, veurem també que
queda. O siga, no és cap favada, açò s’ha fet corrents, a vostè li semble bé, o li semble
malament.

Que no hi ha cessions, ben no hi ha cessions avui, veurem algun dia una vegada
muntats ací, si poden o no poden haver-hi, per què dic açò, perquè les lleis poden
canviar, i de sobte algú que va comprar un terreny o té la cessió d’un terreny pot acabar,
bo, si ara és una cessió, potser en propietari, i ja veurem que queda, per li menys en
aquest municipi pegat a nosaltres està ocorrent.

I en el Macrosector – VII, clar que tenim molt ben determinat que han de fer-se
les cessions de molts llocs que diu el pla general, però jo torne a dir això d’abans, una
cosa són els habitatges i una altra cosa és que recolzem la possibilitat d’instal·lar
empreses o negocis en compte d’estar posant-los traves perquè s’instal·len. Jo no li diria
res si no fóra en el tema, o siga, en habitatges ho veuria correcte, però en uns hotels,
hotels, ficar-li l’obligació de en el Macrosector – VII tornar a cedir-li terreny, el que
passa que vostès han previst en les seues actuacions aconseguir el Macrosector – VII
com siga i al preu que siga, però no és lògic que per a un negoci vostès damunt els
fiquen el pal que els estan ficant, perquè entre altres coses en INGROINSA, recorden
vostès van cedir el 15% del parc, que és una burrada de terreny de cada parcel·la i amb
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un cost enorme, i el que compra la parcel·la va comprar també el 15%, no li’l van
regalar, va pagar el que valia, inclòs el 15%, home, en compte de donar facilitats, la
veritat és que, no em referisc als càmpings, m’estic referint als hotels que fet l’esment
abans, si ací no li van a ficar cap cessió obligatòria, bo, bé, com sembla que és de forma
puntual la situació. Per això no estarem d’acord amb aquesta postura, si vostè està en un
plantejament per a aquest punt, i fem que siga en conjunt, jo ho dic això del Sr. Castelló,
perquè les comissions d’urbanisme poc més poc menys, hem parlat d’anar prou de la mà
en algunes coses, eh, que depèn de vostè, que ho vol fer de forma individual, no compte
amb nosaltres.”

El portaveu del Grup PSOE, Sr. CHOVER, indica: “Bona vesprada, jo crec que
a pesar que el delegat d’urbanisme ha centrat bé el tema, jo crec que se n’ha anat per
altres camins que no tenen exactament una relació concreta amb el que es planteja.

Ací a aquest Ajuntament, fins i tot a aquesta corporació als dos anys i mig s’han
presentat propostes de declaració d’interès comunitari, eh, en l’anterior Corporació
s’hauran presentat també propostes de declaració d’interès comunitari, i que fa la
Corporació, analitza, i diuen bo, ací demanen fer una gasolinera o demanen fer una
campa, i la corporació ho analitza i diu ens sembla bo o ens sembla malament, i fa el seu
informe, ho tramita, i es fa. Això ha sigut com s’ha funcionat fins ara, aqueix és el
mecanisme amb què s’ha funcionat, clar, apareix una nova llei de sòl no urbanitzable, i
la Conselleria pretén que es zonifique, que es diga, al sòl no urbanitzable on entén
l’Ajuntament que es pot posar segons que tipus d’instal·lacions, bo, passem de no tenir
absolutament res regulat, res regulat de manera que en cada cas concret i a cada
proposta concreta diria el Sr. Castelló, corrents, es decideix si s’ubica o no una
determinada empresa, indústria, instal·lació amb la declaració d’interès comunitari, així
es funciona, ara es pretén regular, es pretén zonificar, es pretén decidir, al sòl no
urbanitzable que zones es pot posar que tipus d’activitats, i ara diu, no, no faça-ho vostè
globalment, o siga, que passem de poder actuar l’equip de govern anterior sense cap
tipus de regulació, a tenir que regular-ho absolutament tot, i açò és coherència, açò és
coherència. El Sr. Blasco emet la llei al desembre del 2004, què pretén el Sr. Blasco, o
què pretén el PP local, que des de desembre del 2004 a novembre del 2005 tots els
municipis de la Comunitat Valenciana hagen fet una homologació del seu pla general
determinant la zonificació del sòl no urbanitzable, té això alguna lògica, naturalment
que el tècnic i en el dictamen diu, per mitjà de la present proposta es pretén establir un
mecanisme flexible que siga un pas intermedi al de tenir que revisar o homologar el
planejament urbanístic, naturalment. Està proposant una fase intermèdia a què es faça
l’homologació del pla general i es decidisca, eh, i es decidisca que zona, que zona, que
zona s’ubica cada cosa del sòl no urbanitzable, però clar, resulta que ací o tot o res, no,
no podem anar per part, o tot o res.

Abans les propostes venien ací i es va decidir unilateralment, aquesta gasolinera
ací al mig del Coscollar, la podem tenir, la posem, cap problema. És un exemple, és un
exemple, eh, o una campa en tal lloc, si es proposa, la Corporació decideix si es posa o
no es posa, no, la qüestió és que passem, passem d’una situació en què unilateralment
de cada proposta l’ajuntament decideix a plantejar una zonificació, perquè a més ho
exigeix la llei, perquè la llei, la Conselleria quan requereix els informes municipals
referents a la declaració d’interès comunitari, exigeix l’acreditació d’ajust de l’ús als
criteris de zonificació. Llavors, clar, si no zonifiquem no podem autoritzar declaracions
d’interès comunitari, si zonifiquem ha de ser global, per tant ací estem a, ni menjar, ni
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deixar menjar, i després diu el Sr. Gil que el que fem és emprenyar les empreses, no, i
no facilitem absolutament res que s’instal·le en empreses. Jo no se si serà molt
convenient o poc convenient que en un determinat lloc es pose o no un càmping, si serà
molt bo o serà molt roín, eh.

Això és una qüestió que s’haurà de valorar amb cada una de les propostes, però
el que està pretenent aquest, aquesta proposta és que les que vinguen es tracten amb el
mateix criteri, perquè podem o, si no estiguera açò o no haguérem fet açò podem caure
en la contradicció d’aprovar càmping, posem per cas en un determinat sòl, eh, i quan
vinga un altre i diga jo vull posar-me també allí, que també és sòl urbanitzable, a no, no
ací no m’agrada, és a dir, el lògic és que es plantegen aqueixa zonificació. Si donem per
bona la llei sòl no urbanitzable que ha fet el Sr. Blasco, perquè bo, es plantege aqueixa
zonificació i que s’establisquen els criteris mínims que ha de reunir. Però, clar, el criteri
és molt distint quan es parla de sòl no urbanitzable per a construir un càmping, que quan
es parla de sòl urbanitzable per a fer un residencial, eh. Ací hem denegat un residencial
aquest equip de govern un PAI en sòl no urbanitzable, hem denegat un PAI en sòl no
urbanitzable amb la crítica del PP que si que volia que s’aprovara, és a dir, això no és
anar corrents, ficar un PAI en sòl no urbanitzable, no és anar corrents, ara, ficar un
càmping o decidir una zonificació per a posar els càmpings si que és anar corrents. No
em sembla, no em sembla lògic, quan es refereix a la intervenció d’algun company meu
parlant que no utilitzar el sòl, utilitzar exactament el que està en el pla general, estem
parlant de sòl residencial. Evidentment quan es tramiten DIC o Declaracions d’Interès
Comunitari, s’han tramitat des de fa prou anys, i això no té perquè afectar ni té perquè
traslladar aqueixa resposta o aqueixa reflexió a absolutament a tot, estem quan es
refereix a això, es refereix a ús residencial, eh, no es refereix a les DIC, que es vénen
atorgant i es tramiten des de fa prou de temps.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CHOVER, diu: “Moltes gràcies, Sra. Alcaldessa. Jo
de veritat no entraré, Sr. Fernández en el tema de les actes de la comissió, ni en la falta
de quòrum de regidors alliberats de l’equip de govern en Comissions Informatives,
perquè seria obrir una batalla que crec que ens els faria cap favor, perquè en qualsevol
cas jo crec, que estem demostrant els regidors del PP que treballem, possiblement
treballem més del que vostès, els desitjaria a pesar que ens tinguen congelats les
indemnitzacions que no els alliberaments des de l’any 2003, a pesar que vostès se les
continuen actualitzant des de llavors.

Mire he de dir, actualitzar és incrementar, però no l’IPC, sinó, igual que se’l
pugen els funcionaris de la casa, això és actualitzar.

En mi, he de dir que en la Comissió Informativa hi ha un tècnic, però en la
Comissió Informativa el document que hi havia era simplement el pla, amb la ratlleta
marcada, i he de dir que en aqueixa comissió informativa jo vaig intervenir, i vaig dir
que em semblava un document parcial i que deuria, i ací està el president de la
Comissió, altres membres de Comissió que ho puguen avalar, i que em semblava que el
tractament de les zones, del sòl no urbanitzable hauria de ser global, i tenint en compte
tots els tipus d’usos que podia tenir, i això ho vaig dir jo en la Comissió, no m’ho he
callat per a dir-ho ací, allí l’informe no estava, l’informe del tècnic municipal que és
sobre el qual hem parlat ara. Mire, si estava Sra. Campayo, de veritat no ho faig amb
l’ànim de mentir, ho faig amb l’ànim que a mi no se’m va mostrar en cap moment i
l’única cosa que se’m va ensenyar va ser el mapeta, amb aqueixa intenció.
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Mire, jo crec que el problema és que, no es pot justificar que açò es porta així,
perquè si no hi ha gent que es queda desatesa, i dir que tardaran molt a fer una
homologació si comencen ara, no és justificació, no és justificació quan es porten dos
anys i mig en el govern, no és cap tipus de justificació màximament quan l apropia
Alcaldessa tot just accedir a l’Alcaldia va dir que durien a terme la modificació del pla
general, com tantes altres coses que se’ls ha quedat al tinter, però no és justificació que
ara arribaran tard, perquè el que ha passat era absolutament predicible i per això des del
minut un d’aquesta legislatura els estem demanant una homologació del pla general.

Sr. Fernández, em sembla d’una demagògia tremenda parlar que les persones
sense recursos també tenen dret a anar a un càmping. Em sembla d’una demagògia
espectacular, espectacular, perquè si de veritat cregueren aqueixes coses aquest equip de
govern, per exemple, per exemple, quan parlem de la taxa del fem, i després tindrà el
company Zarzoso oportunitat de parlar-vos de l’assumpte, podrien fer el següent, mira,
en compte de que hi haja 14.000 habitatges que no paguen i que ho paga la resta de la
població, vostès haurien de fer que pagaren tots, absolutament tots perquè sinó, estan
penalitzant per exemple, a una parella d’ancians amb una pensió mínima en un pis
mínim, i que estan pagant precisament els diners que potser urbanitzacions noves
s’estan estalviant, ha vist com si que es poden fer coses, per la gent sense recursos, jo
també es fer demagògia Sr. Chover, jo també es fer demagògia, però no deixa de ser
cert el que he dit, en absoluta deixa de ser cert, no s’hi val, que els de les noves
urbanitzacions amb grans xalets, no paguen rebut del fem i la seua part alíquota se
l’estiguen pagant veïns sense recursos econòmics de la resta del municipi.

Mire, l’augment de la volumetria de l’Ordenança en primer lloc, estava recollit
en el pla de turisme de la ciutat, estava fet per a fomentar l’edificació d’hotels, en tercer
lloc ho va aprovar SURPA municipal 1.55, i en quart lloc vostès no ho han derogat,
ergo segurament ha sigut un bon document, segurament ha sigut un bon document, que
a més preveu que els hotels es facen en sòl urbà, com ho preveu el pla general, que els
hotels es facen en sòl urbà on l’activitat hotelera és perfectament compatible, no en
parcs industrials que després de venir la petició es canvia el pla general perquè es
puguen instal·lar hotels exprofés, a demanda, també a demanda.

Parla el Sr. Fernández del que està passant en el nostre país, es refereix a la
Comunitat Valenciana, amb el tema del sòl no urbanitzable, i jo li dic, mire, està passant
el que al responsabilitat dels Ajuntaments volen assumir, perquè a mi, com diu Cortés,
em sembla, home, em fa certa gràcia veure Enrique Ariño escriure articles furibunds
contra les urbanitzacions de golf i als mesos estar fent-se una foto amb el meu bon amic
l’Alcalde d’Albalat, dient que això és una meravella per a la potenciació dels municipis
d’interior, que és veritat, que és veritat. però que vostès amb la boca xicoteta diuen una
cosa i després fan una altra, i no pot ser, no pot ser parlar que en municipis que tots
tenim en el cap governat amb el PSOE i amb el Bloc, i per EU, fer unes coses quan
governeu i predicar altres coses quan no governa, perquè els fets són els fets, Sr. Chover
li he vist incapaç de donar ni un sol exemple d’un DES de l’anterior equip de govern, ni
un sol exemple, i si que n’hi ha, que jo recorde dos, un per a, és que hauria de treballar
Sr. Chover, si no els ha cercat hauria de treballar més. Un, un magatzem de taronges
apegat a Faura en un sòl no urbanitzable que era un resta del Polígon Industrial de
l’Hostal, que va comptar amb la unanimitat de tots els grups i que llevat que aqueix
magatzem de taronges se n’anara de la ciutat, u. I un altre un magatzem pirotècnic que
per necessitat legal ha d’instal·lar-se a través d’un DIC en sòl no urbanitzable, aqueixos
dos Sr. Chover, aqueixos dos, ara, crec que li ha traït la ment quan ha parlat de Campes,
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perquè li recorde que nosaltres no som els que tenim ocupat una zona verda des de fa
més d’un any. No som nosaltres, són vostès, és sòl urbà, és zona verda, i no tenen cap
tipus de llicències i deuen un pastàs a l’Ajuntament que vostès no reclamen, un pastàs, i
tenen per cert un acord en Comissió de Govern aturat des de fa 8 o 9 mesos sense
tornar-ho a cridar.

Acabe amb el Sr. Chover quan parla que, ara, clar, ara han canviat la llei, i ara
vol que l’apliquem, clar, Sr. Chover, però si vostè volia fer un nou pla general, si és que
havia de tenir-ho fet, si és que havia d’haver-ho començat ja, si és que el seu grup ens
va demanar en la legislatura passada en l’últim ple que férem un nou pla general i els
vam dir que calia fer una homologació i que no apostàvem per això, però vostès quan
governeu se’ls oblida les coses, no tenen compromís ni amb  la ciutat ni amb la gent.
Per tant el fonament d’aquest tema és que porten dos anys i mig perduts i ara van amb
presses, de pressa i corrents amb errors en la redacció, en la redacció d’un document
urbanístic ni més ni menys, i dir-li finalment al Sr. Chover que un DIC és
específicament per a aquelles activitats que no poden instal·lar-se, o que no és
convenient que s’instal·len ni en sòl urbà ni en sòl urbanitzable, i aquesta que porten ací
ho és, i els hotels ho són, i les gasolineres ho són, per tant de veritat em resulta en
algunes ocasions, a vegades patètic, a vegades jocós, intervencions d’aqueix pelatge, res
més, i moltes gràcies.”

Tanca ponència el regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, manifestant:
“Bé, jo no m’estava referint quan parlava en general de l’urbanisme d’aquest país
nostre, que alguns han volgut convertir en una comunitat, no se sap molt bé que, per tant
utilitze la terminologia recollida en l’Estatut, perfectament legítima, a pesar que moltes
vegades censurada, sense cap espècie de respecte, no. Per tant, Sr. Cortés, no m’estava
referint a cap cas en concret perquè en tots els partits, en totes les agrupacions sempre hi
ha discrepàncies, no.

Respecte al tema de les Comissions, jo crec que les Comissions estaven
perfectament comunicades,  a altres d’una setmana per a una altra i aprofite per a dir al
Sr. Castelló que el dictamen estava. Sr. Castelló, li dic que vostè em va cridar per
telèfon, em vaig esperar que arribara per si aportava alguna proposta que fóra
interessant i que millorara el document, que no dubte que des de la seua gran
experiència i des del seu saber fer, haguera sigut molt interessant per a millorar el
document, no.

Sr. Cortés, dir que Sagunt, no dir primer el Port i després Sagunt, té el pitjor dels
pitjors models urbanístics, jo crec que no, no és que siga diríem una situació òptima,
però evidentment jo crec que hi ha coses que s’han fet bé, altres que no s’han fet bé, i jo
crec que estem intentant en definitiva entre tots millorar aquest model, i aquest és
principalment un dels principals objectius del nostre equip de govern, i no dubte que
cometrem errors, i espere que amb la seua col·laboració els podem corregir a temps.

Mire, Sr. Marcelino Gil, ha començat vostè dient que jo he fet una gran plorada,
jo crec que no he plorat, he dit una cosa que és real, que hi ha molta gent que necessita
una alternativa per als caps de setmana, per a la pasqua, o per a estiu, i que això no
passa sempre per a comprar-se i que no hi ha poder adquisitiu moltes vegades per a
comprar veritat, un, un, com es diu això, un apartament, un adossat o tal, no. També a
tal, també ha dit que jo he dit una gran favada o una favada, jo dic algunes eh, jo crec
que tots diem favades no, de tant en tant i això evidentment i sobretot si es reconeix jo
crec que és un exemple o, de bon humor, i de no ser massa superficials, veritat, el que jo
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encara no conec és cap caravana, deuen haver-hi, que valguen més que els apartaments
o els adossats sobretot al preu que estan els apartaments i els adossats.

En fi, mire, estan fent referència tot el temps a una demanda concreta i és com si
ací es voldria ocultar alguna cosa, veritat, sospitosa de no sé què. Si hi haurà una
demanda, hi ha més, eh, però vostè s’està referint a una concreta d’un grup de persones
parcialment procedents d’un càmping de Canet, que eixirien fora, perquè ja estava
previst en el seu pla general que volien ubicar en una zona pròxima un càmping, i això
és cert, perquè a més aqueix DIC ho van desestimar, si nosaltres ja desestimem aqueixa
declaració d’interès comunitari. Sap vostè que podríem haver fet un dictamen favorable,
i no vam fer el dictamen favorable en aqueix moment fa pràcticament dos anys, perquè
considerem que convindria establir uns criteris perquè això la ubicació de càmpings no
es produïra de manera arbitrària i que convindria establir uns criteris i una zonificació.
Si això ja ho podíem haver solucionat fa temps. No ho solucionem precisament perquè
estàvem esperant un bon criteri, i precisament en aplicació de la legislació aprovada
l’any 2004, jo crec i podríem comprovar-ho que aquest Ajuntament ha sigut, sinó el
primer, dels primers del nostre territori que hi ha zonificat almenys un ús al sòl no
urbanitzable, perquè és una llei molt recent, d’aplicació  molt recent i que pràcticament
cap municipi ha solucionat a pesar que està tolerant usos al sòl no urbanitzable.

Els DICs sempre es fan a petició dels interessats, no és l’Ajuntament el que se
l’inventa, i si no compleix els criteris que nosaltres estem assenyalant, no es fa el
dictamen favorable, o siga, no es concedeix, no se li dóna llicència al projecte. Sr. Gil
també té un poc de mania no es com dir-ho amb el Macrosector – VII, per al Sr. Gil no
li agrada el Macrosector – VII, i jo entenc que no li agrade el Macrosector –VII, perquè
el Macrosector –VII, és diríem un gran projecte per a aquesta ciutat, per a un model de
ciutat integrada com hem plantejat, on portarem instal·lacions que van d’alguna manera
a favor de la gran ciutat que nosaltres estem plantejant, jo ja entenc que no li agrade el
Macrosector – VII, a nosaltres ens agrada el Macrosector –VII, i estem fent tot el que es
puga perquè se el nostre al més prompte possible, i evidentment jo crec que cap dels
ciutadans que ens està escoltant entendria, que en aplicació de l’ordenança hotelera se li
permetera un sobreaprofitament de dues plantes, de dues plantes, a un hotel i que això
no tinguera una repercussió en el benefici de tota la ciutat, això jo crec que no ho
entendria cap.

Per cert, una ordenança que es va aprovar i que veurem si podem modificar
perquè un dels pocs llocs on s’ha aplicat, no és precisament i algun dels presents ho sap
perfectament el lloc més adequat, i s’hauria de corregir. Jo, Alfredo, pensava que aquest
tema t’entusiasmaria, sincerament, clar, perquè com que tu ets molt campista, jo
pensava que veritat que el tema del càmping seria, seria, i que estaries de seguida
disposat a aprovar-lo, no. Bé, jo crec que parlar de demagògia espectacular és una
afirmació un tant, un tant, i fer referència a les taxes, en els fons estic d’acord amb el Sr.
Castelló, estic d’acord respecte de com s’haurien de fer les taxes, és a dir, jo pense que
realment totes les discriminacions que es fan positives quant als impostos, s’haurien de
fer basant-se en la renda, estic totalment d’acord, perquè tots coneixem jubilats que
estan molt ben pagats i treballadors que estan mal pagats, pr tant tampoc té molt de
sentit que es bonifique una taxa a un jubilat que cobra 400.000 pessetes al mes, que hi
ha alguns, i persones que té sous de 120.000 no puguen accedir, eh, evidentment això jo
crec, jo crec que en el seu moment segurament entre tots podríem arribar, arribar.

També és cert, també és cert, ja veus que jo no amague mai el debat, també és
cert que no s’hi val, no s’hi val que els ciutadans que vivim en barris consolidats i que
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no disposem de les zones dotacionals i d’una manera molt especial de zones verdes
hagen de pagar en la mateixa proporció el manteniment de les zones verdes de les grans
urbanitzacions, perquè cal tenir en compte que les noves urbanitzacions consten de
grans zones verdes que hem de mantenir entre tots quan potser al costat de la nostra casa
no tenim. I això també estic d’acord veritat, i espere que algun dia s’aplique, que siga.
Perdone, senyora alcaldessa, que intente distendre un poc el debat perquè s’han fet una
sèrie de referències que si que entren dins del camp de la demagògia.

Mire, no podem, perquè jo crec que està sent un poc l’argument, no podem,
l’argument és, farem una zonificació de tots els usos possibles, no podem fer-ho, no
podem esperar-nos, primer perquè no ho necessitem perquè donem solucions a
problemes concrets, i per a fer-ho d’una altra forma no aporta absolutament res a
millore aquesta situació. Per tant, i també partint evidentment d’una qüestió  molt
important és a dir, que tampoc tenim prou capacitat, com vostè, Sr. Castelló, d’abordar
tots els problemes, d’abordar tots els problemes en un període tan curt de temps, estem
intentant abordar els problemes més importants. i per això, per això l’altre argument que
vostè ha plantejat i que de manera recurrent apareix en aquest debat respecte del sòl no
urbanitzable, jo crec que aquest equip de govern, ha demostrat aquest equip de govern
ha demostrat que té molt clar, molt clar com s’ha de gestionar el sòl no urbanitzable, i és
per això, i és per això, que ja hem desestimat alguns PAI, eh, i que en canvi hem deixat
la porta oberta a tot això que implique un autèntic progrés per a aquesta ciutat com és la
millora de l’economia productiva en els sectors industrial, terciari, i en el que faça falta,
el que no volem és deixar-nos portar per la voràgine en què s’ha convertit l’urbanisme
en els últims anys en aquest volgut país nostre, gràcies.”

Durant el debat, el Sr. Goig abandona definitivament la sessió.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, per 13 vots a
favor de PSOE, EU i BLOC-EV, 11 vots en contra de PP, SP i SCP i 1 abstenció del Sr.
Goig (en aplicació de l’art. 100.1 del ROF), ACORDA:

PRIMER: La fixació com a criteris generals d’emissió del dictamen municipal
en el context de les Declaracions d’Interès Comunitari de campaments de turisme
(càmping), els indicats en la part expositiva del present acord.

Qualsevol sol·licitud de dictamen municipal s’ajustarà a aquests criteris.

11 APROVACIÓ PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES
PARTICULARS I PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES QUE HAN DE REGIR EN
EL CONCURS PÚBLIC OBERT PER A L’ADJUDICACIÓ DE LA CONCESSIÓ
DEL SERVEI PÚBLIC D’EXPLOTACIÓ DE DIVERSES PARADES DE VENDA
DELS MERCATS MUNICIPALS DE SAGUNT-CIUTAT I SAGUNT-PORT.
EXP. 103/04

Resultant que, han quedat vacants diverses parades de venda dels Mercats
Municipals de Sagunt-ciutat i Sagunt-port.

Resultant que, s’ha elaborat el corresponent Plec de Clàusules Administratives i
de Prescripcions Tècniques Particulars a regir en l’adjudicació, mitjançant concurs
públic obert, per a l’adjudicació de la concessió del servei públic per a l’explotació de
les parades vacants.
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Considerant que, és competència de l’òrgan de contractació l’aprovació dels
Plecs, article 49 del Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions
Públiques.

Considerant que, s’entén derogada la prèvia l’exposició pública dels Plecs
recollida en l’article 122.1.2 del Reial Decret Legislatiu número 781/86, de 18 d’abril,
per tal com ni l’art. 48 ni el 49 del Text Refós, en concordança amb el 78 del seu
Reglament, normativa bàsica, exigeix que el Plec s’expose al públic per un termini de 8
dies, substituint l’apartat sisè de l’art. 49, i el primer de l’art. 78 la dita publicitat per
l’obligació de l’Administració contractant de facilitar còpia dels Plecs.

Considerant que, és competència del Ple de la corporació l’aprovació del present
expedient, per tal com és una concessió plurianual que excedeix de quatre anys, art.
22.2.n) 57/2003, de 16 de desembre.

Considerant que, de conformitat amb el que disposa l’article 47 de la mateixa
Norma, només requereix majoria absoluta els acords sobre concessió de béns o serveis
per més de cinc anys, sempre que la seua quantia excedisca del 20 per 100 dels recursos
ordinaris del Pressupost.

Considerant que, en aquest supòsit no se supera tal límit.
Considerant que, és competència de la Comissió Informativa l’estudi, informe o

consulta dels expedients que hagen de ser sotmesos al  Ple –article 123 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídics de les Entitats Locals.

 A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 22 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV, PP i SCP i 2 abstencions
de SP, ACORDA:

PRIMER: Incoar expedient de contractació, de tramitació ordinària, en els
termes previstos en l’article 67 del text refós de la Llei de Contractes de les
Administracions Públiques, i 73 del seu Reglament.

SEGON: Fixar com a forma d’adjudicació el concurs, per procediment obert –
art. 69 TRLCAP.

TERCER: Aprovar els Plecs de Clàusules Administratives particulars i de
prescripcions tècniques que han de regir en el concurs públic obert per a l’adjudicació
de la concessió del servei públic d’explotació de diverses parades de venda en els
Mercats Municipals de Sagunt-ciutat (9, 21 i 35) i  Sagunt-port  (2-P, 5-P, 7-P, 8-P, 3, 4,
5, 9, 23 I 29).

QUART: Sotmetre a informació Pública en el Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana, l’anunci de licitació, en compliment del que disposa l’article 78 de la Llei
de Contractes de les Administracions Públiques, i 77  del seu Reglament.

CINQUÈ: Les despeses de publicitat de l’anunci de licitació aniran a càrrec de
l’adjudicatari.

12 APROVACIÓ PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES
PARTICULARS I PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES QUE HAN DE REGIR EN
EL CONCURS PÚBLIC OBERT PER A L’ADJUDICACIÓ DE LA CONCESSIÓ
ADMINISTRATIVA D’ÚS I APROFITAMENT DE DIVERSOS QUIOSCOS DE
PROPIETAT MUNICIPAL, SITIS A LA VIA PÚBLICA. EXP. 125/05

Resultant que, s’ha elaborat el corresponent Plec de Clàusules Administratives
particulars a regir en el concurs públic obert convocat per a l’adjudicació de la
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concessió administrativa d’ús i aprofitament de diversos quioscos de propietat
municipal sitis a la via pública  (c/ Poeta Querol,  plaça Ibèrica i plaça del Sol).

Considerant que, a l’empara del que disposa l’art. 78.2) del RBEL, les
concessions per a l’ús dels béns de domini públic s’atorgaran prèvia licitació d’acord
amb la normativa reguladora de la contractació de les Corporacions Locals, sent nul·les
les concessions que s’atorguen sense les formalitats que estableixen les dites Normes –
art. 81 RBEL.

Considerant que, és competència de l’òrgan de contractació l’aprovació dels
Plecs, article 49 del Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions
Públiques,

Considerant que, s’entén derogada la prèvia l’exposició pública dels Plecs
recollida en l’article 122.1.2 del Reial Decret Legislatiu número 781/86, de18 d’abril,
per tal com ni l’art. 48 ni el 49 del Text Refós, en concordança amb el 78 del seu
Reglament, normativa bàsica, exigeix que el Plec s’expose al públic per un termini de 8
dies, substituint l’apartat sisè de l’art. 49, i el primer de l’art. 78 la dita publicitat per
l’obligació de l’Administració contractant de facilitar còpia dels Plecs.

Considerant que, és competència del Ple de la corporació l’aprovació del present
expedient, per quant és una concessió plurianual que excedeix de quatre anys, art.
22.2.n) de la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització del
govern local.

Considerant que, de conformitat amb el que disposa l’article 47 de la Llei 7/85,
modificada per l’11/99 de 21 d’abril, només requereix majoria absoluta els acords sobre
concessió de béns o serveis per més de cinc anys, sempre que la seua quantia excedisca
del 20 per 100 dels recursos ordinaris del Pressupost.

Considerant que, en aquest supòsit no se supera tal límit.
Considerant que, és competència de la Comissió Informativa l’estudi, informe o

consulta dels expedients que hagen de ser sotmesos al  Ple –article 123 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídics de les Entitats Locals;

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 22 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV, PP i SCP i 2 abstencions
de SP, ACORDA:

PRIMER: Incoar expedient de contractació, de tramitació ordinària, en els
termes previstos en l’article 67 del text refós de la Llei de Contractes de les
Administracions Públiques, i 73 del seu Reglament.

SEGON: Fixar com a forma d’adjudicació el concurs, per procediment obert –
art. 69 TRLCAP.

TERCER: Aprovar els Plecs de Clàusules Administratives particulars i de
prescripcions tècniques que han de regir en el concurs públic obert per a l’adjudicació
de la concessió administrativa d’ús i aprofitament de diversos quioscos de propietat
municipal sitis a la via pública (c/ Poeta Querol, plaça Ibèrica i plaça del Sol).

QUART: Sotmetre a informació Pública en el Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana, l’anunci de licitació, en compliment del que disposa l’article 78 de la Llei
de Contractes de les Administracions Públiques, i 77  del seu Reglament.

CINQUÈ: Les despeses de publicitat de l’anunci de licitació aniran a càrrec de
l’adjudicatari.
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13 ACCEPTACIÓ DE LA CESSIÓ DE DIVERSOS TRAMS DE LES
CARRETERES VV-7014 I VV-7015. EXP. 37/83

RESULTANT que, per la Diputació Provincial de València en sessió plenària de
30 de gener del 2004 (registre d’entrada a l’Ajuntament el 2 de març del 2004), es va
acordar transferir a l’Ajuntament de Sagunt la titularitat dels trams que a continuació es
detallen, en haver adquirit la condició de via urbana:

− VV-7014... N-340 (Puçol) a Port de Sagunt... Tram pk. 6,720 a 7,390....
Longitud = 670 m.

− VV-7015....Port de Sagunt ( C-237) a Canet d’en Berenguer... Tram pk 0,000
a 1,150....Longitud = 1.150 m.

RESULTANT que, en el mateix acord s’assenyala que revertiran
automàticament a la Diputació en el cas que, per qualsevol circumstància, la totalitat o
part d’aquests, deixaran de destinar-se a l’ús públic durant un termini de trenta anys”.

RESULTANT que, s’ha emès un informe per la Sra. Arquitecta Municipal en
què es manifesta que no hi ha cap inconvenient tècnic, atès que, en el vigent Pla General
d’Ordenació Urbana, les dites carreteres es contemplen com a vials, i la seua destinació
és i serà d’ús públic.

CONSIDERANT que, la cessió de la carretera i la seua conversió en carrer no
comporta un canvi de qualificació jurídica del bé, per tal com continua mantenint el seu
caràcter de bé de domini públic -art. 3 del Reglament de Béns de les Entitats Locals, i 5
de la Llei 33/2003, de 3 de novembre de Patrimoni de les Administracions Públiques, en
concordança amb el 74.1 del Text Refós de Règim Local, de 18 d’abril de 1986, i art.
344 del Codi Civil.

CONSIDERANT que, es produeix una mutació demanial per canvi de subjectes,
CONSIDERANT que, de conformitat amb el que disposa l’art. 15 de la Llei de

Patrimoni de les Administracions Públiques, aquestes poden adquirir béns i drets a títol
onerós, amb exercici o no de la facultat d’expropiació, i per donació, entre altres.

CONSIDERANT que, l’adquisició a títol gratuït o lucratiu no estan subjectes a
cap restricció, llevat que estiguera subjecta a condició o modalitat onerosa -supòsit que
no es dóna en aquest cas- art. 12 del Reglament de Béns de les Entitats Locals.

CONSIDERANT que, és competència de l’Ajuntament Ple l’adquisició de béns i
la transacció sobre els mateixos, a l’empara del que preveu l’apartat 14 de l’art. 50 del
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, norma
que entra en contradicció amb allò que s’ha prescrit en l’art. 21 c) de la Llei 57/2003, de
mesures per a la Modernització del Govern Local, però atribueix a l’alcaldia-presidència
la competència per a l’adquisició de béns i drets quan el seu valor no supere el 10 per
cent dels recursos ordinaris del Pressupost (45.338.802,72 €), ni els tres milions d’euros,
límits que no se superen en aquest supòsit.

Obri ponència el regidor-delegat de Patrimoni, Sr. MARTÍN, manifestant:
“Simplement explicar sobretot per a, per als veïns i veïnes que estan ací i ho estan
veient, que estem parlant en concret de l’av. Periodista Azzati i Joan d’Àustria, eh, que
són dos vials integrats dins de la ciutat, però que encara eren carreteres de la Diputació.”

El regidor del Grup SP, Sr. GIL, indica: “Vegem, Sr. Fernández, en aquesta
cessió que es demana de la carretera, la VV 7015, és el tram comprès des de
l’encreuament a l’escola d’aprenents, Eduardo Merello, i Hispanitat, cap a Canet, cap al
riu Palància, passem per davant del cementeri, i per davant de la zona que cridem en
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aquest moment SUB- II oest i est. Fa uns dies en la Comissió d’Urbanisme parlàvem
que en és sector que falta per desenvolupar del SUB- II est, el projecte que ens van
ensenyar de la carretera, d’aquest tram precisament, perquè entenc que va des d’aquest
punt fins al que és la vora del riu, és el que està inclòs que és el terme municipal de
Sagunt, la VV 7015, i ell feia veure que teníem un problema amb dues instal·lacions que
en aquest moment es troben treballant, una era un taller de reparació de l’automòbil, i
una altra una instal·lació de làpides. I ell feia la referència que en aquesta carretera o al
carrer Periodista Azzati que és com s’anomena, en la  construcció del SUB- II oest,
primer no s’han guardat les alineacions que ja existeixen al carrer, en el tram que va des
d’escola d’aprenents fins a la rotonda on ara estan col·locant aqueix monument, o siga
fins a Alcalà Galiano, en aqueix tram té una alineació, i en el següent el que han fet ha
sigut ficar-se en la carretera. Sembla que és un càstig que ara quan es vulga
desenvolupar el SUB- II aquest a la zona dreta anant feia Canet, se li vulga incloure la
separació de 18 metres que demanen les carreteres de Diputació des de la vora de la
carretera fins a l’edificació. La pregunta és, no s’ha fet en la part esquerra, no és que no
hi ha 18 metres, no, és que quasi no hi ha metres, la vorera, i un xicotet jardinet, quasi
res. Home, que mal ho han fet perquè es castigue a dues instal·lacions que estan en
plena producció, de llevar-los de l’ordre de 8 metres de profunditat a la nau, perquè es
vol fer un vial que no tindrà connexió amb cap altre bulevard, llavors jo li demanaria
que ja que serà de l’Ajuntament i aqueixa obligació quedarà exempta, que tractem el
lateral de la VV 7015, igual que s’ha fet en la part dreta igual que al part esquerra, és a
això al que em referisc. Es tracta que no castiguem a dues indústries que estan
muntades. Una d’elles pràcticament desapareixerà, bo perquè si no s’ha fet en una part,
que fonament cal fer-ho en aquesta altra, si només serà un tros de bulevard des de la
rotonda d’Alcalà Galiano, fins a la del cementeri.

Jo crec que val la pena, si serà cedida a l’Ajuntament, no li fem aqueixa
obligació, perquè a més li recorde una de les últimes Comissions de Govern, vostès
tenen paralitzat el SUB –II est perquè no han aportat la documentació del retir
d’aqueixes naus, podíem solucionar les coses, val. Gràcies.”

Tanca ponència en regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, indicant:
“Simplement, però un poc que ens situem.

Sr. Marcelino, jo entenc i compartisc la seua preocupació, perquè quan hi ha una
activitat, veritat, a cap ens agrada que ens afecte, però precisament el creixement de la
ciutat i més en zones com aquesta tan sensible que és la zona de Periodista Azzati, ha de
conviure, ha de conviure però provisionalment, amb unes activitats que no són les més
adequades, jo crec que vostè també estarà d’acord amb mi, veritat, que quan tot aqueix
sector que precisament estem apunte ja de tancar la reparcel·lació, i que tanta falta fa en
el nucli del Port de Sagunt, perquè funcionen moltes connexions, que hi haja una
afectació parcial, i que diríem que planteja un problema, però, clar, és que al final el
propietari també tindrà una compensació, tindrà una compensació i en benefici de tots
mantindrem l’estructura de, no tindria molt de sentit el que vostè està plantejant, té
sentit a curt terme però hipotecar el mig termini i que aquesta siga una avinguda en totes
la condicions i a més molt important, però una activitat que a la llarga jo crec que tots
entenem que no serà la més adequada en aquesta zona.

Jo crec que aqueixes són un poc les friccions que provoquen el creixement en
aquesta zona, a la zona de baix vies, en el Macrosector – VII, i en totes les zones on la
ciutat vaja creixent d’una manera un poc més coherent. Per tant jo miraré amb més
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detall la qüestió amb el seu suggeriment, però ja li dic que jo crec que les alineacions
estan  ben marcades.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Acceptar la cessió gratuïta dels següents trams de les carreteres VV-
7014 i VV-7015.

− VV-7014... N-340 (Puçol) a Port de Sagunt... Tram pk 6,720 a 7,390....
Longitud = 670 m.

− VV-7015....Port de Sagunt ( C-237) a Canet d’en Berenguer... Tram pk 0,000
a 1,150....Longitud = 1.150 m.

SEGON: A partir de la data de subscripció de les Actes d’entrega dels trams de
carretera assenyalats, l’Ajuntament de Sagunt assumirà la gestió, explotació,
conservació i senyalització d’aquests. Fins la dita data aquestes competències
continuaran ostentant-les l’òrgan provincial.

TERCER: La propietat s’accepta lliure de càrregues i gravàmens.
QUART: Procedir a la valoració del bé objecte de cessió per a la seua inclusió

en la rectificació de l’Inventari de Béns i Drets del present exercici, com a vies
públiques de titularitat municipal.

CINQUÈ: Facultar la Sra. Alcaldessa-presidenta per a la signatura dels oportuns
documents públics.

14 MODIFICACIÓ PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES
PARTICULARS QUE HAN DE REGIR EN EL CONCURS PÚBLIC OBERT
PER A L’ADJUDICACIÓ DE LA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA D’ÚS I
APROFITAMENT PRIVATIU NORMAL DE L’APARCAMENT MUNICIPAL
SITI EN L’AV. SANTS DE LA PEDRA I APROVACIÓ. EXP. 155/05

Resultant que, s’ha elaborat el corresponent Plec de Clàusules Administratives
particulars que regeixen el concurs públic obert convocat per a l’adjudicació de la
concessió administrativa d’ús i aprofitament privat de les places de l’aparcament
subterrani siti l’av. Sants de la Pedra.

Resultant que, les places objecte de concessió són les denominades tipus A, que
són, en total, NORANTA-NOU (99), de les quals quatre (4) d’elles estan reservades a
minusvàlids, sent el termini total de vigència de la concessió de 50 anys.

Considerant que, l’ús privatiu normal dels béns de domini públic requereix
d’una concessió, conforme a l’art. 78.1 del Reglament de Béns de les Entitats Locals i
art. 86.3 de la Llei 33/2003, de 3 de novembre, del Patrimoni de les Administracions
Públiques, i conforme a l’apt. 2 de tal precepte es regularan per la normativa contractual
de les Administracions Públiques.

Considerant que, les concessions s’atorgaran prèvia licitació conforme a la
normativa contractual conformada pel Text Refós de la Llei de Contractes de les
Administracions Públiques, i segons el seu art. 49 és competència de l’òrgan de
contractació l’aprovació dels Plecs.

Considerant que, conforme ja s’establia en la clàusula quarta del contracte
d’execució de l’obra i posterior gestió de l’aparcament subterrani, els futurs
concessionaris estaran sotmesos a les obligacions derivades del Reglament d’Explotació
del servei d’aparcament i del Reglament de drets i obligacions  dels usuaris que aprove
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la corporació i que constituiran  font de drets i obligacions per a les parts, Reglaments
que van ser aprovats pel Ple de l’Ajuntament, en data 28 d’abril del 2005.

Considerant que, l’aprovació de la rectificació de Reglaments i Ordenances per a
la seua adaptació a les noves condicions de la concessió és competència del Ple de la
corporació, art. 22. 2 d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, modificada per la Llei 57/2003
de 16 de desembre, havent de seguir-se per a la seua aprovació l’art. 49 de l’esmentada
norma, de manera que deurà exposar-se al públic mitjançant el seu anunci en el Butlletí
Oficial de la Província de València, per un termini mínim de 30 dies, perquè puguen
presentar-se reclamacions i suggeriments.

Considerant que, a l’empara d’allò que s’ha previst en art. 22.2 n) de la Llei
7/1985, de 2 d’abril, l’adjudicació de la concessió és competència del Ple de la
corporació, per tal com el seu termini de vigència és superior a quatre anys, de manera
que, la present proposta d’acord ha de ser objecte de dictamen per la Comissió
Informativa corresponent, amb caràcter previ a ser tractada per tal òrgan municipal.

Obri ponència el regidor de Patrimoni, Sr. MARTÍN, dient: “Bo, bàsicament
aquest tema, ens referim al plec de condicions de les, en concret de les places
municipals que existeixen en l’apartament del Sants de la Pedra, tal com ja plantegem
en algunes comissions i sobretot en l’última Comissió d’Hisenda, modifiquem el plec de
condicions amb objectes fonamentalment de donar, de donar entrada a què empreses,
empreses que puguen estar interessades, tant a pròximes, com a empreses que tenen un
parc mòbil important, o fins i tot l’actual adjudicatari de la resta de places del Sants de
la Pedra, tinga opció a poder presentar-se. Per descomptat mantenint també la
possibilitat que qualsevol veí o veïna puga continuar optant a aqueixes places.

Per un altre costat també s’han facilitat les formes de pagament, ajornant el
pagament, i, però anem bàsicament han sigut les modificacions més interessants.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, assenyala: “Moltes gràcies, Sra.
Alcaldessa. Són precisions a l’article 5è perquè ens sembla que la redacció és
absolutament confusa. En principi perquè parla de totes aquelles persones que vulguen
adquirir el dret, i després parla de persones físiques i jurídiques, o siga empreses i tal.
Començar aqueix paràgraf, ara t’ho done Emilio: els qui opten a adquirir el dret a l’ús i
gaudi, o els que opten, d’una plaça d’aparcament inexcusablement d’un vehicle. En
compte d’un vehicle posar algun vehicle. Nosaltres llevaríem tenir la condició de
resident o exercir la seua activitat professional en aquest municipi. I a més, perquè com
després ho descrius tot, sinó hauries de posar: exercir la seua activitat professional,
empresarial, laboral. I posa: i a més acreditar totes i cada una de les següents
condicions, una persona jurídica no pot ser al mateix temps persona física ni pot tenir,
no sé és un rebombori no? Són casos distints. Llavors, deixar la primera part de la forma
següent:

Els que opten a adquirir el dret a l’ús i gaudi d’una plaça de garatge hauran de
disposar inexcusablement d’algun vehicle i, a més, acreditar les condicions següents:

Ser persona física que residisquen i figuren empadronades al municipi.
Ser propietari i/o arrendatari d’habitatges o locals del municipi, la resta igual.
Ser treballador per compte propi o aliena l’activitat de la qual, tal, tal, tal, igual.
En cas de ser persona jurídica que la seua activitat s’exercisca a Sagunt.
I, finalment, ser propietari d’algun vehicle donat d’alta en aquest municipi a

efectes d’impostos sobre vehicles de tracció mecànica, i al seu torn disposar de permís
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de circulació i permís de conduir en vigor, perquè sinó està deslligat una d’una altra, per
això del principi, val? És simplement això perquè quede clar perquè sinó després pot
haver-hi problemes de cara a l’hora de fer les, no, igual, és igual. Que dóna igual però
ben redactat perquè no hi haja problemes, que crec que serà una cosa bona. Gràcies.”

A les 19 hores i 20 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic en aquest assumpte.

El Sr. RICARDO RUIZ indica: “Bona nit, jo en definitiva, açò és una qüestió
que hem estat reivindicant durant molt de temps i ens congratulem que una part de
l’aparcament siga rendible i estiga funcionant en condicions acceptables. Quan nos fa la
sensació que la resta ha sigut un capritx i que no funciona, o siga, això davant tot.
Aquesta part que té l’Ajuntament, d’alguna forma ha sigut un horror durant molt de
temps, està costant-li als nostres veïns i als ciutadans del nostre poble un diners, perquè
açò cal mantenir-ho, ho sabem i tant de bo açò que es presenta ara, isca en òptimes
condicions perquè no seguisca d’alguna forma sent un sobre cost a les nostres arques,
etc., etc.

Jo en definitiva el que vull, la meua intervenció va dirigida a una pregunta en
concret, el tema de les places, i tant de bo que açò siga així, perquè sinó potser, ens
anem a afonar fins a l’infinit amb el tema del jardí. I el tema del jardí és tan important
per a nosaltres, que creiem que no pot ser açò una cosa de deixadesa que s’allarga en el
temps i que mai s’acaba, això és denigrant, açò que, jo ho sent, el Sr. Regidor va dir al
seu dia que eixiria del pressupost de l’Ajuntament. Nosaltres veiem un poc difícil això
perquè l’Ajuntament sabem que està en unes condicions econòmiques molt malament, i
en definitiva el nostre plantejament era que del que, de la negociació que es portara amb
les places i dels diners que isquera, que el jardí d’alguna forma, es fera. Vaja, és que,
d’alguna forma perquè ho veiem com la forma més ràpida que el jardí isca endavant, o
siga, que és que això, seguir així amb, el tema del jardí , anem, crec jo que estarem ací
tota la vida per a tenir un jardí en condicions, eh, i res més, i espere que em diga que
partides, que partides hi ha per a la millora del jardí, perquè anem.”

La sessió es reprèn a les 19 hores i 23 minuts.

Durant el debat, el portaveu del Grup Popular Municipal presenta una esmena de
modificació del primer apartat de l’article núm. 5 dels Plecs, perquè la seua redacció
quede de la manera següent:

“Els que opten a adquirir el dret a l’ús i gaudi d’una plaça de garatge hauran de
disposar inexcusablement d’algun vehicle i, a més, acreditar les condicions següents:

a)   Ser persones físiques que residisquen i figuren empadronades al municipi.
b)   Ser propietaris i/o arrendataris d’habitatges o locals de negocis del municipi.
c) Ser treballador per compte propi o aliena l’activitat del qual es desenvolupe

al municipi.
d) En cas de ser persona jurídica, que la seua activitat s’exercisca a Sagunt.
e) Ser propietari d’algun vehicle donat d’alta en aquest municipi a efectes

d’impost sobre vehicles de tracció mecànica i disposar de permís de
circulació i permís de conduir en vigor.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 22 vots de PSOE, EU, BLOC-
EV, PP i SCP i 2 abstencions SP.
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A la vista de tot allò que s’ha exposat, incorporada l’esmena aprovada i sotmès a
votació el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 22 vots de PSOE, EU, BLOC-
EV, PP i SCP i 2 abstencions SP, ACORDA:

PRIMER: Incoar expedient de contractació, de tramitació ordinària, en els
termes previstos en l’article 67 del text refós de la Llei de Contractes de les
Administracions Públiques, i 73 del seu Reglament , per a adjudicar la concessió de l’ús
privatiu de les places d’aparcament subterrani siti a l’av. Sants de la Pedra.

SEGON: Fixar com a forma d’adjudicació el concurs, per procediment obert –
art. 69 TRLCAP.

TERCER: Aprovar els Plecs de Clàusules Administratives particulars que han de
regir en el concurs públic obert per a l’adjudicació de la concessió administrativa d’ús i
aprofitament privatiu de les places de l’aparcament subterrani siti a l’av. Sants de la
Pedra; quedant-la primera part de l’article 5è de la manera següent:

“Els que opten a adquirir el dret a l’ús i gaudi d’una plaça de garatge hauran de
disposar inexcusablement d’algun vehicle i, a més, acreditar les condicions següents:

a)   Ser persones físiques que residisquen i figuren empadronades al municipi.
b)  Ser propietaris i/o arrendataris d’habitatges o locals de negocis del municipi.
f) Ser treballador per compte propi o aliena l’activitat del qual es desenvolupe

al municipi.
g) En cas de ser persona jurídica, que la seua activitat s’exercisca a Sagunt.
Ser propietari d’algun vehicle donat d’alta en aquest municipi a efectes d’impost

sobre vehicles de tracció mecànica i disposar de permís de circulació i permís de
conduir en vigor.”

QUART: Sotmetre a informació Pública en el Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana, l’anunci de licitació, en compliment del que disposa l’article 78 del Text
Refós de  la Llei de Contractes de les Administracions Públiques, i 77 del seu
Reglament.

CINQUÈ: Les despeses de publicitat de l’anunci de licitació aniran a càrrec de
l’adjudicatari.

SISÈ: Aprovar inicialment la modificació del Reglament d’Explotació del servei
i el Reglament de Drets i Obligacions dels usuaris de l’estacionament subterrani.

SETÈ: Sotmetre a exposició pública els esmentats Reglaments mitjançant la
inserció d’anunci en el Butlletí Oficial de la Província de València, perquè, per un
termini de trenta dies puguen presentar-se reclamacions i suggeriments.

En el cas que no es presentaren, s’entendrà definitivament adoptat l’acord fins
llavors provisional.

15 SOL·LICITUD CONCESSIÓ SERVEIS DE RÀDIO DIFUSIÓ A
CONSELLERIA DE PRESIDÈNCIA. EXP. 43/05

El regidor-delegat de Contractació, Sr. MARTÍN, exposa: “Bé, únicament en
aquest tema el que ja plantegem en la Comissió Informativa, sabeu, o se’ns han
informat per part dels tècnics municipals que hi ha la possibilitat que els Ajuntaments
s’acullen a una de les freqüències de FM que atorga en aquest cas la Generalitat
Valenciana, a les freqüències denominades com a municipals, i amb la idea de en un
futur, si tenim aquesta concessió poder tenir en marxa, jo crec que també a més ho
plantegem en la Comissió Informativa, que seria un tema que en el cas de concedir
aquesta emissora municipal per part de la Generalitat Valenciana, discutir entre tots la
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manera de gestionar aquest tipus d’emissora, i per tant el que portem avui ací és
simplement la petició, la petició a la Generalitat Valenciana, si ens concedeix la
freqüència municipal.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Jo no vaig estar en
aqueixa Comissió Municipal a què no pertanc, però els companys em diuen que només
en una ocasió ha anat aquest tema, i que només portava aquest foli, la documentació que
hi havia, amb la qual cosa difícilment podíem haver vist, tot el que posteriorment  el
totxo, que posteriorment s’ha afegit, d’un informe que no és d’un projecte que no està
fet per cap òrgan municipal, sinó que s’ha encarregat a una empresa, no sabem ni que
criteri s’ha encarregat ni perquè quantia, ni quan, ni com ni per què a aquesta mateixa
empresa, i a més, el que acaba de dir Miguel Ángel, ja ens ha ficat la por en el cos,
perquè ha parlat de sol·licitar la concessió i posteriorment ja veurem com es gestiona, i
nosaltres no som de ja veurem com es gestiona. A nosaltres ens agradaria que fóra un
tema clar i que avui mateix sabérem, que idea es porta per a la gestió d’una ràdio
municipal, perquè, clar, si el que es pretén és fer una gestió directa per part de
l’Ajuntament li anticipe que nosaltres estem en contra, li anticipe que estem en contra, si
el que es pretén és traure-la a concessió, ens semblaria molt bé, el comptar amb una
altra ràdio i que hi haja una empresa concessionària de l’Ajuntament o de la Generalitat
Valenciana perquè entenguen-ho que el tema ens ha arribat amb tan poquet temps, i la
documentació és tan profusa, i la normativa és tan tècnica que és realment difícil el
poder arribar a establir conclusions, clar, ja ens havíem espantat un tant quan hem vist
que amb modulació de freqüència per a la seua explotació per aquesta corporació local
mitjançant la creació d’una emissora municipal i no posava si directament o
indirectament, la veritat és que ens donava un poc de por, no ens sembla seriós el que
aquest assumpte es porte d’esta manera, perquè ens sembla un assumpte important, les
qüestions de comunicació en política no se li ha d’oblidar a ningú són molt importants, i
portar aquest assumpte simplement amb una pagineta i que després en la Junta de
Portaveus on vaig tenir coneixement directe d’aquest tema, se’m diguen, bo, açò es va a
traure a concessió, després ja veurem qui se’l queda, igual se’l queda aquesta o se li
queda l’altra, ja veurem, però clar, ara em quede sorprès quan sembla que no està tan
clar el tema de la concessió.

A més, a la primera vista, a la primera vista del Decret regulador, tenim els
nostres dubtes de com puga funcionar aquest tema, perquè es diu, en l’adjudicació i
tipus d’emissores, quan parla de l’adjudicació, només parla d’un sistema d’adjudicació,
que parla que l’adjudicació de concessionaris per a l’explotació d’emissores de ràdio
difusió sonora en fondes mètriques amb modulació de freqüència situades al territori de
la Comunitat Valenciana, es realitzarà pel Govern Valencià. Dos, a proposta de la
Conselleria de Presidència i tres a través del corresponent concurs públic. Per tant,
tenim dubte, és molt, és molt, és  molt prolixa la documentació, és tremend, açò és
difícil poder-se’l covar en un temps rècord quan l’equip de govern ha estat assistit, ha
encarregat aquest projecte que li agrairia que ens digueren quan ho van encarregar, quin
és el seu cost, per què no s’ha fet des del propi Ajuntament ja que vostès són amants de
la gestió pública, podríem començar a discutir però la veritat és que sent l’assumpte que
és nosaltres demanaríem que el tema es quedara sobre la taula per al seu millor estudi
perquè ens sembla molt complicat, llavors, una empresa que ha elaborat aqueix estudi si
és la més capacitada que vinga i que ens explique basant-se en què, de quina forma, i
que ens posem d’acord els grups polítics si ha de ser una gestió directa o indirecta,
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abans precisament de fer la pròpia sol·licitud, perquè clar a nosaltres ens sembla
fonamental i bàsic, fonamental i bàsic.”

Tanca ponència el regidor-delegat de Contractació, Sr. MARTÍN, indicant: “Bé,
vegem, jo no tinc cap problema si vostès ho demanen a deixar el tema sobre la taula i
estudiar-lo. Evidentment des de l’equip de govern no es planteja la gestió directa, en
aquest tema, però, vaja, que no és un tema que córrega, que no, no, però que et vull dir,
que no passa res que ens assentem tots els grups, i evidentment donem majors
explicacions, eh, jo no tinc cap problema, per tant es planteja que es deixe sobre la taula,
en la pròxima Comissió de Patrimoni ho tractarem, val.

A proposta del portaveu del Grup Popular Municipal, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA:

Deixar l’assumpte sobre la taula.

16 APROVACIÓ INICIAL ESTUDI DE VIABILITAT ECONÒMICA-
FINANCERA, AVANTPROJECTE TÈCNIC, INICI EXPEDIENT
CONTRACTACIÓ I APROVACIÓ PLECS CLÀUSULES ADMINISTRATIVES
PARTICULARS CONCESSIÓ OBRA PÚBLICA CONSTRUCCIÓ
APARCAMENT VEHICLES EN AV. DR. PALOS I ZONA VERDA. EXP. 19/05

RESULTANT que, s’ha elaborat l’estudi de viabilitat economicofinancera
relatiu a la construcció  i posterior explotació d’un aparcament subterrani de vehicles en
una parcel·la de propietat municipal sítia a l’av. Dr. Palos de Sagunt.

RESULTANT que, s’ha elaborat per l’Oficina Tècnica d’Urbanisme
l’avantprojecte d’execució de l’obra de construcció de l’esmentat aparcament i de la
zona verda en superfície prevista en el Pla General d’Ordenació Urbana, així com els
plecs de clàusules administratives particulars que han de regir el contracte de concessió
d’obra pública que s’adjudicarà mitjançant concurs públic obert.

CONSIDERANT que es tracta d’un contracte administratiu conforme al que
disposen els arts. 7 i 220 del RDL 2/2000, de 16 de juny, que aprova el Text Refós de la
Llei de Contractes de les Administracions Públiques en la redacció donada per la Llei
13/2003, reguladora del contracte de Concessió d’obra pública, tractant-se d’una
concessió d’obra pública consistent en la redacció del projecte d’execució, construcció
de l’obra i posterior gestió del servei públic d’aparcament, sent la contraprestació del
concessionari les tarifes que abonen els usuaris.

CONSIDERANT que, el projecte d’execució de les obres a presentar pel
contractista haurà de reunir tots i cada un dels documents exigits en els articles 124 de la
Llei de Contractes de les Administracions Públiques i 126 a 133 del seu Reglament, i
haurà de sotmetre’s la seua aprovació als tràmits previstos en l’arts. 125, ss. i
concordants de la Llei.

CONSIDERANT que, com a tràmit previ a l’expedient de contractació haurà de
realitzar-se un estudi de viabilitat que conforme a l’art. 227.6 del TRLCAP en la
redacció donada per la Llei 13/2003, podrà substituir-se per un estudi de viabilitat
econòmica-financera, donada la naturalesa de l’obra i la quantia de la inversió
requerida, i que, l’esmentat estudi haurà de sotmetre’s a informació pública per un
termini d’un mes (art. 227.3 TRLCAP).

CONSIDERANT que, es tracta d’una obra definida en les seues característiques
essencials per un avantprojecte que haurà de ser sotmès a informació  pública per un
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termini d’un mes abans de la seua aprovació definitiva, en compliment del que disposa
l’art. 228.3 de la Llei 13/2003, de 23 de maig.

CONSIDERANT que, tal avantprojecte, basant-se en el qual l’adjudicatari
redactarà el corresponent projecte, corresponent a l’òrgan de contractació la seua
supervisió, aprovació i replantejament –art. 125.3) TRLCAP.

CONSIDERANT que, l’esmentat avantprojecte inclou la construcció d’un bar-
cafeteria a la zona verda l’explotació comercial de la qual serà adjudicada per aquest
Ajuntament amb independència del concessionari del contracte de concessió d’obra
pública, tal com preveu l’apartat segon del paràgraf 1) de l’article 228 de la Llei.

CONSIDERANT que, complits els tràmits preparatoris descrits, procedeix
l’aprovació de l’expedient de contractació i conseqüentment, dels plecs de clàusules
administratives particulars que regiran el contracte de concessió d’obra pública, en el
que s’inclouen els pactes, condicions definidores dels drets i obligacions a assumir per
les parts del contracte, havent de ser aprovat per l’òrgan de contractació competent,
conforme als arts. 49 del RDL 2/2000, de 16 de juny, i 230 de la Llei 13/2003, de 23 de
maig.

CONSIDERANT que, atès que és preceptiu l’exposició al públic de l’estudi de
viabilitat economicofinancera i de l’avantprojecte d’execució de l’obra per un termini
d’un mes, i condicionat al transcurs del període d’informació pública sense que es
presentaren reclamacions o en el cas que es presentaren, resoltes aquestes, s’entendrà
aprovat l’inici de l’expedient de contractació i els plecs, així com l’obertura del
procediment d’adjudicació mitjançant la convocatòria de la licitació del contracte.

CONSIDERANT que no cal l’autorització de cap gasto ja que no hi ha
finançament a càrrec de l’Ajuntament.

CONSIDERANT que, en el present cas, l’adjudicació es farà mitjançant
procediment obert i concurs, regint les normes de publicitat del contracte d’obres, tot
això, conforme a l’art. 231.2) de la Llei reguladora de concessió d’obra pública.

CONSIDERANT que, consistint el contracte de concessió d’obra pública en
l’execució de la mateixa seguida de la seua explotació, a més dels documents propis del
contracte d’obres (memòria, plans, plec de prescripcions tècniques particulars,
pressupost, estudi geotècnic, si és el cas, etc.), s’acompanyaren els estudis econòmics i
administratius sobre el règim d’utilització i tarifes que hagen d’aplicar-se (arts. 124
TRLCAP i 209-210 RGCE), podent redactar el concessionari el projecte d’obres.

 CONSIDERANT el que preveu l’art. 74.3) del Reglament de Béns de les
Entitats Locals estableix que els béns d’ús públic que siguen la base necessària per a la
prestació d’un servei públic es regiran per les normes del Reglament de Serveis de la
Corporacions Locals.

CONSIDERANT que, en aquest sentit l’art. 242 c) de la Llei reguladora del
contracte de concessió d’obra pública, reconeix al concessionari el dret a utilitzar els
béns de domini públic necessaris per a la construcció, modificació, conservació i
explotació de l’obra pública.

CONSIDERANT, en conseqüència, que en aquest supòsit es tracta de la
contractació d’una concessió d’obra pública i no d’una concessió demanial, per la qual
cosa les garanties a exigir al concessionari són les previstes amb caràcter general en el
Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques i no en el
Reglament de Béns de les Entitats Locals per a l’adjudicació d’una concessió demanial,
tal com assenyala la Junta Consultiva de Contractació Administrativa en el seu informe
núm- 27, de 30 de maig de 1996.
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CONSIDERANT que l’art. 22 n) de la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de
mesures per a la modernització del Govern Local, que modifica la Llei Reguladora de
les Bases de Règim Local, estableix com a competència del Ple de l’Ajuntament, les
contractacions i concessions plurianuals quan la seua durada siga superior a quatre anys.

CONSIDERANT que, requereix majoria absoluta del nombre legal de membres
de la corporació la concessió de béns o serveis per mes de 5 anys, sempre que la seua
quantia excedisca del 20 per 100 dels recursos ordinaris del pressupost (45.338.802,72-
€), –art. 47.j) de la Llei 7/85, 2 d’abril, segons la redacció donada per la Llei 57/2003-,
percentatge que no se supera en aquest supòsit.

CONSIDERANT que, és preceptiu l’estudi, informe o consulta de la Comissió
Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics dels assumptes que hagen de ser
sotmesos a la decisió del Ple, en compliment del que disposa l’art. 123 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.

Obri ponència el regidor-delegat de Contractació, Sr. MARTÍN, exposant: “Bé,
bàsicament estem, el que es planteja en aquest, en aquest punt dóna les necessitats,
fonamentalment les necessitats d’aparcament que existeixen i cada dia estan existint
més a la nostra ciutat, plantejar un aparcament fonamentalment per a residents, no s’està
plantejant en principi, fonamentalment com deia en residents a la zona de Dr. Palos, i
bàsicament el que es porta avui és donar el tret d’eixida a posar en funcionament tota la
maquinària per a, l’adjudicació d’aquest, d’aquesta obra i gestió, eh, a un termini
determinat, tal com tenim l’exemple d’altres aparcaments amb l’excepció que s’està
plantejant, bàsicament i fonamentalment en temes, en temes no de rotació, sinó de
residència, avançar que estem treballant i ho dic perquè també es donarà compte en les
pertinents comissions en un aparcament a la zona de l’AU, a la zona dotacional esportiu,
amb la idea de mantenir a la superfície el dotacional esportiu, i generar també unes
places per a residents en una zona que no la circumdant però si la zona sud que no té
prou aparcament donada la tipologia de l’habitatge que hi ha. Hi ha uns estudis de
viabilitat que s’està treballant però ja vos dic bàsicament en tema de residents.”

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “El tema que avui
portem mà a mà ací, el Sr. Martín i jo, realment és molt important, no, dependentament
d’altres situacions i d’altres casos concrets dels quals podríem parlar, és
extraordinàriament important, nosaltres comptem a la nostra ciutat, i en aquest cas en
concret, al nucli històric, amb una zona verda. Abans parlàvem de vials no motoritzats,
no, perquè hi ha vials que estan motoritzats, bo, nosaltres tenim també places, places
que estan motoritzades.

Qualsevol persona que vulga acostar-se aproximadament, o un poquet més tard
trobarà que la zona verda de Dr. Palos, que està com a zona verda en el Pla General, és
un fangar i més ara que ha plogut, que albergarà aproximadament 150, entre 150 i 200
cotxes. Si a més tenim en compte que en els dos solars que queden encara a Sants de la
Pedra també s’estan utilitzant com a pàrquing especialment en horari nocturn, ens
trobarem d’una banda, que no tenim la zona verda, d’una banda no tenim la zona verda,
i d’altra banda tenim els cotxes ocupant les places, per tant el que intentem és solucionar
dos problemes, no, dos en un, d’una banda habilitar la zona verda, i d’altra banda
solucionar el problema del cotxe, perquè si férem la zona verda dins del pressupost
municipal no sabríem on deixar els cotxes o els veïns de la zona no sabrien on deixar els
cotxes, la qual cosa provocaria un greu problema. I per tant convé que abordem els dos
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problemes, el de la zona verda i el dels cotxes, si a més, vos podem dir que açò no li
costarà ni un dur a l’Ajuntament, jo crec que no cal dir moltes més coses.

No sols es tracta d’una zona verda, ni de solucionar el problema dels cotxes,
aquesta zona de la ciutat de Sagunt, la que està al final de Dr. Palos, tota aqueixa zona
que coneixem amb el nom antic de la Guàrdia Civil, etc., no té cap  plaça de referència,
està totalment degradada i no ofereix cap alternativa als veïns, perquè els veïns es
puguen trobar. Les places són llocs de reunió on els veïns ens trobem i parlem i portem
a jugar als xiquets, la gent major pot prendre el sol, etc.

Hem fet un disseny flexible que contempla la ubicació d’una cafeteria també,
distintes perquè es puga fer de vianants el carrer Sant Crist..., o Alfara no ho recorde
perquè els nous estan un poc enredats, la possibilitat també de fer de vianants en part el
carrer Estivella i per tant de generar una gran zona verda, d’aproximadament 2.000
metres més la zona interior entre els tres edificis coneguts com la guàrdia civil, i per tant
de millorar notablement la imatge d’aquesta zona.

Sabeu també que hi ha un centre de transformació elèctrica ja molt antic que
dóna subministrament a aquests pisos, anem evidentment a transformar-ho en un centre
modern ubicat, plantegem diverses alternatives, alternatives també d’entrada i eixida al
pàrquing, ja sabeu el problemes que tenim en el pàrquing de Sants de la Pedra, de
fallada de disseny, evitar tots aqueixos  problemes, facilitar l’accés i les condicions
d’habitabilitat del propi pàrquing.

D’altra banda, també comprovarem com és possible un pàrquing subterrani i una
vegetació adequada a una zona verda, un bons jocs infantils, etc. En definitiva, el que
tractarem és de donar solució a aquests dos problemes i millorar notablement la imatge
d’aquesta part de la ciutat, i en aquest procés que avui iniciem amb aquesta aprovació en
el ple, començarem. Se m’ha oblidat dir les places, el mínim seran 150 places, i podrien
arribar fins a les 210 places d’aparcament en funció de la zona que s’aprofite i com
estava dient, avui és el punt d’eixida perquè abans de l’estiu i al més prompte possible
comence la construcció del pàrquing i de la zona verda. L’Ajuntament no guanyarà en
aquest procés ni un sol euro, i tot el benefici es va a invertir a la zona superior del
pàrquing, a la zona verda, i he de dir d’altra banda que és evident que aquesta situació
s’ha de donar en més llocs, en el cas de l’AVE, evidentment que és un altre dels temes
que tenim en marxa, és molt important per a preservar la zona esportiva que hi ha dalt, i
en definitiva millorar, millorar la situació de moltes zones de la nostra ciutat que no
estan tan ben dotades com dèiem abans com les noves urbanitzacions que és en
definitiva en aquestes zones consolidades on vivim la major part dels ciutadans, crearem
una zona de 20.000 metres, una zona  verda de 20.000 metres al costat precisament de
Juan d’Àustria, un gran bulevard o una gran zona verda, al vaig agranar dels metalls,
etc., on viu la gent, aprofitarem també per a millorar perquè si no, no s’entendria les
condicions de vida dels ciutadans i no res més el creixement de la ciutat.”

Durant el debat, a les 19 hores i 40 minuts la Sra. Alcaldessa s’absenta
momentàniament de la sessió, i és substituïda en la Presidència pel Segon Tinent
d’Alcalde, Sr. Civera fins a les 19 hores i 50 minuts en què assumeix la Presidència el
Primer Tinent d’Alcalde, Sr. Martín.

A les 20 hores, la Sra. Alcaldessa es reintegra a la Presidència de la sessió.
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El regidor del Grup SP, Sr. GIL, indica: “Vegem, jo el comentari el vaig a fer
sobre aquest aparcament que no està inclòs en l’ordre del dia però ho han tret vostès a
col·lació, i sobre aquest vull fer el comentari.

El que ve avui al ple, està clar el que es vol fer amb ell, però el que no està gens
clar és el que pensen fer amb l’altre pàrquing que és el de l’AVE al Port. Ja tenim la
roïna, ja ha ocorregut en un altre moment que una altra zona marcada com esportiva el
que tenim és una zona ocupada per una residència assistida a la tercera edat, i els veïns
de l’entorn el que van pagar va ser el sòl per a construir un poliesportiu de barri, ací
ocorre el mateix, ací està el María Moliner, està l’AVE, i està una zona esportiva, la
zona esportiva no s’ha fet res, però el solar si que és propietat de l’Ajuntament i la
pregunta que jo els faig és la següent, si es pot aprofitar el fer un pàrquing, molt bé, si,
si subterrani, ja, ja, però que tinguen en compte una cosa, tots els edificis que hi ha en
l’entorn, tots tenen pàrquing subterrani, aqueix pàrquing per a qui és, per a una empresa
que s’anomena Mercadona, eh, és així, no, mira tots els habitatges que té en l’entorn
que formen el conjunt tenen per obligació un pàrquing subterrani, si, si, llavors, però el
meu comentari principalment va a una qüestió, que no s’elimine ja una segona zona
esportiva, perquè el que pareix és fer un subterrani ficar els cotxes davall i dalt un
poquet de ciment amb dues porteries i una tanca i si t’he vist no em recorde. Per ací
sembla que van els tirs, clar llavors el que estic plantejant jo en aquest ple, ja que ho heu
anomenat és que la zona esportiva es complisca per al que en principi es va cedir el
terreny, no per a fer dues porteries i ja he complit amb una tanca, a veure si almenys ja
que nos, es va llevar una, una zona, està la part de dalt entre el que és el final de l’escola
d’aprenents, no el centre de la rotonda, bo, ací va ser una pena que al final
desapareguera i s’ha convertit en una residència assistida a la tercera edat, que els
ciutadans van cedir el terreny per a una altra cosa no per a això, perquè aqueixa
residència es podia haver muntat en un altre lloc i tenir el sòl amb la residència i la zona
esportiva que és el que van pagar els ciutadans, en aquesta ocasió a veure si es fa un
pàrquing, algú es posa morat, i aconseguim que dalt només hi haja una xicoteta tanca
d’un metre o dos metres i unes porteries amb unes ratlles. A veure si aconseguim que es
muntanya un pavelló de barri que li correspon a l’Ajuntament que va demanar terreny
per a això, eh. No parlem d’un pavelló amb grades, no parlem d’un pavelló de barri que
els xavals puguen jugar de l’entorn quan faça mal temps estar a cobert, o siga, d’això
parle, eh, gràcies.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Nosaltres quan arribe l’altre
parlarem, ara intentarem cenyir-nos a aquest. Em comenten els companys en la
Comissió, en la que jo no estic, que efectivament açò també ha passat només per una
Comissió Informativa, i que bo, són, és una gran idea, una molt bona idea, la porten
vostès en el pacte de govern, la portem nosaltres en el programa electoral, i a més és una
obra necessària a la ciutat de Sagunt.

Hem estat estudiant el plec, i hem vist algunes qüestions que no acaben de
quadrar-nos, per exemple, el plec com abans he ensenyat, ara ensenyaré també, en el
plec i l’expedient administratiu és realment potent amb alguna lletra en pas set o
quelcom així, que és pràcticament il·legible, en fi. És complicat manifestar-te sobre un
projecte d’aquesta envergadura quan es porta només a una Comissió Informativa. O
crec que seria recomanable com en el punt anterior deixar-ho sobre la taula i parlar-ho si
ho estimen de consideració, i si no feia endavant, la  qual cosa s’intenta evitar és que
per, per guanyar ara un poc de temps ho perdem després a l’hora que no resolga els



72

problemes que es pretén resoldre, i que en tot cas amb l’acord de tots si després hi ha
problemes assumim la responsabilitat si les coses no funcionen correctament, o siga,
volem assumir la responsabilitat de que les coses no funcionen, si ens deixen a part
lògicament no, per exemple, no comprenem o no compartim el fet que hi haja un mínim
i un màxim de places, el problema és el que és, i pensem que si es fa de 200 places és
infinitament millor no, és una quarta part millor que si es fa de 150, per tant pensem que
el pàrquing deuria ser si heu fet l’estudi i caben 200 places, de 200 places.

No creiem que ens sembla que la baremació proposada sobre 100, està sobre
dimensionada a la qualitat constructiva i urbanitzadora de l’aparcament perquè la
qualitat constructiva es pot fixar per part dels tècnics municipals amb un projecte bàsic
que no costaria pràcticament res de temps fer-ho, fixar que qualitats bàsiques té aqueix
projecte, tant en la construcció com a l’obra urbanizadora, que és el que volem fer allí,
el que tantes vegades s’ha sentit que dissenyarem la ciutat que volem, bé, dissenyarem
la ciutat que volem, quant a construcció quant  a obra urbanitzadora i quant a disseny de
la plaça, perquè en qualsevol cas ens sembla excessiu que la qualitat constructiva es
valore just la meitat, perquè precisament a més aqueixa és una de les qüestions que són
més subjectives a l’hora de valorar-se en el, en un concurs, és el més subjectiu de tot, la
qualitat  constructiva, només amb això i un punt més l’obra és teua, l’obra és teua, i això
és complicat.

Per tant pensem que hauria de fer-se un projecte bàsic per l’Ajuntament en què
es marcara la qualitat constructiva i la qualitat de l’obra d’urbanització, fins i tot el seu
disseny en compte de deixar-ho a l’atzar del que les empreses ens dissenyen, i
indubtablement després es triaria, però ens sembla que és així. Ens sembla que la
reducció del període de concessió no aporta res si és una bona solució, deixar com més
període de concessió millor, ajustant els preus, ajustant tant els d’execució de l’obra
urbanitzadora, com la constructiva com els preus finals que pagaran els, les persones
que usen aqueix aparcament, per tant pensem que no aporta res abaixar el període de
concessió, i  a fi i al cap la ciutat tenir un aparcament 30. 40 o 50 anys però que
funcione, no li va a suposar cap problema sinó tot els contrari, i obrirà el ventall a l’hora
que es presenten empreses a la licitació a concurs. El que, per tant, el nombre de places
que es valora en 10 punts nosaltres l’eliminaríem, perquè com hem dit que ens agradaria
que fóra de 200 fixes, eliminaríem la valoració del nombre de places un punt per cada
bloc de 5 places ens sembla que no, que no toca. El termini d’execució en canvi si que
ens sembla una cosa important, que el termini d’execució puntue una miqueta més que
sis punts, que el 6% siga el termini d’execució, nosaltres pensem que quant de menor
siga el termini d’execució major puntuació cal donar, i aqueixa puntuació cal donar i
aqueixa puntuació ha de ser prou superior a 6. L’afecció al trànsit ens sembla una
qüestió importantíssima i només es valora amb 2 punts sobre 100 i creiem que és
fonamental que l’afecció a trànsit es valore també, i fins i tot que es dissenye des d’ací
quina és o bàsicament, són les zones d’entrada d’eixida d’accessos de circulació de girs,
etc., entre altres coses perquè cal recordar que estan els jutjats ací, que hi ha un pont
previst que uneix el nord del Palància en una zona prou pròxima allí, i és una qüestió a,
a tenir en compte, i l’afecció al trànsit és una de les qüestions fonamentals.

Hi ha altres qüestions de caràcter menor, però que donada l’actualitat dels temps
a l’obra pública creiem que cal tenir en compte, i és que permet la subcontractació
d’altres empreses i això és una qüestió prou preocupant, perquè com la inspecció nostra
mai podrà arribar a ser tot com volguérem de bona, pot tenir problemes i podria
perfectament prohibir-se la subcontractació. I finalment una qüestió que ens sembla clau
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és el tema del tipus de les places, pensem que és necessari donar-li unes voltes al tema
el que es plantege que els tres tipus de places, a terços iguals siguen de lloguer mensual
nocturn d’un complet, de lloguer anual, o de plaça exclusiva pel període de confessió en
pseudopropietat, ens sembla que cal valorar el tema de la rotació, que cal valorar-ho, cal
donar-li una volta, perquè cal tenir una cosa fonamental, i és que podria haver-hi
problemes en el, durant el dia, amb les places d’aparcament a la zona i en l’av. Dr.
Palos. Sabeu que actualment és complicat ja aparcar a la zona de Dr. Palos, i de la plaça
de la Guàrdia Civil que deia Quico, ja és complicat avui, però, bo, quan estiga
executada aquesta plaça i tots els cotxes que aparquen avui en superfície no puguen
aparcar allí, serà molt complicat que durant el transite ordinari diürn allò tinga capacitat
d’absorbir tot això, i és una qüestió a plantejar, si es posa un percentatge de places
major, menor o com siga, i fer un estudi de quants cotxes aparquen en zones que
després no podran aparcar a l’hora d’establir períodes, o siga places de tipus de rotació.
I creiem que és jo crec que el més important, jo crec que és el més important, no se tots
els cotxes que pot haver aparcats ara en aqueixa plaça, però que segur que estan de
l’ordre dels 50, 60 cotxes aparcats i per tant quan això s’elimine i aqueixos cotxes
continuen venint i s’augmente el nombre de jutjats i augmente la població i el Nord del
Palància estiga comunicat a través d’un pont, crec que podem quedar-nos curts i crec
que seria beneficiós posar places de rotació degut precisament al sistema de treball del
jutjat, a la gent que arriba que presenta l’escrit, que se’n va que ix, que ve a declarar,
que ve a testificar, creiem que és una qüestió important, gràcies.”

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, exposa: “Bé, contestaré
algunes de les qüestions perquè aquest és un projecte prou treballat durant molt de
temps, i en el qual s’han tingut en compte moltíssim dels aspectes que has treballat.

Per què plantegem 150 places i un màxim de 200, no recorde si són 200 o 210,
perquè depèn del projecte, perquè ací tenim distintes possibilitats d’entrades, eixides i
zones de vianants i el que triarem serà el projecte que més ens agrade també amb la
participació dels veïns, perquè l’entrada podria ser per Sants de la Pedra, que ja es baixa
diríem a un nivell inferior del que està a la cota del carrer, i per tant això permetria no
hipotecar tantes places per als propis accessos, a veure si m’entenen, si jo l’accés el faig
des de Sants de la Pedra, tota la superfície que ocupa les rampes, estan lliures i per això
habiliten més places, o si faig zona de vianants, crec que és el tros del carrer Estivella
que va entre Dr. Palos, també crec més places, per tant és el projecte el que definirà
definitivament el nombre de places.

La qualitat constructiva s’ha valorat d’una manera suficient, no farem el projecte
bàsic perquè no tenim temps, i crec que no cal, hem assenyalat, jo crec quals són les
condicions tècniques, això de la rebaixa del període de concessió és habitual en aquest
tipus de concursos, mire, el tema del terme d’execució a mi també em preocupava molt,
no, perquè al final els polítics sempre ho neguem, no, però ens presentem a les
eleccions, no. Quan fem un esforç i fem una obra també volem acabar-la abans de les
eleccions, i qui diga el contrari no diu la veritat, i tot el món ho sabem, no.

Per tant el temps es va acabant, però també ens sembla que donar-li massa
puntuació a la rebaixa en l’execució podria repercutir en la qualitat del projecte, per tant
jo crec que hem de cercar un equilibri no. Evidentment hi haurà una afecció al trànsit
com en qualsevol obra, però procurarem evidentment que siga la mínima possible,
sobretot tenint en compte que quan comencen podrem donar una sèrie d’alternatives,
entre altres també disposem del propi riu. Jo no sé si el jutjat que està molt pròxim
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evidentment necessita, ho té ben fàcil adquirint o llogant places de què ja estan, de les
que es posaran en el mercat. Un jutjat pot llogar perfectament places del pàrquing a
disposició dels seus treballadors, i en qualsevol cas la possibilitat de l’aparcament estarà
molt més clara quan estiga construït el pàrquing. I d’altra banda, i d’altra banda
precisament l’altra part del riu, li vaig a donar un dada, per exemple, el que està fet en
l’actualitat en l’altra part del riu, on la major part dels veïns té un garatge tant en finca
com en els adossats, sabeu totes les places queden lliures que al carrer, 500 places, per
què, perquè el Nord del Palància com totes les noves zones, com molt bé a recordat no
se si era Miguel Ángel, ja hi ha una obligatorietat que cada habitatge tinga una plaça de
garatge, i és evident que algunes famílies tenen dos vehicles, però es creen moltes
places que poden ser ocupades, perfectament com de fet està passant al Nord del
Palància. A més ací que tindrem no sols un pont sinó també una passarel·la, podríem dir
que aquests temes estaran solucionats. Com sempre i segurament que ho veurem en el
futur, algunes qüestions poden ser perceptibles, però jo crec que val la pena tirar
endavant en aquest projecte, i en qualsevol cas jo crec que sincerament l’encert estarà
en l’elecció del projecte. L’encert estarà en l’elecció del projecte, si realment hi ha una
bona oferta d’empreses que estan per ubicar-se en aquest lloc, torne a dir que l’encert
estarà precisament en elecció del projecte més adequat perquè ho hem deixat obert, i ho
hem deixat obert perquè pensem que des de fora tenen més temps més capacitat i
sobretot més experiència per a fer aquest tipus de projectes, perquè hi ha empreses que
estan especialitzades a fer pàrquings. Els nostres tècnics no està especialitzats, nosaltres
marquem una sèrie de condicions respecte de capacitats i de possibilitats que s’hauran
de tenir en compte a l’hora de redactar el projecte, i en això si que confie que estarem
tots d’acord a triar el millor projecte.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “És possible que el projecte
resolga algunes qüestions a l’hora de triar-lo, per exemple, el de les 200 places, si
presenta un projecte de 200 places i se’l queda perfecte, però el projecte no resoldrà
moltes de les qüestions que li he dit, com que el 50% dels punts els donen el tema de la
qualitat constructiva, aqueix no ho va a resoldre l’aparcament. Com per exemple, el
tema del període de concessió que vostè l’ha justificat a dir que això és allò més
habitual, o és habitual, bé, pot ser habitual, però segurament si les societats sempre
hagueren aprovat el que és habitual mai hagueren avançat, i sempre hagueren fet els
mateix plecs de condicions que es feien en el segle XIX amb la qual cosa difícilment
avançarem. Això del termini d’execució que només es valore 6 punts tampoc el va a
resoldre el projecte, perquè serà una, una valoració mínima per a quelcom que ens
sembla important i que amb totes les coses que hem dit l’afecció al trànsit es valora en 2
punts, tampoc es va a tenir en compte quan es resolga el projecte, sinó que serà el que
decidisca precisament el projecte, i en aqueix tema estem fent incidència quan estem
parlant del plec de condicions, no que si serà bo el projecte, sinó que la valoració que
vostè s’està autoimposant possiblement ens  impedisca el millor aparcament, és el que li
estic dient, ni més ni menys. Tampoc no resoldran el projecte això de les places de
rotació, perquè lògicament si no està contemplat que hagen places de rotació, no posarà
cap plaça de rotació, amb la qual cosa ens sembla fenomenal d’idea però si no accepta
la nostra solidaritat si les coses no ixen bé, no ens va a quedar més opció que abstenir-
nos d’un projecte que ens sembla fenomenal, fenomenal, però que la tramitació
administrativa i el plec de condicions que vostès diuen que han tingut molt de temps, i
que li han donat moltes voltes no ens han donat opció a nosaltres que els donem una
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voltes també, i ens sembla que en un projecte com aquest no és de rebut que es tracte
d’esta manera als grups de l’oposició, però en fi, com comencem a estar acostumats fins
a la següent.”

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Sí, se m’havia
oblidat comentar i com vostè ha fet una altra vegada incidència en el tema, en la qüestió
de la qualitat, eh, la qualitat no és, no és un valor subjectiu, és a dir, si nosaltres
marquem els jocs infantils seran de la millor qualitat, i en el mercat hi ha distintes
possibilitats, jo els assegure que les diferències de preu entre uns jocs de determinada
marca i una altra són del 100%, en il·luminació, en qualitat de construcció, en molts
elements que tenen una valoració objectiva, nosaltres el que volem és que la qualitat
sobretot de la zona de la qual gaudiran els ciutadans siga la millor possible, no, i per tant
jo crec que es donen tots els condicionants perquè triem torne a dir el millor projecte i
pense que no es torne a repetir, no es torne a repetir, el que ha passat amb la plaça del
Sol, o el que ha passat amb Sants de la Pedra, que no són bons exemples, de com s’ha
d’actuar un parc.”

Durant el debat, la Sra. Leonor i Sra. Contreras s’absenten momentàniament de
la sessió.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 14 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV i SCP i 10 abstencions de
PP i SP (les de les Sres. Contreras i Murciano en aplicació de l’art. 100.1 del ROF),
ACORDA:

PRIMER: Sotmetre l’estudi de viabilitat economicofinancera de l’aparcament
subterrani d’automòbils  a informació pública per un termini d’un mes, mitjançant la
inserció d’anunci en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana.

SEGON: Aprovar l’avantprojecte d’execució de l’obra i sotmetre-ho a
informació pública pel mateix termini i en el mateix Diari Oficial perquè puguen
formular-se totes les observacions  se consideren oportunes que.

TERCER: Aprovar l’inici de l’expedient de contractació i el plec de clàusules
administratives particulars que han de regir el contracte, condicionat que transcórrega el
període d’informació pública sense que es presenten reclamacions.

QUART: En el cas que, transcorregut el període d’informació pública d’un mes,
no es presentaren reclamacions o suggeriments, s’entendran definitivament aprovats els
extrems continguts en aquest acord sense necessitat acord exprés respecte d’això.

CINQUÈ: Transcorregut el termini indicat anteriorment es procedirà a la
publicació de l’anunci de licitació del concurs, en el Diari Oficial de la Generalitat
Valenciana conforme a l’art. 78 del TRLCAP.

En aquests moments la Sra. Contreras es reintegra a la sessió.

17 PRÒRROGA ORDRE EXECUCIÓ SERVEI RETIRADA DE VEHICLES
I TRASLLAT AL DIPÒSIT MUNICIPAL. EXP. 43/03

RESULTANT que, el Ple Corporatiu Municipal, en sessió celebrada el dia 30 de
desembre de dos mil tres, va acordar ordenar a la SAG la prestació del servei de
“Retirada de vehicles i el seu trasllat al dipòsit municipal”.
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RESULTANT que, en tal acord s’establia un termini d’execució d’un any –fins
al 31 de desembre de 2004-, així com la seua pròrroga, amb l’acord previ exprés
d’ambdues parts, fins a un màxim de quatre anys inclòs l’inicial.

RESULTANT que, amb data onze del corrent mes i any, s’ha remès a aquest
Departament la conformitat de la SAG amb la dita pròrroga, requisit “sine quanon” és
impossible la seua aprovació.

RESULTANT, així mateix, que s’ha sol·licitat la revisió de preus del contracte
per al següent exercici.-

CONSIDERANT que, a l’empara del que disposa l’art. 198 del TRLCAP els
contractes de serveis no poden tenir un termini de vigència superior a dos anys, podent
prorrogar-se amb l’acord previ exprés de les parts abans de la seua finalització, sense
que la durada total del contracte, incloses les pròrrogues, puga excedir quatre anys.

CONSIDERANT que l’òrgan competent per a contractar és el que, així mateix,
té la competència per a prorrogar els contractes administratius.

CONSIDERANT així mateix que, és competència de la Comissió Informativa
l’estudi, informe o consulta dels expedients que hagen de ser sotmesos al Ple –article
123 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats
Locals.

Obri ponència el regidor-delegat de Contractació, Sr. MARTÍN, manifestant:
“Bé, aquest punt junt amb el següent, el que es planteja és la pròrroga del servei
pràcticament de l’1 de gener fins al 31 de desembre del 2005 a la SAG, el que és la
recollida de vehicles i la senyalització, eh, de trànsit en vies i camins, i pràcticament el
que es planteja i la tramitació de l’expedient per part del departament, és per un costat el
que comentava aqueixa pròrroga, en segon lloc aprovar segons llei a revisió de preu del
contracte incrementant els mateixos en un 3,2%. Segons la previsió d’increment de
l’índex general de preus al consum de l’INE, i bo l’acord plenari que ha d’acompanyar
aquesta, aquesta comanda, aquesta continuïtat de la comanda a la SAG.

Jo crec que aquest tema i el següent punt són d’aqueixos temes que causen, jo no
es com habitualment en successives edicions  causen la polèmica o com diria el Sr.
Rajoy, però no es perquè causen aqueixa polèmica, però anem la veritat és que
pràcticament el que es planteja avui ací, en aquest punt i en el següent és donar-li
continuïtat al servei per part de la societat anònima de gestió.”

El portaveu del Grup SCP, Sr. CORTÉS, exposa: “Bo, jo crec que aquest tema
ve un poc també a conte el tema de les taxes, jo crec que no sols caldria valorar un poc
el tema de la pujada del IPC, nosaltres ja diem que la recolzarem, però és que tenim
com assumit sempre que passe el que passe ha de pujar el IPC, o siga, ja es que la taxa
no puja, però a l’Ajuntament si que li va a costar el 3’2% més que l’any passat, llavors,
el que deia, tenim assumit que passe el que passe, guanye l’empresa més o guanye
l’empresa menys, perquè d’això es tracta, nosaltres li anem a pujar el 3’2, llavors jo el
que deia en la comissió i continue pensant ara, és que a mi em sembla molt bé que se li
puge el 3’2 si vertaderament el benefici que ha tingut l’empresa és un benefici curt o
ajustat, però si el benefici que ha tingut l’empresa és un benefici que podem dir que
important, no entendria el perquè se li ha de pujar el 3’2, encara que la taxa no puge,
però el que si que està clar que aqueix 3’2 ix de l’Ajuntament, per tant d’alguna manera
ho paguem entre tots, simplement era això, dir un poc que no tenim que d’alguna
manera, al final tenir sempre com constant el IPC, pujar el IPC, crec que cal valorar la
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prestació del servei, si el servei ha millorat o ha empitjorat respecte a l’anterior, i en
segon lloc ja que al final és una concessió, abans de pujar el 3’2 s’hauria d’haver valorat
si  vertaderament  l’empresa ha obtingut un benefici important, ha de continuar prestant
aqueix servei als mateixos preus, que el benefici  no és raonable, lògicament cal apostar
per la SAG com una empresa pública, però abans cal fer aqueixes valoracions que jo
crec que ja, sempre ja com quelcom rutinari nosaltres sempre  diem, bo, es puja 3’2, ens
quedem tots satisfets i pareix que no hi ha cap problema respecte d’això.”

El regidor-delegat de la SAG, Sr. MUÑOZ, diu: “Bona vesprada. Bé,
simplement intentaré ser curt perquè després supose que hi haurà un altre torn, aclarir
algun tema sobre el qual ha dit Miguel Ángel, i sobretot aclarir també que bo, vostès
saben que la Societat Anònima de Gestió, la SAG, serà l’encarregada de prestar el
servei per aquest Ajuntament fa dos anys, i que en aquests, i que bo va haver-hi una
discussió així, interessant sobre la capacitat de la SAG, per a fer precisament aquest
servei o no, jo crec que hi ha prenem una decisió i que aqueixa decisió va ser una bona
decisió, i que ho va ser perquè els resultats han demostrat que s’han cobert les
expectatives i que fins i tot s’han millorat les expectatives que teníem, sens dubte
perquè ha coincidit distints aspectes, o distints factors perquè aquest resultat poguera
donar-se, una bona aplicació de l’ordenança reguladora sobre retirada de vehicles, una
aplicació de les millores que es proposaven en el plec de condicione que es va aprovar, i
evidentment una bona gestió per part de l’empresa que ha permès tenir una sensible
millora tant en la disponibilitat del servei com en les xifres de retirada. Concretant
diríem que es retiren més vehicles que fa, que abans d’estar la SAG, encarregant-se del
tema, i que es gasten, a l’Ajuntament li costa menys diners, més vehicles, menys diners.

Puc donar unes xifres en els dos anys en què la Societat Anònima de Gestió d’ha
fet càrrec d’aquest tema, hem passat de no arribava a 3.000 vehicles que es van retirar
l’any 2003, a en el 2004 a 3.455 vehicles i en enguany de moments fins al mes de
novembre, d’octubre perdó, inclòs portem 2.951 que es fem una extrapolació dels dos
mesos que queden pràcticament estarem en les mateixes xifres 3.500 vehicles. Ja sé que
algun mal pensat pot pensar que el retiràrem a posta per a cobrir expectatives, però no
és així, perquè la societat anònima de gestió no retira els vehicles que vol, sinó els que
la policia li mana que retire, per tant el mal pensament hauria de llevar-se’l del cap
alguna persona.

Però és que a més, si parlem de diners, aquestes retirades de vehicles s’han
cobert de l’ordre de, l’any 2004 per 113.00€, un poquet més de 113.000€ i l’any 2005 si
fem l’extrapolació d’aquests dos mesos que falten arribarem probablement als 115.000.
Per tant, estem parlant de xifres clarament inferiors a les que es feien quan l’empresa
s’encarregava del tema, no era la SAG, jo crec que això és bo, i això és bo perquè
demostra d’una part que la Societat Anònima de Gestió pot fer un servei, un servei als
ciutadans, que a més, podríem pensar que el primer any podia ser un fet conjuntural, un
fet esporàdic degut pot ser a la casualitat o no, però clar quan aquests, la constància dels
resultats, és pràcticament la mateixa, del mateix ordre en el 2005 resulta que ja no és
casualitat, és que el servei es presta bé, i es presta d’aqueixa manera, afortunadament,
perquè jo crec que aquestes coses ens hauria d’alegrar a tots. Jo sé que quan l’altra
vegada ho van presentar per a gestionar el servei, bo va haver-hi dubtes, jo crec que a
més alguns dels dubtes eren raonables, però que la realitat és manifesta, però, bo,
demostra que es pot fer, per tant creiem que es pot fer. Per tant creiem que  el servei es
pot fer, es pot fer bé i que per tant no hauria d’haver-hi objectivament parlant molt de
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problema, o cap problema a avalar la pròrroga del projecte, respecte al que ha dit el Sr.
Cortés, i aprofite ja que estic ací i no cal que estiga en el segon torn, és que
efectivament, mire vostè que la pujada del IPC, primer, l’altre dia la secretària de la
Comissió ho explique, és per llei sempre en les contractes atés que el IPC puja, puja
automàticament el IPC de cada any, això és per llei, a partir del segon any.

En segon lloc, aqueix IPC, és precisament la pujada del salari dels treballadors
que s’encarreguen d’aquest tema. A més, com vostè ha dit el benefici, vostè té accés als
resultats de l’empresa a través de l’administrador de la societat que representa el seu
partit, diguem que el resultat, el benefici de l’empresa és ajustadíssim, ajustadíssim i per
tant jo el que sí que m’estranya la veritat és que aquesta qüestió de beneficis i no
beneficis, sempre es planteja quan parlem de la Societat Anònima de Gestió i mai quan
parlem d’empreses privades, i a tot el món li sembla de categoria, de categoria, que les
empreses guanyen tots els diners que vulguen. Jo no els he escoltat a vosaltres plantejar
ací mai un benefici d’una altra empresa, perquè a més saben que a aquesta empresa si
que tenen accés que no és així. Per tant torne a dir, jo crec que hauríem d’alegrar que a
l’Ajuntament no li arribe a costar ni el pressupost previst en la partida, que era de més
de 120.000€, no li arribe a costar més de 113.000, 114.000, per tant jo crec que és una
cosa que no ha d’alegrar a tots gràcies.”

El regidor del Grup PP, Sr. BORRÁS, indica: “Sra. Calero, bona nit, senyores,
senyors regidors bona nit, senyores i senyors i mitjans de comunicació, bona nit.

No era la meua intenció intervenir en aquests dos punts, ho vaig fer en la
Comissió Informativa però veig que he d’intervenir encara que no tinc embastada la
intervenció. I crec que és molt important Sra. Calero com a presidenta que és de totes
les comissions el cuidar les formes, ho va dir en la comissió, i ho he dit al llarg d’aquest
mandat, d’aquesta legislatura, les formes en política són fonamentals, especialment
quan hi ha un govern i hi ha una oposició, i tan noble és la labor del govern com l’és la
de l’oposició. I vostès que el seu partit va redactar en el 85 i va aprovar la Llei de Bases
de Règim Local, i posteriorment el Reglament de Funcionament de les Corporacions
Locals, resulta que ho incompleixen sistemàticament. Coses rares, coses rares. L’article
123 del ROF, regula perfectament el funcionament de les comissions, aquest assumpte
el Sr. Muñoz, una gran persona, molt treballador, tracta de facilitar sempre les dades,
confon el que és l’empresa municipal que està per a atendre els mandats de la
Corporació, i l’empresa municipal d’acord amb els mitjans que té, s’organitza i tracta de
funcionar el millor possible, el problema està on es prenen les decisions que és ací, els
errors es cometen ací, i aquest són punts que afecten 4 delegacions, i membres tots ells
possiblement de la Comissió Informativa, i resulta que uns per altres arribem la casa
sense agranar.

Al desembre del 2003 vaig intervenir en aquest punt perquè ací no es tracta si és
un servei públic, o no és un servei públic, per descomptat que és un servei públic, es
tracta de la gestió, i si en la gestió privada és millor o la gestió pública és millor, no
entrarem en això, hem estat manant, jo he tingut la responsabilitat d’administrar la SAG
durant 4 anys, se’l que vaig recollir, i es com la vaig deixar, i se l’interès que té el
regidor delegat perquè la SAG funcione perfectament, em consta, eh, per tant no es
tracta d’això. Allí vaig dir que com era un servei públic independentment de la gestió
s’havia de realitzar un concurs, i s’havia de fer un concurs públic perquè hi haguera
concurrència, transparència, publicitat almenys, però es va prendre la decisió per
majoria, sense saber que això pot causar un perjudici a la SAG, un perjudici de rebot a
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l’Ajuntament i un perjudici als ciutadans que després han de pagar més. I exemples hem
tingut amb altres decisions que ha pres el ple de l’Ajuntament que no nosaltres, que no
nosaltres, que no el PP, i que l’estan causant un perjudici a l’Ajuntament, als ciutadans,
i a la pròpia empresa municipal, eh, i les tenim.

Bé, arriba al gener del 2005 i es prorroga el servei, i jo en el 2003 ja vaig dir que
es necessitaven dades, un estudi, un plec de condicions independentment que després el
ple prenguera la decisió que volguera, però que partírem d’unes dades a fi de causar el
menys dany possible a la SAG, i de rebot a tots nosaltres. Bé, arriba novembre del 2005
i es prorroga el servei, els dos serveis junts que vénen avui en l’ordre del dia, 17 i 18 i hi
ha escrits en l’expedient, només dos escrits havien en la Comissió, qual era un, de la
SAG, que feia referència a la Junta de Govern Local del 29 de desembre del 2004, i el
ple que va acordar prorrogar ja que és un assumpte de patrimoni i contractació, i és
competència del ple, prorrogar el servei. Posteriorment fixe’s, posteriorment uns dies
després està l’escrit del regidor-delegat, que porten els serveis, i això és l’única cosa que
ens trobem, això és l’única cosa que ens trobem en l’expedient de la Comissió, l’única
cosa que ens trobem, bo, com hem de prendre el grup popular, l’oposició o fins i tot
l’equip de govern, si això és bo o no és bo per a la ciutadania. Hem de dir si, hem de dir
no, ens hem d’abstenir, costa molt conèixer les dades del servei, de seguida el Sr.
Muñoz, no crec que se sentira ofès, però ho va interpretar que era una crítica cap a
l’empresa municipal, i res més lluny de mi. No, l’empresa municipal li han soltat un
mort, i ho està administrant el millor que pot, eh, i va traure unes gràfiques, les úniques
dades que hi ha en l’expedient, les úniques dades. A mi em diu molt una gràfica, a mi
em diu molt, a mi immediatament em diu que pràcticament dos anys, 2003 i 2005 les
gràfiques són paral·leles, perquè si ens manejàrem una altra escala immediatament
aqueixos pics desapareixerien.

Em diu també molt que els mesos finals de febrer, març i mitjan d’abril, la
primera quinzena d’abril, s’incrementa moltíssim el servei de retirada de la grua,
lògicament, el mateix que en les mes d’agost, finals de juliol i agost, lògicament, sense
tenir més dades, per què, perquè hi ha desfilades de cavalcades, hi ha comissions
falleres que desfilen, i estan les desfilades de Setmana Santa i s’incrementa l’activitat de
la grua, lògicament, però anem als costos que puga representar els ciutadans, el 3’2,
correspon que avui paguem el 3’2, la SAG diu que està prestant i està retirant nombre
més gran de vehicles, i és cert, les dades que hi ha, així es veu perfectament en
l’anagrama, però i les hores de policia local, que és competència de l’Ajuntament, no es
la SAG, perquè actue la SAG les grues han d’anar acompanyades de policies locals que
puguen intervenir, no es compten, no es comptabilitzen, la policia local té a més altres
funcions, funcions importantíssimes en la nostra ciutat, com puga ser en aquests
moments i l’any que portem la seguretat ciutadana.

Com funciona la grua, a estones, perquè en la SAG es dóna explicacions que
quan no actua la grua les persones que porten la grua no estan aturades, es dediquen a
altres serveis o estan file de paper, o poden potser anar a llavar contenidors, no ho sé, sé
que es diu per part dels consells d’administració, per part del gerent, no, és que es
dediquen a altres activitats. Quantes hores es dediquen a altres activitats, i es puguen
descomptar d’açò, ha de ser el 3’2 exacte, entenc que no, entenc que no, i llavors quan
els recordes, quan els recordes que en el conveni signat amb la SAG, entre Ajuntament i
SAG, que hi ha un punt en un article que diu clarament que mensualment el director del
servei expedirà certificació o document acreditatiu dels treballs realitzats i la seua
valoració d’acord amb les tarifes aplicables o, amb la revisió de la senyalització urbana
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en aquest cas, o interurbana, tant horitzontal com vertical els quilòmetres que s’han
realitzat, ens diuen no estan les factures, haurem de cercar nosaltres les factures, és un
expedient que ve a una comissió, és un expedient que s’ha d’elevar a ple, que vinga amb
totes les dades, que porten els estudis amb dependents, independentment que després la
decisió que hagen de prendre vostès, si se la continuen adjudicant a la SAG o ho volen
traure a un concurs públic, però tenim dret a conèixer perfectament les dades per a
poder opinar, per a poder prendre decisions a favor o en contra, eh, i ens queixem, Sra.
Calero, d’açò, i succeeix en comissions després de comissions, eh, succeeixen en
comissions després de comissions, no simplement és donar compte, i ens donem, ens
diuen, ens adonem d’açò, donar-vos per assabentat, bo, però jo crec que tant en aqueix
cas de donar compte cal confeccionar un expedient i moltíssim més ja que és un acord
plenari el que funcionen les comissions informatives que estiguen completes amb els
expedients i tot.

Per descomptat i no dubte vostè, Sr. Muñoz, que tenim un interès que funcione
la SAG, i ens  consta el temps que vostè dedica, precisament vostè, que és l’únic de
l’equip de govern que no té la dedicació exclusiva, ho tinc de reconèixer, i ho reconec, i
saben que ho dic moltes vegades en les comissions informatives, però a vegades, jo els
reunisc a més Sra. Calero que coordina als seus delegats quan actuen en una Comissió
Informativa perquè en funció de qui tinga la presidència o qui porte les delegacions ens
trobem que els expedients estan incomplets. Res més i moltes gràcies.”

El portaveu del Grup SCP, Sr. CORTÉS, diu: “Seré molt breu. Indiscutiblement
nosaltres estem perquè la SAG funcione i perquè guanye diners, entre altres coses
perquè sóc soci fundador, per tant, no podria ser d’una altra manera, hi ha accionista, i a
més accionistes, però quelcom que ha dit que sembla que només s’alegren quan
guanyen els empresaris, doncs si, ens alegrem molt, almenys jo personalment m’alegre
molt que guanyen els empresaris perquè generen ocupació i perquè generen riquesa i
sobretot perquè fan quelcom que no fa la SAG, que és arriscar. La SAG no arrisca
absolutament res, absolutament res per tant si que li podem exigir des d’ací que el
benefici siga un benefici raonable encara que també és cert que aqueix benefici al final
repercuteix en millor maquinària, repercuteix en millor servei, però des del punt de vista
d’Ajuntament jo crec que també tenim l’obligació d’exigir a la SAG que el benefici siga
un benefici moderat que pense que ho és, però només volia contestar-li al tema de
l’alegria de l’empresari, ens alegra molt que l’empresari guanye diners, que es facen
rics, i que creuen molt de treball i bons sous, perquè crec que al final això és bo per a
tots.”

El regidor-delegat de la SAG, Sr. MUÑOZ, indica: “M’alegre molt que estiguem
tots coincidint en l’alegria que als empresaris els funcione tot molt bé, i que tot el món,
però vostè sap que la Societat Anònima de Gestió es diu anònima perquè és una societat
anònima i per tant ha de tenir algun benefici, perquè sinó es consideraria en fallida, i per
tant. I sobretot a més, perquè normalment els empresaris arrisquen el seu diners iguals
que ho arrisca aquest Ajuntament i arriscar el seu diners després recullen beneficis, val,
però també procuren que el fons social, els fons socials, el capital social de les empreses
siga l’adequat perquè puguen funcionar. Vostè sap que la SAG ha de gestionar tots els
seus serveis, tota l’actualització i tota la modernització, precisament amb el poc benefici
que genera, i em sembla bé que siga poc, perquè ací no es tracta de repartir entre els
accionistes, entre l’únic accionista perdó, que és l’Ajuntament els beneficis, sinó fer que
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tot això repercutisca en els ciutadans, ara bé, jo continue sorprenent-me que realment jo
crec que en aquest Ajuntament, en tots els ajuntaments del món, totes les setmanes
s’acorden segur un muntó de pròrrogues de convenis, d’acords amb empreses que es
prorroguen i tal i qual, i que res més es fan preguntes a punta pala ací en aquest ple,
quan es tracta de la SAG. Jo la veritat és que no record que de demanen mai tantes
explicacions, que a mi em sembla molt bé donar-les, que conste, no és un problema de
donar-les, sinó un problema que res més es plantegen en determinades ocasions, jo
recorde per exemple, i, no però no aquesta Sara com a accionista ací, Paco, sinó com a
regidora, que jo no agrane mai, però el Sr. Borrás s’ha referit que jo confonia els termes,
jo no agrane mai quan estic de regidor i quan estic de vicepresident del Consell
d’Administració de la SAG, però, bo, no es tracta d’això, sinó de deixar  manifesta quan
l’empresa que feia abans el servei tenint un pressupost de 120.000€ es gastà, o siga, va
cobrar 183.000 un any, i jo no recorde, jo mirant les actes i jo no he vist molts
problemes en això, no he vist molts problemes en això, eh, i en canvi ara que ens
gastem menys d’allò que s’ha pressupostat, tots són problemes, fins i tot un benefici
extraordinari. De totes maneres que conste que jo agraïsc molt, el Sr. Borrás ho sap,
perquè ell i jo parlem molt, agraïsc molts les seues intervencions sempre tant ací com
fora d’ací, perquè jo es la preocupació que ell manté igual que la resta de regidors, però
precisament amb el Sr. Borrás mantenim moltes converses sobre la SAG que no, de
sobre l’ha sigut president de l’empresa. Però a mi si que m’agradaria aclarir una qüestió,
ha tornat vostè a portar ací una qüestió que és com es va a adjudicar el tema a la SAG,
ja se l’explique i tinc ací l’acte, la pàgina 43 de l’any 2003 a la qual vostè va fer
referència, en el qual el senyor secretari parla i li aclareix exactament la legalitat, la
correcció en les formes etc., etc., del tema aqueix, per tant no es que ve pegar-li tantes
voltes.

Mire, jo torne a dir que la SAG està fent un bon servei, cosa que com a
propietaris de l’empresa ens hauria d’alegrar a tots, cosa que als ciutadans també els
hauria d’alegrar a tots, jo vaig dir a més en aquella ocasió que aquesta era una
possibilitat mínima, però una possibilitat que l’empresa començara a funcionar en
alguns aspectes d’una altra forma i jo crec que s’està demostrant, i que jo crec que és
una cosa, torne a dir, que va bé per a tots. Jo recorde, que bo, s’ha comentat ací, algunes
coses més però no crec que en realitat, sobre l’empresa, no crec que siga, s’haja incidit
massa i per tant torne a dir el tema de, jo crec que Sr. Borrás vostès tenen tota la
informació, i que per part de l’empresa, en els serveis municipals estan i per tant no crec
que calga insistir molt en això, si sobre els costos als ciutadans, jo crec que aquest
servei a més és molt curiós, perquè aquest és un servei que lògicament es recupera una
quantitat enorme de la dotació pressupostària a base de les multes dels infractors, perquè
no hem d’oblidar, i ací cada vegada que es parla d’aquests preus sembla que en realitat
estem defensant els infractors, jo, si jo sóc propietari d’un gual i quan a les 6 del matí
me’n vaig, m’alce i trac el cotxe, i vaig a traure-ho, jo m’alegre molt que existisca un
servei com la grua, perquè si tinc una persona aparcada en el meu gual, un gual d’una
finca que impedeix aqueixa persona traure, que 27 persones, o 28 persones traguen el
seu cotxe, clar, és un servei públic fantàstic, fantàstic, un servei, i és que és això, i ho
hem comentat moltes vegades, per tant jo crec que, no vull donar-li més voltes, crec que
el tema és clar, i, bo, agrair-vos a tots les recomanacions.”

El regidor-delegat de Contractació, Sr. MARTÍN, comenta: “No, únicament, i
ràpidament per a tancar, jo crec que, que aquesta qüestió, com li ha dit el Sr. Alfons és
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una pròrroga d’un contracte que normalment solen passar prou per la Junta de Govern,
pel que deia Miguel Ángel Cortés la pujada és l’obligada legalment, la pujada en una
pròrroga, i per tant estem davant un servei igual que el següent que és, s’ha vist que és,
beneficiós per part dels departaments, pel departament de policia local i trànsit,
beneficiós per a la gent que esteu, bo, que estem com a consellers en la SAG, la SAG
està veient que és un servei que està funcionant i que no suposa cap càrrega per a la
pròpia SAG, i per un altre costat està sent beneficiós en comparació amb l’anterior amb
en el que significa la despesa municipal i el que comentava Alfons, estem parlant d’una
quantitat econòmica que es recupera per la taxa, es recupera per la taxa de la grua, per
tant jo crec que podem donar, podem donar moltes voltes en aquest tema però, els que
està de fons és si volem que siga la SAG. El que jo crec que ací devem discutir si estem
d’acord, un m’imagine que serà el punt de discrepància, el que siga la SAG l’empresa
municipal la que gestione el servei o no, però aqueix és l’únic punt de debat, d’altra
banda, es tracta únicament d’una pròrroga.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 14 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV i SCP i 9 abstencions de PP
i SP, ACORDA:

PRIMER: Prorrogar a la SAG, des de l’1 de gener fins al 31 de desembre del
2006, l’ordre d’execució del servei de Retirada de vehicles i el seu trasllat al dipòsit
municipal.

SEGON: Aprovar la revisió de preus del contracte incrementant aquests en un
3’3 per 100, segons previsió d’increment de l’índex general de preus al consum de
l’Institut Nacional d’Estadística.

En aquests moments la Sra. Murciano es reintegra a la sessió.

18 PRÒRROGA ORDRE D’EXECUCIÓ SENYALITZACIÓ VERTICAL I
HORITZONTAL DE TRÀNSIT EN VIES I CAMINS DEL TERME MUNICIPAL
DE SAGUNT. EXP. 44/03

RESULTANT que, el Ple Corporatiu Municipal, en sessió celebrada el dia 30 de
desembre de dos mil tres, va acordar ordenar a la SAG la prestació del servei de
senyalització vertical i horitzontal de trànsit en vies i camins del terme municipal de
Sagunt.

RESULTANT que, en tal acord s’establia un termini d’execució d’un any –fins
al 31 de desembre de 2004-, així com la seua pròrroga, amb l’acord previ exprés
d’ambdues parts, fins a un màxim de quatre anys inclòs l’inicial.

RESULTANT que, amb data onze del corrent mes i any, s’ha remès a aquest
Departament la conformitat de la SAG amb la dita pròrroga, requisit “sine quanon” és
impossible la seua aprovació.

RESULTANT, així mateix, que s’ha sol·licitat la revisió de preus del contracte
per al següent exercici,

CONSIDERANT que, a l’empara del que disposa l’art. 198 del TRLCAP els
contractes de serveis no poden tenir un termini de vigència superior a dos anys, podent
prorrogar-se amb l’acord previ exprés de les parts abans de la seua finalització, sense
que la durada total del contracte, incloses les pròrrogues, puga excedir quatre anys.
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CONSIDERANT que l’òrgan competent per a contractar és el que, així mateix,
té la competència per a prorrogar els contractes administratius.

CONSIDERANT així mateix que, és competència de la Comissió Informativa
l’estudi, informe o consulta dels expedients que hagen de ser sotmesos al Ple –article
123 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats
Locals.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 14 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV i SCP i 10 abstencions de
PP i SP, ACORDA:

PRIMER. Prorrogar a la SAG, des de l’1 de gener fins al 31 de desembre del
2006, l’ordre d’execució del servei de senyalització vertical i horitzontal de trànsit en
vies i camins del terme municipal de Sagunt.

SEGON. Aprovar la revisió de preus del contracte incrementant aquests en un
3’3 per 100, segons previsió d’increment de l’índex general de preus al consum de
l’Institut Nacional d’Estadística.

19 PROPOSICIÓ EQUIP DE GOVERN, SOBRE 25 DE NOVEMBRE, DIA
INTERNACIONAL CONTRA LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE. EXP. 55/05-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per l’Equip de Govern, corregida per la ponent,
la redacció de la qual queda de la manera següent:

“Avui en dia, la violència contra les dones és un problema derivat d’una
concepció social desigual i injusta, és una de les manifestacions més clares que encara
les dones continuen sent considerades com a éssers inferiors.

Aquest tipus de violència s’afirma a través de múltiples formes: en les
violacions, en l’acaçament sexual i laboral, en el trànsit de dones i xiquetes, en la
prostitució, en el sexisme publicitari, en la feminització de la pobresa, en la marginació
de la política, en la invisibilitat de les nostres aportacions, en la mutilació genital...

És per això que les mesures polítiques que s’adopten, han d’enfocar-se de
manera integral i des d’una perspectiva globalitzadora de la societat.

En aquest sentit, la Llei Orgànica 1/2004 de 28 de desembre, de Mesures de
Protecció Integral Contra la Violència de Gènere, constitueix un vertader compromís
social i un important avanç legislatiu en matèria de lluita contra la violència cap a les
dones. La llei va estar impulsada per les associacions de dones i col·lectius en defensa
de la igualtat, aprovada per unanimitat de tots els partits polítics, el passat mes de
desembre del 2004, és un instrument legal, pioner a Europa i en el món, que du a terme
una important modificació del nostre ordenament jurídic, en matèria de prevenció a
través de l’educació i la publicitat, establint el dret a l’assistència social integral i
generant els mecanismes legals i recursos per a fer-la efectiva, en coordinació amb les
CCAA i les administracions locals, titulars d’aquesta competència.

Davant aquesta recent Llei integral exigim per part de totes les institucions el
desenvolupament de mesures que siguen autènticament integrals i transversals, i que
impliquen a tots els estaments socials i polítics, abordant en la seua integritat la
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violència de  gènere, sense que es limiten a l’anomenada violència domèstica, i que
estiguen dotades de recursos suficients.

En la Comunitat Valenciana la situació es veu agreujada quan al maig del 2005
el Síndic de Greuges presenta li informe sobre la “Resposta Institucional a la Violència
contra la Dona en les Relacions de Parella a la Comunitat Valenciana”, sent molt crític
amb els recursos existents respecte a cases d’acollida, centres de recuperació integral i
pisos tutelats. La falta de recursos, la pèssima coordinació entre administracions i la
falta de formació permanent del personal dels centres d’acollida, li informe es va
realitzar amb una exhaustiva investigació, amb informació de les pròpies usuàries, les
institucions, professionals i organitzacions de dones, aquest informe finalitza amb una
sèrie de recomanacions.

Els ajuntaments, en ser l’Administració més pròxima als ciutadans i ciutadanes,
viuen amb intensitat i moltes vegades amb impotència, la xacra social de la violència de
gènere i coneixem també  les situacions de pobresa i escassetat de recursos en què viuen
moltes dones.

És coherent, per tant, que els ajuntaments es continuen implicant a respostes
adequades a la situació de les dones.

Per tot això, es proposa al Ple Municipal de Sagunt, l’adopció dels acords
següents:

1r. Sol·licitar al Govern Central la creació de l’Observatori Estatal contra la
Violència cap a les Dones per a completar la posada marxa de tots els instruments
previstos en la Llei Integral, així com del Pla de Sensibilització contra els
Maltractaments.

2n. Sol·licitar a la Generalitat Valenciana l’aplicació, tan prompte com siga
possible, del Fons Estatal creat per a col·laborar pressupostàriament en el funcionament
dels Serveis d’Atenció Integral (article 17 de la Llei Dret a l’Assistència Social
Integrada) amb una planificació adequada a les necessitats territorials per a garantir els
drets de les dones maltractades.

3r. Sol·licitar a la Generalitat Valenciana el compliment de les recomanacions
del Síndic de Greuges.

4t. Instar el Govern Central i al Govern Autonòmic a què no escatimen esforços i
afavorir les dotacions pressupostàries i de recursos humans necessaris, que la Llei de
Protecció Integral contempla.

5a. L’Ajuntament es compromet a enviar al Govern Central l’informe del  Síndic
de greuges per a fer-ho coneixedor de la realitat a la Comunitat Valenciana.

6è. Reforçar per part de l’Ajuntament de Sagunt les iniciatives i programes que
ja estan en marxa, encaminades a visibilitzar aquesta terrible violència i a comprometre
a la societat en el seu conjunt en la seua desaparició, així com realitzar un seguiment del
compliment de la Llei i de les recomanacions del Síndic de Greuges.

7è. Reforçar per part de  l’Ajuntament els programes d’atenció  a les dones
maltractades, redoblant esforços perquè s’agiliten els itineraris i millorar la coordinació
i col·laboració entre totes les instàncies i estaments que intervenen en l’atenció i
protecció de les dones.”
 mitjançant el corresponent increment pressupostari.”

Durant el debat, el portaveu del Grup Popular Municipal presenta una esmena
d’addició, consistent a afegir al final del punt núm. 7 de la part dispositiva el text
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següent: “mitjançant el corresponent increment pressupostari”, afegint, a més, a la
referida part dispositiva els apartats següents:

“8. Que s’implanten els Jutjats necessaris per a la plena efectivitat de les
mesures de protecció integral contra la violència de gènere.

9è. Que es faça la distribució urgent dels 20.000 mòbils entre les víctimes de
violència de gènere a què es va comprometre el Govern Central.

10è. Que hi haja un augment significatiu de les partides que el Ministeri remet a
les comunitats autònomes a aquest respecte.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

La regidora-delegada de la Dona, Sra. VILALTA, exposa: “Bé, bona vesprada, a
tots i a totes. Home, normalment aquestes mocions de la moció del 25 de novembre o
els anys que porte jo a l’Ajuntament, ja portaríem tres anys de presentar la moció del 25
de novembre, dia internacional contra la violència de gènere, sempre havien estat
consensuades per aquesta corporació, pel contingut, i perquè al final hi ha uns mínims
comuns que ens uneixen a tots, i a totes que és lluitar per a eradicar la violència de
gènere i treballar en aquest sentit.

Però nosaltres en aquesta moció, l’equip de govern volia anar més lluny en tant
en quan portem un any molt diferent, en la qual les coses han canviat molt en el nostre
país, han canviat, i era important aturar-se i fer una avaluació, i que aquesta moció anara
més lluny d’uns mínims, però jo pense que és una moció, en la qual espere que la resta
de la Corporació la vote favorablement. Que havia passat ara, en un any, ha passat que
tenim una llei integral contra la violència de gènere, tocava parlar d’aquesta llei integral
contra la violència de gènere, una llei reivindicada per, pels moviments feministes i que
va ser aprovada per unanimitat, per totes, per tots, pel govern central, per tots els partits
polítics de l’estat espanyol, i tocava avaluar aquesta llei integral, i pensàvem que era
important que la moció que avui llegiré i espere que la gent reflexione sobre aquesta
moció, a part de la moció, també va passar un altre tema important i que també hem
volgut reflectir-ho en aquesta moció. És l’informe del Síndic de Greuges que al maig va
ser publicat, es publique per part del Síndic les carències o un informe amb unes
recomanacions en la qual posava, parlava de la situació ací a la Comunitat Valenciana.

Bé, aquests són dos dels punts del perquè hem volgut parlar en aquesta moció
d’això, tant de la llei integral com del tema del Síndic de Greuges. Ho dic perquè he
intentat que la moció siga consensuada per tota la corporació, espere que després del
debat d’ací, el PP i la resta de partits voten a favor aquesta moció. L’important al final
és analitzar la situació en el tema de la llei integral i en l’informe del Síndic de Greuges,
no pense que siga res més, a més crec que fa molt democràtic a aquesta Comunitat
Valenciana el que un informe d’un Síndic, del Síndic de Greuges faça unes
recomanacions al nostre govern autonòmic. Bé, ja si aprovàrem,  vaig a llegir-la perquè
la reflexionen, llegiré la que tinc ací, perquè hi ha unes modificacions simplement
formals que no, perquè al final.

L’equip de govern sotmet a consideració del ple de la corporació la següent
moció. Moció 25 de novembre, Dia Internacional contra la violència de gènere. Avui en
dia, la violència contra les dones és un problema derivat d’una concepció social desigual
i injusta, és una de les manifestacions més clares que fins i tot les dones continuen sent
considerades com a sers inferiors. Aquest tipus de violència s’afirma a través de
múltiples formes, en les violacions, en l’acaçament sexual i laboral, en el trànsit de
dones i xiquets, en la prostitució, hi ha sexisme publicitari, en la feminització de la
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pobresa, en la marginació de la política, en la invisibilitat de les nostres aportacions, en
la mutilació de genitals, etc.

És per això que les mesures polítiques que s’adopten han d’enfocar-se de manera
integral, i des d’una perspectiva globalitzadora de la societat. En aquest sentit la llei
orgànica 1/2004 de 28 de desembre de mesures de protecció integral contra la violència
de gènere, constitueix un vertader compromís social, i un avanç legislatiu important, en
matèria de lluita contra la violència contra les dones. La llei va estar impulsada per les
associacions i col·lectius en defensa de la igualtat, aprovada per unanimitat de tots el
que parteix polítics, el passat mes de desembre del 2004, és un instrument legal pioner a
Europa i al món, que du a terme una important modificació del nostre ordenament
jurídic en matèria de prevenció a través de l’educació i la publicitat, estableix el dret a
l’assistència social integral i genera els mecanismes legals i recursos per a fer-la
efectiva en coordinació amb les comunitats autònomes titulars d’aquesta competència i
les administracions locals. Enfront d’aquesta llei integral exigim per part de totes les
institucions el desenvolupament de mesures que siguen autènticament integrals i
transversals, i que impliquen a tots els estaments socials i polítics abordant en la seua
integritat la violència de gènere, sense que es limiten a l’anomenada violència
domèstica, i que estiguen dotades de recursos suficients. En la Comunitat Valenciana la
situació es veu agreujada quan al maig del 2005 el Síndic de Greuges presente l’informe
sobre la resposta institucional a la violència contra la dona en les relacions de parella a
la Comunitat Valenciana, sent molt crític amb els recursos existents respecte a cases
d’acollida, centres de recuperació integral i pisos protegits. La falta de recursos, la
pèssima coordinació entre administracions i la falta de formació permanent del personal
de  centres d’acollida. L’informe es va realitzar amb una exhaustiva investigació, una
investigació exhaustiva amb informació de les usuàries, les institucions professionals i
organitzacions de dones. L’informe finalitza amb una sèrie de recomanacions, els
ajuntaments, en ser l’administració més pròxima als ciutadans i ciutadanes, viuen amb
intensitat moltes vegades, i moltes vegades amb impotència la sacra social de la
violència de gènere, i coneixem també les situacions de pobresa i falta de recursos en
què viuen moltes dones. És coherents per tant que els Ajuntaments es continuen
implicant en respostes adequades a la situació de les dones.

Per tot això es proposa al ple municipal de Sagunt l’adopció dels acords
següents:

Primer, sol·licitar al govern central la creació de l’observatori estatal contra la
violència contra les dones, per a completar la posada en marxa de tots els instruments
previstos en la llei integral, així com el pla de sensibilització contra els maltractaments.
Destaquem aquestes dues coses, aquests dos punts perquè dins de la llei integral
aquestes dues parts per part del govern central no s’han desenvolupat i no s’han posat en
marxa, segon, sol·licitem sol·licitar a la Generalitat Valenciana l’aplicació tan ràpid com
siga possible del fons estatal creat amb tal de col·laborar pressupostàriament en el
funcionament dels serveis d’atenció integral, article 17 de la llei de dret a l’assistència
social integrada, amb una planificació adequada a les necessitats territorials per a
garantir el dret de les dones maltractades. Respecte a aquest punt el fons a nivell estatal,
s’ha creat un fons de 10 milions d’euros i a la Comunitat Valenciana se li ha atorgat un
milió i escaig d’euros, no és molta la quantitat, però és una quantitat que està ací, que ja
se li ha concedit al govern autonòmic per a posar en marxa l’assistència social
integrada.
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Tercer punt, sol·licitar a la Generalitat Valenciana el compliment de les
recomanacions del Síndic de Greuges.

Quatre, instar el govern central i al govern autonòmic a no escatimar esforços i
afavorir les dotacions pressupostàries i de recursos humans necessaris, que la llei de
protecció integral contempla, sense que l’Ajuntament es compromet a enviar al govern
central l’informe del Síndic, per a fer-ho coneixedor de la realitat en la Comunitat
valenciana.

Cinquè, potenciar per part de l’Ajuntament de Sagunt les iniciatives i programes
que ja estan en marxa encaminades hi ha visibilitzar aquesta terrible violència i a
comprometre a la societat en el seu conjunt en la seua desaparició, així com realitzar un
seguiment del compliment de la llei, i de les recomanacions per part de l’informe del
Síndic.

Setè, reforçar per part de l’Ajuntament els programes d’atenció a les dones
maltractades redoblant esforços perquè s’agiliten els itineraris i millorar la coordinació i
col·laboració entre totes les instàncies i estaments que intervenen en l’atenció i
protecció de les dones.

Bé, aquesta és la moció que presentem i que espere que siga amb el vot
favorable de tota la Corporació, són unes recomanacions, un informe del Síndic de
Greuges, i com dic faria més democràtica, pense que som molt més democràtics que
unes recomanacions que ha fet un Síndic de Greuges foren complides foren complides
per part del govern autonòmic. Moltes gràcies.”

El portaveu del Grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “Molt bé, indiscutiblement
recolzarem la moció que es presenta perquè creiem que és una xacra social amb què hi
ha o contra la qual cal lluitar amb tots els nostres mitjans. Indiscutiblement cal exigir a
les administracions públiques tot el suport tant econòmic com humà, per a evitar aquest
tipus de xacra, però també i he de reconèixer que en els últims anys hi ha hagut una
posada important per part de l’equip de govern en aquest tema però creiem que d’alguna
manera seria convenient que els pressupostos de l’any que ve recolliren aqueix aspecte
important que s’ha comentat en el discurs que ha fet Rosa de no escatimar esforços, no
sols per les administracions central i autonòmiques, sinó la de no escatimar esforços
també pel nostre Ajuntament, gràcies.”

El portaveu del Grup BLOC, Sr. CIVERA, indica: “Sí, bona vesprada,
simplement per a dir que efectivament nosaltres estem totalment d’acord com a
membres d’ací de govern com no podia ser d’una altra manera i també el col·lectiu el
Bloc, a nivell del País Valencià és una mesura imprescindible el que ens posem tots
molt seriosos enfront de la violència de gènere.”

El portaveu del Grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “El partit Socialista, el Grup
Socialista com cada 25 de novembre, com tots i cada un dels dies de l’any, es manifesta
junt amb la societat espanyola contra la violència de gènere. Lluitar contra ella
combatre-la fins que desaparega ha de convertir-se en un compromís social de màxima
prioritat, es tracta d’una qüestió de drets humans, i de gaudi de llibertats fonamentals.

Drets i llibertats que són incompatibles amb  la por d’una dona a ser agredida,
precisament en l’espai on les persones ens hem de sentir més segurs, l’espai de la nostra
intimitat familiarment i precisament a més, generalment per la persona amb què la dona
ha mantingut, manté una relació afectiva i de confiança. El president de govern va
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definir amb tota cruesa de la realitat la violència de gènere com una manifestació del
masclisme criminal, i hi ha masclisme després de la percepció de propietat i
especialment de domini que els maltractadors projecten sobre les seues parelles dins
d’un esquema de relacions socials encara clarament discriminatòries en relació amb la
dona.

La Constitució Espanyola incorpora el dret a la vida, a la integritat física i moral
i aquests drets segons la nostra Constitució vinculen a tots els poders públics i el seu
exercici ha de ser regulat per llei, per això constitueix un vertader compromís social els
avanços legislatius, en matèria de lluita contra la violència cap a les dones, molt
especialment amb la Llei Orgànica de mesures de protecció integral contra la violència
de gènere que és una decidida aposta per a respondre al dèficit de ciutadania que
representa l’agressió contra les dones. És un instrument legal que és pioner a Europa i
en el món, que du a terme una important modificació del nostre ordenament jurídic, en
matèria de prevenció a través de l’educació i la publicitat, establint a més el dret a
l’assistència social integral i generant els mecanismes legals i recursos per a fer-la
efectiva. Reconeix a més drets econòmics a través d’ajudes finançades a càrrec dels
pressupostos generals de l’estat, drets laborals com la reducció del temps de treball,
mobilitat geogràfica, reserva de lloc de treball, accés a habitatges protegits, i residències
per a majors, atenció sanitària especialitzada, dret a la informació, i assessorament
especialitzat.

Jo crec que aquesta llei que és un instrument bàsic  i necessari que va ser la
primera que va aprovar el govern del partit Socialista, a més per unanimitat de tots els
grups presents a la Cambra, necessita aqueix desenvolupament, i cal dir que en aquest
curt període de temps s’han posat en marxa 435 jutjats de violència sobre la dona, des
de juliol del 2005, que es crearà l’observatori estatal contra la violència sobre la dona i
almenys un jutjat exclusiu de violència en cada Comunitat Autònoma.

El que és important en aquest punt amb ja el suport legal és, impulsar la
coordinació entre totes les administracions públiques, cada una en el marc de les seues
competències, i jo crec que l’inici que desenvolupa aquesta corporació amb la creació i
dotació de l’àrea de la dona i l’esforç que s’està fent per part de l’àrea, ha de ser
reconegut, no obstant cal continuar perseverant i apostant per incrementar els recursos
per a fer realment d’aquesta situació una situació oblidada i que podem estar en aquesta
societat occidental i avançada en molts termes un espai sense violència de gènere i un
espai sense discriminació, gràcies.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Bona vesprada, en primer
lloc volia fer al·lusió a la falta de generositat de l’equip de govern perquè fins i tot
preguntem si s’anava a presentar aquesta moció en el ple, ens van dir que sí, llavors ja
ningú va intentar presentar una altra moció, i ara veiem que la moció va encapçalada per
l’equip de govern, sol·licita a la consideració del ple. Amb la qual cosa ja ens sembla
una falta de generositat respecte a la resta de grups polítics el no donar l’oportunitat
d’incidir en la seua redacció, que ve agreujada per una segona falta de generositat i de
cavallerositat política per quant tampoc han sigut capaços d’arribar a cap tipus de
negociació en la redacció actual, nosaltres no podem estar més d’acord en què la llei és
un avanç, és un gran avanç, encara que la seua execució està sent absolutament
deficient, i ens sembla una danya que no hagen arribat a un acord perquè pensem que la
moció era prou millorable, i de fet farem una sèrie d’esmenes d’addicció, tenint en
compte que és la moció de l’equip de govern, en el sentit que nosaltres entenem que és
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adequat, per exemple, quan en la part expositiva parla de la llei, parla que al desembre
del 2004 és un instrument legal pioner a Europa i en el món que du a terme una
important modificació del nostre ordenament jurídic tal..., i continua dient que estableix
el dret a l’assistència social integral i general, i generant els mecanismes legals i
recursos per a fer-la efectiva, i jo sincerament si es pensa que una llei contra la violència
de gènere que consisteix a fer una aportació a una Comunitat Autònoma com la
Valenciana, de 4.700.000 de 1.000.000 de €, és a dir, menys de la meitat del que costa
la piscina municipal del Sr. Estal i això sembla que són recursos suficients, jo la veritat
és que m’ompli de sorpresa, m’ompli de sorpresa, que a més l’equip de govern no
exigisca dotacions econòmiques adequades a la realitat del problema, clar, són
166.000.000 de les antigues pessetes dedicades a aquest assumpte, i ens sembla
absolutament greu.

Per un altre costat volia comentar que tots estem d’acord en què lògicament cal
millorar i cal anar a més i cal continuar progressant en aquest tema, i que la situació ha
d’anar tots els dies amb més finançament, amb més programes i amb més idees per a
intentar resoldre-ho i que no estiga succeint com fins ara, que el problema cada vegada
va a més, a pesar de la llei. No m’haguera agradat fer aquesta intervenció, ho advertisc,
no m’haguera agradat fer aquesta intervenció, però em toca fer-la.

Es diu ací que el País Valencià, una altra vegada el País Valencià, la situació es
veu agreujada, quan al maig del 2005 el Síndic de Greuges fa un informe, jo no crec que
la situació al País Valencià es veja agreujada per l’informe del Síndic de Greuges, el
Síndic de Greuges en la seua funció fa una sèrie de recomanacions, i fer d’aquesta
moció un pilar bàsic l’informe del Síndic de Greuges, em sembla que és d’un tractament
políticament molt sectari. Hi ha tantes coses ha fer en aquest tema com per a dedicar-se
a citar al Síndic de Greuges que diu quelcom que tots sabem, i que està a la ment de
tots, que hi ha molt per a fer, que em sembla molt desafortunat políticament. Miren, des
de 1995, la Generalitat Valenciana hi ha invertit en qüestions de prevenció, atenció, i
eradicació de la violència de gènere 30.000.000 €, cosa que el Síndic de Greuges sap,
cal invertir més, cert, però si alguna administració, inclosa la municipal, ha agafat el bou
per les banyes, ha sigut precisament la de l’Administració Autonòmica. Saben que
tenim seixanta-nou sistemes de telealarma, i que sinó hi ha més és per ací que hi ha una
pèssima coordinació entre la zona nord i la zona sud de la telealarma que dirigeix el
Ministeri i que coordina entre Creu Roja i l’empresa EULEN. Saben que hi ha una
xarxa de catorze oficines especials d’assistència a les víctimes de la violència de gènere,
saben que hi ha setanta-cinc habitatges destinats a dones víctimes de maltractaments a
través d’un conveni amb l’IVSA, a què s’han fet programes vacacionals, que hi ha
cursos especialitzats, que la Generalitat exerceix l’acció popular en un clar símptoma de
popularitat amb les persones que pateixen aquest tipus de violència, en cas de mort o
lesions greus quant a dones residents a la Comunitat Valenciana. Saben que hi ha un pla
per a combatre la violència de gènere 2005-2008, amb noranta mesures, amb
finançament adequat.

La setmana que ve es posa en marxa un centre de dona vint-i-quatre hores
itinerant, s’ha creat una fundació tolerància zero, i tot açò no és prou, i cal fer més
perquè de fet en un any i mig hi ha hagut un augment de l’11% en aquests casos, i és
lamentable, i tots hem de posar sobre la taula.

Miren, la Comunitat Valenciana, va sol·licitar 5 jutjats de violència domestica al
Ministeri de Justícia, es van concedir dos i estan absolutament col·lapsats, i fet de
menys en la moció, que es demane al Ministeri que el seu complisca almenys allò que
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s’ha comanda per la Generalitat, perquè són absolutament necessaris, el Jutjat de
Violència Domestica València estava col·lapsat abans d’obrir-se, i no s’hi val, perquè si
volem que es jutgen amb rapidesa, amb agilitat, i que es prenguen mesures amb els
agressors, és necessari que hagen jutjats, i no es diu res en la moció. Però és que és més
greu, ací tenim dos, estan col·lapsats, però, Navarra, Castella Lleó, Castella La Manxa,
Extremadura, Astúries, Galícia, Cantàbria, Aragó, La Rioja, Ceuta i Melilla, segueixen
sense jutjats de violència domèstica, i sembla greu, a nosaltres ens sembla molt greu, i
és que  el Ministre Caldera es va comprometre que hi haguera 20.000 telèfons per a les
dones maltractades, i en 2004, havia d’haver-hi 6.000 telèfons, Saben quants hi ha ara?
500. I tampoc hi ha una petició al Ministeri perquè aquests telèfons els posen al servei
de les dones maltractades, saben per què, perquè és important, perquè la pròpia Soledad
Murillo, la Secretària d’Estat de Polítiques d’Igualtat, va declarar en la Comissió Mixta
de Drets de la Dona, que de les difuntes enguany, cinc podrien haver salvat la vida si
hagueren tingut aquest servei, i crec que seria bo que el posàrem en la moció. Per tant, si
volen que fem un balanç d’esforços econòmics, em sembla molt clar, que aqueix milió
d’Euros, és absolutament insuficient, i ha de constar en la moció, crec que ha de constar
en la moció, encara que a l’equip de govern se li haja oblidat demanar-li diners a sabater
per a aquest tema. Miren, si dividim els deu milions d’Euros entre les 35.800 ordres de
protecció que es van cursar l’any 2004, ixen a 76 Cèntims al dia per a cada dona.

D’altra banda, la Generalitat, que té moltes coses per fer, insistisc, destina 10,6
milions d’Euros enfront dels 800.000 de 1995. Des de 1995 fins avui, el pressupost de
direcció general de la dona ha crescut en 1300%, per tant a la vista de les dades, a la
vista que els recursos són absolutament escassos, (parla l’alcaldessa per a cridar a
l’Ordre), per favor, crec que no he dit res en contra de les dones que pateixen violència
domèstica. Crec que tot el que he dit va en el seu favor, no he dit res que no siga cert, he
dit que han intentat fer una moció política, sectàriament política, i que estic intentant
afegir, (l’Alcaldessa diu: “anem a votar-la a favor per descomptat”) però afegirem
qüestions que creiem que la milloren, crec que qualsevol que se senta mínimament
vinculat amb aquest problema, hauria d’acceptar de bon grat, sense que li entre cap tipus
de tos, que es millore i que es demanen més mitjans i que es demanen més jutjats, pense
que és així, independentment de qui ho diga. Per tant, ens mantenim en tots els
paràgrafs de la part dispositiva que ens semblar perfectes, inclòs per descomptat el del
Síndic de Greuges, per a això està, per a vigilar que política s’està fallant, inclòs el que
l’Ajuntament es comprometa a enviar al Govern Central l’informe del Síndic de
Greuges, per la nostra part manarem un informe també , dient-li, on pensem que està
fallant el Ministeri en aquest tipus de polítiques, que està fallant estrepitosament, a pesar
de reconèixer la bondat de la llei, i posarem tres punts més, afegim tres punts més, per si
els sembla bé a la resta de grups.

Un punt vuitè, que diga que hi haja jutjats immediatament de violència de gènere
de la Comunitat Valenciana.

I les comandes per la Generalitat i en totes les comunitats autònomes, la
distribució urgent dels 20.000 mòbils a què es va comprometre el Ministre en un punt
Novè.

I en un punt Desè, que hi haja un augment significatiu i decent de les partides
que es remeten a les comunitats autònomes per part del Ministeri a aquest respecte.

A més afegirem al paràgraf setè, una part final quan parla de reforçar per part de
l’Ajuntament programes d’atenció a dones maltractades redoblant esforços perquè
s’agiliten els itineraris i millorar la coordinació i col·laboració entre totes les instàncies i
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estaments que intervenen en l’atenció i protecció de les dones, de les dones, afegir
mitjançant el corresponent increment pressupostari. Moltes gràcies.”

La Sra. ALCALDESSA exposa: “Per descomptat que crec que els anem a agafar
les esmenes d’addició, veritat, d’addició, si però un moment, jo em permet ara aquesta
diligència de ser la Presidenta. Possiblement les tos que s’han mogut és que li vol
recordar que han governat 10 anys i en un any de govern socialista li exigeixen massa
coses, en un any, amb 10 anys que vostès estaven governant.”

La regidora-delegada de la Dona, Sra. VILALTA, manifesta: “Alfredo, el xic del
partit, l’home, Alfredo, bo, és que està. Primer dir que no és, jo pense que ja ho ha tal
Gloria, acceptem les esmenes, jo pensava des d’una entrada, però vull aclarir certes
coses, a veure, la moció es va a presentar el dilluns en Junta de Portaveus, des del
dilluns fins ara, cap s’ha posat en contacte amb mi respecte a aquesta moció, o amb
l’equip de govern, ho tinc de dir perquè no és cert que digues que no hem comptat amb
vosaltres perquè des del dilluns la moció en Junta de Portaveus es va fer i estava feta i
elaborada, jo a més crec que en aquests temes hem d’arribar a un acord i almenys, les
exigències legals que hem de fer, fer-les entre tots. L’important és que el dilluns la
moció estava presentada en Junta de Portaveus, i que a veure, des del PP no se’m va
comunicar, no se’ns va dir que es volia, o que s’estava en contra. Se m’ha dit avui
respecte al tema del Síndic de Greuges, que també em sembla molt correcte que les
recomanacions del Síndic de Greuges es tinguen en compte, per això està el Síndic de
Greuges, per a complir les seues recomanacions. Les, que més, és que s’han dit moltes
coses respecte al tema de la llei integral, la llei integral, clar que una llei integral, tant de
bo, no perquè se suposa, perquè és un tema de la societat, la llei integral no acabarà amb
les xifres de dones assassinades en mans de les seues parelles, exparelles i altres casos,
perquè la llei integral s’ha de desembolicar des de totes les instàncies, comunitats
autònomes, municipis, perquè la part important de la llei, una de les grans parts noves,
és el tema de la prevenció i la sensibilització de la societat en aquest tema, un tema que
ha estat a la foscor durant molts, molts anys, i que no fa tant que s’està parlant d’aquest
tema. De fet estem parlant que tenim una llei des de fa un any, una llei integral que
treballa, que tracta el tema de la violència de gènere des d’una manera integral.

Respecte al tema del milió d’euros, perquè si començarem a parlar, el tema, jo el
que volia dir és que s’ha donat un milió d’euros, i no sabem encara que s’està fent amb
aqueix milió d’euros que des de l’estat central s’ha donat a la Comunitat Valenciana,
això és el que t’estava dient, és que s’ha donat un milió d’euros per a posar en marxa,
per a posar en marxa i fins i tot no s’ha posat en marxa, o almenys els municipis no
estem informats respecte, no, fins i tot no s’ha donat tota la quantitat perquè ara al
desembre anava un 20% restant, si però la resta si que s’ha donat, és a dir,  però s’ha
donat, però no s’han posat en contacte amb nosaltres tampoc que pense que el tema de
coordinació ha de ser per totes les bandes, val, i és important agafar les crítiques que es
fan, ací al final, com l’última la meua, en aquest tema tant des del govern central, des
del compliment de la llei integral, i l’ampliació d’aquesta llei i la novetat d’aquesta llei,
és que ho diu la llei, que s’haurà d’avaluar en tres anys. Que ha fet la Comunitat
Valenciana, és aquest cas la Comunitat Valenciana i que ha fet el govern central. És una
llei que té una avaluació, i la quantifiquen en un temps, durant, en tres anys s’haurà
d’avaluar el compliment de la llei, i això és també una novetat, que una llei tinga, que es
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valore, que es faça una comissió i després que es valore, el compliment de la llei
integral a nivell autonòmic, i a nivell estatal.

Jo d’altra banda simplement, és que s’han dit moltes coses, podríem parlar
també de les oficines d’infodona que s’ha comentat, tenim ací a Sagunt una oficina
d’infodona, però no entraré en aquest tema perquè no, perquè agafe la proposta, pensava
que en aquest cas no votaríeu a favor pel que m’havíeu comentat abans, però pense que
heu canviat d’opinió i és important i agafe aqueix canvi d’opinió com un pas endavant.
Comentat perquè clar així també, clar que l’Ajuntament de Sagunt, ho dic perquè a
vegades, moltes vegades la Corporació desconeix les coses que s’estan fent, i per a això
estem, per a parlar de les coses que s’estan fent. Aquest Ajuntament té el sistema de
telealarma, ens adherim al conveni amb el Ministeri per a tenir sistema de telealarma,
saber per a ser coneixedors de la situació de violència de gènere en la nostra ciutat, en
aquest moment tenim 19 telealarmes en funcionament, i ordenes de protecció hem
arribat a tenir una mitja de 8 ordenes de protecció al mes, en aquest moment tenim unes
50 ordenes de protecció. Des de l’Ajuntament de Sagunt s’està fent una atenció a
aquestes dones, posant-nos en contacte  entrevistant-nos amb elles.

Nosaltres estem fent la llei integral estatal l’estem portant al nostre municipi.
Estem treballant en prevenció amb els programes que tenim amb els instituts de
prevenció de violència de gènere, als centres, amb, parlant de les relacions afectiu-
sexuals i les relacions dels xiquets i xiquetes ara, en la societat, perquè aquests xiquets
de 14, 13, 15 anys no siguen en un futur maltractadors, i perquè es puga treballar en ells
i es puga tenir. Bé, s’està treballant el tema de la prevenció, s’està treballant el tema de
la sensibilització, i hi ha hagut una gran resposta per part de la ciutadania amb el pacte
ciutadà contra la violència de gènere, una gran resposta que des d’ací felicitem la
recepció que la societat de Sagunt tant a nivell, enguany ens hem centrat en el món de
l’esport i en el món dels comerços han donat una resposta, han volgut acostar-se a
l’Ajuntament i dir, aquest rebuig social aquesta invisibilitat que ha portat sempre la
violència domèstica dins de casa i no traure-la al carrer, i parlar-la i discutir-la, s’està
generant un debat en la ciutadania molt important, i és important que l’Ajuntament
estiga al capdavant d’aquest debat social, i que impulse com és el pacte ciutadà respecte
al tema de la sensibilització, igual que les campanyes de sensibilització que s’estan
portant a terme, al mateix temps també s’està treballant en la situació de les dones
maltractades perquè comencen a treballar el seu autoestima i perquè recuperen i es
donen compte que poden eixir amb la nostra ajuda. Tant de bo aquesta llei integral i tots
els recursos foren perquè el nombre de dones mortes cada vegada fóra menor, però tots
sabem que és un problema estructural, un problema d’una societat basada en un sistema
patriarcal en el qual ha de canviar, des de la nostra individualitat en com veiem el món,
portant-ho a les  escoles, l’ensenyament, l’educació, però tot el que s’ha dit l’atenció a
les dones perquè tinguen salvaguarda la seua seguretat és importantíssim perquè no
succeïsca. El tema de les dades, clar que abans dèiem que havien moltes dones, que la
Comunitat Valenciana estava en números rojos respecte al tema de dones mortes, les
xifres cada vegada clar, van a més i no cal enganyar de dir que perquè estiga aquesta llei
integral les dones estaran més protegides, però cal treballar entre tots i totes perquè això
siga així, i sobretot els poders públics perquè les lleis orgàniques estan per a complir-les
i nosaltres som els primers que hem de donar exemple i complir la normativa legal.

Per la meua part acceptem les recomanacions, si algú vol dir quelcom.”
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La Sra. ALCALDESSA indica: “Gràcies a Rosa Vilalta pel treball que està fent
a Dolores pel treball que està fent, i a totes les dones que està col·laborant amb aquest
Ajuntament per a eradicar, treballar, i anem que cada vegada tinguem un món més en
pau.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, incorporada l’esmena aprovada i sotmès a
votació el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

Aprovar la proposició degudament esmenada, la part dispositiva de la qual
queda de la manera següent:

PRIMER: Sol·licitar al Govern Central la creació de l’Observatori Estatal contra
la Violència cap a les Dones per a completar la posada marxa de tots els instruments
previstos en la Llei Integral, així com del Pla de Sensibilització contra els
Maltractaments.

SEGON: Sol·licitar a la Generalitat Valenciana l’aplicació, tan prompte com
siga possible, del Fons Estatal creat per a col·laborar pressupostàriament en el
funcionament dels Serveis d’Atenció Integral (article 17 de la Llei Dret a l’Assistència
Social Integrada) amb una planificació adequada a les necessitats territorials per a
garantir els drets de les dones maltractades.

TERCER: Sol·licitar a la Generalitat Valenciana el compliment de les
recomanacions del Síndic de Greuges.

QUART: Instar el Govern Central i al Govern Autonòmic perquè no escatimen
esforços i afavorir les dotacions pressupostàries i de recursos humans necessaris, que la
Llei de Protecció Integral contempla.

CINQUÈ: L’Ajuntament es compromet a enviar al Govern Central l’informe del
Síndic de greuges per a fer-ho coneixedor de la realitat a la Comunitat Valenciana.

SISÈ: Reforçar per part de l’Ajuntament de Sagunt les iniciatives i programes
que ja estan en marxa, encaminades a visibilitzar aquesta terrible violència i a
comprometre a la societat en el seu conjunt en la seua desaparició, així com realitzar un
seguiment del compliment de la Llei i de les recomanacions del Síndic de Greuges.

SETÈ: Reforçar per part de  l’Ajuntament els programes d’atenció a les dones
maltractades, redoblant esforços perquè s’agiliten els itineraris i millorar la coordinació
i col·laboració entre totes les instàncies i estaments que intervenen en l’atenció i
protecció de les dones, mitjançant el corresponent increment pressupostari.

VUITÈ: Que s’implanten els Jutjats necessaris per a la plena efectivitat de les
mesures de protecció integral contra la violència de gènere.

NOVÈ: Que es faça la distribució urgent dels 20.000 mòbils entre les víctimes
de violència de gènere a què es va comprometre el Govern Central.

DESÈ: Que hi haja un augment significatiu de les partides que el Ministeri remet
a les comunitats autònomes a aquest respecte.

20 PROPOSICIÓ DIVERSOS GRUPS POLÍTICS, SUPORT
MANIFESTACIÓ COORDINADORA PARES I MARES D’ALUMNES AMB
NECESSITATS EDUCATIVES ESPECIALS. EXP. 56/05-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.
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Llegida la proposició presentada per diversos grups, modificada pel ponent, el
tenor literal de la qual queda de la manera següent:

“S’han realitzat al llarg del temps i en els diferents àmbits internacionals,
nacional i autonòmics, nombroses declaracions a fi de garantir que les persones amb
discapacitat(s), puguen gaudir dels mateixos drets que la resta de la ciutadania. La Unió
Europea va tractar de conscienciar els governs sobre els greus problemes socials,
econòmics, educatius, sanitaris i d’accessibilitat, que afecten les persones amb
discapacitat  i discapacitats. La Constitució Espanyola, en l’article 9.2, imposa als
poders públics, el deure promoure les condicions, perquè la llibertat i la igualtat de
l’individu i els grups en què s’integren siguen reals i efectius; a més de remoure els
obstacles que impedisquen la seua plenitud i de facilitar la participació de tota la
ciutadania en la vida, política, econòmica, cultural i social.

En 2003 (Any Europeu de les Persones amb Discapacitat), la Generalitat
Valenciana amb la Llei 11 d’abril del 2003 “Estatut de les Persones amb Discapacitat”
(DOGCV 4479 d’11 d’abril del 2003), també determina les atribucions més importants
dels distints departaments de l’Administració de la Generalitat Valenciana en relació
amb les persones amb discapacitat. Les associacions de persones amb discapacitat i els
diferents governs, coincideixen que l’educació és una de les àrees més importants sobre
les quals cal incidir.

De fet, el capítol III de la dita llei està dedicat a l’educació i cita: “...
L’Administració de la Generalitat dotarà als centres educatius sostinguts amb fons
públics, a tots els nivells, dels recursos necessaris humans i/o materials, per a atendre les
necessitats de l’alumnat amb discapacitat...”.

A pesar d’aquesta “magnífica” llegenda, que en el seu moment va omplir
d’esperança a aquest col·lectiu humà en particular, engrandint a la nostra societat, la
realitat és notablement diferent. Lamentablement, a hores d’ara, en el CEIP Mediterrani
Port de Sagunt, i ens consta que en prou centres més del nostre municipi i Comunitat, hi
ha alumnes amb discapacitat(s) que no disposen dels recursos necessaris perquè la seua
educació siga de qualitat i d’Igualtat d’Oportunitats Educatives. Pel que, a pesar de la
legislació vigent, aquest col·lectiu continua sent discriminat sistemàticament, impedint-
li la seua autonomia personal i moral, al mateix temps que no se li permet integrar-se
socialment, per la qual cosa mai podrà aconseguir una Vida Independent.

Tot açò succeeix, encara que l’esmentada llei garanteix en qualsevol de les
etapes educatives, obligatòries i no obligatòries, explícitament entre altres: “Dret a
l’avaluació psicopedagògica del seu procés educatiu.” “Dret a la utilització de mitjans
tècnics, didàctics i noves tecnologies, així com altres recursos i opcions educatives que
faciliten el seu aprenentatge”...

No podem tolerar l’incompliment de les lleis, per part de la Conselleria
d’Educació, que hauria de garantir el Dret a l’Educació, per a Tota la ciutadania, en la
que per descomptat es troben incloses les persones amb discapacitat(s).

Per tot l’anteriorment exposat adoptem l’acord següent:
PRIMER: Sol·licitar de la Conselleria de Cultura, Educació i Esports que

s’incrementen els recursos materials necessaris a tots els Centres Educatius amb
alumnat amb discapacitat(s) de la nostra localitat.

SEGON: L’adhesió de l’Ajuntament de Sagunt a la Manifestació que convoca la
Coordinadora de les Associacions de Mares i Pares d’Alumnes, el pròxim dia 2 de
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desembre del 2005, dia anterior a la celebració del Dia Internacional de les Persones
amb discapacitat (dia 3 de desembre).

TERCER: Elaborar un ban per convocar a la ciutadania a la manifestació
esmentada.

El regidor-delegat d’Educació, Sr. ESTAL, indica: “Bona nit a tots i a totes. Jo,
abans de llegir la moció voldria fer un poquet d’història.

Des de fa diversos anys aquest municipi s’ha destacat, gràcies a la col·laboració
de la Coordinadora d’AMPAS i dels pares, i d’aquest ple municipal en el seu suport
també, per a poder demanar i exigir, i al final aconseguir una sèrie de recursos humans
de cara a poder anar pal·liant o fer més com es diu en la moció que llegirem ara, la vida
més independent d’aquells xiquets que tenen discapacitat.

Per què es presenta la moció aquesta? Recordar que en el ple anterior presentem
la moció per a demanar un educador més. I la presentem perquè en aquests moments, o
es presenta en aquests moments perquè la mateixa Coordinadora d’AMPAS així ho
demana també perquè nosaltres, aquest ple municipal com ja demanem en les mes
d’octubre la petició d’un nou educador, creiem que hem d’estar amb ells per a demanar
també açò. Adherir-nos al que posa la moció que llegirem a continuació. I també perquè
una cosa és important i és que en aquests moments no se’ns ha concedit aqueix
educador encara. Sí que se’ns ha concedit una part d’uns recursos que s’han anat
demandant, com són que molt probablement, abans de 20 dies, tinga la cadira un dels
xiquets amb discapacitat cerebral. Però també és cert que en aquests moments fins i tot,
a part de no concedir-se aqueix educador que demanàvem per al Col·legi Públic
Mediterrani, tenim un menys. I tenim un menys perquè un dels educadors ha sigut
traslladat a un altre lloc, que ho havia demanat ell, perdó en concret ella, que era una
xica. I actualment tenim dos centres educatius que són el Tierno Galván i el Col·legi
Públic La Pinaeta que l’atenció que tenien per part d’aqueixa educadora no està sent
rebuda.

Llocs en contacte amb la Conselleria la resposta que se’ns ha donat és que són
30 vacants les que s’esperen cobrir, però en aquests moments només tenen 14 persones
en la borsa de treball.

Creiem que la iniciativa que s’està prenent per part de la Coordinadora
d’AMPAS i que espere que aquest ple en majoria aprove l’adhesió també a aqueixa
manifestació que proposaran, no sols siga per a aquesta localitat sinó que servisca
d’espoleta perquè altres localitats també exigisquen que es multipliquen els recursos,
tant humans com econòmics i materials, perquè aquests xiquets tinguen el que dirà
clarament la moció, aqueixa vida independent, i siguen tractats exactament igual com
qualsevol altre alumne i alumna que estan als centres escolars.

La moció en el seu part dispositiva, en el primer acord canviaria quedant de la
manera següent: Sol·licitar de la Conselleria de Cultura, Educació i Esports, que
s’incrementen els recursos materials necessaris a tots els centres educatius amb alumnat
amb discapacitat(s) de la nostra localitat.

Perquè dotar sí que s’està dotant.
Moltes gràcies.”

A les 21 hores i 10 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic en aquest assumpte.
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Suspesa la sessió del Ple, des del públic la Sra. ISABEL Mª ROSADO, indica:
“Bona vesprada a totes i a tots. Tenim clar des de la coordinadora de pares i mares som
conscients que no té competències l’Ajuntament en matèria d’educació, però resulta que
és l’administració més pròxima, i és a qui hem de venir a protestar, a venir a protestar i
a demanar ajuda als polítics que bo, que ens representen i que hem triat perquè defensen
els nostres interessos. Llavors, agrair que aqueixa moció estiga ací avui, perquè fa 3
anys en el 2003, ens vam veure tots sols, ens vam veure tots sols, vam tenir ajuda
d’alguna associació de dones i la resta de però la veritat és que el nostre Ajuntament no
ens va abonar massa, aquesta vegada estem agraïts perquè a part de veure moviments
individuals hem vist aqueixa consciència que és una necessitat. I el que sí que
m’agradaria fer és una petició, i és que davant tot vegen quals són les necessitats de la
ciutadania, tinga o no tinga discapacitat, siga dona o home, siga el que siga, abans que
els interessos polítics del seu partit, perquè a la Conselleria avui està el PP, però jo li
demane a totes les persones que són del PP i que són veïns els nostres que han de
defensar els nostres drets, que ens tiren un cable. Res més.”

La sessió es reprèn 21 hores i 15 minuts.

Represa la sessió, el portaveu del Grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “De nou
bona nit, indiscutiblement per descomptat que recolzarem la moció no podria ser d’una
altra manera, i lògicament una societat és més justa des del moment que atén a aquells
col·lectius que més ho necessiten, indiscutiblement el col·lectiu dels minusvàlids és un
col·lectiu que necessita tota l’ajuda que podem i un, i un poc més.

Aquest Ajuntament jo crec que sempre ha sigut pioner en el tema de la defensa
dels col·lectius més necessitats i especialment en el col·lectiu dels minusvàlids, per això
no entenc el que deia aquesta senyora, que l’any 2003, no rebera el suport que ella
pensava que podia tenir d’aquest Ajuntament, d’aquesta Corporació i no se li va donar,
no ho recorde, però en fi, si que li demane disculpes si és que no actuem en aquell
moment, perquè jo era també membre d’aquesta Corporació si no actuem com deuríem
haver actuat. El que diré ara no és demagògia, o almenys jo no ho veig o no ho entenc
com a demagògia. No puc entendre, no puc entendre com d’alguna manera un equip de
govern, em dóna el mateix que siga l’autonòmic, que siga el central, com un govern es
pot permetre fer una sèrie d’infraestructures faraòniques, i lògicament, i després
garrepejar l’atenció a aquelles persones que més ho necessiten, i açò no és només per al
PP, és que en això caiem jo crec que la majoria de polítics. Jo crec que hi ha dos pilars
fonamentals en una societat que és l’educació i que és la sanitat, quan aqueixos dos
pilars estiguen coberts en la seua totalitat, jo entenc que és quan les Administracions
Públiques poden destinar els recursos sobrants a fer una altra sèrie d’infraestructures
que també són necessàries i que d’alguna manera realcen la nostra comunitat i realcen la
nostra ciutat, però sempre que les necessitats en educació i en sanitat estiguen
degudament cobertes, per tant ja s’ha dit en la moció i es diu en la moció, jo també
demane des d’ací, aquells que té en aquest moment la responsabilitat de govern en la
Generalitat, perquè segons pareix açò va dirigit a la Generalitat com a organisme públic
que és el competent, jo si que els demanaria que indiscutiblement facen tot el que es
puga perquè aquestes coses no tornen a ocórrer i que lògicament els pilars bàsics d’una
societat justa i democràtica que és l’educació, i que és la sanitat indiscutiblement no es
pot regatejar en aqueixos dos aspectes fonamentals.
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I acabar simplement demanant-li disculpes o perdó a la senyora que ha parlat
abans, si l’actuació que en aquell moment vam tenir nosaltres com a responsables de la
part que ens corresponga, ens disculpe, gràcies.”

El portaveu del Grup, BLOC, SR. CIVERA, exposa: “Si avui tenim una sèrie de
mocions que hem d’abonar completament, no evidentment, no, en l’educació, i en la
vida cívica, no podem escatimar esforços amb tal d’integrar a les persones que més ho
necessiten. Això diria molt en contra d’una societat que pretén ser justa, per tant és obvi
que Bloc abonarem aquesta postura i ens esforçarem tot el que estiga en les nostres
mans perquè siga possible cada vegada que es tracte millor les persones que ho
necessiten.”

El regidor del Grup SP, Sr. GIL, diu: “Llegir aquest expedient per descomptat
causa una ona de saó, llegint des del principi al final del mateix. De saó, i a més
sorpresa que hagen lleis, jo m’he quedat amb alguns dels paràgrafs que estan escrits, i
per descomptat saó, una sorpresa però desagradable, quan es diu que no podem tolerar
l’incompliment de les lleis, per part de la Conselleria d’Educació que hauria de garantir
el dret a l’educació per a tota la ciutadania, en la que per descomptat es troben incloses
les persones que amb discapacitat.

Jo faig una referència perquè llegint-la, porte ja un estona donant-li les voltes a
aquest escrit, i arribar a llegir per exemple en negreta que no podran tenir una vida
independent les persones que estan amb aquests problemes i per no tenir una atenció
adequada, la veritat és que em fa certa por perquè a més ara estic convivint per causes
de la vida, per la naturalesa que la porta, que tinc uns néts que els tinc moltes hores amb
mi, i se m’han convertit en el punt de referència de moltes coses, senta que pena, sense
que s’haja d’anar a reclamar quelcom que és tan evident i tan essencial.

Jo crec que l’Ajuntament podrà fer fins a cert punt, perquè el que fem ací és
dirigir a la Conselleria que preste aquest servei. Igual que açò m’ha passat amb quelcom
que temps arrere, des d’aquest ple, va haver-hi un compromís també per quelcom molt
greu, i jo no he pogut apartar una cosa de l’altra, que era amb l’Associació de familiars
ADIEMSA per a malalts mentals. Pense molt també en el que ha dit el Sr. Cortés,
quantes coses en un moment donat podíem de deixar de fer i dedicar part dels recursos
que tenim a intentar solucionar aquests casos. Açò només es coneix si un ho té en casa o
prop, que en obrir es troba amb un veí que ho té a la seua casa, però jo crec que com
quasi tots ho tenim a certa distància, cap ens apega de ple, em sembla aquest problema
mai se soluciona.

Quina importància crec que té aquest escrit, aquest expedient. Està clar que se li
demana a la Conselleria que actue, però a mi em fa la sensació que no es deuria quedar
en aquesta qüestió que fem l’escrit, ho passem a on siga i ja hem complit. A mi em
sembla que des d’aquest Ajuntament que té molta importància deuria haver-hi prou
bona i capaç perquè aquest problema que no sembla tan greu de solucionar
s’escometera. Celebre la moció que han fet vostès senyors, la tinc ací signada per
Esquerra Unida i el PSOE, però entenc que tots ens anem a sumar a ella si cap
problema, per descomptat compten amb el nostre vot, però jo els demanaria també una
altra cosa al fil d’aquesta moció, que ja no depèn que la diguem a la Conselleria,
emplace a l’equip de govern i a la resta de regidors a solucionar també si vostès volen i
de seguida el tema dels malalts mentals en aquest municipi amb l’Associació de
familiars ADIEMSA, i podíem portar quelcom que és de molta importància, per
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descomptat falta que li posem quelcom que no li estem posant. Miren vostès, jo els
propose ací en aquest ple que així com hem de tal de vendre, bo, vostès, el patrimoni del
sòl i nosaltres se l’hem recorregut, açò sí que és un bé social, açò si que donaria una
eixida extraordinària a qui té aquest problema, li proposem l’equip de govern, i als altres
regidors que part del patrimoni del sòl que vendran es puga destinar i nosaltres no ho
descobriríem perquè això sí que seria una atenció del tipus molt social per a aconseguir
recórrer a aquestes coses. La cosa té molla, però com no tenim el problema en casa,
sembla que ho diem, i passa i ja es va acabar, no açò és molt fort, tenir lleis que després
no es compleixen i que tenen la importància que aquest document està tenint. Algú
sembla que es riu del que dic, però seguisc emplaçant-los com la vegada passada quan
això d’ADIEMSA, no se solucionen certes coses, perquè des de l’Ajuntament no es fa
el que es deu fer, i quan vullguen ho podem comprovar. Companys d’Esquerra Unida i
del PSOE, que han signat açò. Ací els deixe el repte si volen, la nostra ajuda la tenen
damunt de la taula, per a no recórrer certes coses i recolzar-les.”

El regidor-delegat de Serveis Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “Bo,
vegem. No, la veritat és que no havia d’intervenir en aquest punt perquè crec que
l’exposició del meu company Ximo Estal ha sigut una exposició excepcional, però
lamentablement com ací al final es mescla tot, ja que el riu passa per on passa no puc
assumir de cap de les maneres la intervenció del Sr. Marcelino, no puc assumir-la de
cap de les maneres, i no puc assumir-la perquè la trajectòria d’aquest equip de govern, i
en concret jo crec que se sap públicament i per part d’aquesta Corporació entorn del
tema dels malalts mentals, i amb els malalts mentals ha sigut una trajectòria a dignificar,
és a dir, treballem amb totes les associacions de discapacitats físics, psíquics i sensorials
des de fa dos anys i mig. Hem preparat tant l’any passat que preparem el dia
Internacional de la discapacitat amb la primera audiència pública que es va fer
específica per a abordar els problemes específics de la discapacitat en aquest municipi,
quelcom que no s’havia fet mai. El dilluns, el dilluns que ve es presenta també al centre
cívic, en concret el pla integral d’accessibilitat, al llarg d’aquest mes hem treballat amb
l’associacions de discapacitats, de persones amb discapacitat física, psíquica i sensorial,
per a preparar el dia internacional de la discapacitat. Hem cridat a la porta de
Conselleria nombroses vegades, nombroses vegades Sr. Marcelino amb el tema, amb el
tema de la residència de disminuïts psíquics que porta sis anys que porta intentant
acabar-se, sis anys, sis anys, eh, i hem oferit també a Conselleria sòl que estem a
l’espera que ens d’una contestació definitiva per a posar els tràmits i els mecanismes
necessaris perquè aquest ple municipal aprove el sòl per a una residència, un centre de
dia, i un centre per a malalts mentals, és a dir, no puc acceptar de cap de les maneres la
seua intervenció, quan en aquests dos anys i mig de govern, Segregació Portenya no ha
fet ni una punyetera proposta en Comissió Informativa de Serveis Socials relacionada
amb política social, i li ho dic ací i ara, no puc acceptar aqueix tipus d’intervencions en
aquest ple, és que ens n’hem anat del tema que ací veníem en concret que era la
sol·licitud a la Conselleria d’Educació de la dotació d’educadors per als centres
educatius en concret pel cas que hem viscut amb la família, i amb aquest xiquet
discapacitat, però no ha tingut més remei que eixir. No es pot utilitzar aquest faristol en
moments puntuals com aquest que requereix una especial delicadesa per a aprofitar-ho
en un altre sentit.”



99

El portaveu del Grup PSOE, Sr. CHOVER, indica: “Bé, jo intervenir per a
evidentment adherir-nos a la moció i a la proposta, i igual que en la moció anterior no
he volgut fer referències específiques a gestions i a, no ho vaig a fer tampoc ara, espere
que en la següent intervenció no se li tire la culpa que no tinguem l’educador a
Rodríguez Zapatero, perquè segurament tindrà també la culpa i també tindrà alguna
responsabilitat, deia l’altre dia un humorista al ràdio, amb els cotxes que es cremaven a
França. Cal preguntar-li, cal preguntar-li al Sr. Sabater que responsabilitat té sobre els
cotxes que es cremen a França.

Bé, jo únicament postil·lar les últimes paraules de la persona que ha intervingut,
crec que ha dit que es deia Isabel, de la persona que ha intervingut des del públic, que en
aquests temes, com en els temes que corresponen al benefici del nostre poble, i que
corresponen al desenvolupament del nostre poble, els companys en la Corporació del
PP, foren un poquet més crítics amb el seu propi govern, i que no es limitaren
únicament a eixir ací a defensar la gestió siga quin siga.

Tots coneixem les responsabilitats que tenen en determinats, en determinades
matèries, l’Ajuntament té la responsabilitats que té, i les competències que té, i la
Generalitat té les competències que té, i en matèria educativa i sanitària a què ens hem
referit, les tenen totes, i nosaltres podrem col·laborar, podrem incidir, podrem
suplementar, però no hem de derivar aqueixa problemàtica feia administracions que no
li correspon, i si, lamente la intervenció del meu company d’equip de govern, perquè
sembla que ha desviat tot el tema cap a Segregació Portenya, quan hi ha en aquest
moment no està focalitzat la moció, i el plantejament que fa la moció. Jo espere que
abone la moció, i que també gestione junt amb l’equip de govern aqueixes qüestions que
possiblement a ells els faça més cas que a nosaltres.”

El regidor del Grup PP, Sr. SERRANO, diu: “Bona vesprada, bo, el grup
popular aprovarà aquesta moció, indubtablement, però no sols per recolzar una moció,
sinó perquè jo crec que açò és un compromís, és un compromís polític, però és un
compromís de persones, i jo crec que el compromís es veu diàriament en l’esdevenir i
en la vida quotidiana. Cada un de nosaltres tenim un compromís d’ajudar al més feble,
al més necessitat, i sobretot a les persones amb discapacitat, qualsevol persona amb
qualsevol tipus de discapacitat, ha de comptar amb la col·laboració i l’ajuda de les
institucions públiques però també dels veïns, en definitiva de les persones.

És evident que no estem d’acord amb alguns paràgrafs que es diuen en la part
expositiva que creiem que són prou crítics amb l’Administració Autonòmica, però no
entrarem ací, jo crec que la idea encara que algú vulga aprofitar a fer la crítica a
l’Administració Autonòmica, jo crec que la idea no va per ací, la moció en definitiva
tampoc, però pensem que la Conselleria d’Educació no aquesta incomplint les lleis com
pensem que cap administració està incomplint les lleis, perquè si pensàrem aquests
estaríem incorrent en un delicte. Si que és cert que es poden fer més coses, que es poden
incrementar les partides, que es poden incrementar tot el material necessari, també és
cert que Sagunt és un dels municipis que més, que amb més mitjans tant materials com
humà compte, però indubtablement a vegades no són els necessaris, no estan a l’altura
de les necessitats, i si tenim entre tots que exigir que aquests mitjans s’incrementen ho
farem, i per a açò serveixen aquest tipus de mocions, per a consensuar entre tots un
suport unànime, perquè insistisc per damunt de qualsevol tipus d’idea política, per
damunt de qualsevol tipus o de color polític que estiga governant qualsevol institució,
és un compromís de persones, és un compromís que no sols ha d’aturar-se ací, a
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recolzar una moció i ja està, sinó és un compromís que al dia a dia, tots nosaltres com a
persones, com a veïns hem de demostrar per a aquestes persones per a aquests veïns
també el nostre que necessiten la nostra ajuda. Moltes gràcies.”

El regidor del Grup SP, Sr. GIL, diu: “No es preocupen que des de Segregació
Portenya no volem llevar l’atenció del punt que és el que anirà al ple, el que ocorre és
que una cosa ens ha portat a una altra a part del que diga el Sr. López-Egea.

El reclamar a la Conselleria és prou ràpid, no és complicat escriure una carta fins
amb la duresa que es creu, jo subscric els paràgrafs tal com estan escrits, perquè crec
que l’assumpte és molt greu, però home, un ple si i un altre també, Esquerra Unida, ens
porta sempre mocions o moltes mocions on el que ha de pagar el de davant, el d’un altre
lloc, i jo li dic ara a l’equip de govern, que a més que pague el de davant i se li reclame
al de davant, que des d’ací fem el que faça falta. Mire, Sr. López-Egea, diguem els que
diguem des de Segregació Portenya vostè no va acceptar ni una coma, el primer, i la
segona cosa, el compromís que es va agafar per part de Segregació Portenya, es va
agafar estant on estava el Sr. Herbás, darrere la presidenta d’ADIEMSA, i li vam dir el
que podíem fer amb vostè, fins i tot estic esperant que una sola vegada ens diga de
cercar terreny o cercar alguna cosa, o començar a fer alguna cosa, no es tracta de tanta
reunió home. Ja sé que la Conselleria és la que ha de posar personal, no l’Ajuntament de
Sagunt, no som nosaltres, i així veig que està escrit l’expedient aquest i està recolzat
amb tota la força que faça falta, però si que els demane que no siga només que fem la
reclamació de l’escrit a la Conselleria, ja s’ha compromès algú del PP, sembla que està
disposat a actuar també, que aquesta gestió vaja per bon camí, jo crec que ha arribat en
aquest moment a un lloc on sembla que es va a marcar el final del trajecte, i em dirigisc
en aquest moment a la senyora que ha parlat, en el sentit que s’està comprometent crec
que en aquest moment per la intervenció del company que el PP va fer gestions en la
línia d’intentar solucionar açò, mira enhorabona a tots si és així.”

El regidor-delegat de Serveis Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “Vegem, jo
un minut, és a dir, és que pense que el desconeixement per part del Sr. Marcelino és
tremend, és a dir, si és tremend quan vostè m’està plantejant, no, no, cride a la meua
porta i cerquem sòl, perdone, portem una proposta a la Comissió Informativa
d’Urbanisme amb proposta de sòl per a oferir urbanisme, per a oferir a Conselleria, i ja
li hem oferit sòl a Conselleria, ja li hem oferit sòl per a la residència de malalts mentals,
i estem a l’espera que ens conteste Conselleria, i he tingut personalment diverses
converses telefòniques amb Conselleria, home.”

Tanca ponència el regidor-delegat d’Educació, Sr. ESTAL, indicant: “Acabarem
per favor. Lamentar, lamentar que s’haja derivat un poquet en el tema però, és a dir,
lògicament si hi ha una intervenció i lògicament hi ha després una contradicció, però jo
voldria reconduir-ho tot.

I llavors a mi m’agradaria acabar amb quelcom important, i és el següent, la
importància que ha de tenir aquesta moció, tot el que s’ha dit a través del ple, tot el que
s’ha dit a través del públic, i tots els que ens estan veient fins i tot a través dels mitjans
de comunicació, o a través de la televisió, la importància d’unir forces, uns per a exigir,
altres per a complir, govern, oposició en una mateixa finalitat, la no discriminació
sistemàtica d’aquest tipus d’alumnat i la lluita perquè aquests aconsegueixen la seua
autonomia personal i moral, i aconseguisca una vida independent, gràcies a tots.”
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La Sra. ALCALDESSA comenta: “Abans de passar a votar, en la línia del que
estava dient el Sr. Gil, jo li demanaria en la línia del que estava dient el Sr. Gil, jo li
demanaria que el compromís al Sr. Castelló, que segur que ho anem a fer, de demanar
una reunió conjunta amb el Secretari Autonòmic d’Educació per a tenir una reunió i
parlar d’aquest tema. Sr. Castelló supose que estarà d’acord Sr. Castelló.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Mire, Sra. Alcaldessa, si
vostè ve ací a jugar a política, juguem a política, però li ho dic amb tota serietat, si vostè
no té com a alcaldessa de Sagunt la capacitat de demanar una reunió amb un secretari
autonòmic i que li la donen, de veritat em semblaria absolutament lamentable perquè
mai haguera caigut més baix a l’Ajuntament de Sagunt, li ho dic amb sinceritat. Si vostè
li vol tirar els llops al Partit Popular, faça-ho, està en el seu complet dret, jo el que li dic
és que el meu company ha dit que personalment i políticament estem a disposició, i per
tant aqueixa forma d’actuar des d’aqueix butaca ens sembla deplorable.”

La Sra. ALCALDESSA comenta: “Sr. Castelló, no es pose nerviós, Sr. Castelló,
ho he fet amb la millor intenció, Sr. Castelló, ho he fet amb la millor intenció, si vostè
pensa que és deplorable l’actuació, crec que en la sintonia que vostès tenen amb el seu
grup popular en la Generalitat i la sintonia que tenen ací per a portar endavant aquest
projecte li demane que m’ajude a aconseguir una reunió en breu per a tenir una conversa
amb el secretari autonòmic.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.

A les 21 hores i 40 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic assistent, en virtut del que estableix la vigent Càrrega de
Participació Ciutadana de Sagunt. Intervencions que figuren com a annex a la present
Acta.

A les 22 hores i 20 minuts es reprèn la sessió.

21 PROPOSICIÓ EU SOBRE LA LOE. EXP. 57/05-M
Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per Esquerra Unida, al tenor literal de la qual:
“Davant la manifestació del dia 12 convocada per distintes associacions, sobre la

LOE, aquest Ple Municipal vol denunciar que es tracta d’un pas més en la política de
confrontació, i en aquest cas recolzada pels sectors confessionals més conservadors de
l’àmbit educatiu,  i que no pretén defensar drets, sinó exclusivament privilegis.

Aquest Ple municipal vol denunciar l’ús demagògic i d’arma llancívola que es fa
de l’educació per part del major partit de l’oposició, partit que mentre va governar mai
accepte cap pacte, sinó que va imposar el seu model al servei de l’ensenyament privat.
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Així mateix denunciem als sectors més retrògrads i conservadors de l’episcopat,
de les associacions patronals de centres privats d’ensenyament i de les associacions
d’AMPA catòliques que, després de la seua oposició genèrica a la LOE i l’apel·lació a
la llibertat d’ensenyament i d’elecció de centre, amaguen les vertaderes raons de la seua
oposició a la mateixa que no són altres que el temor a perdre el negoci econòmic i a
perdre el control ideològic i el privilegi de seleccionar l’alumnat.

En un estat democràtic no confessional com és l’espanyol no té cabuda cap
assignatura de religió. No es pot permetre que els sectors més conservadors continuen
imposant els privilegis i l’adoctrinament religiós finançat con diners públics.

Per tot açò, aquest Ple Municipal, acorda:
PRIMER: Reclamar al govern estatal :
a. Que  negocie també la reforma de la LOE amb les forces progressistes, partits

polítics, Síndicats de l’ensenyament, organitzacions de renovació pedagògica i de
defensa de l’escola pública.

b. Exigir que la LOE es comprometa amb l’escola pública i laica i retire els
concerts als centres privats que segreguen l’alumnat en funció del sexe i/o el
seleccionen obligant explícita o implícitament a les famílies a fer aportacions
econòmiques a través de fundacions o altres mitjans.

c. Que els centres privats concertats se sotmeten a unes mateixes i comunes
condicions en els processos d’escolarització, funcionament i control social i democràtic
que els centres públics.

SEGON: Demanar a totes les forces progressistes de les Corts que donen el seu
suport d’una manera consensuada  a totes les esmenes de la LOE que:

a. Aposten de forma expressa per l’educació pública com a eix vertebrador del
sistema educatiu.

b. Aquelles que tinguen com a finalitat l’efectiva equiparació dels centres privats
concertats amb els públics.

c. Les que desenvolupen el principi de “foment de la igualtat efectiva entre
hòmens i dones”.

d. Totes aquelles que componen un títol específic de Finançament i que fixen
una referència econòmica en termes del PIB, un calendari d’aplicació del gasto, un
procediment per a cofinançament entre estat, les comunitats autònomes i els ens locals.

e. Aquelles que vinculen les cessions de sòl públic a la construcció de centres
públics.

f. Totes aquelles que li donen un caràcter laic a l’educació i fonamentalment
aquelles que de forma clara i explícita suprimisquen la Disposició addicional que
estableix l’ensenyament de la religió emparant-se en els Acords preconstitucionals amb
el Vaticà.

g. Totes aquelles que es relacionen amb el professorat i que proposen un ventall
mínim de mesures que ha de recollir el futur Estatut de la funció pública.

h. Aquelles que donen major participació de la comunitat educativa en el govern
dels centres, entre elles recuperar l’elecció del director/a del centre educatiu pel Consell
Escolar.

i. Així mateix totes aquelles que garantisquen la suficient oferta de places
públiques d’educació infantil en el Primer Cicle i que garantisquen l’existència de
places publiques suficients en el segon cicle d’infantil per a atendre a la demanda en
aquest cicle.
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j) i finalment totes aquelles que facen referència a la gratuïtat dels llibres de text
i la resta de materials curriculars establint els procediments per a aconseguir de forma
gradual la gratuïtat total de l’ensenyament en l’Educació Primària.

TERCERA: Traslladar aquesta resolució al govern estatal i als partits amb
representació parlamentària perquè lligen i escolten el que els representants locals en
nom d’una gran majoria de la nostra ciutat exposen.”

A les 22 hores i 22 minuts la Sra. Alcaldessa s’absenta momentàniament de la
sessió, i és substituïda en la Presidència pel Primer Tinent d’Alcalde, Sr. Martín, fins a
les 23 hores en què la Presidència és assumida pel Segon Tinent d’Alcalde, Sr. Civera.

A les 23 hores i 30 minuts, la Sra. Alcaldessa es reintegra a la sessió.

Durant el debat, el grup polític BLOC-EV presenta una esmena d’addició
consistent a afegir un subapartat k) al punt segon de la part dispositiu, segons la
redacció següent:

“k) Que es tinguen en compte els projectes curriculars que fomenten les llengües
nacionals.”

Esmena que, sotmesa a votació és aprovada per 13 vots a favor de PSOE, EU i
BLOC-EV, 9 vots en contra de PP i SCP i 2 abstencions de SP.

Obri ponència el regidor d’Educació, Sr. ESTAL, exposant: “Bona nit a tots i a
totes i a més, això de bona nit ja, perquè ja l’hora que és, però, bo, estem ja més o
menys acostumats a l’horari aquest en la majoria de plens últims.

Bé, per qué Esquerra Unida presenta aquesta moció, Esquerra Unida presenta
aquesta moció com, jo diria com a resposta un poc a la manifestació ocorreguda el dia
12 en el qual des de la nostra visió, creiem, entenem, que és un atemptat en el bon sentit
de la paraula, i amb tot el respecte als convocants de la manifestació, contra l’escola
pública. Una escola pública que des de l’esquerra creiem que hem de defensar amb totes
les nostres forces i que no deixen, i que no devem, que no hem de permetre que distintes
associacions amb certes finalitats, i que amb l’única cosa que volen mantenir és
defensar uns drets i uns privilegis acaben amb el que tants anys ens ha costat a tots anar
defensant, que és aqueixa escola pública.

També volem presentar aquesta moció perquè creiem que la societat, que la
ciutadania del nostre poble té dret a escoltar altres veus a través de la televisió que ens
està veient, i altres veus, que el que primer plantegen és la llibertat de l’ensenyament,
però una llibertat de l’ensenyament basat en una escola pública, i acord a més a la
constitució, i d’acord amb la Constitució i al seu caràcter laic que posa clarament en
aqueixa constitució.

Perquè creiem a més que el que s’abocava o el que s’argumentava pareix, per a
fer aqueixa manifestació no és realment correcte, tinc ací una sèrie de coses que
s’argumentaven, i que deia, els manifestants d’aqueix dia 12 de novembre deien, no
combat el fracàs escolar ni millora el deficient nivell de coneixements dels alumnes,
posat de manifest en documents com l’informe PISA. Bé, a açò vull aclarir una cosa
abans de dir el que realment diu la LOE, l’informe PISA a què es refereixen els
convocants de la manifestació avalua el període 2002-2003, si la memòria no em falla,
els Ministres eren, Rajy i Pilar del Castillo, si no em falla la memòria. L’informe PISA
anterior va avaluar el període 1997 i 2000, i jo crec que no em falla la memòria, la
ministra d’Educació era Esperanza Aguirre.
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Bé, els manifestants diuen açò, però en realitat que diu la LOE, la LOE diu que
la llei dedica especial atenció a la lectura, escriptura i matemàtiques, sempre han pensat
que això eren les assignatures, ho diu, ho diu la llei, ho diu la LOE, des de primària els
alumnes amb  dificultats disposaran de plans de suport i reforç per a frenar el fracàs
escolar, ho diu la LOE. Altres de les coses que van dir els manifestants, no transmet els
valors d’esforç i d’estudi, bo, la LOE, els valors d’esforç estan recollits en l’article 1.g) i
article 2.d) que diu, l’educació en el mèrit i en l’esforç es personal. La LOE inclou el
deure estudiar com a primera obligació de l’estudiant i contempla mesures d’exigència
acadèmica, està en la disposició final primera.

Perdona, jo estic llegint, tindrà el seu temps després Sr. Zarzoso. Està clar que
des d’Esquerra Unida no estem contents amb la LOE també, d’ací la presentació de 170
esmenes que hem presentat, val. Bé, però jo estic dient simplement que l’esmena la
presentem i en aquest fòrum clarament, perdó l’esmena no, la moció, la presentem
perquè creiem que tampoc s’ha dit tot el que s’havia de dir i pensem com a defensors de
l’escola pública, que ho som, de l’esquerra unida, que sí que és un fòrum ací, perquè
sempre hem defensat l’educació des del punt de vista local, com hem fet abans en la
intervenció primera de què volíem que el municipi, la municipalitat de l’educació.

Continue, abans d’entrar en la moció. Van dir també els manifestants que no
garanteix un mínim d’ensenyaments comuns en les diferents comunitats autonòmiques.
La LOE estableix que el govern central decretarà com a màxim el 55% dels horaris
escolars per a les comunitats autònomes que tinguen llengua cooficial, i el 65% per a
aquelles que no la tinguen. Que no garanteix la llibertat d’ensenyament, bé, l’informe
del Consell de l’Estat diu, que aquesta llei respecta plenament al marc constitucional, i
fa referència expressa a què deixa garantida la llibertat dels pares per a triar el tipus
d’educació que deien per als seus fills. Que no garanteix el dret dels pares a triar el
centre per a educar els seus fills, l’article 109.3 sense més limitació que les que hi haja
més sol·licituds que places en un centre, llevat que el que es pretenga siga una altra
cosa, clar, i en aquest cas es fixen 3 criteris, que són els mateixos 3 criteris que la pròpia
Conselleria d’Educació ací, que ací recolzava, si recorden, conseller concretament va
recolzar aquesta manifestació, són proximitat al domicili, la renda familiar, la presència
de germans en el mateix centre, amb unes baremacions que tots coneixem i que tots
coneixem. Que no garanteix el dret dels pares a decidir la formació religiosa dels seus
fills, ací és una de les esmenes que nosaltres volíem posar, lògicament, perquè en açò
està claríssim però, bo, però la LOE diu Disposició Addicional Dos, l’ensenyament de
la religió s’ajustarà al que estableix l’acord sobre ensenyament i assumptes culturals
subscrit entre l’estat espanyol i la Santa Seu, així com el que disposen els acords de
cooperació de l’estat espanyol amb la federació d’entitats religioses evangèliques
d’Espanya. La federació de Comunitats Israelites d’Espanya, la Comissió Islàmica
d’Espanya, i si és el cas a què en el futur puguen subscriure’s amb altres confessions
religioses, per descomptat, des d’Esquerra Unida tenim ben clar que aquesta disposició
no hauria d’existir tampoc, perquè erradament per a nosaltres i tots ho sabem, i no cal
excusar-se, és a dir, nosaltres entenem que la religió catòlica o qualsevol religió no
deuria donar-se a les aules públiques, és la nostra opinió, és la nostra opinió, i pense que
és tan respectable com els que han opinat que si que s’han de donar, val.

Bé, això és entre altres coses de què es podien dir moltes més, però jo pense que
el que no es pot utilitzar és a dir falsedats dient que no respecta res, jo m’he basat
simplement en un document que és públic.
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Llegiré la moció, permetre’m perquè hi ha hagut un, bé, si la moció la coneixeu
deixem l’exposició de motius, llavors la llegim. Davant la manifestació del dia 12
convocada per les distintes associacions sobre al LOE, aquest ple municipal vol
denunciar que es tracta d’un pas més en la política de confrontació, i en aquest cas
recolzada pels sectors confessionals més conservadors de l’àmbit educatiu, i que no
pretén defensar drets, sinó exclusivament privilegis. Aquest ple municipal vol denunciar
l’ús demagògic i d’arma llancívola que es fa de l’educació, per part del major partit de
l’oposició, partit que mentre va governar, i ho he demostrat abans, també en altres
coses, mai va acceptar cap pacte, sinó que va imposar el seu model al servei de
l’ensenyament privat, així mateix, denunciem als sectors més retrògrads i conservadors
de l’episcopat, de les associacions patronals de centres privats d’ensenyament i
d’associacions d’AMPAS catòliques que després de la seua oposició genèrica a la LOE
i a l’apel·lació a la llibertat d’ensenyament i d’elecció de centre, amaguen les vertaderes
raons de la seua oposició a la mateixa, que no són altres que el temor a perdre el negoci
econòmic i a perdre el control ideològic i el privilegi de seleccionar l’alumnat.

En un Estat democràtic no confessional com és l’espanyol, i ho reflecteix la
Constitució, no té cabuda cap assignatura de religió. No es pot permetre que els sectors
més conservadors, continuen imposant els privilegis i l’adoctrinament religiós finançat
amb diners públics.

Per tot açò el Ple municipal acorda, primer, reclamar al Govern Estatal, que
negocie també la reforma de la LOE, amb les forces progressistes, partits polítics,
Sindicats de l’ensenyament, organització de renovació pedagògica, i de defensa de
l’escola pública, sabem que ja ho està començant a fer també, exigir que la LOE es
comprometa amb l’escola pública i laica, i retire els concerts als centres privats que
segreguen l’alumnat en funció del sexe, i/o el seleccionen obligant explícita o
implícitament a les famílies, a fer aportacions econòmiques a través de fundacions, o
altres mitjans. Sabem que hi ha col·legis i a més podem dir noms i cognoms de col·legis
concertats que separen, i no permeten a xiques o no permeten a xics, encara, encara, fins
i tot a la Comunitat Valenciana.

Que els centres privats concertats se sotmeten a unes mateixes i comunes
condicions en els processos d’escolarització, funcionament i control social i democràtic
que els centres públics.

Demanar a totes les forces progressives, segon, perdó, demanar a totes les forces
progressistes de les Corts, que donen el seu suport d’una manera consensuada a totes les
esmenes de la LOE, que aposten de forma expressa per l’educació pública com a eix
vertebrador del sistema educatiu. Aquelles que tinguen com a finalitat l’efectiva
equiparació dels centre privats concertats amb els públics, les que desenvolupen el
principi de foment de la igualtat efectiva entre home i dones, totes aquelles que
componen un títol específic de finançament i que fixen una referència econòmica en
termes del PIP, un calendari d’aplicació de la despesa, un procediment per al
cofinançament entre Estat, les comunitats autònomes i els Ens Locals, aquelles que
vinculen a cessions del sòl públic a la construcció de centre públics, totes aquelles que li
donen un caràcter laic a l’educació i fonamentalment aquelles que de forma clara i
explícita suprimisquen la disposició addicional que estableix l’ensenyament de la religió
emparant-se en els acords preconstitucionals amb el vaticà.

Totes aquelles que es relacionen amb el professorat i que proposen un ventall
mínim de mesures que han de recollir el futur estatut de la funció pública, aquelles que
donen major participació de la comunitat educativa en el govern dels centres entre elles
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recuperar l’elecció del director, directora del centre educatiu pel consell escolar. Així
mateix, totes aquelles que garantisquen la suficient oferta de places públiques
d’educació infantil en el primer cicle, i que garantisquen l’existència de places
públiques suficients en el segon cicle d’infantil per a atendre a la demanda en aquest
cicle. I finalment totes aquelles que facen referència a la gratuïtat dels llibres de text i la
resta de materials curriculars establint els procediments per a aconseguir de forma
gradual la gratuïtat total de l’ensenyament en l’educació primària, s’entén que en aquest
aspecte no volem llevar tampoc la responsabilitat que podem tenir des d’Esquerra
Unida, vull dir, la responsabilitat que podem tenir també els ens locals per a aconseguir
aqueix èxit de forma gradual i gratuïta de l’ensenyament de l’educació primària en els
llibres.

I tercer i últim punt, traslladar aquesta resolució al govern estatal i als partits
amb representació parlamentària perquè lligen i escolten el que els representants locals
en nom d’una gran majoria de la nostra ciutat exposen.”

El portaveu del Grup SCP, Sr. CORTÉS, indica: “Bona nit, senyor Estal, la
veritat és que pense que ha tingut vostè un mal començament, sí, sí, ara li ho vaig a
explicar, entendre que una manifestació lliure és un atemptat, diga’m quina paraula o
quin qualificatiu li donaria a vostè, o que diguen que no deuen permetre que amb diners
públics, no sé quines altres coses, mire, jo li vaig a donar el qualificatiu, jo crec que això
és més de feixistes que de demòcrates, perquè jo crec que una manifestació, estiguem
d’acord o no estiguem d’acord mai, jo m’atreviria a dir que una manifestació és un
atemptat per molt que diguen o per molt en el que no estiga jo d’acord. Un atemptat és
una altra cosa ben distinta, i que per desgràcia ho està patint moltíssima gent. Mire, en
una generació, en una generació portem 5 sistemes educatius, Villar Palasí, Llei
Mollano, la LODE, LOGSE, i ara la LOE, i el més important, sense consens, i el més
important és que tindrem el cinquè sistema educatiu sense consens. Sap això el que
suposa, que durarà el que han durat les altres, fins que canvie el govern, amb la qual
cosa nostra generació tindrà un sisè, una sisena sistema educatiu, i és més mire, aquesta
nova llei, està basada pràcticament en els mateixos principis de l’anterior, en la llei del
mínim esforç, i així i tot a pesar que pràcticament l’esforç que se li demana als alumnes
és mínim, estem al cap del fracàs escolar, quant a la majoria de països europeus.

A mi personalment d’aquesta llei, hi ha dos aspectes que no m’agraden, perquè
crec i crec honestament que van en contra del principi de l’esforç, o siga és dos aspectes
que van en la línia de la llei anterior, de primar pràcticament com menys esforç educatiu
per part de l’alumne, molt millor. Li diré qual és el primer, mire, la llei diu que els
aspectes bàsics del currículum, que jo crec que se suposen que són fonamentals, no
requeriran, eh, no requeriran, no el que vostè ha dit, la paraula exacta és no requeriran
més del 50% dels horaris escolars, sap el que vol dir això, que no requeriran més del
50%, que poden requerir el 10, en 15 o el 5, perquè t’ho diu ben clar, no requeriran,
posen el límit per dalt, però no et posen el límit per baix, mira que era fàcil si
vertaderament per a ells eren els aspectes bàsics i fonamentals posar el límit per baix,
no, no ho posen per dalt, i per què ho posen per dalt, m’ho pot explicar vostè, jo li ho
vaig a explicar, ho posen per dalt, perquè han arribat a acords amb determinats grups
polítics nacionalistes que el quals els interessa és que existisquen 19 sistemes educatius
diferents, perquè amb aqueix plantejament cada Comunitat Autònoma al que són els
aspectes bàsics li podrà destinar el temps que estime oportú o necessari, amb la qual
cosa reitere que tindrem jo crec que uns quants sistemes educatius, a més del de l’estat.
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Hi ha un altre aspecte que no em convenç, i és que es promocionarà de curs amb
2 o menys assignatures i es repetirà quan se suspenguen 4 assignatures o més, i jo
entenc que sense esforç amic Éstal, no hi ha mèrit, i estem com deia Adolfo Suarez fa ja
molts anys en una societat de mèrit, on s’ha de valorar l’esforç, el treball, i la
constància, i amb aquesta nova, amb aquest nou sistema educatiu no estem valorant
absolutament per a res l’esforç perquè pràcticament amb 3 assignatures o amb 4
assignatures es pot pràcticament passar de curs.

No obstant també té aspectes positius, jo diria que en la Formació Professional
s’ha donat un pas important però considere que insuficient, important, perquè la
formació professional té un problema que és molt greu, que és l’accés del grau mitjà al
grau superior. La impossibilitat d’un accés de grau mitjà a grau superior, ha fet que la
Formació Professional tinga problemes importants i els números estan ací, de l’alumnat
que hi havia a l’alumnat que hi ha, per què, perquè lògicament un alumne que no vol
estudiar el que està clar és que pot fer Formació Professional, acaba el que és l’educació
secundària, i indiscutiblement pot fer formació professional de grau mitjà, però una
vegada ha acabat la Formació Professional de grau mitjà, ja no té opció o, s’integra en el
sistema productiu, amb la qual cosa la preparació no és l’adequada per a entrar fins i tot
en aqueix món o fa una altra vegada batxillerat, o fa una prova d’accés en què té un
número limitat de places per a poder accedir a aqueix cicle. Per tant, pensem que
aqueixa llei és insuficient, que l’ideal haguera sigut que aqueixos cursos, aqueixos
cursos que se’ls va a permetre als propis centres perquè els alumnes que vulguen accedir
d’un grau mitjà a un grau superior puguen accedir i que després la nota obtinguda els
puga comptar en un percentatge encara que mínim, però els puga comptar, jo entenc que
l’ideal haguera sigut que a través d’un curs d’adaptació hagueren pogut passar del grau
mitjà al grau superior, si vertaderament hagueren aprovat aqueix curs, però no que
hagen de fer aqueix curs, i a més la prova d’accés.

En el tema de l’escolaritat en l’article 82, sobre l’admissió d’alumnes, al meu
entendre sobrava a l’hora de parlar de discriminació entenc que sobrava el caràcter
propi del centre perquè em sembla un atac innecessari als centres privats, perquè la
Constitució ja ho deixa molt clar que no pot haver-hi discriminació en cap concepte, ni
per raó del sexe, ni per raó de religió, ni per raons ideològiques ni morals, ni socials, ni
de naixement. Llavors que ve, que ve el posar que tampoc hi haurà discriminació pel
caràcter propi del centre, jo crec que sobrava, això sí que és ganes d’enfrontar les
col·lectivitats, el que no es pot veure des de l’escola pública, i jo sóc un mestre públic és
a l’escola privada com un enemic, el que cal fer és millorar l’escola pública, i millorar
l’ensenyament, i indiscutiblement dotar-la de més mitjans, i per a això està
l’administració, però no dir, no i no devem, o siga, a l’escola privada no se li ha de
donar diners, d’alguna manera ve a dir si no pensa pràcticament el que nosaltres
pensem, no, mire, vostè, la llibertat quan u és demòcrata, la llibertat és per a tot, i quan u
és un feixista, al final ixen aquests pamflets, aquests pamflets en què s’ataca la llibertat
de les escoles privades, de les religions i de tal, sempre que no pensen com vostès
opinen, per tant en aquest terreny, jo crec que aquesta llei té aspectes positius, però
indiscutiblement té aspectes negatius com jo crec que és un fonamental que és la
capacitat de treball, l’esforç, el mèrit, i en aquesta llei igual que en l’anterior, el mèrit no
es valora absolutament per a res, i així ens va.”

El regidor-delegat del Grup BLOC, Sr. CIVERA, diu: “Com diuen aquells, bona
nit, nit. Bé, la veritat és que, la veritat és que aquests temes com que ací som majoria de
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mestres, i ara és un tema recurrent, val la pena dedicar-li un temps, si el Sr. Marcelino
ens deixa.

Vegem, el Bloc considera que, i és partidari que l’escola siga democràtica,
pública, laica i valenciana, en el cas de l’estat espanyol hauríem de substituir-ho per
plurinacional, una escola que es representa que la llei, hauria d’atendre a aqueixes
escoles plurinacionals. Intentarem aclarir algunes d’aquestes incògnites. En principi jo
amb el Sr. Cortés  estaria d’acord en algunes qüestions, per exemple, jo si nosaltres
volem una escola democràtica i estem en un país democràtic a mi el fet que el PP es
manifeste, jo ho veig legítim del tot, el problema no és que es manifeste, lògicament, el
problema és que aqueixa manifestació suposava, suposava involucrar sectors de la
societat que teòricament tots deixem fora del que és el debat polític, és a dir, hem
immiscit l’església claríssimament, i jo pense, sí, si com a ciutadans evidentment, i a mi
em sembla això un error pel que ara explicaré.

Per tant, democràtic sí, per tant és lògic i normal que es manifeste el PP ara, la
forma de fer-ho, però fixa’t tu el que et vaig a dir, el tema ací és el següent. El problema
de fons, el problema de fons amb el que se’ns està plantejant ací moltes vegades sembla
que siga l’etern problema que ja està completament hauria d’estar en una societat
moderna superat, mira, sembla que se’ns estiga plantejant ací la qüestió eterna de
l’educació i de la instrucció, problemes que són de principi de segle. Evidentment
aqueix no és el problema real de l’educació actualment, no ho és, això fa molt de temps
que està ja superat, hauria d’estar superat.

La religió catòlica, la religió catòlica com a assignatura, com a assignatura o una
de dos, o s’inclou com a valors universals que tot el món tots els partits democràtics
defensem, per tant, clar, la religió catòlica s’inclou en aqueixos valors universals i això
ho impartim tots com a principi, ho impartim tots. Com a instrucció que ens queda, la
història de l’església, la moral catòlica, etc., etc., convertir això en assignatura és un
error gravíssim, primera, perquè si realment el contingut té sentit, no té sentit aïllar-lo
d’un context històric, l’església no ha existit fora de la societat, per tant hem d’estudiar
la història de l’església o del que implica en els pressupòsits filosòfics a l’església dins
de les assignatures corresponents, o siga, per tant, per tant, això de demanar la religió
com a assignatura és una cosa noucentista al màxim, al màxim, una cosa noucentista al
màxim. El problema és molt més senzill com ara després explicaré, és molt senzill, el
que passa és que no tenen no s’ha tingut el valor, independentment, i il·legítimament es
puga defensar si la llei prima més l’esforç o no esforç, que això jo pense que és molt
discutible, jo no m’atreviria a fer les afirmacions que ha fet el Sr. Cortés, sincerament,
però, bo, és discutible, es pot parlar de si l’estructura que es proposa d’escola primarà o
no l’esforç. Això i altres qüestions són discutibles, però no per això crec jo que calga fer
cap manifestació on vagen les monges i els bisbes, que no són precisament un sector de
la societat que es caracteritze per l’esforç de fer funcionar a la societat. Mira, mira, hi ha
un problema, hi ha un problema, sí, sí, hi ha un problema, al meu entendre, a mi em
sembla bé que una persona es dedique a la contemplació, però per què no, si pot, a mi
m’agradaria dedicar-me a la contemplació, el que passa és que em toca treballar. Bo, el
problema, el problema real, i això al temps, en el temps ho veurem és el següent, jo
opine i estic totalment convençut que l’esforç que esteu fent retrocedint en els avanços
socials, ens va a costar a tots molt car, i el primer que pagarà els plats trencats ací serà la
mateixa església, la mateixa església perquè al meu entendre és d’una miopia total i
absoluta la política que vol aplicar l’església i la política que vol aplicar el PP, portant la
religió a l’escola, però jo t’explicaré per què, escolta i jo t’acceptaré el que,
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democràticament acceptaré el que decidisca el Parlament espanyol i més encara el
Parlament valencià, jo ho acceptaré com a demòcrata, i com a mestre que sóc, ho
acceptaré, però a tu no et sembla, a vosaltres no vos sembla que una, demanar la religió
a l’escola quan resulta que estem veient en la societat actual que són moltíssimes i
múltiples les religions de les persones que viuen en la nostra societat, suposa, en el cas
de la religió catòlica com a mínim una miopia com deia pel simple fet que tu t’estàs
col·locant en el nivell mínim de les esglésies ací representades. És a dir, quan resulta
que l’església té una infraestructura d’esglésies, de centres catòliques, i de centres de
doctrina, etc., resulta que renuncia a tota aqueixa maquinària i la implantació que té en
la gent, renuncia a tot aqueix potencial i resulta que s’iguala a les esglésies nou
vingudes, la islàmica, la de Confuci, la dels xinesos, la de tots, o siga, em sembla d’una
miopia absoluta, i a més tenint en compte i tots ho sabem que a l’escola i els mestres ho
sabem molt bé que a l’escola la religió està fent-nos perdre temps, així clar i ras.

Per tant, a mi, que nosaltres no haguérem tret aquest, o no ho haguérem tret així,
nosaltres, hem de dir, quina manera, quina escola és la que volem, Miguel Ángel, quant
al percentatge que tu dius a les escoles nacionals, nacionals en el sentit de nacions
d’Espanya, tu comprendràs jo estic totalment d’acord, a mi que m’expliquen el senyor
Pelayo, ja em contaràs tu el que m’implica, res. Per tant això és un aspecte de la llei que
estem completament d’acord.

L’escola ha d’estar arreglada al país en què està perquè és un servei públic i ha
de formar les persones, que això no és incompatible amb l’escola que es puga fer a
Castella, o a Cantàbria o a Galícia, m’entens, o a Euskadi, no però que lògicament ha
d’estar arreglada, i la nostra ha d’estar arreglada ací, i és per això i acabe ja que
nosaltres el que demanem simplement amb la proposició d’Esquerra Unida, és que en
aqueixa retafila de com voleu l’escola, veritat o aqueixa espècie de punts, on vos poseu,
nosaltres el que volem és que l’escola tinga en compte els projectes, que les escoles de
l’estat espanyol tinguen en compte els projectes curriculars que pretenen normalitzar les
llengües nacionals, i lògicament també les cultures, però que conste això, dins d’això
última tònica.”

El portaveu de Grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Bé, per a nosaltres a pesar del
soroll que s’està generant amb l’inici de la tramitació d’aquesta llei no ens semblava
oportú portar una moció ací, i  de fet no la portem. Evidentment, si hi ha un altre grup
que la porta,  a pesar que és prou coneguda la posició nostra com a govern de l’estat
redactora de la llei, però si que m’agradaria puntualitzar o incidir en alguns aspectes en
tota aquesta polèmica que portem, que portem des de la convocatòria de la famosa
manifestació, i en el que creiem que s’ha abocat moltes, com deia Ximo Estal al principi
moltes idees i molts  missatges que poc han de veure per la realitat de la llei.

Totes les reformes educatives que s’han portat a Espanya, han donat lloc a
opinions a favor i posicions en contra i en molts dels casos lloc a manifestacions, no.
Aquesta no és la primera manifestació que es produeix, home, el nou d’aquesta, de la
llei, de la LOE, és que és president de Govern ha respectat als que es van manifestar el
dia 12 de novembre, els ha convocat i s’ha reunit amb ells per a escoltar-los i per a
dialogar, açò sí que és una novetat, açò és un exemple de la regeneració democràtica
que pregonava el president de Govern, i és molt distint, i és molt diferent del que ha
passat, o el que passava amb el govern del PP, quan a les manifestacions que es feien en
Sr. Aznar deia que era gent que lladrava el seu rancor pels cantons, eh, vos acordeu de
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la frase famosa, no, que la gent que es manifestava en contra del Sr. Aznar era gent que
lladrava el seu rancor pels cantons.

Bé, el PSOE i el govern mostra, o ha mostrat un respecte màxim cap als qui han
manifestat contra la LOE, però el que volia jo incidir és que no pot passar-se per alt que
el contingut real d’aquesta llei, ha sigut sotmès a moltes interpretacions i hi ha molts
eslògans, i a moltes frases que al final són falsedats, perquè si no se sustenten en el text
són falsedats. I altres qüestions, com per exemple, que s’ha dit que aquesta no és una
llei que s’haja tractat de negociar per a intentar traure aquesta llei el govern ha
mantingut més de 90 reunions amb Sindicats, Associacions de Pares, Representants de
la patronal de l’ensenyament, associacions d’estudiants, Partits Polítics, inclòs el PP,
Conferència Episcopal, etc., etc.

La reforma educativa que va fer el govern del PP va rebre una oposició política i
social, jo no se si major, però almenys al mateix nivell que la que ha pogut tenir la LOE,
i el Sr. Aznar no es va reunir amb ningú, no va escoltar a ningú. És molt recent en la
memòria de tots que la LOCE, la famosa LOCE, es va aprovar recorden vostès amb els
vots exclusivament del PP, cap altre partit del rang parlamentari suport aqueixa llei, i el
PP la va aprovar únicament amb els seus vots.

És fals que la LOE no garantisca el dret dels pares a decidir sobre la formació
dels seus fills, hi ha un informe del Consell d’Estat, que diu, que garanteix que la LOE
respecta el marc constitucional quant a la lliure elecció d’ensenyament. Bo, si també cal
anar contra l’informe del Consell d’Estat, per parcial bo, també.

El que pretén la LOE és precisament garantir als pares la lliure elecció de centre
per als seus fills, mentre que el que pretén el PP és que siguen els centres els que trien i
segreguen els alumnes, que es facen el grupet per a cada u.

Per a nosaltres tots els centres educatius que estan finançats amb fons públics
han d’oferir nivells equivalents de servei i de qualitat pedagògica. Aqueixa és la millor
garantia, és la millor garantia que la llibertat d’elecció del centre siga real i no siga
fictícia.

És fals també que l’ensenyament de la religió córrega perill, la LOE disposa que
l’ensenyament de la religió s’ajuste al que estableix l’acord sobre ensenyament i
assumptes culturals subscrits entre la Santa Seu i Espanya, i  per tant es contempla que
siga d’oferta obligada per als centres, i d’elecció voluntària per als alumnes. Per tant és
una altra de les falsedats que ha fet mobilitzar-se a gent que pretén evangelitzar a tot el
món. És fals que la LOE no aporte cap solució vàlida als problemes que pateix el
sistema educatiu, el govern amb aquesta llei si que a lloc 6.000.000.000 d’euros, i un
bilió de les antigues pessetes per a invertir-les en els pròxims 5 anys en les reformes que
contempla la LOE, era una de les qüestions que nosaltres sempre criticàvem de la
LOCE, i que mai es va solucionar. És fals que la LOE no reforce el paper dels
professors, creiem que l’afany del govern per reconèixer aqueix treball dels professors
es manifesta en els acords aconseguits en les últimes setmanes tant amb els professors
dels centres públics, com amb els professionals docents en l’educació concertada. Han
sigut signats pels sindicats més representatius per a la millora de les seues condicions
laborals i salarials.

Per un altre costat no fem ni més menys que complir amb el programa establit,
amb el que el PSOE es va presentar a les eleccions del 2004, amb un compromís
electoral clar, que era la reforma de la LOCE, i l’elaboració d’una nova llei d’educació.
Aqueix programa, aqueix programa electoral ho van abonar  més d’11 milions de vots, i
el que es tracta és de fer un sistema educatiu de qualitat i que cohesione tots els territoris
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espanyols. I entenem que la qualitat i la cohesió passa per defensar l’escola pública que
és un gran instrument de cohesió educativa, no marginar-la i donar-li les molles,
comprometre recursos i despesa públic en educació, lluitar contra el fracàs escolar,
establint plans de suport i reforç als centres educatius, incrementar les beques perquè els
sectors socials amb menys recursos tinguen l’incentiu i la possibilitat d’estudiar. Avui
de la mà de l’actual govern hi ha 40.000 estudiants més amb beques que ho havia amb
l’anterior govern, 40.000. I el govern està compromès, ho va dir ahir el president, i està
obert al diàleg, està compromès amb la millora de l’educació i ha obert el diàleg i
l’acord amb tots, però establint els pactes amb unes premisses fonamentals, si a un pacte
escolar que millore el sistema educatiu, a un pacte escolar que reforce l’educació
pública, a un pacte que garantisca la religió per a aquells que vulguen com a assignatura
tenir la religió, però que també garantisca que els que no la vulguen no se’ls obligue, i
no a un pacte amb què es tracte de marginar a l’escola pública o a imposar la religió.

El govern portarà endavant la millor LOE possible, tampoc volem entenem que
ha de negociar-se i entenem que ha d’arribar-se, que no ocórrega el que vaticinava
Miguel Ángel Cortés, i jo entenc que el president i el govern té tarannà suficient com
per a poder intentar això, encara que avui de sobte han tingut una escapada dels
representants, no, i entenem que la reforma del sistema educatiu, no es va a aconseguir
amb eslògans per molt ben encunyats que estiguen ni es va a aconseguir amb falsedats o
amb la baralla que es munta quasi de forma permanent quasi en els últims dies.

Jo només i vull acabar, ho ha desvelat potser Ximo, però la veritat és que quan
he llegit açò, jo no em recordava, no sé si a vosaltres vos passa el mateix, algú recorda
que Rajoy va ser ministre d’Educació. Clar, els del PP, evidentment ho recorden, però
que ha sigut un home que ha passat per molts ministeris sense deixar quasi, va ser
responsable de la política educativa del govern d’Aznar entre gener del 99, i abril del
2000, i si es jutja per algunes de les coses que li estem sentint dir, sembla que fins ell
mateix s’haja oblidat que va ser ministre d’Educació.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “No entraré a examinar el
text de la llei per dues qüestions. La primera perquè la moció no tracta d’això, perquè la
moció no tracta d’això, tracta i reclama negociació al govern de Zapatero, punt primer.
Que negocie també la reforma de la LOE amb les forces progressistes, és a dir, els
demanen negociació uns, li demanen negociació altres, li demanen negociació tots, per
tant no parlaré de la LOE, a més tindria complicadíssim arribar a l’altura a què ho ha fet
Miguel Ángel Cortés i per tant faig meues les seues paraula i m’aprofite del seu sentit
comú i del seu sentit de la llibertat en aquest tema. Perquè jo crec que políticament a
Espanya tenim un problema greu amb el tema de la llibertat i és que l’esquerra es creu
que la té encunyada en si mateixa, i la llibertat tristament només l’exercim la gent de
centre, és així de clar, és així de clar. La llibertat es creu que porta en els gens exercir
aqueixa paraula tan mona, però a l’hora de posar-la en pràctica li costa i molt. Només fa
falta fer una lectura de la moció, per a donar-nos compte de com és açò, o només fa falta
recordar-se de fa uns quants punts de l’ordre del dia quan estava parlant jo, de polítiques
positives per a parlar del tema de la violència domèstica i veure la reacció del públic.
No era per una qüestió que estiguera dient jo alguna barbaritat, perquè segurament tots
estaven d’acord, però que moleste que algú del PP faça aquest tipus de comentaris i de
discursos sembla que li molesta a l’esquerra i hem de conviure amb això, que li anem a
fer, hem de demostrar tots els dies que creiem més en la llibertat que la resta de
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formacions polítiques que tenim a l’esquerra, i a força d’això acabem exercint-la més
que ningú, però bo, això és el problema d’ells.

Per descomptat el llenguatge, hi ha un llenguatge corporal i hi ha un llenguatge
escrit, però quan es parla de la manifestació, i immediatament es diu que es tracta d’un
pas més en la política de confrontació, fa vergonya, fa vergonya, perquè aquells que
s’unflen de dir que han passat molts anys lluitant contra la dictadura per a poder-nos
manifestar són els mateixos que ara diuen que una manifestació lliure, de gent lliure
basant-se en la seua llibertat d’expressió, és política de confrontació. I és que hi ha un
llenguatge realment reprovable, en aquest text. Per exemple, que estava recolzada pels
sectors confessionals més conservadors de l’àmbit educatiu i que no pretén defensar
drets sinó exclusivament privilegis, vegem, què passa perquè estiga recolzada pels
sectors confessionals més conservadors de l’àmbit educatiu, els portem al mur
d’afusellament, perquè són sectors confessionals més conservadors de l’àmbit educatiu
o tenen dret a manifestar-se, o té dret a opinar, o com no opinen com nosaltres és
política de confrontació.

I, clar, això que no pretén defensar drets sinó privilegis, ja m’explicaran vostès,
ja m’explicaran vostès quins tipus de privilegis tenen en la societat actual les persones i
els ciutadans espanyols, uns amb respecte d’altres, perquè no ho entenc. Vostès sembla
que es van quedar ancorats en la revolució francesa, i d’ací no s’han mogut ni un
mil·límetre, i és una llàstima, és una llàstima, perquè sembla que totes les societats
vagen avançant i que ací si no s’han quedat en la revolució francesa s’han quedat en el
XVII a Rússia. Però és complicat, és complicat, espere que amb el temps maduren
aqueixes opcions que simplement tracten d’eliminar a l’adversari basant-se en paraules
buides i respecten un poc més la forma de pensar de tot el món. Dir que es fa un ús
demagògic i arma llancívola amb el tema de l’educació, em sembla una altra tremenda
barbaritat, però, bo, que no es pot opinar, no es poden posar esmenes a la llei, açò que
és, només Esquerra Unida amb 5 diputats i el que això representa en quan a percentatge
de ciutadans espanyols, és a dir el 5% aproximadament té dret a fer esmenes o que
s’atenguen les seues esmenes, però que conya és açò, però que conya és açò. Resulta
que un partit que representa quasi 10 milions de votants, no pot dir el que pensa, estan
vostès més legitimats vostès amb les seues opinions que nosaltres, de veritat, de veritat
s’ho creu, Sr. Estal, no em crec que vostè haja redactat aquesta moció, perquè no va
amb la seua forma de ser, em sembla que no va amb la seua forma de ser, espere a més
que no l’haja redactat vostè. I a més diu coses que no són certes igual que les ha dit el
Sr. Chover, que diu, l’ús demagògic i d’arma llancívola que es fa de l’educació per part
del major partit de l’oposició, som nosaltres, que mentre va governar mai accepte cap
pacte, no és cert, no és cert, la reforma de la LOCE, va ser infinitament més
consensuada que la reforma que han portat ací, infinitament més consensuada,
moltíssimes més associacions es van sumar, el Consell Escolar d’Estat es va sumar, i
miren igual que van fer amb el pla hidrològic, però la política de l’esquerra, d’aqueix
dialogant, d’aqueixa somriure humà que és Zapatero, consisteix en el fet que quan ell
aconsegueix una minoria majoritària es carrega les lleis que ha aprovat fa un any un
partit majoritari, en això consisteix, aqueix és el vertader tarannà, a arribar al govern, i
per pur revengisme polític, el mateix que emana aquest tipus de paraules, carregar-se
per exemple el PHN, i carregar-se per exemple de Llei Orgànica de Qualitat de
l’Educació.

Denunciem els sectors més retrògrads i conservadors de l’episcopat,
Associacions patronals de centres privats, Associacions d’AMPAS catòliques i la seua
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oposició a la LOE, però com que la seua oposició genèrica, com que genèrica, si hi ha
més de 2.000 esmenes, de quines nassos em parla, que nassos em parlen i amb quina
autoritat superior a nosaltres, amb quina autoritat superior. No tenen dret les patronals
de centres privats a manifestar-se, a opinar, fins als sectors més ultraconservadors de
l’església no tenen dret a opinar Civera, no tenen dret a opinar, per què, perquè són
l’església, no ho comprenc, perquè a més sembla que provinguem d’una cultura no es ja
si Taoista com deies tu, o Hindú, no, jo no sé els que esteu ací, perquè vos sembla açò
tan aliè, tan aliè, podeu alçar la mà quants regidors no esteu batejats per exemple, em
podeu dir que sou,  heu abjurat de la vostra fe en alguna ocasió. Jo no em reconec un
catòlic practicant, com hauria de ser, molt malament. Tant de bo tinguera més fe,
m’encantaria tenir més fe, vos ho promet que si, però el que no reconega que estem en
una cultura cristiana en aquesta Europa del S. XXI comet una enorme estupidesa, una
enorme estupidesa, històrica i cultural.

Per tant, dir que l’apel·lació a la llibertat d’ensenyament amaga el temor a perdre
el negoci econòmic, que es creu vostè, que el PSOE es va a carregar als col·legis privats
i als col·legis concertats, però ací, qui s’està enganyant, però açò que és de riure o què,
de riure o què, com diu Quico, qui se’l va inventar el sistema, qui funciona, vaja, de
veritat, de veritat que és de conya, com és de conya veure que van a la sobra alguns
col·legis concertats precisament amb el lema que es carreguen els col·legis concertats.
Això sí que té molt de menjar del pot, i això sí que té molt que cal fer el políticament
correcte, en fi.

Bo, això de l’adoctrinament religiós finançat amb diners públics, no sé, a mi, ho
dic de veritat, jo no sé quin adoctrinament religiós heu rebut vosaltres, i com vos ho heu
pres, a la vista dels resultats que tots els d’ací heu donat classe de religió molt
adoctrinats no heu eixit, molt adoctrinats no heu eixit, i sembla que en la coacció
religiosa a què vos ha sotmès almenys no ha tingut efecte, perquè, vaja, jo al·lucine de
sentir les coses, gràcies a Déu com bé dius, no veieu com som d’una cultura cristiana,
no veieu com si. Per tant, Manolo parla que estem en el segle XIX de l’educació, però
escolta, però vegem, Civera, qui va aprovar aquesta llei que està funcionant avui en dia,
el PP, qui l’ha mantingut durant tot aquest temps, el PP, el que passa que el PP com té
més arrelat el sentit de la democràcia que la té el PSOE, quan va arribar al govern, la
primera cosa que va fer no va ser carregar-se-la, sinó intentar executar-la, i executar
centres, i centres, i centres, i centres, això és el que va fer el PP, com que sense
professors, com que sense professors, de què em parla, vostè sap que, vostè sap que hi
ha 14.000 professors més en l’educació valenciana des que va entrar el PP, ho sap, vostè
sap que a pesar d’haver-hi menys alumnes la ràtio ha pujat el nombre de professors, ho
sap. Vostè sap que s’està donant recer a més de 50.000 immigrants en el sistema
educatiu amb un cost superior a 180 milions d’euros, ho sap, que no ho sap, vostè sap
que des de, en aquesta legislatura, només en aquesta legislatura s’han fet més de 200
centres educatius a la Comunitat Valenciana, a què no vol saber-ho, vaig acabant,
encara que t’ho estàs passant bé vaig acabant.

Per tant, que diguen que açò sí que ha sigut consensuat, al·lucine, que el
representant del PSOE, deixant entreveure aqueixa filosofia política de la més rància
esquerra, diga que hi ha hagut soroll, que ha hagut baralla quan són persones, ciutadans
que es manifesten lliurement, em sembla que és una vergonya per a l’esquerra, em
sembla que és una vergonya per a l’esquerra, perquè si hagueren sigut 40, 50, però no
eren més d’un milió de persones.
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Però no sols això, els que creuen la participació, el Consell Escolar d’Estat està
en contra d’aquesta llei. Vostè no creu en la participació?, vostè trasllada ací a aquest
ple, tots els acords del consell escolar municipal, el consell escolar d’estat està en
contra, 2.000 esmenes, ni una acceptada

És cert que Zapatero escolta, però no fa ni cas, no fa ni cas, és cert que dialoga,
però no acorda res, han trencat les converses ja, els de les associacions, les han trencat
ja perquè han vist que és impossible, és que és impossible, i per tant volia acabar, Sr.
Civera, dient que em sembla la frase que va dir, que ha dit Chover que va dir Aznar, no
va ser així, era semblant, però no va ser així, però he de coincidir una vegada més amb
Aznar que efectivament crec que hi ha rancor, hi ha molt de rancor, crec que hi ha
revengisme, hi ha molt de revengisme en l’esquerra espanyola que està alterada perquè
veu que el seu president de govern porta en un any i mig un trist rècord, i és haver
baixat 30 punts en la confiança en els espanyols, mai a Europa un líder polític va baixar
30 punts en la confiança del seu país, en només un any i mig, però va a trencar-los més
encara, gràcies.”

El regidor-delegat d’Educació, Sr. ESTAL, indica: “Sí, sí, tanque el primer torn,
perquè jo supose que eixirà el segon segur, bo, sí, com que no.

Bo, la veritat és que una cosa sí que és certa, i cosa que m’alegre, s’està produint
ací un debat, un debat, un poc, però amb una altra finalitat, amb no tanta confrontació i
amb tanta virulència com està en les Corts amb la qual cosa sempre és agradable, fins i
tot per als que ens estan veient, els que van a veure’ns a través de televisió.

Bé, vegem, Sr. Cortés, té raó vostè en una cosa, crec que he ficat la pota en una
cosa concreta i, com a ponent, vull retirar-la, vull retirar-la i la paraula per respecte a les
persones que han patit realment atemptats, i per les persones que han patit, amb tot el
que significa, pense que sí que és cert que la paraula més adequada no era l’atemptat, és
a dir, davall el meu punt de vista demane disculpes, a totes aqueixes persones que han
patit, demane disculpes també, i jo la canviaria per atac, eh, la canviaria per atac, que
crec que és, bo però. En realitat, ens hem sentit un poc, en aqueix sentit atacats podíem
dir, a la gent que pensem en això.

Vegem, una altra cosa és que, nosaltres, no és que estiguem conforme amb la
LOE, si estiguérem conforme amb la LOE no presentaríem cap esmena, hem presentat
170, però sí que estem d’acord amb ella en una sèrie d’aspectes. I ens agradaria que en
aqueix pacte, exactament, que en aqueix pacte social que tant està reclamant a crits el
PSOE, etc., etc., en compte de plantejar la manifestació com va plantejar, anàrem al
diàleg, al consens i que presentarà perquè no, les 2.000 segons diu esmena que ells
tenien previstos, val, endavant, que la presenten.

El que sí que crec jo que va ser negatiu, va ser la manifestació, perquè ací, en
compte d’afavorir el diàleg o el consens, per a aqueix pacte social, el que es va provocar
immediatament sí que va ser la confrontació, i una confrontació d’un altre grup de
persones, dels grups que no estem d’acord i ens sentim dolguts, perquè enteníem que
se’ns estava atacant, vulguem o no vulguem, i jo no estic parlant d’esquerres ni de
dretes, jo estic parlant del que hem estat defensant molts professors, i crec que vostè
també d’aqueixa defensa d’aqueixa escola pública, i amb això no rebutgem la
concertada, ni la privada, ni res per l’estil, sinó rebutgem, que per intentar beneficiar,
que per intentar mantenir quelcom, quelcom que en alguns moments és necessari, i que
no diem que no, s’estava desprestigiant i s’estava llevant al que realment des dels
poders públics s’ha de fer, la defensa de l’escola pública, des dels poders públics, i
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recórrer, perquè això és el que diu la llei, s’ha de recórrer a la concertada quan, o quan
jo concerte com poder públic, quan els meus recursos no arriben dins del que he d’oferir
com el públic, llavors és quan he de recórrer a la concertada, no al revés, he de primar a
la concertada i després veure a veure el que li puc donar a la pública, i això si que no
pas per ací. Després que si l’actitud llavors era feixista i tal, mire jo la veritat, no em
considere feixista, ni de bon tros, ni ho serè, ni ho serè mai i atacaré sempre el feixisme,
però per al meu feixisme és imposar per la força uns privilegis, i si la manifestació el
que volien imposar per la força, això, no estic d’acord, i jo estic d’acord amb les
manifestacions, perquè des de xicotet, des de xicotet, m’he estat manifestant en aquesta
localitat, per unes coses o per altres, i estaré sempre a favor de tots els que es manifesten
encara que estiguen en contra dels meus principis, dels meus principis i del que jo puga
pensar, perquè la llibertat i en això estem, i en una democràcia significa que cada un es
manifeste. Però per favor, manifestar-nos també, sense falsedats, i no dir mentides, i
això és el que he volgut, per això he dit abans al principi tot el que deia els manifestants,
i tot el que la LOE diu de les quals algunes jo no estic tampoc conforme amb elles, el
meu partit i per això presentarà les seues esmenes corresponents, ni més ni menys, però
llavors no es pot dir, això, o estaríem bé convocar una manifestació simplement dient
coses, llavors, això tampoc és democràcia, democràcia és manifestar-se, tenir plena
llibertat per a dir cada un el que pensa però, sense falsedats perquè llavors el que estem
dient és enganyar, enganyar a què està veient les coses.

Bé, acceptar per part d’Esquerra Unida, el punt que vol afegir el partit el Bloc,
em sembla bé, i més que res perquè pense jo, pense jo que cercant tot un pacte social
que és el que es pretén realment, un pacte social, el que hem de fer tots els partits, tots
els partits és anar cap aqueix pacte social presentant cada una les seues esmenes,
presentant, no voler imposar, no m’acceptes aquesta m’alce de la taula i em llarg.
Vostès es creuen que després de 7 hores com el que es veu que ha passat durant aqueixa
reunió, i de 7 hores que va haver de reunió no va haver cap punt d’acord entre els
manifestants, els que havien convocat la manifestació i el PP, es creuen que no hi ha
hagut cap acord, ha hi haver hagut algun acord. Que passa que no hi havia voluntat, que
passa que no tenia només voluntat el PSOE, per favor, després això, és a dir, i torne a
repetir jo que jo segurament que haguera estat allí i haguera posat més esmenes, segur,
però això estem claríssim  en aqueix aspecte.

Bé, hi ha hagut una cosa que a mi m’ha preocupat prou, és a dir, jo crec i torne a
repetir que les manifestacions són lliures, i que les manifestacions es fan perquè els
governs escolten. Jo la meua pregunta era, recorden vostès la gent que eixim al carrer
quan la manifestació de la guerra, ens van fer vostès cas, és simplement per dir-ho,
llibertat, d’acord però la llibertat és no imposar amb la força, no és imposar amb la
força, sinó amb el respecte i el diàleg. La manifestació és lliure, la manifestació la
podem fer qualsevol, i jo estaré sempre a favor, però mai estaré a favor de la
confrontació.

Després, la veritat, que si l’esquerra estem amb la por encara, i no es que del mur
d’afusellament i no sé quants, per sort jo no vaig viure la guerra, per sort, per tant la
paraula mur d’afusellament, pense jo que també s’hauria de llevar pel mateix aspecte, és
a dir, perquè pense jo que això també és un atac en aqueix sentit, per totes les víctimes
que van morir d’un ban i d’un altre ban al mur d’afusellament.

Bé, acabe, jo crec que el PP no ha pretès en cap moment i això no són paraules
meues són de Rajoy, dialogar, sinó el primer que ha dit, ha dit, retiren vostès la llei,
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retiren vostès la llei, jo no diria això, és a dir, negociem les 2.000 esmenes que volen
presentar vostès.”

El portaveu del Grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “Jo seré, ja sabeu que jo sóc
molt breu però, sí que m’agradaria donar-los les gràcies al Sr. Estal per la seua capacitat
de reconèixer els seus errors, perquè jo crec que això, li honra com a polític, i com a
persones.

Jo indiscutiblement he criticat dos aspectes pràcticament de la LOE, amb la qual
cosa vol dir que en la resta estic d’acord, i és més ací s’ha parlat del tema religiós, i jo
crec que seria molt més, d’alguna manera més radical, molt més radical perquè jo sóc de
les persones com deia Alfredo Castelló, catòlic no practicant que m’he batejat, que he
pres la comunió, que les meues filles s’han casat per l’església, però, però entenc que la
religió es deuria donar a les esglésies, a les sinagogues, a les mesquites perquè és el lloc
on deuria donar-se i deixar els centres educatius per a ensenyar el que cal ensenyar, que
crec que no és la religió i lògicament si s’ha d’ensenyar la religió indiscutiblement estic
d’acord amb el plantejament de la LOE. I tot just volia dir, en fi, el tema, jo continue
insistint en els dos aspectes que per a mi són fonamentals, que és un poc el principi del
mínim esforç que es continua mantenint i que això ens va a continuar portant a una
escola de poca qualitat, i amb un gran nombre de fracàs escolar, gràcies.”

El regidor del Grup SP, Sr. GIL, exposa: “Jo volia, bo, dirigir-me als ciutadans
que ens estiguen veient des de sa casa, que no estem en una annex del Congrés
d’Espanya, estem a la sala de plens de l’Ajuntament de Sagunt.

Fa aproximadament 7 hores que entràvem ací i estem discutint un tema com se
n’han adonat vostès, si és que ho han resistit, perquè han de tenir bemolls per a resistir
això, sobre la llei del reglament escolar. Veurem el que ací acordem o diguem, ningú ho
va a tenir en compte, això ho sabem de sobra, jo crec que caldrà respectar la postura de
tots els grups polítics siga quin siga, però el debat que estem tenint ací després de 7
hores, però creieu que és lògic, el que ens veja per la cambra aquesta dirà “s’han tornat
bogets, en valencià”, però vegem, Sra. Alcaldessa, prenguem un poc seriosament açò i
en coses d’aquest tipus, bo, l’equip de govern arriba a un acord de no ficar-les i no
debatre-les ací, portemset hores de ple parlant de quelcom que no tenim res a veure
nosaltres, escolte, que sí que és a l’Ajuntament de Sagunt, que crega-se’l, que és ací,
que no és al Parlament, que és ací, hòstia, no ho prenem a festa, però és que cal prendre-
s’ho a aquesta hora ja a les 12 de la nit cal prendre-s’ho a festa, home, no, perquè no
acabeu prompte i ens n’anem a casa, va.”

El portaveu del Grup BLOC, Sr. CIVERA, indica: “Moltes gràcies, Sr.
Marcelino, tinga en compte que açò és un consistori lliure i que s’està reflectint
d’alguna manera el sentit de la societat que podríem contenir-nos, cert, però açò és la
realitat, no. Havia demanat la paraula algun membre més, vols tancar Ximo, ah, José
Luis.”

El portaveu del Grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Bé, jo per simplement per
contestar alguna de les al·lusions que s’han fet a la intervenció i hi ha alguns de, no es
que s’ha tractat potser algun tema amb excessiva, no, no vull dir mofa, però si un poc
amb massa conya. Jo crec que el dir, que la llibertat només l’exerceix la gent de centre,
bé, em sembla molt bé, però, si, encara que bo, em ve bé, perquè jo crec que la gent de
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centre vota la PSOE, no vota al PP evidentment, al PP ho voten des d’ací fins a
l’extrema dreta tots, tots absolutament.

El tema de la manifestació, jo no crec, no he dit res dels manifestants, jo quan
m’he referit al soroll, m’he referit al soroll i les desqualificacions que en l’entorn i
posteriorment, i bo, munten aquesta parella que ja s’han fet famosos en el Guinyol
aquest, que són Acebes i Zaplana.

A nosaltres ens deien contínuament pancartistes que sempre estàvem darrere de
la pancarta. Crec recordar que el president del Govern havia eixit en dues
manifestacions, la de la guerra i una altra més, no, i aquella de la Vaga general, jo crec
que porten el rècord en un any i mig, açò és, és increïble, no, i després el, no, però els
pancartistes som nosaltres. Després resulta que gent que està en aquest grup de
convocants, bo, hi ha gent tan poc sospitosa no, com el president del fòrum de la
família, El senyor Benigno Blanco, bo, ací l’hem vist un parell de vegades, i aquest va
haver de ser triat president del fòrum pels tres vots que segurament li va aportar Alvarez
Cascos, que era el seu cap abans, perquè Álvaro si no és del fòrum de la família cada un
votarà totes les famílies que tinga, no. Llavors potser amb els tres vots d’aquest ha eixit
triat president. Home, és una persona poc sospitosa d’estar relacionada amb el PP, és
una persona que, el Secretari d’Estat d’Infraestructures fins fa a penes un any, que vaja
allí representant a la, bo.

Jo crec que evidentment que, vaja, vull dir que aquest home és poc sospitós de
ser neutral en aquests temes, no. Evidentment jo crec que el PP pot dir el que vulga i de
fet diu el que vol i sempre diu el que vol i en algunes ocasions més que dir-ho, ell no sé
si ho lladra, o ho verbalitza d’alguna forma un poc, un poc.

Dir que la LOCE va ser consensuada, bo, açò és una llicència, açò és una, bo,
qualsevol que no conega com es va tramitar la LOCE, diria, bo, però aquests que passa,
si la LOCE la va aprovar només el PP, només el PP i damunt ara es qüestiona que el
govern, que el govern de l’Estat constituït legítimament amb una majoria de vots del
Parlament, bo, es diga, no, no, que aquell govern era més legítim que aquest govern no,
i per això aquells com eren més legítims podien aprovar ells sols qualsevol llei, aquests,
el govern d’ara, com és menys legítim, ni tan sols amb el suport de la majoria dels grups
del Parlament pot aprovar la llei perquè no té legitimitat, no. La marxa que porta el PP
de quedar-se només en totes les votacions serà històrica, serà històrica.

Bé, jo no, jo vull simplement comentar un aspecte que m’ha cridat molt
l’atenció, que és que diu que el govern socialista governa amb rancor i revengisme, bo,
em sembla una desmesura tal, em sembla una desmesura tal, que no ho entenc, la veritat
és que encara alguns personatges importants del PP no han digerit absolutament estar a
l’oposició, i estan des del primer dia dóna-li que et pegue, dóna-li que et pegue, no, és a
dir, que jo crec que rancor i revengisme em sembla molt exagerat, em sembla molt
exagerat.

Jo he dit i ho mantinc ja per a finalitzar que la LOE, el govern farà la LOE que
siga possible. Jo, recolzarem la moció que ha presentat Esquerra Unida perquè, ens
sembla prou sensata, en general, en línies generals, no estic convençut que tot el que es
planteja en aquesta moció vaja a ser possible establir-ho en la llei, evidentment el PSOE
ostenta el govern, i ha de fer la llei que siga possible, però clar, també necessita alguna
facilitat, no, tampoc és avui deia Rubalcaba, Rubalcaba diu, dóna, diu, diu, la impressió
que hi havia quelcom a la rebotiga que jo no conec, però em pregunte que va passar
entre anit i aquest matí, que han trencat unilateralment les negociacions. No s’han
esperat, diu el clima era bo, enormement interessant, acords desacords, defenses
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serioses de les posicions i la voluntat d’enviar-li resposta a les seues peticions, però bo
abans que hàgem pogut contestar-los han dit que no volen cap contestació, que se’n van,
bo, endavant el Sr. Blanco i la companyia, però que, no, no, el Sr. Blanco Benigno em
referisc, no Pepe, Benigno Blanco. Per això jo crec que es va a fer la llei que siga
possible fer, nosaltres recolzarem la moció pel que he comentat, perquè ens sembla prou
sensat el que diu la moció, però, bo, la llei, és evident que el tema dels concerts ho va
implantar un govern del PSOE davant la impossibilitat de tenir l’any 83, l’any 83-84,
davant la impossibilitat de tenir educació primària resolta per a tots els ciutadans, no, i
és un sistema que ha funcionat, que pot continuar funcionant, i no ens sembla que estiga
fora de context sempre que no es produïsquen aqueixes posicions que el centre si el
concertat-privat o concertat pot triar a qui entra i si no ho és, el públic no pot triar, és
que aqueixes qüestions que jo crec que es plantegen molt bé en la moció, concertat o
concertat-privat, però amb les mateixes regles de joc que les altres, res més.”

L’alcaldessa, Sra. CALERO, manifesta: “Bé, vegem, vostè no ha parlat amb els
seus companys del SEPIVA perquè aquest tema pareix que està ja solucionat, han
arribat a un acord els tècnics del SEPI, els tècnics del SEPIVA, amb el plec de
condicions, eh, val, però jo crec, torne a dir que és de, votem, no es pot tractar açò així
en aquest moment,  i vaja crec que.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, incorporada l’esmena aprovada i sotmès a
votació el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PSOE, EU
i BLOC-EV, 9 vots en contra de PP i SCP i 2 abstencions de SP, ACORDA: Aprovar la
proposició dalt transcrita i degudament esmenada, la part dispositiva de la qual queda de
la manera següent:

PRIMER: Reclamar al govern estatal:
a. Que negocie també la reforma de la LOE amb les forces progressistes, partits

polítics, Síndicats de l’ensenyament, organitzacions de renovació pedagògica i de
defensa de l’escola pública.

b. Exigir que la LOE es comprometa amb l’escola pública i laica i retire els
concerts als centres privats que segreguen l’alumnat en funció del sexe i/o el
seleccionen obligant explícita o implícitament a les famílies a fer aportacions
econòmiques a través de fundacions o altres mitjans.

c. Que els centres privats concertats se sotmeten a unes mateixes i comunes
condicions en els processos d’escolarització, funcionament i control social i democràtic
que els centres públics.

SEGON: Demanar a totes les forces progressistes de les Corts que donen el seu
suport d’una manera consensuada  a totes les esmenes de la LOE que:

a. Aposten de forma expressa per l’educació pública com a eix vertebrador del
sistema educatiu.

b. Aquelles que tinguen com a finalitat l’efectiva equiparació dels centres privats
concertats amb els públics.

c. Les que desenvolupen el principi de “foment de la igualtat efectiva entre
homes i dones”.

d. Totes aquelles que componen un títol específic de Finançament i que fixen
una referència econòmica en termes del PIB, un calendari d’aplicació del gasto, un
procediment per a cofinançament entre estat, les comunitats autònomes i els ens locals.
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e. Aquelles que vinculen les cessions de sòl públic a la construcció de centres
públics.

f. Totes aquelles que li donen un caràcter laic a l’educació i fonamentalment
aquelles que de forma clara i explícita suprimisquen la Disposició addicional que
estableix l’ensenyament de la religió emparant-se en els Acords preconstitucionals amb
el Vaticà.

g. Totes aquelles que es relacionen amb el professorat i que proposen un ventall
mínim de mesures que ha de recollir el futur Estatut de la funció pública.

h. Aquelles que donen major participació de la comunitat educativa en el govern
dels centres, entre elles recuperar l’elecció del director/a del centre educatiu pel Consell
Escolar.

i. Així mateix totes aquelles que garantisquen la suficient oferta de places
públiques d’educació infantil en el Primer Cicle i que garantisquen l’existència de
places publiques suficients en el segon cicle d’infantil per a atendre a la demanda en
aquest cicle.

j) i finalment totes aquelles que facen referència a la gratuïtat dels llibres de text
i la resta de materials curriculars establint els procediments per a aconseguir de forma
gradual la gratuïtat total de l’ensenyament en l’Educació Primària.

k) Que es tinguen en compte els projectes curriculars que fomenten les llengües
nacionals.

TERCERA: Traslladar aquesta resolució al govern estatal i als partits amb
representació parlamentària perquè lligen i escolten el que els representants locals en
nom d’una gran majoria de la nostra ciutat exposen.

En aquests moments s’absenten momentàniament de la sessió les Sres. Gómez i
Contreras.

22 MOCIÓ PP EXECUCIÓ D’OBRES I ADJUDICACIÓ DE PARCEL·LES
DE PARC SAGUNT

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, el Ple de
l’Ajuntament, per 9 vots a favor de PP, SP i SCP i 13 vots en contra de PSOE, EU i
BLOC-EV de la inclusió, ACORDA:

No declarar la urgència de l’assumpte.

PRECS I PREGUNTES

L’Alcaldessa, Sra. CALERO, exposa: “Les preguntes, el Sr. Alfredo  Castelló
Saez, com a portaveu del Grup Popular a l’Ajuntament de Sagunt compareix i exposa,
pensa l’Alcaldessa actuar basant-se en la legalitat en vegada deixar a l’oposició el
control polític i judicial de les accions del govern.

Li he de contestar Sr. Castelló, que sí, que sempre actue amb la legalitat, el
control polític els correspon, és que diu, en compte de deixar a l’oposició el control
polític, bo, l’oposició, té l’obligació perquè així ho diu l’article 22.2 a) que el control
polític li correspon a l’oposició, li he de dir que la legalitat li correspon als jutges, als
tribunals, i un control de tutela que té la Conselleria i la Generalitat.

Jo m’estranya de veritat, m’estranya de veritat que un partit que ha estat
governant, que està governant en la Generalitat que fins fa dos dies ha estat governant
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en la nació faça aquestes preguntes, és que jo no puc fer una altra cosa, que fer les coses
amb legalitat, perquè per a això està a més de la Generalitat que tutela a més de la
Delegació de Govern que tutela, a més estan els tècnics d’aquesta casa i el senyor
secretari que és el que vela per la legalitat, no es perquè sempre estem davall la sospita i
sempre, sempre hi ha sospites.

Tots els acords que ací es prenen, saben que van com he dit a la Delegació de
govern, i a la Direcció General d’Administració Local. Vostè Sr. Borrás ho sap, veritat,
perquè alguna vegada li han requerit algun acord que s’ha pres ací, jo en dos anys i mig
que portem fins i tot no m’han requerit cap, a vostè si que li han requerit algun, amb la
qual cosa sap que totes les decisions que es prenen porten l’aparença de la legalitat, i a
més el de la tutela de la Conselleria i de la Delegació del Govern. Per això mateix dic
que si a la pregunta de, pensa l’Alcaldessa actuar basant-se en la legalitat? Dic, si. O és
que vostès no ho tenien tan clar com jo, i podien fer, perquè és que aquestes preguntes
sobren, aquestes preguntes en una administració pública sobren, i més quan ha sigut un
equip de govern, que ha estat fins fa 2 anys governant i que està governant amb bé ha
dit el senyor Serrano fa un estona, cap administració se salta la llei, el mateix dic.”

El portaveu del Grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “Sra. Alcaldessa, en primer lloc
no és cert que totes les decisions que es prenguen les tutelen les administracions, perquè
hi ha una autonomia local clarament establida i no totes les decisions són tutelades. És
més jo aspire que no esperen que ningú tutele per a prendre les decisions d’acord amb la
legalitat. M’explique, quan parlem del control polític no em referisc a l’acció de govern,
sinó a l’acció sobre la legalitat del govern tal com està formulada la pregunta, tal com
està formulada la pregunta. El control polític sobre la legalitat no l’ha de fer dic jo
l’oposició, sinó que li la té que autoimposar el govern municipal en aquest cas.

Per tant, dirà que sempre actua conforme a la legalitat, però tenim per exemple
el cas d’unes comissions de servei, en les que en Comissió Informativa es va aportar un
informe del director general d’Interior, en el que diu que resulta obvi que en el cas que
se’ns planteja els funcionaris que es pretenen nomenar mitjançant la figura de Comissió
de Serveis no reuneixen els requisits d’escala i categoria, pertanys a l’escala bàsica, en
ser subcategoria d’agent i conseqüentment resulta impossible legalment el seu
nomenament, com a conclusió podem establir que si el que es pretén és cobrir places de
sotsinspector intendent principal amb caràcter provisional, únicament podrà recórrer-se
al nomenament en Comissió de Serveis de funcionaris amb la mateixa categoria, això
no és el que han fet vostès, i per tant no compleix aqueix requisit de legalitat. Com la
regidora del ram va dir en Comissió Informativa que recórreguen si no estan d’acord
que és una solució en què deixen en mans del control polític el control de la legalitat,
que és cosa ben diferent de la lliçó que m’ha fet vostè, fins i tot als jutges, ara el principi
de legalitat, volen que nosaltres ho controlem a través dels jutges, pot ser una solució.
No és desitjable, no és desitjable, però pot ser una solució, perquè no es tracta només
d’açò, es tracta també de l’assumpte de les multes de lleva i posa, en aquell fer estrany
que va succeir a un Regidor del seu equip de Govern, i passa també amb un assumpte
com el de Ric-hi Bros el que una parcel·la municipal de 35.000 metres quadrats de zona
verda està sent ocupada il·legalment amb la seua total absència d’actuació, és més va ser
a Comissió de Govern en les mes de febrer d’enguany, es va deixar sobre la taula, es va
retirar de l’ordre del dia i mai més s’ha tornat a sentir, i aqueix informe li obligava a
vostè a desallotjar aqueixa activitat immediatament i no ha fet res. Però li vaig a dir una
altra, resulta que els terrenys de l’autoritat portuària que ens han de cedir una vegada
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que estiga acabada la segona dàrsena junt amb la zona en què suposadament es va a fer
el port marítim, aqueixos 120.000 metres quadrats, nosaltres tenim una franja que baixa
paral·lela a la baia, bo, resulta Sra. Alcaldessa que aquest edifici està construint-se allí,
apegadet a la baia, apegadet a la franja que ha de ser municipal, i ens agradaria saber
que actuació ha fet vostè en el Consell d’Autoritat portuària perquè açò no es faça o ens
explique per que està fent aquest edifici allí, quan se suposa que en brevíssim termini de
temps ha de ser cedit lliure de càrregues i gravàmens per a l’Ajuntament de Sagunt.”

La Sra. Alcaldessa manifesta: “Torne a reiterar que aquesta alcaldia, aquest
equip de govern actua basant-se en la legalitat com no podia ser d’una altra forma, i jo
crec que ja està bé d’estar sempre des de l’oposició abocant sospites vetlades sobre la
legalitat que tots els funcionaris d’aquesta casa i tot l’equip de govern actua.

Jo crec que tenen vostès massa obsessió amb la policia, crec que s’han de relaxar
i deixar de tenir aqueixa obsessió amb la policia local que sap molt bé el que ha de fer, i
això va ser una resolució d’alcaldia que es va signar fa any i mig, de la qual torne a dir
que a vostès si que els van fer revisar resolucions d’alcaldia, del seu, del Sr. Borrás, a
mi fins i tot no m’han fet donar explicacions sobre cap resolució d’alcaldia, val, llavors,
fa any i mig es va signar aqueixa resolució d’alcaldia, amb tots els aparences de
legalitat, i no han interposat res per part de l’administració de la Generalitat, ni
d’administracions locals, cap requeriment.

Torne a dir que ací no es pren cap decisió i ho dic en veu alta i clara, no es pren
cap resolució amb informe desfavorable, per, de part dels tècnics, cap, cap, i ja està bé
de en aquest ple sempre estar abocant sospites de com s’actua legalment pels tècnics,
perquè això no és ficar-se amb els polítics, Sr. Castelló estic jo en l’ús de la paraula,
perdone, Sr. Castelló, no està vostè en l’ús de la paraula, ací la pregunta és molt
concreta, pensa l’Alcaldessa actuar basant-se en la legalitat? Aquesta pregunta ofèn a la
Institució, Sr. Castelló.

Següent pregunta, quins criteris estan seguint a l’hora de posar o suprimir places
d’aparcament en el nucli històric de la ciutat?, Sr. García.”

El regidor-delegat de Trànsit, Sr. GARCÍA, indica: “Bona nit, encara que siga ja
tard. Bo, a les respostes a la seua pregunta, que quin criteri s’estan seguint a l’hora de
posar o suprimir places d’aparcament al nucli històric de la ciutat, la primera cosa que
s’ha fet a la plaça major és posar un illot amb testos grossos perquè es puga accedir al
nucli històric amb major fluïdesa.

La segona cosa és parlar amb els veïns d’aquesta zona del nucli històric per a
posar-nos d’acord amb els aparcaments del carrer de la plaça de Roma així com quedem
en el ple que jo em reuniria amb ells i així prendríem unes mesures per a veure que
aparcaments es posarien ací.

El tercer és posar una placa de prohibició, la circulació efecte resident.
El quart és que amb el replantejament que hem fet al carrer o a la plaça de Roma

s’han guanyat 10 places d’aparcament.”

El regidor del Grup PP, Sr. SERRANO, exposa: “Bona nit, Sra. Alcaldessa ens
haguera agradat encaridament que haguera contestat respecte a l’edifici que s’està
construint en l’autoritat portuària.

El fet que estiguem preguntant sempre pel trànsit és perquè ací a Sagunt s’ha
convertit o ha passat de convertir-se en un problema a ser un problema, i em vaig a
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dirigir a vostè, Sra. Alcaldessa, perquè vostè és la responsable al cap i a la fi del que
està ocorrent amb el trànsit en aquesta ciutat, açò és un caos, un caos total dia sí, dia
també. Ací els veïns ja ens saben quan han d’aparcar o quan poden o quan no poden
aparcar, perquè un dia els posem unes, els llevem unes ratlles perquè puguen aparcar, i
l’endemà i sense previ avís els posem uns portatestos, que a més curiosament ahir
dimecres estaven cotxes aparcats entre els portatestos perquè no hi havia cap senyal de
circulació que ho impedira. El problema de tot açò és que vostès no tenen cap pla per a
solucionar el problema del trànsit, nosaltres hem dit públicament que el que deuria fer
és cessar als dos responsables delegats de policia i de trànsit i unir les dues delegacions
en una, i posar un sol responsable perquè no és de rebut que el trànsit que ho està
coordinant la policia local ho porte un delegat, i policia local un altre.

I en fi, tenim el que fa dos mesos quan preguntem també pel problema del
trànsit, ja veiem que les explicacions són més prompte escasses, més prompte
imprecises, més prompte jo crec que ens quedem amb aqueix sabor que no sabem que el
mes que ve es podrà poder aparcar o bé a la plaça major o bé en qualsevol altra plaça o
en qualsevol altre carrer. Continuem tenint un caos tremend amb el trànsit, i sobretot
una mala coordinació per exemple amb el tema de les obres, tots sabem que a Sagunt els
dimecres es fa mercat extraordinari i jo els demanaria, i li ho demane sincerament, Sra.
Alcaldessa, que especialment els dimecres i al casc de Sagunt, al casc històric, no
s’escometen obres que ens obliguen a tancar les vies, els carrers, ahir dimecres Sagunt
era un caos, amb el carrer dels Horts tancada a l’altura d’hisenda amb la rotonda de Bru
i Vidal amb seriosos problemes perquè a més s’estaven anul·lant dues voreres, les dos
que van justament per les laterals del pont de Bru i Vidal, teníem el problema de la
plaça Major que els cotxes estaven aparcant entre els portatestos, i problemes amb els
carrers com ha dit abans el representant veïnal, els carrers d’Alorco i Marià Benlliure,
amb problemes també d’obres.

Especialment els dimecres que ací a Sagunt tenim el mercat extraordinari, facen
el favor de coordinar millor perquè si d’aqueixa manera evitem que hagen menys
problemes amb el trànsit, jo crec que els veïns ho van a agrair perquè eixiran almenys
un poquet més beneficiats, i Sra. Calero li demanem encaridament que prenga les regnes
que facen un pla per a solucionar el caos que pateix aquest nucli, especialment el nucli
de Sagunt, i que per una vegada, d’una vegada per sempre, se solucione, perquè açò ja
està sent un problema endèmic.”

El regidor-delegat de Trànsit, Sr. GARCÍA, comenta: “La primera cosa que li
vaig a dir al Sr. Serrano, he estat 8 anys amb vostès jo a l’oposició, governant el Sr.
Silvestre, he sigut respectuós amb vosaltres, sempre, mai, Marcelino està ací, mai, mai
he demanat la dimissió no d’un, de cap de vosaltres, tu has dit que ens cessa a nosaltres
com, que sé el que dic. És que té gràcia, esteu nerviosos, ni més menys que sempre
oposant, no sabeu el que està passant, no sabeu el que està passant. Tu que saps el que
va passar ahir al carrer Alorco, saps el que va passar? T’ho dic, una rebentada d’aigua,
que deixem el carrer, el deixem ací, i ja està, és que és emprenyant. Ni més ni menys
que veniu ací a posar-nos a parir, és que és veritat, home, és que és veritat, és que ni
més ni menys que feu que critiqueu, unes crítiques que no vénen al cas, clar que no, és
que és veritat, primer assabenteu-vos del que està passant i després veniu i critiqueu. No
és que és caos circulatori, i caos circulatori, perquè és caos circulatori, per què, saps que
l’avinguda d’ací de la carretera 340 fins a la rotonda del pàrquing avui s’ha quitranat, ho
sabia, ho sabia això, a què no ho saben tampoc, s’ha enquitranada avui perquè estava en



123

males condicions, s’ha quitranat avui, i això és caos circulatori, hem d’arreglar-ho, o els
carrers no s’arreglen, no senyor no tallem els carrers, ni dobles, ni res, tallem els carrers
que fan falta tallar, està clar o no està clar. Però no em vinguen vostès a criticar com
critiquen, és veritat.”

L’alcaldessa, Sra. CALERO, exposa: “Quin motiu justifica la diferència entre el
número d’abonats al padró d’IBI i el número d’abonats al padró de la taxa de fem?

La regidora-delegada d’Hisenda, Sra. HERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, bona nit,
jo crec que aquesta pregunta ja la vaig explicar l’altre dia quan tractem el tema de, quan
tractem el tema de les taxes, jo crec que ho deixe clar i a més crec que és evident, molt
més per a un partit que ha estat governant durant 6 anys com deia la meua companya,
no. Crec que és evident que no té res a veure el padró de l’IBI amb el padró de fem,
absolutament res a veure el fet imposable en l’IBI i el fet imposable en la taxa del fem,
no té res a veure. En l’IBI estan tots els immobles i els solars, però no tots els immobles
i els solars tenen obligació de pagar la taxa del fem, i mai coincidirà, mai coincidirà el
padró de l’IBI amb el de la taxa del fem, perquè repetisc que no té res a veure una taxa
amb l’impost.”

El regidor del Grup PP, Sr. ZARZOSO, diu: “Sra. Alcaldessa, Sra. Alcaldessa,
vegem. Ací ha eixit regidor del Bloc parlant un moment de les taxes, i ha dit que ell
opinava que en el concepte de taxa deu pagar, ell el que ha dit és segons la declaració
sobre la renda. Mire, l’única taxa que hi ha en aquest municipi que està feta amb criteri
que pague més el que més mitjans econòmics té és la taxa de fem. Fixe’s, és l’única taxa
que ací va crear en aquesta Ajuntament un gran debat i va ser el PSOE el que es va
oposar però a totes, totes.

Ací, no es paga la taxa de fem perquè es genere més o menys fem, no, sinó per
tenir un servei el qual, usa o en un moment determinat pot usar, aqueixa és la qüestió.

Primer lloc, ací tenim tres coses, és un servei obligatori per a l’Ajuntament que
ha de prestar-ho en el seu terme municipal, prova d’això és que en la legislatura passada
als monestirs es va signar un conveni amb Puçol perquè prestara servei.

Punt segon, és un servei obligatori per al ciutadà, per a l’abonat que ha de fer ús
d’ell a la força, no pot usar un altre servei. En conseqüència, per fer ús d’aqueix servei
paga una tarifa, una tarifa que no té res a veure amb el fem que genera, en absolut. Per
exemple, un habitatge paga crec 23€ al trimestre, una entitat bancària que tenim ací, que
no usa fem, que no genera fem en absolut està pagant 690€ al trimestre.

La Sra. Regidora va dir, els pisos buits, l’Ordenança municipal és molt clara, tot
aquell habitatge que es trobe a 300 metres d’un contenidor o d’un punt de recollida i que
tinga la cèl·lula d’habitabilitat, o siga habitable, ha de pagar el fem, si no paga el fem és
perquè vostès no gestionen bé, però deu pagar-la, sense cap dubte l’ordenança és molt
clara. Llavors l’única diferència, l’única que hi ha entre el padró  d’IBI, l’única, i el
número d’abonats al fem ve donat pel nom de solars, i jo els dic, tenim aqueixos solars,
o parcel·les convertides de rústica i d’urbana 14.500, tan difícil és reconèixer, Sr.
Chover tan difícil és reconèixer que tenim un frau, una bossa de frau en la taxa del fem
impressionant, pregunte jo. És l’única diferència que hi ha entre aqueixos dos padrons,
ací el que ocorre és que tot el món està pagant, sempre els mateixos.

Tenim, a més, mire, he demanat informació a la SAG, he demanat informació a
la SAG, a la muntanya presta el servei, a l’estiu tots els dies, resta de l’any 3 vegades a
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la setmana, hi ha 5 punts de recollida, de podes i efectes, si no paguen és perquè vostès
no gestionen, deuen pagar, deuen pagar. Almardà, presta serveis tots els dies de l’any, i
hi ha dos punts de recollida per a podes, Almardà jo es que hi ha gent que està pagant,
però hi ha molta més gent que no està pagant, és problema de gestió de vostès.

El Grau Vell, a l’estiu es recull tots els dies, resta de l’any 2 dies per setmana,
porten vostès jo crec que són 2 anys i 7 mesos, no s’escuden en el que, perquè la Sra.
Hernández sempre diu el mateix, és que el que feien vostès, escolte, si després de 2 anys
i 7 mesos governant, tots els regidors d’Hisenda tractem de millorar el que ha fet
l’anterior, ací el vertader problema és que vostès van per a arrere com el cranc. Però
l’única diferència que hi ha segons l’Ordenança són els solars, i aqueixes parcel·les que
es converteixen de rústica en urbana, tots els altres deuen pagar la taxa de fem, si no la
paguen és perquè vostès ens gestionen.”

La regidora d’Hisenda, Sra. HERNÁNDEZ, comenta: “Mire, Sr. Zarzoso, no és
que sempre hem de tendir a millorar, és que ho estem fent. A mi el que em fa la
sensació és que vostè ha passat 4 anys de regidor d’Hisenda i no s’ha assabentat
absolutament de res i és molt trist de veritat que li haja de dir açò. Però no és l’única
diferència aqueixa, no és l’única diferència, perquè la taxa es fixa en criteris
d’habitabilitat, els pisos que no té aigua per exemple s’entén que no té criteris
d’habitabilitat, no tenen condicions d’habitabilitat, i per tant estan en l’IBI però no
paguen la taxa del fem, totes les casa, les cases i solars que hi ha en nucli urbà no
paguen la taxa del fem. Los Monasterios estan en l’IBI i no paguen la taxa del fem, però
no la paguen pel conveni precisament que vostè ha dit, perquè nosaltres no li recollim,
no li prestem aqueix servei. Però, mire, li vaig a dir més coses, per llei l’autoritat
portuària que té diversos rebuts d’IBI i que suma per tant en el padró d’IBI com en
diversos contribuents, per dir-ho d’alguna manera encara que només siga un, perquè va
en funció de les unitats, té diversos rebuts d’IBI, no paguen fem per sentència judicial,
perquè no se li presta el servei, després a pesar de ser un servei obligatori com vostè diu
que és cert a pesar de ser un servei obligatori la pròpia, el propi jutjat reconeix que no es
presta i no la paga, per sentència judicial.

Però hi ha més coses que li vaig a dir, altres diferències, cada una de les
dependències municipals de l’Ajuntament, propietat de l’Ajuntament o dependències i
solars, estan en l’IBI, el que passa que després estan exempts, però no en el padró del
fem, mire, mire, si van sumant, tots els pais, tots els pais, que estan aprovant, que
s’aproven, val, el que ocorre ací és que com nosaltres ara es fa molt ràpid, i vostès no ho
feien, l’increment va pujant en l’IBI perquè ràpidament pujaven d’IBI rústica a IBI
urbana, val. Però això no vol dir que estiguen construïts, els país que estan aprovats
estan en solarets, perquè no tenen cases dalt, i tampoc paguen el fem, però si paguen
l’IBI.

Per tant moltes diferències hi ha perquè no són coses iguals, home si li estic
posant els exemples. Que més vol que li diga, no és el mateix, Almardà, la majoria dels
veïns de l’Almardà, a pesar que són auto abastida paguen des de fa molts anys el fem, i
ara, amb aquest equip de govern estan sent requerits, i ells ho saben molt bé perquè sí
que s’estan inspeccionant, i jo ja he tractat amb molts que els ha arribat la liquidació
se’ls està fent pagar a aquells que no pagaven el fem i que la toca pagar-la encara que
siguen auto abastida, i això se’l poden dir els ciutadans. Per tant no em diga a mi que no
complim amb la nostra obligació de fiscalització de tributs perquè quan nosaltres entrem
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ací en aquest Ajuntament ni hi havia tècnic ni havia inspectors, i ara hi ha tècnics i
inspectors, amb la qual cosa mire si ho tinc fàcil per a millorar la seua gestió.”

El regidor del Grup SP, Sr. GIL, manifesta: “Jo voldria fer-li un prec al Sr. Estal
perquè m’ha contestat abans en un capítol molt seriós del tema que estava tractant.

Jo en principi se l’ha pres un poc a broma per la quantitat de temps que estem ací
i perquè entenc que estàvem debatent l’assumpte, que no ens correspon a l’Ajuntament.
Vol dir que s’estiga preocupat pel tema que vostè ha portat avui a aquest ple. Però una
cosa és que li estiga dient que és quelcom que s’està debatent al Parlament espanyol, si
no recorde malament ahir i avui es reunien el Grup Parlamentari del PSOE, amb
aquelles persones i institucions que estan a favor de la LOE, per a tractar-la, i que
portarà almenys un tractament de 3 a 4 mesos al parlament espanyol.

Avui vostè ha portat ací una cosa i ja li dic que té tot el dret de portar-la si vol
però, és quelcom que no li competeix a l’Ajuntament de Sagunt. Això és el que jo volia
dir-li i que ja portem, no set, portem ja més de 7 hores, i clar li retrac un poc que facen
aquesta quantitat de mocions amb quelcom que sempre repercuteix en el del front, i mai
facen mocions perquè vostès des d’ací defensen els interessos d’ací, per exemple, els
475 milions de pessetes que per sentència del Suprem cal posar en els pressupostos
municipals i comprar sòl, a veure quan ho fan això, fan una moció, la debatem
l’aprovem, i comprem sòl per exemple per a una cooperativa que s’anomena Per La Nau
que s’acaba de crear, veurà com si que tenim sòl.

Jo li volia fer un prec també a la Sra. Alcaldessa perquè fa uns dies rebíem un
document, era un fax que procedia d’una signatura, de la signatura Boluda, de València,
sobre el contratemps que ha patit el seu cotxe i el del seu fill. I el meu prec és que no em
manara ací papers d’aquests, perquè home jo conec molt bé i amb molts anys
d’anterioritat el que suposa que li cremen a un el cotxe sense haver fet motius per a
això, i jo no era Alcalde. Ni s’ha reunit la junta de seguretat en cap moment, ni he donat
passos perquè això es fera, i el que he fet he sigut jo engolir-me quelcom que m’ha
vingut, que encara no es ni perquè és.

Un cotxe me’l van cremar a la porta de ma casa, i un mes i dies després a la
porta de l’Ajuntament. Jo ja porte dos també i no va haver-hi cap detall ni desfasaments
de ningú, que tampoc els he demanat, ni els desig, ni vaig enviar jo cap document a
ningú, ni em vaig posar en contacte amb cap company de la corporació, del PSOE, del
PP o de qui fóra, perquè se’m fera.

Llavors a mi em sobra aquest document que m’ha remès, perquè, vaja, en el meu
cas no va, jo ja he passat el meu amb açò i conec molt bé el glop tan amarg, a més per
no saber perquè pot ser, però no en porte dos, en porte 4, en porte 2 més en el meu
garatge que van destrossar la porta de la casa, van destrossar l’ascensor i van destrossar
més meus, o siga jo ja en porte 4, i seguisc sense obrir la boca.

Llavors a mi m’ha molestat moltíssim que m’envie un fax en què li diu
d’aquesta empresa que, bo, que reba la nostra més afectuosa mostra de solidaritat cap a
nosaltres i feia la corporació municipal de Sagunt en ple, que li ho diguen a ell ja té
prou, però a mi no m’ha de manar cap document. Llavors és que el meu prec és que si li
torna a ocórrer algun dia alguna cosa se l’engul com puga, s’apanye com puga com
m’he apanyat jo, que prou sent, i conec el que haurà patit en rebre una cosa d’aquestes
en una propietat pròpia, sense saber per què és.

Simplement que l’empresa li dóna el condol a l’alcaldessa i diu que s’ha gastat
damunt la corporació. Bo, a mi m’ha molestat que envie una cosa que crec que no me la



126

tornarà a enviar, perquè, clar, a això m’estic referint, un prec per a ella que no m’envien
a mi papers d’aqueixos, jo ja porte el meu i estic calladet perquè a més han vingut
després certes declaracions subliminars que ja al País va apuntant com algun grup
segregacionista camina fent l’idiota.

Ni ho he anomenat mai ni he intentat mai, i a més de saber que ha passat açò
perquè ja ho he patit jo, perquè la veritat és que estic fora de si, és una cosa molt
desagradable i que un es pregunta de nit i de dia per què, què és el que passa.

Bé, ara una pregunta a l’equip de govern perquè es prenga nota, mire, en la
Comissió de Govern del 14 de setembre del 2005 en el punt 26 hi ha un expedient que
és el número 23/02P i és una denegació d’una llicència d’obres, i diu, carrer Sagasta a
Sagunt. Ací hem tingut un ple perquè el topònim del Port no es llevara ni desapareguera
i crec que el mínim que poden fer vostès és quan facen un expedient, ja quan acordem
que els papers i documents que hagueren d’eixir la ciutat de Port, que posaren el carrer
Sagasta està al Port, no està a Sagunt.

I una pregunta també, l’última. La famosa zona verda que hem comentat fa un
moment sobre el CEPES que té ocupada Richerd Bron, pel que he sentit fa un moment
que era una pregunta que heu arribat a fer, està en la mateixa situació que al febrer, no
hi ha cap paper nou, ni hi ha cap document nou en què aquesta empresa se li obliga a
pagar el que deu. M’ha xocat molt la postura de la regidora d’Hisenda dient als
ciutadans que té en cases d’Almardà que ha de pagar i se’ls ha manat requeriments,
home, això són pecatas minutas, encara que siga les de molts ciutadans, però això
d’aquesta empresa és molt forta. Mire que s’ha posat fort dient i defensant que
l’Ajuntament ha de cobrar, perquè jo també ho pague, que ho pague tot el món, eh, ja
que s’ha posat tan fort veurem si donem resposta a açò, i si no com vostès han fet unes
declaracions en la premsa també i estan disposats a anar a per açò, compten amb
Segregació Portenya, i quan dic d’anar a per aquests a través dels tribunals perquè si no
d’una altra forma no podrà ser, eh. Hi ha més de 100 milions de pessetes pendents per
cobrar, i si tots paguem els impostos, o es requereix a la gent perquè els pague, a veure
si aconseguim que ho paguen home, eh.”

A les 0 hores i 15 minuts la Sra. Alcaldessa s’absenta definitivament de la sessió
i és substituïda en la presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Martín.

El regidor del Grup BLOC, Sr. CIVERA, manifesta: “És que si, ix un regidor, i
diu que el carrer Sagasta està al Port i no està a Sagunt, i ens quedem tan tranquils, bo,
aquest senyor o no sap on està o jo no sé el que passa ací, el carrer Sagasta està al Port i
està a Sagunt, perdona que et diga. Perquè aquest municipi fins que es demostre el
contrari és Sagunt, està al Port també, però escolta, que quede en acta que això que està
dient aqueix senyor no té ni cap ni peus.”

El portaveu del Grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Jo vull, jo vull aclarir que si
s’ha repetit una còpia d’aqueix fax als grups polítics, és perquè diu que es faça extensiva
la mostra de solidaritat a tota la corporació, jo no sé perquè el Sr. Gil es mostra
contrariat amb aqueixa història, si una persona que envia un fax, diu que es faça
extensiva aqueixa mostra a tota la corporació, no entenc perquè li molesta que els arribe
a vostès escrit. Jo, i vull matisar clarament que en les declaracions que s’ha fet tant del
meu grup, des del meu partit com per part de l’Alcaldessa, en cap moment, ni
subliminarment ni directament ni vetladament s’ha fet esment absolutament a res, ni a
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ningú, ni a res ni a ningú. Però, vostè, bo, vegem, vegem, si vostè té proves o posa en
boca, si ací moltes vegades la gent desmenteix el que està entre cometes, i en negreta,
que diu que no ho ha dit, sense haver eixit en cap moment, declaracions de l’Alcaldessa
ni de ningú del grup municipal del partit Socialista, ni ningú del partit Socialista,
acusant a ningú de res, el que s’ha dit és que no se sap qui pot haver sigut, això és el que
s’ha dit reiteradament, i em sembla que venir ací a contar que, que, bo, jo sé, vostè va
patir en un moment determinat una agressió i a les dues hores estàvem cridant-lo,
interessant-nos i preguntant, i solidaritzant-nos amb vostè. No es que no, que diga ací
vetladament o subliminarment es tracta d’enfocar aqueix tema cap a Segregació, això no
és cert, això no és cert, i vostè no ho pot dir ací, perquè això no és cert, i vostè, si hi ha
vostè li han cremat un cotxe, jo ho lamente moltíssim, i políticament ho lamente
moltíssim més, ací hi ha hagut una agressió directa contra la primera autoritat d’aquest
municipi, i em sembla que minimitzar això comparant-ho que, bo, que a mi també em
van cremar i que s’apanye, i que se cerque, no em sembla, és la seua opinió, jo
naturalment no la compartisc, naturalment que s’apanya, i  s’apanyarà, però em sembla
que té una transcendència un poc major que el fet que li cremen un cotxe a Gloria
Calero, em sembla que té un component completament distint, si vostè ho vol entendre
així ho entenga, si no ho vol entendre així, no ho entenga, si vostè se, naturalment,
naturalment és que és el mateix el vandalisme que es puga produir que el que es creme
el cotxe expressament de l’Alcaldessa i del fill de l’Alcaldessa. Jo crec que és una
situació, vaja, que té una component política de molt de calat, a mi em sembla que, bo,
si vostè ho vol minimitzar allà vostè, però no em sembla raonable ni políticament just, i
molt menys que faça acusacions vetlades dient que si s’ha dit o no s’ha dit.

Si vostè té proves que s’ha dit mostre-les, i si no, no faces aqueixes insinuacions
perquè està tractant de confondre la gent, i en absolut l’Alcaldessa, ni el grup polític que
la sustenta, ha fet cap afirmació, ni ha relacionat la crema del cotxe amb el seu grup
polític, ni amb cap altre, ni amb cap persona, i si vostè té proves en cas contrari aporte-
les.”

El regidor del Grup PP, Sr. BORRÁS, comenta: “Bona nit, novament un prec, a
la Sra. Alcaldessa, la campanya de Nadal sembla que s’ha anticipat abans, encara que
oficialment té les seues dates almenys pel que respecta a l’Ajuntament de Sagunt i la
delegació de comerç.

En el ple passat parlava clarament que tractara de coordinar als delegats per les
interrupcions que hi havia de trànsit degudes a les obres. Ens trobem en una situació
prou difícil i sobre algunes zones, va ploure, i hi haurà aigua novament.

L’any passat concretament a la zona de la plaça Primer de Maig i adjacents, com
a conseqüència de les canonades d’aigua, va estar tot tallat. Ara no són les canonades
d’aigua, ara són les canonades de gas. A més de les obres que reflectisca en el ple
passat, tinguen-se en compte perquè em sembla que és espatlar novament la campanya
als comerciants, a aqueixos comerciants quan al llarg de l’any a penes té oportunitats
per a poder-se compensar i rescabalar dels costos i despeses que comporta l’obertura
d’un establiment. Res més i moltes gràcies.”

El regidor del Grup PP, Sr. ZARZOSO, manifesta: “Jo crec que no té cap raó. Jo
el que volia que se’m contestara és que, la font Rovira, la de l’aigua de Soneja, pareix
que a l’any aboca un cabal d’1’5 milions de metres cúbics, és molt aigua, on aturarà
aqueixa aigua. Sabem avui en dia que amb aqueixa aigua que es fa, m’agradaria que
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se’ns diguera, això d’una banda, i per un altre costat tenim dos pous que són el Sabató, i
la Pedrea crec que s’anomena, aquests pous nosaltres en la passada legislatura el
manteniment d’ells, ens costaven aproximadament milió i mig, però els teníem sempre
en condicions de poder fer ús d’aqueixa aigua, com està la situació d’aquests pous al dia
d’avui, o en l’actualitat, en quina situació es troben aquests pous?”

El regidor-delegat de Trànsit, Sr. GARCÍA, comenta: “Els dos pous estan igual
que vostès els tenien, els tenim en manteniment, aquest estiu els hem posat en
funcionament una vegada, i els tenim en manteniment constantment, i revisant-ho
diàriament. La SAG no manté els pous, els pous els mantenim nosaltres, això, nosaltres
ho estem mantenint igual que vosaltres, tots els dies s’hi va i es revisa perquè fixe’s com
hem estat aquest estiu del tema de l’aigua, llavors, t’he dit, aquest estiu ho hem posat
una vegada, un dia en marxa, perquè no ens arribava l’aigua de bombament ací al metre
cúbic, i vam haver de posar-ho en marxa per a omplir els dipòsits, i una altra cosa, el
que tu deies del canal, l’aigua de Soneja, nosaltres el que hem fet és, el camp del Xulla,
bo, estem donant-li encara aigua al Col·legi de les Monges, després, com que aqueixa
aigua es tirava a la sèquia, abans de tirar-la a la sèquia el que hem fet ara és un
aprofitament i li hem posat l’aigua al camp del Xulla i al Saguntí. O siga, hem fet una
xicoteta inversió, i llavors ens gastàvem un muntó de metres cúbics a l’any en el
Saguntí i el Camp del Xulla i hem resolt el problema aquest.”

Durant aquest apartat abandonen definitivament la sessió el Sr. Cortés, Sra.
Gómez, Sra. Contreras, Sr. Gil i Sra. Aucejo.

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 0
hores i 30 minuts del dia 25 de novembre del 2005, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA

ANNEX: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC

Suspenent momentàniament el ple per a permetre les intervencions del públic, la
Sra. PANIAGUA exposa: “Bona vesprada, millor bona nit. Sóc Celia Paniagua, parle en
nom d’un grup de ciutadanes, i ciutadans que encara que entroncarem un escrit o
espècie de manifest segons la celebració del dia d’avui, no hem volgut intervenir en el
punt on la moció institucional sobre la violència de gènere perquè per descomptat que
no volem desviar per a res l’atenció sobre aqueix problema, però volem partir d’ací, i
diu així, instaurar un dia internacional té com a objecte cridar l’atenció perquè les
persones ens aturem un instant a reflexionar sobre els matisos que tal assumpte
comporta de manera que quan li reflexió ens conduïsca a la sorpresa, a la preocupació o
a la indignació siguem capaç d’individual o col·lectivament aportar les possibilitats
d’acció que eviten o reduïsquen la causa de la celebració. A aquestes altures amb relació
a la violència de gènere i a la violència en general, la societat ja s’alarma, ja ha passat de
la sorpresa a la preocupació, per a arribar a la indignació i cridar basta. El dia
internacional contra la violència de gènere ens ha de servir per a reflexionar i aprendre
com evitar l’espiral de violència que podreix la societat i castiga especialment les dones,
i és que la intolerància la baralla permanent i la crispació són mètodes que
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desgraciadament estan posant-se de moda, de manera que s’apliquen tant en l’àmbit de
la llar com en la vida pública, no hi ha diàleg ni contrast de parers, raciocini, ni acord,
aqueixa és la raó per la qual a Sagunt acabem de viure una altra manifestació de
violència. La que ha patit la nostra Alcaldessa en els seus véns i en la seua dignitat,
colofó d’altres agressions materials i amenaces greus patides per altres membres del ple.
És inadmissible i ho condemnem contundentement, no hi havia antecedents, cap altre
Alcalde anterior va patir aqueix dany que haguera sigut igualment condemnable, però
en certa manera sospitem que una acció tan covard inclou el rebuig a l’autoritat d’una
dona, sense tenir en compte que no sols es fereix la seua dignitat, també la de tot
l’Ajuntament i tota la ciutadania, i després que, que més se’ls ocorrerà als agressors,
hem de resignar-nos. Segurament tota la societat som responsables, no som capaç de
conrear una major i millor cultura de la pau, però especialment ho són el soroll polític,
l’agressivitat social, i l’acarnissament d’alguns mitjans de comunicació, tots ells hauran
de respondre de l’odi, covardia, i revengisme que conreen.

És indispensable que les forces socials i polítiques, les entitats ciutadanes,
l’escola i les persones sensates, no siguem còmplices amb el nostre silenci de l’odi i
violència que ens rodeja, hem de posar-nos a la tasca de generar assossec, diàleg,
tolerància i connivència en pau, perquè no es repetisca. Gràcies.”

La Sra. ISABEL CERCENADO manifesta: “Sóc Isabel Cercenado, i parle en
nom propi. Jo avui vull fer una reflexió al tall del que estava comentant Celia, una
reflexió sobre la manera de fer política, i em vaig a referir a la manera de fer política en
aquest Ajuntament, perquè no puc referir-me a una altra cosa perquè no tinc capacitat
d’incidir en altres llocs.

Vull dir que si tots i totes estem d’acord en què uns dels pilars bàsics de la llei
integral contra la violència de gènere és precisament que s’eduque en la resolució dels
conflictes de manera no violenta, i la llei estableix que des d’infantil fins a la Universitat
es facen programes específics precisament per a educar en aqueixa resolució dels
conflictes que sempre existeixen perquè hi ha els conflictes però que es resolguen de
manera no violenta, jo crec que tots tenim una responsabilitat, no sols a nivell de
centres. La responsabilitat d’educar és de tota la societat, dels ciutadans, però també
dels polítics, i em sembla que així com en la primera part del ple, jo he d’agrair a tots
els grups polítics que han donat una mostra d’un cert tarannà, que, bo, hem rist fins i tot
i hem sigut capaços d’ironitzar les divergències, no ha sigut així al llarg de tot el ple, i a
més he de dir una cosa més, jo crec que és injustificable, que cap regidor, regidor de
l’Ajuntament de Sagunt, justifique de cap de les maneres possibles actituds violentes
com ha ocorregut en premsa, i jo faig aqueixa crida perquè tots fem nostra anàlisi de
consciència i ens preguntem la responsabilitat que tenim que la violència en compte
d’eradicar-se siga quelcom que ja comence a semblar quotidià. Res més.

Bo, sóc Isabel Cercenado una altra vegada i si que voldria dir que la intervenció
meua ha sigut simplement per a demanar una ajuda, des de cada individu, això és cert,
però també des dels partits polítics que estan ací, que tenen l’obligació de tirar-nos un
cable perquè estem parlant d’un dret fonamental, simple i planerament, és un dret
fonamental i hi ha una sèrie de persones, en aquest cas un col·lectiu que sistemàticament
estan sent discriminats, i llavors han d’estar posats a la mateixa altura que la resta de la
ciutadania, que bé per motius d’accessibilitat, bé per motius de barreres de comunicació,
bé pel que siga, sempre ens trobem al marge del marge i açò és un poc la reflexió junt
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amb una altra que els llance i és, fixen-se, fa 3 anys demanàvem exactament el mateix,
sembla que en algunes coses, no hem avançat, reflexionen, res més.”

El Sr. RICARDO RUIZ comenta: “Bé, bona nit, bo, en fi, estem ací esperant per
a fer algunes peticions. En primer lloc, hi ha una petició que arrossega ja prou de temps,
jo si que li volia preguntar, sense anime d’ofendre ni res, el tema és que encara estem
amb el tema del carrer la Rosa, Alorco, etc., etc., saber si quan es van a començar les
obres i si és que no hi ha fiances en aqueixos carrers quan es deixen en aqueix estat, i si
es recorre a la fiança per a arreglar els carrers, i que passa amb aquests carrers que
continuen estant després d’haver dit que s’anaven a solucionar els problemes.

Bé, donat el cas que hem escoltat que s’estava parlant d’una concessió d’una
emissora de ràdio, vull dir que haver-hi si saben vostès que ací a Sagunt, és un dret
també la televisió, i pareix que molta gent de què viu ací no veu la televisió bé, pel tema
del castell. Pobles d’aquesta comarca van sol·licitar al seu dia un repetidor per a poder
veure la televisió bé, no, i se’ls va concedir. Dic jo que algun dia serà l’hora que aquest
Ajuntament faça les gestions perquè es pose un repetidor de cara a la televisió digital
nova que tindrem dins de poc, vull dir que a veure si fan vostès un esforç un poc
intel·ligent i veurem que passa amb açò no.

Després està el tema de l’avinguda País Valencià, l’avinguda País Valencià que
en aquests moments està tenint problemes molt importants de vandalisme de robatoris
etc., etc., etc., jo porte ací una denúncia d’una de les persones que tenen un negoci allí,
però que a més altres veïns han estat parlant amb mi de la problemàtica que hi ha social,
i de delinqüència en l’avinguda País Valencià, és d’alguna forma un poc enutjós que
una de les avingudes més importants del poble que és l’entrada i l’eixida encara, tinga la
llum que té, moltes de les vegades les llums de la via estan apagades per falta de
manteniment o pel problema que tinguen, però estan apagades, no hi ha llum i realment,
qui realment està donant llum a la via, són els comerços que viuen a  la via, o siga, que
actuen a la via, i això per descomptat ja és l’artarada i la dignitat d’un poble, o siga, és
que no pot seguir així.

També arriba fins i tot al tema nadalenc, el tema nadalenc que per a molts
carrers amb comerços es veu amb una il·luminació de Nadal bé, en l’avinguda País
Valencià no la té, no es per què, el tema és que algú haurà de decidir a veure que és el
que es posa allí perquè hi ha prou comerços, i perquè els comerços, fins i tot hotels i
perquè pense que tant els veïns d’allí, com els negocis que hi ha, els agradaria tenir un
poquet més entranyable el carrer, i més en aqueix sentit, en el sentit del Nadal.

Fins ací queda tot i ara li vaig a passar la paraula a un company d’associació que
té un negoci allí i vol dir unes quantes paraules, moltes gràcies.”

El Sr. PEPE DURÁ diu: “Bona nit, sóc el propietari de l’Hotel Azahar, m’alegre
molt que al principi de la intervenció de vostès s’han comentat que es van a venir
empreses turístiques concretament d’hoteleria, m’agradaria que almenys les recolzaren
un poquet més que a les existents.

Jo concretament tinc un gran problema en el meu establiment, ho he exposat ja a
la premsa, he cridat moltes vegades a aquest Ajuntament, tant manant el Grup del PP,
com manant el PSOE amb altres grups. Jo crec que l’Hotel Azahar es mereix un poquet
més de respecte més que res pel següent, l’Hotel Azahar té davant de l’hotel una parada
d’autobús que no és que em moleste la parada, simplement crec que no proporciona la
seguretat d’evacuació que el client que s’hostatja a l’hotel, els mateixos amos i empleats
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ens mereixem, perquè aquesta aturada està davant de l’hotel, hi ha unes escales que
accedeixen des de la via pública a l’establiment, i sempre estan envaïdes, primer tema,
després crec que és una falta de respecte de molts usuaris que quan els indiques que han
d’abandonar les dites escales t’amenacen, t’escupen, fa 2 dies vaig haver de cridar la
policia municipal perquè hi havia ací un senyor que estava prou borratxo, em va escopir,
em va dir que, tot el que va voler, que si era un racista, bo, paraules que jo crec que no
em meresc, i cap ciutadà es mereix. Després jo crec que ens mereixem una millor
imatge, una millor imatge, perquè ho vaig dir l’altre dia en la premsa quan arriba una
persona hi ha voler-se hostatjar en la nostra ciutat, la primera cosa que fa és veure la
imatge de l’establiment, si un té 60€ per a gastar triarà un establiment de 60€, el que té
15€. Francament vinc a demanar-los per favor, però per favor, no es que forma hauran
de cercar vostès la solució, però els pregaria per favor, ja torne a repetir, ho vaig
demanar a l’anterior govern, els ho demane a vostès, ho estic demanant des que en
aquest Ajuntament, en glòria estiga, el cap de policia Reina, no se si vostès, a no perdó,
perquè tinc males informacions, parle amb un policia i em va dir, mira ja ha faltat,
preferisc que estiga encara, i ho sent. El tema que hi ha és aquest, són 23 anys
d’activitat, crec que ens mereixem, almenys un pèl de respecte, al que es refereix a
l’altra entrada, que dóna a l’avinguda, aquesta és l’avinguda País Valencià, a la qual
dóna a l’entrada al carrer de l’Estació número 5 resulta que s’han fet unes grans
millores, s’ha fet un vorera molt bella, però la qual serveix perquè molts gossets
vinguen a fer ací les seues necessitats, no critique que no es netege, perdó, es neteja
aqueixa carrer tots els dies, els excrements dels animals es recullen tots els dies, però
que ocorre que la persona que passa a netejar passa unes hores, però al cap de cert temps
ix qualsevol persona amb el seu gosset i no té l’amabilitat de recollir tals excrements,
només conec una persona que ve amb el seu gos, que viu prou lluny que recull els
excrements del seu gos i els diposita en el contenidor que hi ha. Jo els demane per favor
que tinguen en compte aquesta qüestió les dues entrades de l’Hotel Azahar són un
vertader desastre, estic cansat, no es que faré, però quelcom si vostès no m’ajuden hauré
de fer, moltíssimes gràcies.

Bo, em comenta ací el meu amic Ricardo que parle de la pintura del pont de la
carretera, m’imagine que haurem de pintar el pont de la carretera, i després el que ha dit
Ricardo és veritat, podien posar alguna llum de Nadal almenys a les entrades, perquè si
il·luminem tota la ciutat, i unes de les primeres vies d’accés està sense algun adorn de
Nadal, es queda un poc la cosa, fora de lloc, no tenim banderes quan hi ha falles, quan
són les festes no es posa cap indicador que són festes, si açò costa quatre duros dir-li a
les persones que vénen a la nostra ciutat que estem en festes, que estem en Nadal,
moltíssimes gràcies i espere tornar a venir al ple perquè m’ho he passat molt bé.

Sra. Alcaldessa, és inaguantable el que estem patint, ara la meua senyora està
sola, la meua senyora està sola a l’hotel, avui l’hotel estarà al 100%, ahir va estar al
100%, però no està només l’hotel nostre al 100%, estan els hotels de Sagunt al 100%,
els de la comarca al 100%, i fins i tot molts de València, gràcies a una empresa que fa 4
vegades una subhasta que no sols aquests dies els que tenim l’hotel al 100%, sinó que
després ve molta gent amb camions especials que almenys s’hostatgen i almenys ens
donen una xicoteta vida, perquè Sagunt crec que menja més de la indústria que del
turisme, gràcies.”

La Sra. TERESA CARBONELL exposa: “Hola, bona nit, em dic Teresa
Carbonell, i represente els veïns del carrer Sagrari i ens dirigim al nostre Ajuntament
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per a recordar-li que al juliol del 2004 ja presentem uns escrits dels que tenim
constància per a posar en el seu coneixement el perill que suposava per als veïns l’estat
en què es trobava a causa de la restauració de la casa del notari, i el temple de diana que
estan restaurant-lo des de l’any 2003, el carrer no té eixida pel que només tenim un
accés, quan un veí vol entrar o eixir del carrer es troba a un costat amb el bastida del
carrer del notari, el carrer mesura 2’9 metres d’ampla i el bastida ens ocupa 1’5 metres,
senyors als veïns ens queda només 1’4 metres d’ample per a poder passar i a l’altre
costat es troba amb una carxata d’1’5 metres d’alt que no té barana i acaba en pendent
relliscosa a més, l’accés es troba taponat per algun cotxe, impedint el pas a peu, i no
diguem ja en cadira de rodes, una de les nostres veïnes va en cadira de rodes des que va
nàixer.

Ha passat més d’un any des dels nostres escrits i durant aquest interval de temps
diverses veïnes han patit accidents. Al juny del 2004 una veïna va patir un esquinç de
turmell a causa d’una caiguda. A l’agost del 2004 una altra veïna d’uns 70 anys va patir
una caiguda per la qual va haver de ser intervinguda quirúrgicament, que es va trencar el
turmell per tres llocs i va ser en cadira de rodes, i a l’abril del 2005 una altra veïna de 85
anys ha patit una caiguda baixant pel pendent i colpejant-se al nas. Per a la seua
informació aportem fotografies preses en aquests anys, i altres actuals perquè
comproven que s’ha fet cas omís a les nostres peticions, a més del pèssim estat de la
calçada pensem que el bastida en si resulta perillós, es troba recolzat a la façana
únicament al no existir l’habitatge, per darrere la grua també és perillosa, es troba
damunt de les nostres cases, està inutilitzada des de fa més d’un any.

Suposen aquests dos elements una despesa addicional pel seu lloguer que tots
costegem amb els nostres impostos, a pesar de no utilitzar-se? Tenen previst acabar
l’obra en breu? Per quant de temps consentiran que els veïns d’aquest carrer visquem
rodejats d’aquests perills?

També volem reflectir la falta d’informació que s’ofereix als visitants que
s’acosten a veure el temple de diana, preguntaran als veïns sobre el mateix ja que no hi
ha res a veure, l’única cosa que es troben és un carrer en males condicions, una tanca,
residus, no hi ha cap cartell indicatiu de la situació i del deteriorament del temple de
diana, a la regidoria de turisme li demanem que reflectisquen aquesta situació en les
guies que es posen a disposició dels turistes, si aquesta és la imatge que es pretén donar
d’una ciutat moderna i al mateix temps històrica com Sagunt, deixa molt que desitjar la
labor que es fa des d’aquest Ajuntament sobre aquest monuments. Moltes gràcies.
M’agradaria que veren les fotos per favor.”

Sóc una veïna del carrer del Castell i m’adrece a vostès a fi de transmetre’ls quin
és el sentiment d’abandó que tenim pel que fa a uns temes passats per alt, per exemple
l’enllumenat quotidià i també per què no el nadalenc. Però vostès s’omplin la boca dient
que el carrer del Castell és el carrer més emblemàtic de Sagunt, que n’és l’escaparata,
miren, no els falta raó, a més de ser-ho hauria de semblara-ho, no creuen. La realitat per
als veïns que vivim allí és molt diferent. A nosaltres en lloc de l’aparador més prompte
ens sembla la rebotiga, aquella que només s’arregla quan vindran visites.

Potser ha arribat l’hora d’eradicar el mesinfot, tan típic i tòpic del segons sembla
pequem els valencians, al vaig agranar hi ha fanals que porten temps sense funcionar, i
les que funcionen la seua llum és tan tènue que provoca penombra, a més hi ha trams
que entre fanal i fanal hi ha molt d’espai pel que la il·luminació resulta insuficient,
tinguen en compte que ara fosqueja més enjorn. Quan arriba el Nadal, i ja en el ple
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hivern la tristesa inunda el barri, en altres zones del municipi com a Camí Reial, Horts,
Glorieta, l’Ajuntament, etc., llocs també emblemàtics, tots són llums i ambient
nadalenc, en canvi en el nostre barri tots són ombres i silenci, tenim la sensació que
vivim en un altre poble. La plaça major acull en aquestes festes el mercat ambulant
nadalenc, amb llums i música típica del moment, nosaltres aplaudim aqueixa incitativa,
ens sembla magnífic, però no es queden ací, i pugen un poc més amunt. Cuiden
l’aparador i aprofiten aqueixes dates per a pareix i adornar també la pujada del castell.

Per tot això exigim de la nostra administració un enllumenat en condicions i que
es considere al nostre barri com als altres, no tenim molts comerços, però allí viu gent
que també contribueix en el manteniment del municipi. Moltes gràcies.”

Represa la sessió del Ple, la Sra. ALCALDESSA comenta: “Jo abans de passar
als regidors si volen explicar quelcom volia agrair les persones que han llegit aqueixa
espècie de manifest que han dit que entregarien, ho aneu a entregar ací, a l’Ajuntament,
Celia.

Jo, gràcies per la intervenció, pel to i sobretot pel que heu dit, crec que hem de
prendre bona nota tots els polítics que estem ací, les persones que ens dediquem a
política perquè encara que de tots és la tasca d’educar, no a la violència, individualment,
familiarment els polítics que estem en primera línia i que estem tots els dies en la
televisió, en la premsa i al carrer som els que hem de donar els primers exemples per a
anar eradicant aquest clima de violència que desgraciadament està havent-hi.

L’atac que el patit, si, són uns béns, però s’ataca a la institució, aquesta institució
que està oberta, jo ja ho he dit en alguna altra ocasió, aquesta és la casa del poble, la
casa de tots i de totes, el temple de la paraula, ja ho he dit en alguna ocasió i ací es ve a
protestar, a demanar suport a demanar ajuda, a donar les gràcies o a com jo he sentit en
aquest moment i vos ho agraïsc i estic molt emocionada el suport d’un grup important
de dones. Moltes gràcies, de dones i d’hòmens, moltes gràcies i realment hem de fer una
reflexió profundament les persones que estem en la primera línia. Gràcies.”

El portaveu del Grup BLOC, Sr. CIVERA, exposa: “Sí, jo també voldria, sí, jo
també voldria dir alguna cosa respecte a les intervencions dels dos barris que han
intervingut i en primer lloc agrair-vos el to en què han fet la seua intervenció, m’ha
semblat molt mesurada, i a més que tenen tota la raó, en tots els sentits, eh, m’ha
semblat efectivament que heu tocat uns punts que realment, perquè no podem, perquè
hàgem abaixat la guàrdia pel que siga, estan desatesos o són deficients els que s’han
creat i que l’Ajuntament ha de resoldre. El Sr. Durà té tota la raó, respecte al seu negoci,
però no tant perquè és el seu negoci, sinó perquè efectivament ho ha explicat de forma
meravellosa, que manera la imatge de la ciutat es pot destruir simplement perquè no es
canvia l’aturada de l’autobús, i no es té en compte la neteja de. Per tant em sembla
extraordinari igual com el detall que has dit que efectivament a les entrades del nucli de
Sagunt, no s’advertisca efectivament que estem en festes, és que tens tota la raó, i jo
pense que d’això, amb els meus companys hem de prendre nota, i m’ha semblat molt
encertat la vostra decisió i vos demane, bo, no cal que ho demane perquè ja conec Ruiz i
efectivament es que esteu sobre el tema, no.

Respecte a les companyes de Ciutat Vella, això efectivament sí que és veritat, sí
que és veritat que la ciutat Vella, té moltes deficiències però que no vos vull demanar
resignació, sinó si un poc de comprensió, encara que estan ocorrent unes coses
lamentables, per exemple en el que heu dit efectivament del Temple de Diana amb la
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Casa del Notari, teniu més raó que un sant, el que passa és que, clar, hi ha coses en
l’administració aquesta que moltes vegades no les entenem, perquè. Sí, sí i és que
passem amb el cotxe per ací, i trencarem les rodes, efectivament, és que és un
despropòsit el que hi ha ací, per tant, però també és veritat, també és veritat que ací,
home se’ns pot acusar, jo estic convençut i jo m’imagine que la intervenció de Miguel
Ángel va per ací, en contractació tocarem les tecles tots, però és un problema difícil de
solució perquè, perquè clar la situació ací hi ha hagut una reforma del projecte
d’intervenció a l’edifici, després pareix que l’empresa que hi ha subcontractat les obres
té algun tipus de problema, no. Em sembla molt encertada la reclamació dels veïns
perquè no pot ser d’una altra manera, perquè és que al final és el que dius, el dia que hi
haja una desgràcia jo mateix vaig tenir un incendi, no vos vau assabentar, vaig haver de
tirar bocanades perquè si no s’haguera encès, tota, algun graciós va encendre foc al sac
que protegia, s’haguera passat això quelcom haguera passat, bo, bé. Els que vivim allí
sabem, jo crec que val la pena la crítica, no sols ha valgut la pena, sinó que jo espere
que això ens vaig estrènyer un poc per a estrènyer, no.

Quant a la pujada del castell dir-vos que efectivament hi ha aqueixes, i més, no,
jo m’imagine que ara has explicat evidentment les que es veuen, i les que heu redactat
però hi ha algunes més, algunes més que també tots sabem. Feu-nos-les arribar,
intentarem esperonar un poc la solució d’això, però tinguem en compte que estem, i en
això no vull disculpar a les administracions però sí que dir, que finalment el que és la
meitat primera va quedar en poc de temps de forma endreçada, en dos mesos, en aquest
mes, el director general de Patrimoni no va dir que s’acabaven les obres, se’ns allisarà el
tema aquest i ja començarem a traure merda de la pujada al Castell, i això començarà a
tenir un altre aspecte, no. Per tant, dir-vos això, que molt bé, que continue, que em
sembla molt bé la vostra tasca que ens ho feu arribar i que ens intentarem posar les piles
si pot ser un poc més, perquè si que teniu tota la raó, clar.”

La regidora-delegada de Comerç, Sra. CAMPAYO, manifesta: “Hola, bona nit,
jo voldria contestar respecte a un tema que ha eixit comú per ambdues parts, respecte al
tema de les llums nadalenques.

En aquestes dates estem rebent moltes crides com en anys anteriors amb el tema
de la il·luminació, és una intervenció que es fa des de la delegació de comerç amb
l’objecte de promocionar aquelles zones comercials. És una acord pres també a través
del Consell Comerç, i la idea com deia és aquelles zones de major concentració
comercial il·luminar-les per a donar l’ambient i proporcionar bo, una invitació a què
aqueixa zona estiga molt més agradable per als ciutadans i ciutadanes.

Seria molt difícil, molt difícil il·luminar tota la ciutat, tots els carrers, perquè
pràcticament en tots els carrers del municipi hi ha comerços, però per descomptat hem
de prendre un criteri, és a dir, on hi haja major concentració comercial, il·luminar
aquelles zones, vull dir que és l’únic municipi, dels pocs municipis, que la subvenció és
total per part de l’Ajuntament. Potser també tenen raó que hi ha zones turístiques i de fet
ho tenim previst en el pla de dinamització de producte turístic que aquelles zones
conforme anem treballant per a desenvolupar el turisme començar a il·luminar-les i
començar també a canviar els criteris, que no sols siga una acció des de la delegació de
comerç sinó que també tenir-ho en compte per a pròxims anys les zones comercials, les
zones turístiques, i igualment les zones on hi ha restauració i hoteleria. Però sí que
insistir que fins al moment s’està il·luminant, ho dic aquest tema perquè hi ha moltes
crides de telèfon quan veuen la il·luminació. És que en el meu carrer no tinc il·luminació
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nadalenca, i jo tinc un comerç, cert és, però vos imagineu tenir que pagar totes les llums
dels carrers del municipi, és molt complicat, llavors bo, recollim la idea, treballarem des
del pla de desenvolupament turístic en aquesta línia, i, bo, agrair-vos la vostra
proposta.”

El regidor-delegat de Contractació, Sr. MARTÍN, exposa: “Sí, bona nit a tots i
totes. Bé, jo crec que en primer lloc jo sí que també voldria, voldria agrair sobretot, gran
part de les intervencions que hi ha hagut aquesta nit per part del públic, perquè la veritat
és que a un li fa la sensació que a voltes val la pena d’estar ací, sobretot pel to i tal com
s’han plantejat les coses, no.

Bé, contestant a les qüestions i potser per ordre i en bloc potser com ha plantejat
el Sr. Ricardo, veurem, en el tema del Carrer de la Rosa, és un tema complicat que hem
portat molt de temps i amb ganes de ficar-li mà, jo li puc anunciar que, i espere que en
breu, perquè és un tema que s’ha introduït en el, entre les prioritats del pla
d’accessibilitat, uns dels carrers, que s’ha marcat com a prioritat és el carrer de la rosa,
amb la qual cosa jo espere que tinguem una intervenció almenys que solucione, diguem
el que seria, la via pública, no.

Respecte al tema de l’avinguda del País València jo també vull agrair un poc les
qüestions, sabeu que ací amb l’enllumenat hem tingut problemes amb avaries
importants, que aveses s’han reduït fanals precisament per a garantir que es mantinga
l’enllumenat. La veritat és que hi ha un projecte important darrere que jo crec que seria
pitjor estar ací en aquest ple i no tenir una alternativa clara, no, jo crec que tenim una
alternativa, que jo crec que ja no s’està notant sobretot en les edificacions de l’avinguda
del País perquè ja, a mi m’alegra molt veure cada vegada menys habitatges que es
venen, façanes que s’estan pintant, gent que està començant a veure que aqueixa
avinguda canviarà i serà realment el que és, una avinguda, amb la qual cosa jo crec que
és important aqueix projecte que està ací. Indubtablement jo crec que la labor que els
hostalers d’aquest poble, i especialment pel que fa a l’Hotel Azahar han desenvolupat en
la nostra ciutat moltes vegades donant solucions a problemes d’allotjament en una ciutat
com aquesta jo crec que és d’agrair, no. per tant jo crec que anem en bon camí, tenim
aqueix projecte darrere i jo espere que en breu guanyem tots, no, guanyem, la gent que
treballeu i vos guanyeu la vida allí, com les persones que per fi jo crec que podran
gaudir d’aqueixa avinguda.

Respecte a això de la Casa del Notari, evidentment ací tenim un problema, tenim
un problema, li ha comentat a Manolo amb l’empresa, tenim un problema amb la
direcció perquè evidentment cal intervenir ací, mirarem a veure que manera precisament
per a evitar més costos es pot afavorir l’accés a aqueix carreró, a aqueixa carrer que està
cortada, però anem vos dic que d’entrada que anem a intentar-ho però que és un tema
complex perquè potser si que ens coste més una cosa que l’altra, no.

Respecte a l’enllumenat del carrer del Castell, vos ho he comentat abans, Sagunt,
tota la ciutat és extremadament gran per als serveis de manteniment, i jo crec que la
participació ciutadana és important en aquest ple, però és important jo ho dic moltes
vegades, és important al dia a dia, és important perquè hi ha carrers que els serveis de
manteniment o d’inspecció poden tardar dies a detectar una avaria, però el veí que viu
davall evidentment és el primer que sap que el seu fanal no funciona, o que el fanal de
davant no funciona o la del seu veí no funciona. Amb la qual cosa jo també vos agrairia,
hi ha un telèfon en el departament de manteniment per a rebre les incidències d’aquest
tipus, i evidentment jo crec que com més prompte millor arriba l’avís, abans es pot



136

donar una resposta, amb la qual cosa si que vos agrairia que ho utilitzeu, que entre tots
ens acostumem que estem en una ciutat i que hi ha serveis que a vegades desconeixem
però jo crec que és important que se sàpia.”

El regidor-delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, exposa: “Sí, en el cas de
l’avinguda del País Valencià evidentment porta molts anys a pesar de ser una via
principal sense cap inversió de cap tipus, la il·luminació és pràcticament inexistent, però
ja saben perfectament que estem apunte de fer una remodelació important de la zona i
convertir-la en el que realment es mereix perquè ja no és ni una carretera, que tampoc
tenia ja aqueix valor. I sí que crec que en el cas que planteja la veïna de Ciutat Vella, o
les veïnes, tant en el cas del carrer Castell, des de tots els punts de vista igual que passa
a l’avinguda Mediterrani al Port són, zones, són zones de gran afluència de, sobretot de
turistes, i aqueix aparador de cara a la ciutat que tant en el tema d’il·luminació com en el
tema de neteja han de tenir una especial cura, que no sempre està a l’altura de les
circumstàncies, i en el cas concret del carrer Sagrario, jo sí que crec que convé una
instal·lació immediata d’una barana, perquè aqueix tema sí que es pot solucionar molt
fàcilment, i evitaria que tant els veïns com els curiosos, que s’acosten al temple, i és una
intervenció molt modesta, puguen caure d’aqueixa altura i danyar-se.”
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